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Kaj prodati in česa ne? To je zdaj 
vprašanje za enega od manjkajočih 
milijonov evrov v naši državi. Tako 
težkih vprašanj si ni treba zastavljati 
tistim, ki razmišljajo o preživetju z od-
krivanjem tržnih niš. To je tisti ciljno 
usmerjen del trga, kjer majhni lahko 
preživijo ob konkurenci velikih in moč-
nih. Kaj bi lahko bila tržna niša ob pro-
mociji knežjega mesta med bližnjim 
evropskim košarkarskim prvenstvom? 
No, prepustimo iskanje odgovorov stro-
kovnjakom turizma. Saj se v Sloveniji 
res prepogosto dogaja, da predvsem o treh stvareh – medi-
jih, turizmu in Tešu – vsi vse vemo. Je pa dobronameren 
razmislek o odkrivanju niš, ki bi nam olajšale življenje in 
omogočile višjo kakovost preživetja, zagotovo na mestu, tako 
ob omenjenem športnem dogodku kot ob tokratnih zlatih 
maturantih. In se sprašujem.

Kdo so fantje in dekleta, ki maturo opravijo ne le z odliko, 
temveč celo s kar vsemi možnimi točkami in prejmejo na 
koncu spričevalo s pohvalo – summa cum laude? Pri razmi-
sleku mi pomaga ena od udeleženk spletnega omrežja, ki je 
zapisala nekako takole: »Sem zlata maturantka izpred 15 
let. Iz moje generacije večina zlatih maturantov ni ponikni-
la, postali smo zdravniki, pravniki, učitelji …« In je požela 
val kritik, češ, da to ne pomeni, da drugi, prav tako dobri 
srednješolci, niso bili uspešni. In ali je samo to zlato pogoj za 
uspeh v življenju? Pa jim je sporočila in z njo se strinjam: »Ni 
res, da lahko samo zlati maturanti kaj dosežemo v življenju, 
hotela sem povedati, da nam nihče na čelo ne vtisne tega do-
sežka, očitno pa smo si izborili nek način dela, razmišljanja, 
ki nam je pozneje v pomoč …«

Vsem zlatim in tudi tistim, ki jim je morda zmanjkala 
kakšna točka do tega vse pohvale vrednega dosežka ob koncu 
srednje šole, želim vse najboljše na nadaljnji življenjski poti 
in tudi, da bi jim sistem morda le pomagal unovčiti prido-
bljeno zlato. Šolam pa … naj končno najdejo zlato tržno nišo. 
Ja, že dolgo smo tako mediji, ki ne moremo prodajati »starih 
jajc«, in tudi šole na trgu. In zato sem nehvaležno silila v 
kolegico, naj vendarle povpraša ravnatelje: »Ali spremljate 
kariere svojih zlatih maturantov? Jih morda povabite vsako 
leto na srečanje v okviru kakšnega alumnija? Se kot šola 
tržite s sporočilom, da so vaši zlati maturanti dosegli … to 
in to v športu, kulturi, gospodarstvu …? Ali morda povabite 
zlate maturante, naj o svoji izkušnji dela v srednji šoli spre-
govorijo prišlekom v prvem letniku? Vam fakultete posredu-
jejo odgovore, če jih povprašate, kako gre vašemu lanskemu 
zlatemu maturantu?« Oh, pri slednjem se menda vse ustavi. 
Saj veste, sistem. Varovanje osebnih podatkov jim menda 
česa takšnega ne dopušča. V državi, kjer tako rekoč skoraj 
vse predpišemo, še malo in bomo normirali, ali je dovoljeno 
lulati v levo ali desno, pač nek sistem utečenega odzivnega 
poročila ne bi smel biti problem. Če bi srednja šola zaprosila 
katero od fakultet za informacije o študijski in karierni poti 
svojega zlatega maturanta, bi jih morala za lastne potrebe 
tudi pridobiti.

Bistvo tržne niše je namreč v usmerjenosti na kupce, v 
primeru šol so to bodoči dijaki. In o zagotavljanju vsaj pozi-
tivnega poslovanja, če ne dobička, in rasti morajo razmišljati 
tudi srednje šole kot podjetja. Nekatere so pri tem že danes 
zelo uspešne, druge pa … »Ali imate kot ravnatelj srednje 
šole podatek o tem, da vaših zlatih maturantov ni med prija-
vljenimi na zavodu za zaposlovanje? Tudi takšno vedenje bi 
lahko bila vaša konkurenčna prednost pri snubljenju novih 
srednješolcev. In zakaj se ne šteje in ovrednoti, kaj dejansko v 
smislu čustvene inteligence, sistema učenja, delovnih navad 
pomeni zlata matura in kako bo le-ta koristila ob navajanju 
referenc ob zaposlovanju?« V poprečni javnosti je splošna 
razlaga ta, da je to pač »piflar« ali priden dijak. Zagotovo so 
mnogi med njimi še kaj dosti več od omenjenih posplošitev.

Naj zlati maturant postane nova, ovrednotena in jasno 
opredeljena dodana vrednost za dijaka in koristna tržna 
niša za srednje šole, ki jih »proizvajajo«. Čeprav je zlatih 
letos na ravni države manj kot lani, so dosegli več točk. Ali to 
pomeni, da so se torej več naučili ali so bila lažja vprašanja 
kot lani …? Ah, kot pravijo taoisti: »Vedeti je treba, kdaj se 
umolkne in neha spraševati.« Zlato tržno nišo v šolstvu pa 
le sistemsko uredimo s preglednim sledenjem, z odzivnimi 
poročili o nadaljnji karieri »zlatih«, z vrednotenjem njihovega 
dosežka v nadaljnji študijski in karierni poti.

Zlata tržna niša
uvodnik

BISERKA POVŠE 
TAŠIĆ

Matura odpira nova vrata
Rezultati splošne mature podobni lanskim – V Sloveniji 318, na Celjskem 45 zlatih maturantov

Državna komisija za splošno maturo vsako leto pripravi 
tudi pregled maturantov, ki so dosegli največje število 
točk pri predmetih skupnega dela splošne mature. Med 
njimi so tudi trije Celjani – diamantna maturantka GCC 
Lucija Bizjak je dosegla 99 odstotkov na izpitu iz biolo-
gije, vseh možnih 100 odstotkov pri matematiki na višji 
zahtevnostni ravni pa sta dosegla Jan Spolenak in Luka 
Zlatečan (I. gimnazija), pri čemer se Luka Zlatečan ni 
»prebil« med 28 zlatih maturantov te šole.

Čeprav so se za maturan-
te počitnice začele že pred 
slabim mesecem, je bil 
šele v ponedeljek z objavo 
rezultatov splošne mature 
tudi zanje res konec šolske-
ga leta 2012/13. Dokončno 
pa si bodo oddahnili 25. 
julija, ko bo tudi znano, ali 
so sprejeti v študijske pro-
grame, v katerih želijo na-
daljevati šolanje. Za tiste, 
ki v spomladanskem roku 
niso bili uspešni, se bodo 
prvi izpiti jesenskega ma-
turitetnega roka začeli 24. 
avgusta.

Splošno maturo je v Slove-
niji v spomladanskem roku 

prvič opravljalo 6.759 gim-
nazijcev, ki so letos uspešno 
končali 4. letnik. Na Celjskem 
je izpite opravljalo 839 kandi-
datov. Splošen uspeh je v pov-
prečju znašal 20,04 točke in je 
bil malce slabši od lanskega 
(20,21 točke), zato pa je bila 
uspešnost 93,5-odstotna in je 
maturo opravilo pol odstotka 
več maturantov kot lani. In še 
povprečje ocen – pri sloven-
ščini 3,33, za 12 stotink je 
bilo boljše povprečje pri ma-
tematiki, pri angleščini 3,56 
in pri nemščini 3,92. Med 439 
kandidati, ki splošne mature 
niso opravili, ima približno 
polovica eno, dobra četrtina 

dve, preostali pa tri ali več ne-
gativnih ocen. Kandidati z do 
dvema negativnima ocenama 
bodo lahko opravljali poprav-
ne izpite iz negativno ocenje-
nih predmetov, preostali pa 
bodo morali maturo ponovno 
opravljati v celoti.

imamo 3 od 19 
diamantnih
V vseh gimnazijah na Celj-

skem so z letošnjim uspehom 
zadovoljni. V Sloveniji je letos 
318 zlatih maturantov (julija 
lani 378), ki prihajajo s 44 
od 85 gimnazij; kar 45 jih je 

AnkETA občutek je lep, a …
Med letošnjimi zlatimi maturanti s Celjskega smo iskali recept za uspeh. Zanimalo nas je, kako so prišli do tako 

dobrih rezultatov in kako so zastavili svojo življenjsko pot. Odgovori so bili sicer različni, a iz večine je mogoče 
razbrati, da lahko uspeš le, če se za tisto, kar želiš, močno potrudiš.

Jan Mlakar, Slovenske 
Konjice, 34 točk: »Učil sem 
se iz učbenikov in zapiskov, 
delal sem vaje za matemati-
ko in kemijo. Želel sem si, da 
bi maturo dobro pisal, nisem 
pa pričakoval, da bom zlati 
maturant, kaj šele, da bom 
imel vse točke. Ko sem zju-
traj pogledal rezultate, sem 
bil zelo presenečen. Izpiti se 
mi niso zdeli preveč zahtev-
ni, morda je izstopala druga 

pola pri slovenskem jeziku. Vpisal sem se na medicinsko 
fakulteto v Mariboru. Lep občutek je, ko vem, da sem tako 
dobro opravil maturo, dolgoročno pa od tega ne bom imel 
konkretne koristi. Da bom kaj naredil iz sebe, bo treba še 
veliko dela med študijem, do oktobra pa bom užival in se 
družil s prijatelji.«

Eva Medved, Laško, 33 
točk: »Na maturo sem se za-
čela pripravljati že kar dolgo 
časa nazaj. Dijaki I. gimnazije 
imamo zelo dobro predznanje, 
zelo mi je pomagalo, da smo 
se intenzivno pripravljali tudi 
v 4. letniku in da so profesorji 
pogosto preverjali, kaj smo se 
naučili. Med predmeti me je na 
maturi najbolj presenetila an-
gleščina, s katero sicer vsa štiri 
leta nisem imela težav. Zdela 

se mi je kar težka, a sem na koncu na izpitu vseeno dosegla 96 
odstotkov. Študirala bom medicino, saj rada delam z ljudmi in 
nimam težav z učenjem. Trud, ki sem ga vložila v to, da sem zlata 
maturantka, pa je najverjetneje kar dobra popotnica za študij.«

Sara Razgoršek, Zado-
brova, 30 točk: »Veliko smo 
se na maturo pripravljali že 
med poukom, doma pa sem 
ponavljala, brala zapiske in 
znanje preverjala na starih 
maturitetnih polah. Največ 
preglavic mi je povzročala an-
gleščina, drugje nisem imela 
težav. Študij bom nadaljevala 
v Ljubljani, izbrala sem den-
talno medicino, saj me že od 
nekdaj zanima biologija člo-

veka, pa tudi ta poklic se mi zdi zanimiv. Matura je vsekakor 
prelomnica, ki na nek način pomeni odraščanje, hkrati pa je 
priložnost, da dosežeš to, kar si želiš. Upam, da bom sanje 
lažje izpolnila tudi zato, ker sem zlata maturantka.«

Maruša Pečovnik, Vran-
sko, 33 točk: »Bolj intenziv-
no sem se pripravljala zadnji 
teden ali dva, da na koncu ni 
bilo strahu, pa so bile odlo-
čilne priprave v vseh štirih 
letih. Študirala bom farmaci-
jo, saj imam rada matemati-
ko in kemijo, farmacija pa se 
mi zdi odlična kombinacija 
obeh ved. Menim, da mora 
vsak izbrati študij, ki ga ve-
seli, in ne nekaj, kar od njega 

pričakujejo drugi. Da se uvrstiš med najboljše v generaciji in 
postaneš zlati maturant, je le še dodatna spodbuda za naprej. 
Vsak dober rezultat, ki ga dosežeš, je dobrodošel.«

Veronika Krašek, Celje, 
33 točk: »Pripomogle so pri-
prave na maturo skozi vse 
leto, pri nekaterih predmetih 
sem učno snov le ponovila, 
nekaj tednov pa sem izkori-
stila za vaje. Dobro podlago 
sem pridobila v vseh štirih 
letih gimnazije. Najtežji se 
mi je zdel izpit pri sloven-
ščini, kjer je bilo glede na 
težavnost po mojem na voljo 
premalo časa, ampak mi je 

kljub temu dobro šlo. Vpisala sem se na medicinsko fakul-
teto v Ljubljani, saj bi rada delala z ljudmi, prav tako sem 
navdušena nad človeškim telesom, ki je pravi čudež. Da si 
zlati maturant, po mojem prispeva k pozitivni samopodobi, 
saj dokazuje, da se trdo delo obrestuje.«

Mojca Hunski, Podčetr-
tek, 32 točk: »Po mojem je 
najboljši recept sprotno delo, 
tudi domače naloge štejejo 
in ne le učenje. To je prišlo 
malo bolj v ospredje zadnji 
mesec. Gimnazija mi bo 
ostala v spominu zlasti po 
odnosu profesorjev do dija-
kov, se mi zdi, da skušajo biti 
vsi čim bolj osebni, prijazni 
so in se ›potegnejo‹ za svoje 
dijake, če je treba. Rezultat 
me je presenetil, če sem po-
štena, sem pričakovala okrog 
28 točk. Čaka me študij labo-
ratorijske biomedicine, dela-
la bi rada v kakšni bolnišnici, 
skratka v laboratoriju za mi-
kroskopom. Ne razmišljam 
o tujini, vidim se doma, v 
Sloveniji.«
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Na gimnazijah, kjer so na svoje zlate maturante še pose-
bej ponosni, z njimi praviloma zelo hitro izgubijo stik. Le 
redki se namreč v »svojo« staro šolo še vračajo, druge, ki 
tudi naprej v življenju dosegajo lepe uspehe, lahko spre-
mljajo le v medijih. »To je narobe, treba bi bilo poiskati 
sistemsko rešitev, da bi jih tudi naprej lahko spremljali,« 
je prepričan dr. Anton Šepetavc, ravnatelj I. gimnazije 
v Celju, ki je po številu zlatih maturantov vsako leto v 
samem vrhu slovenskih gimnazij.

Matura odpira nova vrata
Rezultati splošne mature podobni lanskim – V Sloveniji 318, na Celjskem 45 zlatih maturantov

z gimnazij s Celjskega. Med 
zlatimi je tudi 19 diamantnih 
maturantov (julija lani 31), ki 
so dosegli vseh možnih 34 
točk – in kar trije so s celjskih 
gimnazij. A te številke še niso 
dokončne, saj lahko maturan-
ti, ki s svojim rezultatom niso 
zadovoljni, v treh dneh zapro-
sijo za vpogled v izpitne pole. 
Državni izpitni center jim 
določi datum vpogleda, in če 
odkrijejo, da je pri ocenjeva-
nju prišlo do napake, lahko v 
treh dneh vložijo ugovor. Ta 
mora biti razrešen v 60 dneh 
in vsako leto doslej je bilo kar 
nekaj sprememb pri maturite-
tnih rezultatih.

Gimnazija Celje – Center, kjer imajo 9 
zlatih maturantov, beleži 93-odstotno uspe-
šnost maturantov splošne in umetniške gim-
nazije. Zlato z diamantnim sijem je za osvo-
jenih vseh 34 točk pripadlo Luciji Bizjak; 
33 točk je osvojila Anja Plaznik; po 32 točk 
Gašper Marinšek, Mojca Hunski in Anže 
Lamut; 31 točk Anja Poljanšek; po 30 pa 
Nina Fridrih, Alja Polšak in Žan Žurič.

Maturo na Gimnaziji Velenje je letos 
opravljalo 106 dijakov, od tega je bilo 85 
maturantov splošne gimnazije s športnim 
oddelkom in 21 dijakov umetniške gimna-
zije 98,1-odstotno uspešnih. Zlati matu-
ranti v Velenju so z osvojenimi 32 točkami 
Rok Dacar, po 31 točk sta osvojili Polona 

Barber in Eva Hrovat; po 30 točk pa Vero-
nika Slemenšek in Katja Šopar.

V gimnaziji Rogaška Slatina so imeli 
v 4. letniku letos 44 dijakov in vsi so tudi 
opravljali maturo. Spodletelo je le enemu, 
tako da so bili 97,7-odstotno uspešni, s 30 
osvojenimi točkami pa imajo tudi zlato 
maturantko Barbaro Volarić.

Z uspehom v spomladanskem roku le-
tošnje splošne mature so zadovoljni tudi 
na Gimnaziji Lava, ki je letos edina gimna-
zija na Celjskem brez zlatega maturanta. 
A splošno maturo je od 130 dijakov uspe-
šno opravilo 126, kar pomeni 97-odstotno 
uspešnost, ki je povsem primerljiva s pre-
teklimi leti in nad državnim povprečjem.

Razlogi za 
zadovoljstvo

Do 25. julija bo znano, koliko maturantom se bo izpolnila prva študijska namera.

Kam izginejo zlati maturanti?
Najti je treba sistemsko rešitev

Alumni klub sedanjih in nekdanjih dijakov Gimnazije 
Celje – Center in njenih predhodnic v stavbi ob Kosovelovi 
ulici v Celju so v šoli ustanovili ob nedavnem praznovanju 
100-letnice šolske stavbe. Kot pravi pobudnik ustanovitve 
kluba Gregor Deleja, se je ta doslej že izkazal zlasti v 
dragocenem posredovanju izkušenj nekdanjih dijakov 
zdajšnjim. Tako so, na primer, letošnjim maturantom že 
predstavljali posamezne poklice in iz prve roke ponujali 
povsem konkretne študijske izkušnje.

Na I. gimnaziji so se tako 
v preteklosti že obrnili na 
posamezne fakultete z vpra-
šanjem, kako uspešni so kot 
študenti njihovi maturanti. 
Prav z nobene niso dobili 
konkretnega odgovora, poja-
snila v smislu, da je posredo-

vanje takšnih podatkov v na-
sprotju z Zakonom o varstvu 
osebnih podatkov, pa je po 
Šepetavčevem mnenju nava-
den izgovor, da se fakultete 
izognejo dodatnemu delu. 
Sami se na primer z veseljem 
odzovejo na prošnje osnov-

Gneča v 
»čakalnici«
Po deležu zlatih maturan-

tov je na Celjskem vodilna I. 
gimnazija v Celju. Maturo je 
v spomladanskem roku opra-
vljalo 229 dijakov, uspešnih je 
bilo kar 98,3 odstotka prijavlje-
nih. Imajo 28 zlatih maturan-
tov, dva z vsemi 34 točkami, 
a število se lahko še spremeni 
po ugovorih na ocenjevanje, 
saj je kar 11 maturantov do-
seglo 29 točk. Med zlatimi 
maturanti sta 34 točk dosegla 
Sara Jeromel in Jan Mlakar; 
s po 33 točkami sledijo Anže 
Godicelj, Veronika Krašek, 
Lara Anja Lešnik, Eva Med-

ved, Maruša Pečovnik in Jan 
Spolenak; po 32 točk so dose-
gle Katja Čehovin, Mihaela 
Pušnik in Maša Zupančič; 
po 31 točk Luka Brenko, Kri-
stina Camloh, Tomaž Krajnc, 
Karmen Kraljič, Eva Pavčnik 
in Nina Šket; 30 točk pa ima-
jo na maturitetnem spričevalu 
zapisanih Anja Cestnik, Lena 
Gabršček, Marko Kočevar, 
Eva Kovačič, Valentina Pe-
vec, Nejc Planinšek, Eva Pod-
bregar, Veronika Prtenjak, 
Matevž Razboršek, Sara 
Razgoršek in Aleš Turk.

Morda še na kakšnega zla-
tega maturanta računajo tudi 
v gimnaziji Slovenske Ko-
njice. Maturo je opravljalo 61 
kandidatov, ob 93,5-odstotni 
uspešnosti pa imajo 2 zlata 
maturanta. Amadeja Zalo-
žnik in Primož Tič sta dose-
gla 30 točk, dva maturanta z 
osvojenimi 29 točkami pa sta 
zaenkrat še v »čakalnici«.

IVANA STAMEJČIČ, TV
Foto: Grupa, 

LUKA ROJNIK

nih šol, ki jih prav tako kot 
njih usoda nekdanjih gimna-
zijcev zanima, kako napre-
dujejo »njihovi« devetošolci. 
»Sam pa lahko ›naša‹ imena 
iščem vsak četrtek v Delu, 
ko so objavljeni novi dok-
torji znanosti. Da jim šola 
lahko pošlje vsaj čestitko,« 
pravi Šepetavc in dodaja, da 
so vsaj malo resnejši pregled 
nekdanjih gimnazijskih ma-
turantov, ki so v desetletjih 
postali uspešni na različnih 
področjih, naredili ob 200-le-
tnici šole. »A še zdaleč nismo 
našli vseh.«

Zlato kot 
vstopnica, ne 
porok
Pri gimnaziji s tako dol-

goletno tradicijo je to prak-
tično nemogoče, saj je tudi 
starostni razpon nekdanjih 
maturantov temu primeren. 
V takratni jubilejni zbornik, 
ki ga je uredil prav Šepetavc, 
so zajeli nekdanje maturante 
z vseh področij – od znano-
sti, kulture, športa, politike 
do gospodarstva. Nekoliko 
bolj natančno so v eni od 
šolskih raziskovalnih nalog 
obdelali »svoje« literate, zdaj 
pa se bodo malo bolj načrtno 

lotili nekdanjih maturantov, 
ki so postali uspešni športni-
ki. Kot pravi Šepetavc, pa so 
vse to vendarle samo poskusi 
– odvisni od pripravljenosti 
posameznikov, da se sami 
oglasijo ali od tega, da za po-
sameznikov uspeh praviloma 
naključno izvedo v šoli – če 
bi obstajala sistemska reši-
tev, pa bi tovrstni podatki ne 
bili odvisni zgolj od včasih 
vse preveč varljivega spomi-
na. Kajti, kot pravi Šepetavc, 

v gimnaziji želijo ohraniti 
stik z vsemi nekdanjimi di-
jaki; kot kažejo dosedanje 
izkušnje, namreč veliko či-
sto »povprečnih« gimnazij-
cev zraste v izjemno uspešne 
in uveljavljene strokovnjake 
na svojih področjih. Po drugi 
strani pa je naziv zlati ma-
turant zgolj vstopnica, ne pa 
tudi porok za uspešno nada-
ljevanje študijske in kasneje 
poklicne kariere.

IS

Matevž Razboršek, Ve-
lenje, 30 točk: »S profesorji 
sem se največ pripravljal v 
šoli, doma sem tik pred iz-
piti le ponovil. Malo treme 
je bilo, saj sem se vpisal na 
medicinsko fakulteto v Ma-
riboru in za sprejem potre-
bujem dober rezultat. Priča-
koval sem nekoliko slabšega, 
a se je dobro izšlo, rezultat 
pa sem preveril že ob 5. uri 
zjutraj. Študij medicine sem 

izbral, ker sem po duši naravoslovec. Zanimajo me biologija, 
fizika in delovanje človeškega telesa, v poklicu bi rad poma-
gal ljudem. Da sem postal zlati maturant, ni najpomembneje 
v življenju, je pa vsekakor pomembno, je nekaj pozitivnega 
in vesel sem, da mi je uspelo.«

Luka Brenko, Celje, 31 
točk: »Doma sem utrjeval 
snov, ki smo jo predelali že 
pri pouku. Po tihem sem 
upal, da se bom dobro odre-
zal, in želja se mi je uresni-
čila. Rezultate sem pogledal 
takoj zjutraj, ko so bili obja-
vljeni, saj to noč nisem šel 
spat. Študiral bom meteoro-
logijo na fakulteti za mate-
matiko in fiziko, odločal sem 
se sicer med družboslovnim 

in naravoslovnim študijem in slednji je morda prevladal tudi 
zaradi trenutnega stanja v Sloveniji. V prihodnosti se vidim 
v tujini, a menim, da je tudi doma precej dobrih priložnosti, 
kar se tiče raziskovalne dejavnosti na področju podnebja.«

Tomaž Krajnc, Celje, 31 
točk: »Zadnje dni se nisem 
najbolj intenzivno pripravljal, 
bolj sem le pregledal snov, saj 
sem največ dela opravil v šti-
rih letih. Prav to, da sem delal 
sproti, se mi zdi najpomemb-
nejše za tako dober rezultat. 
Težji sta se mi zdeli prever-
janji pri slovenščini in angle-
ščini, ostali izpiti so bili zame 
dokaj enostavni. Močno sem 
upal, da bom dosegel dober 

rezultat, predvsem zaradi študija. Najprej sem se vpisal na 
akademijo za gledališče, radio, film in televizijo, a ker nisem 
opravil sprejemnih izpitov, se mi je izpolnila druga želja in 
študiral bom psihologijo. Se pa še vedno vidim v gledališču, če 
ne profesionalno, bo to vsekakor moj pomemben konjiček.«

Veronika Prtenjak, Celje, 
30 točk: »Nisem se pretirano 
učila, priprave so bile nekaj 
srednjega. Pričakovala sem 
veliko slabši rezultat, po 
opravljenih izpitih nisem 
imela najboljšega občut-
ka, saj so bile izpitne pole 
sestavljene malo drugače 
kot pretekla leta. Zato sem 
zdaj toliko bolj zadovoljna. 
Študirala bom pravo, saj se 
rada borim za pravico. Naziv 

zlati maturant po mojem ne pripomore veliko k uspehu v 
življenju, vsak se mora vsakič znova dokazati, pri tem pa 
ni pomembno, ali si na maturi dosegel vse točke ali pa si jo 
komaj opravil. V življenju po mojem uspeš, če se za tisto, 
kar želiš, močno trudiš.«

Lucija Bizjak, Celje, 34 
točk: »Potrebno je učenje, 
zlasti pa to, da te zanima 
snov, ki se je lotiš; moja naj-
ljubša predmeta sta biologija 
in kemija. Sicer sem bila ves 
čas odličnjakinja, a v za-
dnjem letu je bilo le malo več 
učenja. Vpisala sem medici-
no v Ljubljani, saj me ta po-
klic res veseli. Ne razmišljam 
še o tem, kje bom delala, a 
res bi rada pomagala ljudem. 

Na gimnazijo mi ostajajo lepi spomini, dobro vzdušje je bilo 
v šoli in to, se mi zdi, veliko pripomore tudi k uspehu. Sicer 
pa na teh 34 točk gledam kot na spodbudo za naprej, zlasti 
pa sem vesela, ker mi odpirajo vrata na fakulteto.«

Gašper Marinšek, Petrov-
če, 32 točk: »Veliko truda in 
tudi učenja je potrebno. Ni 
lahko, ampak če delaš sproti, 
potem tudi ni težko. Priprave 
na maturo niso bile nič po-
sebnega, le ponovil sem. Bil 
sem samozavesten in nisem 
pustil, da bi me premagal 
stres. Potem je šlo, saj tudi 
izpiti niso bili težki. Vpisal 
sem kemijo, sicer sem raz-
mišljal tudi o dentalni medi-

cini in matematiki, a kot najbolj perspektivna je pretehtala 
kemija, ki je tudi najboljša kombinacija teorije in prakse. O 
prihodnosti … kaj pa vem, morda se znajdem v farmaciji, 
zlasti pa bi se rad preizkusil tudi v tujini.«
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Spet revizija Teš 6
Sklepi vlade in razprava poslancev

Ta teden je spet v znamenju gradnje šestega bloka v Ter-
moelektrarni Šoštanj. Tokrat sta o naložbi, ki je dosegla za 
mnoge nedopustnih 1,44 milijarde evrov, govorila vlada in 
državni zbor. Poslanci so se v torek na zahtevo poslanske 
skupine SDS zbrali na izrednem zasedanju, vlada pa je 
na dopisni seji o Teš 6 sprejela več sklepov.

istega datuma pripraviti po-
ročilo o vplivu projekta Teš 
6 na likvidnost in poslovanje 
holdinga ter termoelektrarne. 
Ministrstvo za infrastruktu-
ro in prostor je dobilo še eno 
nalogo. Prav tako do 30. ok-
tobra mora najeti tujo neod-
visno svetovalno družbo, ki 
bo pripravila pregled možnih 
nadaljnjih korakov glede pro-
jekta.

Priporočila 
poslancev vladi
Državni zbor je pozno 

ponoči po večurni razpravi 
zaključil izredno sejo o pro-
blematiki Teš 6. Predsednik 
Janko Veber jo je sklical na 
zahtevo največje opozicijske 
stranke SDS. Državni zbor 

je najprej sprejel koalicijsko 
usklajen amandma, ki pod-
pira sklepe vlade o tej pro-
blematiki, nato pa so po več 
zapletih in nesklepčnosti pri 
glasovanju poslanci v četrtem 
poskusu sprejeli še priporo-
čilo v celoti. Tako so Teš in 
vsi ostali vpleteni dobili na 
voljo več časa, kot bi jim ga 
odmerila SDS. V tej poslanski 
skupini so namreč kot predla-
gatelj izredne seje pripravili 
svoja priporočila. Zahtevali 
so, da vlada, Teš in HSE v 30 
dneh predstavijo ekonomsko 
upravičenost naložbe in vpliv 
spremenjenih razmer (podra-
žitev projekta in nižje tržne 
cene električne energije) na 
poslovanje Teša in HSE.

JI, IS

Borovo bo zapiralo 
trgovine in odpuščalo
Na udaru tudi trgovina v središču Celja

NA KRATKO

Delnice Voca spet na 
dražbi

Stečajna upraviteljica propadlega gradbinca Ceste 
mostovi Celje Milena Sisinger je za danes, v četrtek, 
razpisala drugo javno dražbo, na kateri bo poskušala 
prodati dve tretjini podjetja VOC Celje.

Po mnenju nekaterih prva dražba ni uspela, ker naj bi 
prodajo zaviralo dejstvo, da je dobra četrtina delnic v rokah 
podjetja Ahac oziroma njegovega lastnika Romana Moško-
tevca. Moškotevc je od lani tudi direktor Voca. Podjetje 
Ahac naj bi blokiralo spremembe v nadzornem svetu in 
upravi, zaradi česar novi večinski lastnik naj ne bi mogel 
uveljaviti upravljavskih vzvodov v kupljenem podjetju.

Cena nekaj več kot 66-odstotnega paketa delnic VOC-a 
znaša tokrat 609 tisoč evrov ali dobrih 8 evrov za delnico. 
To je kar je za 30 odstotkov manj kot na prejšnji dražbi.

JI

HTZ tudi v Nigeriji
Iz Premogovnika Velenje so sporočili, da je njihova hče-

rinska družba HTZ med ustanovitelji slovensko-nigerijske 
gospodarske zbornice.

HTZ Velenje z Nigerijo že posluje. Ob pomoči partnerja so 
v to afriško državo izvozili prve količine plastenk AquaVellis 
z vgrajenim mikrobiološkim filtrom, dogovarjajo se tudi za 
sodelovanje na področju energetike in obnovljivih virov ener-
gije. Kot so še sporočili iz Velenja, se v Nigeriji odpirajo velike 
poslovne priložnosti tudi za slovenska podjetja. Država, ki 
ima bogata nahajališča nafte in plina, je v razvojnem zamahu 
in se ji obetajo velike gospodarske spremembe.

JI

Najpomembnejša med nji-
mi sta zagotovo dva. Vlada ra-
čunskemu sodišču predlaga, 
da v okviru svojih pristojno-
sti izvede revizijo investicije 
v šesti blok, državno pravo-
branilstvo pa bo moralo v 
treh mesecih v sodelovanju 
z ministrstvi za infrastruk-
turo in za finance pripraviti 
poročilo o zakonitosti ravnanj 
vodilnih v Holdingu Sloven-
ske elektrarne (HSE) in Ter-
moelektrarni Šoštanj (TEŠ) in 
ga poslati organom pregona. 
Pristojni organi za prepreče-

vanje korupcije in za pregon 
kaznivih dejanj morajo storiti 
vse, da bi ugotovili odgovor-
nost vseh vpletenih v more-
bitna protipravna ravnanja, ki 
so povzročila zamudo pri gra-
dnji in višjo ceno, so zapisali 
v vladi. Vodstvu TEŠ je vlada 
naročila, da mora najpozne-
je do 30. oktobra pripraviti 
novelacijo investicijskega 
programa, ki mora zajema-
ti tudi analizo občutljivosti 
investicije za spremembe v 
ceni električne energije in 
premoga. V HSE morajo do 

Bo trgovino Borovo izgubilo tudi Celje?

Borovo Trade, hčerinska družba hrva-
škega Borova, je v začetku leta prodalo 
vilo v Trubarjevi ulici v Celju, kjer je 
imelo svoj sedež. Z denarjem je porav-
nalo del obveznosti do ene od bank, ven-
dar s tem še zdaleč ni rešilo svojih hudih 
finančnih težav. Sodišče je prejšnji te-
den v podjetju začelo postopek prisilne 
poravnave, ki naj bi prinesla kar nekaj 
korenitih sprememb, predvsem pa manj 
trgovin in manj zaposlenih.

Prisilno poravnavo je predlagalo pod-
jetje, ker je trajneje nelikvidno in dolgo-
ročno plačilno nesposobno. Med vzroki 
za težave vodstvo navaja, da je bila in 
je še vedno večina njihovih poslovalnic 
v mestnih središčih. To je bila včasih 

prednost, danes pa ni več, saj takšne 
lokacije niso več zanimive za moderne-
ga potrošnika. V zadnjih letih so zato 
nekaj trgovin odprli v trgovskih sredi-
ščih, vendar želenih učinkov ni bilo. 
Dodatna težava slovenskega podjetja, 
ki se mu izgube kopičijo že nekaj let, 
a ga je hrvaški lastnik z odpisom terja-
tev nekako ohranjal nad vodo, so tudi 
ogromne zaloge čevljev. Bilo naj bi jih 
za kar 1,9 milijona evrov.

Borovo je še pred štirimi leti imelo po 
Sloveniji petdeset prodajaln, trenutno 
jih ima 33. Med prvimi so zaprli pro-
dajalne, ki so bile v najetih prostorih. 
Na širšem celjskem območju Borova ni 
več v Šoštanju, Radečah in Laškem. V 

regiji je ostalo še sedem prodajaln, od 
katerih so tiste, ki so v lasti podjetja, 
večinoma pod hipoteko.

V dokumentih, ki so jih poslali so-
dišču, vodstvo podjetja navaja, da bi 
upnikom v štirih letih poplačali polovi-
co navadnih terjatev, ki so konec marca 
znašale 2,8 milijona evrov. Do denarja 
naj bi prišli tudi s prodajo tistih trgovin, 
ki ne poslujejo pozitivno. Na seznamu 
naj bi bila tudi trgovina v središču Ce-
lja. Z zmanjševanjem števila trgovin bo 
Borovo Trade zmanjšala tudi število za-
poslenih. V podjetju zdaj dela 106 ljudi, 
odpustili naj bi jih do 40.

JANJA INTIHAR
Foto: TimE

Za prijavo še nekaj 
časa

ŠMARJE PRI JELŠAH – Občina je za teden dni podalj-
šala razpis za izvajalca del pri 16 milijonov evrov težkem 
projektu oskrbe s pitno vodo v porečju Sotle. Ponudbe 
tako zbira še do torka.

Pri projektu, ki med drugim prinaša hidravlično izbolj-
šavo vodovodnega sistema ter izgradnjo novega vodovoda, 
je moči združilo pet občin šmarske upravne enote, poleg 
Šmarja pri Jelšah še občine Rogaška Slatina, Rogatec, Pod-
četrtek in Kozje. Nanj se pripravljajo že več let, pridobile pa 
so tudi okoli deset milijonov evrov sofinanciranja Evropske 
unije. Šmarska občina, ki je nosilka projekta, je razpis po 
besedah vodje oddelka za okolje in prostor Petra Planinška 
podaljšala zaradi več dodatnih vprašanj zainteresiranih 
ponudnikov. Interes za sodelovanje pri projektu je, kot je 
poudaril, velik, izbran pa bo najugodnejši ponudnik ali 
najverjetneje celo več ponudnikov. Planinšek upa, da na 
izbor ne bo pritožb in da bodo stroji zabrneli še letos. V 
projektu sicer sodeluje tudi občina Šentjur, a svoj del vodi 
ločeno od ostalih občin.

AD

Rebalans brez kredita
REČICA OB SAVINJI – Na zadnji seji pred dopusti so 

svetniki sprejeli rebalans proračuna, v katerem je pred-
videnih nekaj manjših sprememb.

Tako so zmanjšali postavke za investicije in vzdrževanje 
nekaterih cest ter vzdrževanje in sanacijo brežin, na novo 
pa so se odločili za naložbi za razširitev in rekonstrukcijo 
dveh lokalnih cest, ki imata za domačine velik pomen. 
Nekaj več denarja so zagotovili za obnovo Tavčarjevega 
dvora, prav tako so povišali postavko za plačilo bivanja 
varovancev v domovih starejših občanov, saj je vse več 
tovrstnih potreb. Največja sprememba je v tem, da ne bodo 
najeli 130 tisoč evrov kredita, ki so ga nameravali porabiti 
za gradnjo meteorne kanalizacije.

US
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Če bi v celjskem Izletniku 
vedeli, kaj jih čaka, bi pred 
šestimi leti gotovo stokrat 
premislili, preden so delni-
ce podjetja prodali Skupi-
ni Viator&Vektor. »Verjeli 
smo, da je Viator&Vektor 
uspešen in stabilen sistem 
in da bomo z njim dobili 
dobrega strateškega lastni-
ka,« pravi danes direktor 
podjetja Darko Šafarič. 
Delnice Izletnika so zdaj 
spet na prodaj. Nakup je 
zamikal tudi nekaj več kot 
300 zaposlenih, skupaj z 
vodstvom, vendar denarja 
za to nimajo.

Delnice Izletnika, gre za 
malo več kot 91-odstotni de-
lež, prodaja Gorenjska ban-
ka. S tem želi poplačati del 
terjatev, ki jih ima do propa-
dle skupine Viator&Vektor. 
Viator&Vektor, ki je Izletnik 
kupil leta 2007, je delnice 
celjskega podjetja zastavil 
leta 2010 za zavarovanje svo-
jih obveznosti pri Gorenjski 
banki. Ko je šla skupina v 
stečaj, je banka v stečajni 
masi uveljavljala ločitveno 
pravico in jo tudi dobila. 
Postopek prodaje se je pred 
kratkim začel in 12. julija 
je potekel rok, do katerega 
so zbirali pisma o namera-
vanem odkupu. Ali je prišlo 
kaj ponudb, v Gorenjski 
banki ne želijo razkriti. Na 
naše vprašanje so odgovorili 
le, da je zbiranje ponudb le 
prva faza nameravane proda-
je delnic Izletnika Celje, ki ji 

Zaposleni bi spet bili lastniki
Gorenjska banka prodaja delnice Izletnika – Viator&Vektor celjskemu podjetju prinesel le težave

bodo sledile še druge. Zato v 
skladu z bančno zakonoda-
jo in dobro poslovno prakso 
postopkov, ki še niso zaklju-
čeni, javno ne pojasnjujejo in 
ne komentirajo. Zaradi mol-
ka v Kranju tudi še ni znano, 
kolikšna bo izklicna cena za 
delnice, neuradno je slišati 
samo to, da naj bi bila dražba 
v septembru.

Bivši direktorici ni 
uspelo
Lastniška sestava Izletni-

ka je bila v letu 2006, pred 
zamenjavo lastnikov, prava 
redkost v celjski regiji in tudi 
v Sloveniji. Nekoč državno 
podjetje je bilo namreč v 
100-odstotni lasti zaposlenih 
in upokojencev. Preden je 
delnice kupil Viator&Vektor, 
je svoje lastništvo v podje-
tju, da bi ga, kot je takrat 
pojasnjevala, ubranila pred 
prevzemom, hotela poveča-
ti takratna direktorica Ana 
Jovanovič. Svojemu 5-odsto-
tnemu deležu je želela doda-
ti še 20 odstotkov delnic, ki 
bi jih kupila od upokojencev 
in tistih, ki so bili tik pred 
upokojitvijo. Za delnice je 
ponujala skoraj petino več 
denarja kot Viator&Vektor, 
vendar ji namera ni uspela. 
Zgodba se je namreč konča-
la tako, da so Jovanovičevo 
po 25 letih brez obrazloži-
tve razrešili z direktorske-
ga mesta, Izletnik pa je za 
4,5 milijona evrov kupil 
Viator&Vektor.

Težave zaradi 
neurejenega 
lastništva

V Izletniku, kjer so bili 
pred šestimi leti prepričani, 
da jim bo novi lastnik omo-
gočil ugodnejše pogoje po-
slovanja, danes pravijo, da 
jim je Viator&Vektor prinesel 
predvsem težave, zaradi kate-
rih si še vedno niso povsem 
opomogli. Zaradi finančnih 
mahinacij, pri katerih je Vi-

ator uporabljal tudi celjsko 
podjetje, so v Izletniku leta 
2011 imeli kar 4,2 milijona 
evrov izgube, ki so jo pokrili 
iz kapitalskih rezerv, na so-
dišču teče tudi nekaj tožb. 
Za kako velike »posle« je šlo, 
priča tudi podatek, da je Iz-
letnik v stečajnem postopku 
Viator&Vektorja prijavil za 
kar 11,5 milijona evrov ter-
jatev.

Direktor Darko Šafarič 
pravi, da so lani poslovali 

dobro. Ob dobrih 16 milijo-
nih evrov čistih prihodkov 
od prodaje so ustvarili 20 
tisoč evrov čistega dobič-
ka. Pozitivno poslujejo tudi 
letos, vendar imajo zaradi 
neurejenega lastništva še ve-
dno kar nekaj težav pri naje-
manju posojil in pri dostopu 
do drugih virov financiranja. 
Ko so lani iz uporabe mora-
li izločiti 13 vozil za prevoz 
potnikov, jih niso mogli v 
celoti nadomestiti z novi-

Vsesplošno slabo gospo-
darsko stanje v državi je v 
lanskem letu terjalo davek 
tudi na območju Občine 
Žalec. »S poslovanjem go-
spodarstva v žalski občini 
v letu 2012 v primerjavi s 
predhodnim letom tako ne 
moremo biti preveč zado-
voljni,« menijo v Razvojni 
agenciji Savinja Žalec, kjer 
so pripravili pregled gospo-
darskega stanja v občini. 
A kot je poudaril direktor 
agencije Stojan Praprotnik, 
rezultati kljub temu kažejo 
na določeno izboljšanje.

»Zadnja tri, štiri leta smo 
ves čas zaznavali upad za-
poslenosti in prihodkov, 
tako da je bila dohodkovna 
razlika ves ta čas negativna. 

Plače nižje od 
povprečja

Na območju Savinjske regije je v letu 2012 povpreč-
na mesečna bruto plača znašala 1.336 evrov, kar je dva 
odstotka manj kot leto prej. Še vedno pa plače tako na 
območju občine Žalec kot v celotni regiji zaostajajo za 
povprečno plačo vseh gospodarskih družb v Sloveniji.

Samozaposlitev kot rešitev
Gospodarski kazalci v občini Žalec se počasi obračajo navzgor – Razloga za pretiran optimizem še ni

Do lanskega leta je več pod-
jetij poslovalo negativno kot 
pozitivno. V letu 2012 pa se 
je ta težnja obrnila nekoliko 
na bolje,« pojasnjuje direk-
tor Razvojne agencije Savi-
nja Žalec Stojan Praprotnik. 
V preteklem letu je bil neto 
finančni rezultat gospodar-
skih družb v Občini Žalec 
tako spet pozitiven in celo 
nad ravnjo iz začetka krize 
v letu 2009.

Pri primerjavi ekonomske 
moči gospodarstva občine 
Žalec, Savinjske statistične 
regije in celotne Slovenije 
so po besedah Praprotnika 
opazna določena pozitivna 
odstopanja. Tako beležijo 
nekoliko hitrejšo rast števila 
podjetij in počasnejšo rast 

brezposelnosti. Hkrati je 
mogoče zaznati tudi nekoli-
ko hitrejšo rast prihodkov in 
na drugi strani manjšo rast 
odhodkov, kot jo beležijo na 
državni in regijski ravni. Veča 
se tudi rast poslovnega izida 
podjetij. Se je pa zaposlenost 
v podjetjih po besedah Pra-
protnika v zadnjem letu še 

nekoliko zmanjšala, čeprav 
se je v letu 2012 precej po-
večalo število podjetij.

Ni še čas za 
optimizem
Tudi v preteklem letu je bil 

opazen porast mikro pod-
jetij oziroma samostojnih 
podjetnikov. »S samozapo-

slovanjem se posamezniki z 
inovativnimi pristopi borijo 
proti krizi. S tem rešujejo 
osebni ekonomski obstoj, 
poskrbijo za vsaj minimalen 
dohodek in tako niso odvisni 
od socialne pomoči,« rast šte-
vila samostojnih podjetnikov 
komentira Praprotnik. Ob 
tem dodaja, da se moramo 
zavedati, da nihče, ki je spo-
soben za delo, ne želi sedeti 
križem rok in da so »social-
ke« za ljudi lahko tudi precej-
šnje psihološko breme.

V žalski občini je bilo tako 
leta 2012 registriranih 815 
samostojnih podjetnikov s 
skupaj 735 zaposlenimi in 
malo manj kot 73 milijoni 
čistih prihodkov od prodaje. 
Čeprav je vsako leto tudi pre-

cej tistih, ki zaradi zmanjša-
nega obsega dela ne uspejo 
več kriti stroškov samostojne 
dejavnosti, je, kot je zatrdil 
Praprotnik, še vedno več 
tistih, ki se na samostojno 
podjetniško pot podajo. Ne-
kaj je k temu prispevala tudi 
država z olajšavami pri pla-
čevanju prispevkov za prvi 
dve leti delovanja. Praprotnik 
je prepričan, da nas čaka še 
nekaj gospodarsko težkih in 
zahtevnih let, a se v primeru, 
da se bodo sicer majhni pozi-
tivni kazalci nadaljevali tudi 
v prihodnje, v naslednjih le-
tih vendarle lahko nadejamo 
zmanjšanja brezposelnosti v 
občini, dolini in posledično 
tudi v regiji ter državi.

LEA KOMERIČKI

Celjski Izletnik si počasi »liže rane«, ki mu jih je povzročil nekdanji lastnik Viator&Vektor.

mi. Kupili so jih lahko le se-
dem. »Avtobuse kupujemo 
na lizing in zaradi slabega 
ugleda, ki nam ga je prine-
sel in pustil Viator&Vektor, 
nam je kar nekaj lizinških 
hiš obrnilo hrbet. Letos so 
se razmere izboljšale, dobro 
pa bo šele takrat, ko bomo 
končno dobili zares pravega 
strateškega lastnika,« pravi 
Šafarič.

JANJA INTIHAR
Foto: TimE
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Na podlagi 87. člena Stanovanjskega zakona (Ur. list RS, št. 69/03, 57/08, 87/11), Pravilnika o dodeljevanju neprofitnih stanovanj v najem (Ur. list RS, št. 14/04, 34/04, 62/06, 11/09 in 81/11; v nadaljevanju 
Pravilnik), Zakona o splošnem upravnem postopku (Ur. list RS, št. 24/06-uradno prečiščeno besedilo, 105-06-ZUS-1, 126/07, 65/08, 8/10), Zakona o uveljavljanju pravic iz javnih sredstev (Ur. list RS, št. 

62/10, 40/11, 40-12-ZUJF in 57/12-ZPCP 2D, v nadaljevanju ZUPJS)

Nepremičnine Celje d.o.o., Miklošičeva 1, Celje

 O B J A V L J A
Prednostno listo A za stanovanja, predvi-
dena za oddajo v najem prosilcem, ki glede 
na socialne razmere po 9. členu pravilnika 
niso zavezanci za plačilo lastne udeležbe

 uvr. priimek in ime točke člani
 1 LEJIĆ Tatjana  440 4
 2 MUSTAFIČ Musa  435 5
 3 KOVAČEVIĆ Nada  420 3
 4 DŽAJA Mirko  420 1
 5 DUGA Emina  420 4
 6 LAZAR Davor  420 4
 7 CURRI Halil  410 1
 8 VUKOVIČ Svetlana  410 3
 9 LUSKAR Neli  400 2
 10 GUZIJAN Branko  400 3
 11 JEVŠENAK Viktor  400 3
 12 TURK Karl  400 3
 13 HRASTNIK Milena  400 3
 14 TAD Angela  400 3
 15 ROMIH Sabina  400 4
 16 KOLAR Romana  400 4
 17 GLOJNARIČ Boris  400 5
 18 JASHARI Rifet  395 6
 19 DRLJAČA Ranko  390 3
 20 KRHLANKO Martin  390 4
 21 ŽUČKO Mirjana  385 2
 22 STARČEVIĆ Dragan  385 4
 23 FAZLIU Timi  380 1
 24 RADIČ Vesna  380 4
 25 DURONIĆ Milovan  380 1
 26 ŠOPAR Gabrijela  380 1
 27  ILIJOSKA Svetlana 380 2
 28 DJURIČIĆ Milica  380 2
 29  BRKOVIĆ Edin 380 3
 30 PLEVNIK Marija  380 4
 31 KLJAJIČ Marica  380 4
 32 JURAS Miran  380 1
 33 ŠIŠARICA Dragoslav  380 4
 34 FILIPOSKA Sanja  380 3
 35 BIZJAK Aleš  370 4
 36 DOHRANOVIĆ Nedžad  370 4
 37 TOPIČ Anita  370 4
 38 LOVIĆ Nermin  370 4
 39 HRASTNIK Edita  360 3
 40 KODELA Nives  360 1
 41 VOUK Adela  360 1
 42 RIZVANOVIĆ Redžo  360 1
 43 KURNIK Sonja  360 2
 44 MIKULAN Vilma  360 3
 45 KAMPUŠ Anica  360 3
 46 MENA Kani  360 4
 47 PRISTOVNIK Tomo  360 2
 48 VIRANT Marjan  360 2
 49 FLUHER Milena  360 3
 50 ZAJŠEK Jožica  360 3
 51 TURNŠEK Jana  360 1
 52 PANTOVIĆ Tanja  360 2
 53 VALANT Jože  360 2
 54 VELENŠEK Ivan  360 1
 55 REZAR Helena  360 4
 56 CVELFER Bojan  360 1
 57 FARTELJ Peter  360 1
 58 POPOVIĆ Nevena  360 2
 59 DRNAČ Robert  360 1
 60 THAČI Nazmi  360 5
 61 DEDIĆ Mirela  355 3
 62 ŠUMIGA Nataša 350 1
 63 KRAJNC Sergej  350 1
 64 BORDON Špela  350 4
 65 ILIĆ-ŠKRIJELJ Dušica 350 2
 66 IMAMOVIČ Abdulah 350 4
 67 MAHMUTOVIĆ Nijaz  350 4
 68 HUBER Dijana  350 3
 69 KARIĆ Dijana  350 3
 70 SAKELŠEK Merita  350 3
 71 LAH Robert  350 5
 72 JOSIFOVSKI Orhideja 340 5
 73 SKALE Nina 340 3
 74 MIŠA Žana  340 3
 75 AMIDŽIĆ Safet  340 2
 76 SOTLAR Aleš  340 1
 77 ZEMLJIČ Metod  340 1
 78 BODIROŽA Cvijeta  340 2
 79 LONČAREVIČ Aleksander  340 4
 80 ZUPANC Aleš 340 3
 81 GLINŠEK Svetlana  340 4
 82 NEMET Sandra  340 3
 83 KRČMAR Branka  340 3
 84 SOFTIĆ Mirzet  340 3
 85 ČREPINŠEK Darko  340 3
 86 NOVAK Darko  340 1
 87 MUJANOVIĆ Mirza  340 4
 88 HAŽIĆ Barbara  340 4
 89 BLAŽAN Danijela  340 3
 90 PRODANOVIĆ Peter  340 4
 91 BILAJAC Elvisa  335 3
 92 HRVATIČ Darja  335 4
 93 BILALLI Teuta  335 4
 94 ZUKA Hasan  330 4
 95 ANTLOGA Alenka  330 2
 96 ZONTIČ Milan  330 1
 97 ZUPANEC Peter  330 2
 98 BOŽIĆ Radinko  330 2
 99 ĆALASAN Desimir  330 1
 100 PODERGAJS Aleš  330 1
 101 AŠKERC Jožica  330 2
 102 IMAMOVIĆ Muhamed  330 3
 103 ĐOKIĆ Stevan  330 5
 104 RAMŠAK Brigita  330 1
 105 KOLAR Silva  330 1
 106 JANŽEK Mitja  330 1
 107 ŠTARKEL Matej  330 2
 108 VARLJEN GADJAN Stefan  330 3
 109 HORVAT Marija  330 2
 110 BOMBEK Uroš  330 2
 111 SEVŠEK Samira  330 2

Prednostno listo B za stanovanja, predvi-
dena za oddajo v najem prosilcem, ki so 
glede na dohodek zavezani  plačati lastno  
udeležbo

 uvr. priimek in ime točke člani
 1 AŠANIN Slađana 400 3
 2 ŽAGAR Irena  390 3
 3 KRAJNČAN Majda  350 2
 4 ŠERTOVIĆ Marizela  310 2
 5 TOMAŠIČ Denis  310 2
 6 NEŽMAH Ciril  280 2
 7 KELAVIĆ Marijo  280 2
 8 PAPRICA Nina  270 2
 9 MARCEN Benjamin  270 1
 10 MLEJNIK Vanja  270 1
 11 PRISTOLIČ Nena  270 1
 12 FORJAN Darko  270 2
 13 FAJS Nika  260 2
 14 KLOPOTAN Leon  250 3
 15 GOLINAC Slaviša  250 3
 16 POPOVIĆ Dragoljub  250 1
 17 KOCA Kada  240 1
 18 DURANOVIĆ Selma  240 2
 19 DOBOVIČNIK Irena  240 2
 20 GOLIČNIK Darja  240 1
 21 DŽAFIĆ Mersad  230 1
 22 PLAVČAK Jasna  220 2
 23 KESER Goran  220 2
 24 JOSIPOVIČ Igor 220 2
 25 DŽAJA Andrej  220 1
 26 ZIDANŠEK Andrej  220 1

Razpisnik bo stanovanja dodeljeval upoštevajoč 
prednostni vrstni red po posameznih seznamih, 
odvisno od velikosti gospodinjstva in velikosti 
razpoložljivih stanovanj.

 112 MALIĆ Milijana  330 3
 113 KOPRIVŠEK Roman  330 2
 114 DELIJA Afrim  330 4
 115 OBREZ Vesna  320 2
 116 PINTARIČ Janja  320 4
 117 SELIČ Marija  320 3
 118 RAMIĆ Maida  320 2
 119 KERIĆ Boro  320 1
 120 KOJANOVIĆ Ranko  320 3
 121 STOJANOVIĆ Dejan  320 1
 122 HROVAT Gregor  320 1
 123 TRNOVŠEK Dušan 320 1
 124 POKLŠEK Maja  320 3
 125 RKMAN Milan  320 4
 126 SLAPŠAK Lidija  320 2
 127 PANTNER Marija  320 3
 128 HEGIĆ Mediha  320 4
 129 MEHIĆ Suvada  320 4
 130 KRAJNC Elisam  320 3
 131 BOSINA Urška  320 3
 132 JERKOVIČ Nataša  320 2
 133 ŠPILJAK Tanja  310 2
 134 ŽIŽAK STEGNJAJA Sanja  310 3
 135 LORBEK Daniela  310 1
 136 KASESNIK Slavica  310 3
 137 JURIČKI Draga 310 2
 138 VILENDEČIĆ Gordana  310 2
 139 VOLFAND Rok  310 1
 140 LIVNJAK Kosova  310 1
 141 ĆOŠKOVIĆ Kata  310 1
 142 VRTAČNIK Danica  310 2
 143 ANTONIČ Zlatka  310 1
 144 CHILTON Nataša  310 3
 145 ĐEKIĆ Stanko  310 5
 146 PETECIN Dejan  310 1
 147 ĐOGATOVIĆ Boštjan 310 1
 148 RADOSAVLJEVIČ Dejan  310 1
 149 DOBROTINŠEK Denis 310 1
 150 GORENŠEK Greta  310 2
 151 MILUTINOVIĆ Gordana  310 1
 152 ŽIVKOVIĆ Duško  310 1
 153 KEZIĆ Goran  310 1
 154 LOVASIĆ Tomislav  310 2
 155 LUPŠE Luka  310 1
 156 MARJANOVIČ Dejan  310 1
 157 RIĐIĆ Gregor  310 1
 158 GOLUBIĆ Mirjana  310 2
 159 MAŠIĆ Alen  310 2
 160 ROMIH Danijel  310 2
 161 AŠANIN Stefan  310 2
 162 AŠANIN Aleksandra 310 1
 163 MIHEVC Janko  310 1
 164 ROMIH Vojko  310 1
 165 PETROVIĆ Vesna  310 1
 166 HAJRIĆ Mirsad  310 3
 167 SMODEJ Matejka  310 2
 168 ZORKO Matjaž  310 1
 169 RIZVIČ Alma  310 3
 170 HAUKO Neda  310 3
 171 ŠABANOVIĆ Edina  310 3
 172 PAUNOVIĆ Ivana  310 3
 173 TRUPEJ Estera 310 5
 174 KOVIČ Simon  310 3
 175 ČATER Dejan  310 5
 176 MLINAR Maja  310 5
 177 TRNOVEC Barbara  300 2
 178 POČKAJ Mojca  300 1
 179 IVANČOV Danijel  300 2
 180 SCHNEEBERGER Miran  300 1
 181 OČKO Jože  300 1
 182 NEZIĆ Mirzet  300 3
 183 FILIPIČ Drago  300 1
 184 HODŽIČ Saud 300 1
 185 GAVRIČ Nevenka  300 1
 186 FORJAN Siniša  300 3
 187 KOLAR Estera  300 3
 188 MANČIČ Vanja  300 2
 189 PETROVIĆ Dragana  300 3
 190 FARTELJ Janja  300 4
 191 RUMPF Mojca 300 4
 192 ZALOKAR Barbara  300 3
 193 ČERNECMojca  300 4
 194 LES Marko  300 4
 195 HUSKIĆ Jasmina  300 3
 196 VUKOVIĆ Mirko  300 4
 197 PLANKAR Mira  295 1
 198 BERIŠA Nurije  295 3
 199 ILIĆ Dalibor  295 4
 200 KRAJNC Urška  290 2
 201 POPOVIĆ Daniel  290 2
 202 MESAREC Jana  290 3
 203 FIKET Verica  290 1
 204 BORLAK Verica  290 1
 205 POLANEC Srečko  290 1
 206 KOPRIVNIK Bogdan  290 1
 207 TERŽAN Franc  290 1
 208 LAJLAR Klavdija 290 2
 209 DOBRAJC Silvia  290 1
 210 STRAŠEK Marko  290 1
 211 DIVJAK Ivan  290 1
 212 JEROVŠEK Srečko  290 1
 213 LOVŠIN Sergeja  290 4
 214 OBLAK Vilma  290 1
 215 LAVBIČ Mihaela  290 1
 216 ŽIČKAR Silvija  290 2
 217 SREBOTNJAK Staša  290 2
 218 PALISLAMOVIĆ Emina  290 3
 219 KEKEC Robert  290 3
 220 TURK Andrej 290 3
 221 BURIČ Boris  290 3
 222 PAVLOVIČ Nenad  290 3
 223 KERŠ Karmen  290 2
 224 RICHARD Dejan  290 1
 225 MAJCEN Urška  290 2
 226 GORŠEK Manja  290 3
 227 VREJIČ Goran  290 3
 228 ZORNIĆ Anita  290 4
 229 ĐURIČIĆ Nedeljko  290 4
 230 IVAČIČ Jožef 290 1
 231 KOŽEL Daniel  290 1

 232 MILUŠIĆ Stanko  290 4
 233 SOBOČAN Dušan  290 1
 234 VREČKO Uroš  290 4
 235 LAMPRET Miša  290 2
 236 KOSMAČ Sonja  290 2
 237 PERČIČ Darja  290 3
 238 PEJIĆ Sanja  285 3
 239 BRANKOVIČ Miladin  280 1
 240 DESPOTOVIĆ Despot  280 1
 241 MAJCEN Cvetka  280 1
 242 KALŠNIK Aljoša  280 1
 243 ZUPANEC Mateja 280 1
 244 ČREPINŠEK Rok  280 2
 245 BRKIĆ Elmedin  280 3
 246 ŠUBARAŠ Damijan  280 3
 247 MOĆIĆ Dejan  280 3
 248 OSMANOVIĆ Nisvet  280 3
 249 ČUŠ Tea  280 3
 250 ZRNIĆ Dalibor  280 3
 251 VREČER Vesna  280 3
 252 BEVC Ingrid  280 2
 253 ČRETNIK Nataša  280 3
 254 JUKIĆ Damira  280 3
 255 SOPIĆ Mojca  280 3
 256 LOLIĆ Edin  280 4
 257 GALIČ Anita  280 5
 258 BOŽIČEK Franc  270 1
 259 POSEDI Diana  270 1
 260 ROŠER Jerneja  270 2
 261 ZORIĆ Radenko  270 2
 262 VILENDEČIĆ Biljana  270 2
 263 SLAVIC Vlasta  270 1
 264 TODOROVIĆ Milan  270 1
 265 KOSIĆ Drago  270 1
 266 NOVAKOVIĆ Milenko  270 1
 267 LEDNIK Alojz  270 1
 268 VREČKO ŽOHER Sonja  270 2
 269 DAKIĆ Radovan  270 1
 270 DRLJAČA Marko  270 2
 271 MALIQI BILALLI Egzona  270 1
 272 KOPINŠEK Franjo  270 3
 273 ŽMAVC Jan  270 3
 274 LORENČAK Karmen  270 2
 275 CIGLAR Aljoša  270 3
 276 STOJNIĆ Dijana  270 3
 277 SIMIĆ Sanja  270 3
 278 MOSORKA Slavko  270 3
 279 AŠKERC Miha 270 1
 280 HOCHKRAUT Aleš  270 3
 281 ANTLEJ Simon  270 3
 282 STOKIĆ Lilijana  270 2
 283 LEVAR Simon  270 1
 284 LUTOLLI Hysen  270 3
 285 KESER Dejan  270 3
 286 STJEPANOVIĆ Milena  270 3
 287 BLASUTTO Žana  270 3
 288 NIKOLIĆ Suzana  270 2
 289 KUKOVIČ Martin  265 3
 290 GARTNER Uroš  260 1
 291 CVIKL Matej  260 1
 292 BOŠTJANČIČ Hedvika  260 1
 293 KOTAR Brigita  260 1
 294 DOBERŠEK Bogomil  260 1
 295 TRKMIĆ Danijel  260 1
 296 KRIZMAN Urška  260 2
 297 STOJNEV Radoslav  260 1
 298 ŠTUHEC Luka  260 2
 299 KOLAR Petra  260 1
 300 KOCIPER Boštjan  260 1
 301 ZUPANC Urška  260 2
 302 LONČAR Maja 260 1
 303 DOBRIJEVIĆ Marko  260 1
 304 ŽIČKAR Boris 260 1
 305 VREBAC Gabrijel  260 1
 306 MILANKOVIĆ Zorica  260 1
 307 MAHMUTOVIĆ Haris  260 2
 308 ŠTIKIĆ SUVAJAC Božana  260 3
 309 KOROŠEC Boris  260 2
 310 FIŠTER Mira  260 2
 311 LORBEK Klavdija  260 1
 312 VUČIĆ Slaviša  260 2
 313 TANĐANOVIĆ Valentina  260 1
 314 DUGA Kujtese  260 3
 315 POLAK Vesna  260 4
 316 VREČKO Aleš  260 3
 317 KOPRANOVIĆ Daniel  260 3
 318 KOPRANOVIĆ Dragica  260 2
 319 SLOVENEC Slađana  260 4
 320 PADEŽNIK Aleš  250 2
 321 KITIĆ Daniel  250 3
 322 ELIAŠ Jolanda  250 2
 323 KOPRIVŠEK Renaldo  250 3
 324 HORVAT Lolita  250 2
 325 ZONTIČ Denis  250 3
 326 ROŠER Simona  250 2
 327 ĆEHAJIĆ Sabina  250 2
 328 KREJIĆ Marinka  250 2
 329 DUJIĆ Zoran  250 3
 330 CELESTINA Lucija  250 3
 331 RAKIĆ Marko  250 3
 332 RANČAN Marin  250 2
 333 HADŽIĆ Fahrudin  250 4
 334 EMUŠIĆ Hasan  250 4
 335 KOCEN Rebeka  250 3
 336 KOPŠE Katja  250 2
 337 ROTAR Tjaša  250 4
 338 DURAČAK Amir  240 1
 339 IVŠIĆ Miroslav 240 2
 340 KERANOVIĆ Almira  240 1
 341 IRMANČNIK Anja 240 3
 342 JOŠT Branko 240 1
 343 REGORŠEK Jernej  240 1
 344 RECKO Tanja  240 1
 345 JAHIRI Suzana 240 1
 346 ZAGORC Amerita  240 1
 347 BOMBEK Darko  240 1
 348 ANTOLIN Eva  240 1
 349 HODNIK Andrej  240 2
 350 ROMIH Robert  240 1
 351 KREBS Jože  240 2

 352 JERANKO Igor  240 3
 353 ARČAN Ines  240 1
 354 ŠPREM Eva  240 1
 355 ALAŠEVIĆ Danica  240 1
 356 ANGELOVIČ Andreja  240 1
 357 BUHINJAK Irena  240 1
 358 VUDRAG Mario  240 2
 359 KOVAČIČ Dragica  240 2
 360 RAZGORŠEK Mihaela  240 2
 361 BUZINA Denis  240 2
 362 AJDINI Albana  240 2
 363 STOPAR Simon 240 1
 364 IMAMOVIĆ Kadro  240 3
 365 RAUŠER Mitja  240 1
 366 GUČEK Robert  240 1
 367 PEČNIK Matjaž  230 1
 368 VELADŽIĆ Amela  230 2
 369 DOBRAJC Jure  230 1
 370 ŠABANI Vjolca  230 1
 371 NITAJ Liridona  230 2
 372 DŽAIČ Ifeta  230 2
 373 BRAČEK Tjaša  230 1
 374 SIKOŠEK Lubo 230 1
 375 PAŠIĆ Sabina  230 1
 376 ĐURASEVIČ Vanja Marija  230 1
 377 CVIJANOVIĆ David  230 1
 378 LUTOLLI Hajrije 220 1
 379 KRAČUNOVIĆ Slaviša 220 1
 380 RIZMAN Lilijana  220 4
 381 ŽELJEŽIĆ Goran  220 1
 382 KOŠTOMAJ Bojan  220 1
 383 KOS Martin  220 1
 384 ŽOHAR Aljoša  220 2
 385 MALBAŠA Tanja  220 1
 386 GROBELŠEK Aleksander  220 1
 387 PIRC Darja  220 1
 388 ZUPANC Mateja  220 2
 389 MILJEVIĆ Đuro  220 1
 390 KOVAČIČ Klavdija  220 1
 391 KOKANOVIĆ Radomir  220 2
 392 ČATER Sergej  220 1
 393 NOVAK Grega  220 2
 394 KESER Ana  220 1
 395 ŠPAN Irma  220 1
 396 LEŠEK Andreja  220 2
 397 PUŠNIK Lidija  220 1
 398 ARNŠEK Nina  220 1
 399 MIKULAN Petra  220 1
 400 BAJRAKTARI Arben  220 1
 401 JUKIĆ Damir  220 1
 402 LEŠNIK Slavica  220 1
 403 KIKANOVIĆ Nikola  220 1
 404 ŠEŠKO Tomaž  220 1
 405 GOBEC Klavdija  220 1
 406 ZUPANC Tadeja  220 1
 407 MOĆIĆ Dragan  220 1
 408 MESARIČ Gorazd  220 1
 409 NIKOLIĆ Nenad  220 1
 410 KNEŽEVIĆ David  220 2
 411 PRODANOVIĆ Nataša  220 2
 412 PEZELJ Siniša  220 1
 413 KENDA Sonja 220 1
 414 SMUKAVEC Sanja  220 1
 415 BREZNIKAR Mojca  220 2
 416 KNEŽEVIĆ Sladjana  220 2
 417 ŽNIDAREC Metoda  220 2
 418 TOVORNIK Jure 210 1
 419 EJUP Emin  210 1
 420 PRODANOVIČ Svetlana  210 1
 421 MEHMEDOVIĆ Đevad  210 2
 422 PETIJEVIĆ Vaso  190 1
 423 SAJNKAR Ivica  190 1
 424 ŽUPANEC Rajko  190 1
 425 VELER Srečko  190 4
 426 ŠABIĆ Jožef  190 1
 427 DUSPARA Kristina  190 2
 428 KOBAN Marjana  190 1
 429 ŠPEH Tamara  185 1
 430 DJAKOVIĆ Daniel  170 1
 431 ZAVEC Blaž  170 1
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CELJE - V Domu ob Savi-
nji se v teh dneh končuje 
celovita obnova obeh dom-
skih zgradb, ki je trajala 
več kot desetletje. V usta-
novi za najstarejše občane, 
ki deluje že štiri desetletja, 
obnavljajo še zadnji dve 
nadstropji starejše zgrad-
be. Obnavljati so ju začeli 
maja, stanovalci naj bi se 
začeli vseljevati zadnji te-
den tega meseca.

V Domu ob Savinji končujejo celovito obnovo. Tako so v preteklih dneh urejali prostor za gospodinjsko skupino, kar bo v domu novost.

Pred koncem 
dolgoletne prenove
Stavbi Doma ob Savinji so celovito prenavljali več kot desetletje in dodali pri-
zidek

»V gospodinjskih skupinah bomo 
poskrbeli, da bi bilo življenje po-
sameznega stanovalca čim bolj 
podobno življenju, kot ga je imel 
v domačem okolju,« pravi o sko-
rajšnji novosti Doma ob Savinji 
direktorica Bojana Mazil Šolinc.

Med celovito obnovo obeh 
nadstropij zdravstveno nego-
valne enote I. so – podobno 
kot prejšnja leta v drugih 
nadstropjih – zamenjali 
stavbno pohištvo in vodovo-
dne ter električne inštalacije, 
uredili sanitarije, poskrbeli 
za sestrski klic in klimatiza-
cijo, postavili novo sobno 
pohištvo … V preteklih dneh 
so opravljali različna obrtni-
ška dela, med njimi pola-
ganje talnih oblog. Celovita 
prenova obeh nadstropij in 
celotnega stopnišča zgradbe 
bo stala 580 tisoč evrov in bo 
iz lastnih sredstev doma. V 
domu so si za letos zadali 
še eno nalogo, to je ureditev 
domskega parka in zunanje 
terase dnevnega centra.

Tudi gospodinjske 
skupine
Prenovljeni nadstropji 

bosta po novem prilagoje-
ni bivanju dementnih sta-
novalcev, v njih pa naj bi 
uvedli tudi nov način dela 
v gospodinjskih skupinah. 
V njih bodo skušali stano-
valcem omogočiti življenje 
v prostorju, kjer se bodo 
počutili kot doma in bodo 
v njem tudi lahko izvajali 
dnevne aktivnosti, na katere 
so bili vajeni vse življenje. 
Po besedah direktorice Bo-

jane Mazil Šolinc se bodo 
tako lahko stanovalci po 
svojih možnostih vključe-
vali v različna dnevna go-
spodinjska opravila.

V Domu ob Savinji so pred 
nekaj leti najprej postopoma 
obnovili vseh šest nadstro-
pij novejše zgradbe, kjer bi-
vajo predvsem nepomični 
stanovalci. Zgradili so velik 
prizidek doma, prav tako je 
že bilo celovito obnovljeno 
pritličje, kjer so med drugim 
prostori dnevnega varstve-
nega centra, delovne tera-
pije in fizioterapije. Nato je 
bilo na vrsti nadaljevanje 
obnove starejše zgradbe in 
to od zgoraj navzdol.

Pol leta čakanja
V Domu ob Savinji, ki je bil 

dolga leta med tremi najbolj 
obleganimi v Sloveniji, še ne 
opažajo, da bi se stanoval-
ci zaradi krize odseljevali. 
Dom je med najcenejšimi v 
državi, zato opažajo pove-
čano število premestitev iz 
dražjih zasebnih domov v 
njihov javni dom. In koliko 
znaša trenutno cena oskrb-
nine za enega najcenejših 
slovenskih domov? Povpreč-
na cena mesečne oskrbe v 
sobi za pomičnega stano-
valca znaša trenutno 540 
evrov, za nepomičnega, ki je 

potreben stalne neposredne 
pomoči, je 950 evrov. Kljub 
temu del svojcev oskrbni-
no za svoje najdražje težko 
(do)plačuje. »V domu pri 
plačevanju oskrbnine opa-
žamo težave, vendar jih z 
zavezanci za plačilo večino 
uspešno rešujemo sproti,« 
pravi domska računovod-
kinja Sabina Rakuša. Za-
vezance za plačilo usmerijo 
na center za socialno delo 
oziroma se izjemoma dogo-
vorijo celo za obročno od-
plačevanje dolga.

V Domu ob Savinji je tre-
nutno 235 stanovalcev, za-
radi celovite prenove novih 
od marca niso sprejemali. 
Čakalna doba je različna, 
najdaljša je za občane z 
demenco, povprečna znaša 
okoli pol leta. To je seveda 
velika razlika od starih ča-
sov, saj je bilo treba (še pred 
tremi leti) čakati na sprejem 
v Dom ob Savinji najmanj 
dve leti. Še leta 2010 je bilo 
za sprejem sedemsto čakajo-
čih, trenutno imajo bistveno 
manj, to je 268 vlog. Takšnih 
prosilcev, ki se želijo vseliti 
takoj je trenutno »komaj« 
62, med njimi je le deset 
nepomičnih.

BRANE JERANKO
Foto: BJ in arhiv 
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Spretne roke žanjic
ROGAŠKA SLATINA – Društvo žena Sveti Florijan je v 

svojem kraju poskrbelo za pester konec tedna. Pripravilo 
je že drugo tekmo žanjic in tako obudilo stare običaje.

Na prireditvi so čas zavrteli v preteklost, v čas babic in 
dedkov, in pokazali, kakšna je bila žetev takrat, ko je bilo 
delo na kmetih še ročno. Da je bilo dogajanje karseda pe-
stro, je bil prikaz tudi tekmovalnega značaja. Med osmimi 
sodelujočimi žanjicami iz društev žena s Svetega Florijana, 
iz Rogatca in z Donačke gore pa je največ spretnosti po-
kazala domačinka Martina Kitak. Bila je ne le najhitrejša 
in z največ povezanimi snopi, temveč pri delu tudi najbolj 
natančna. Ker se kmečke žene dobro znajdejo tudi v kuhi-
nji, na prireditvi, ki ji je vreme letos v nasprotju s preteklim 
letom dobro služilo, seveda ni manjkalo niti številnih do-
mačih dobrot z jerpico na čelu. Poskrbljeno je bilo tudi za 
tiste, ki so jih zasrbele pete, sicer pa predsednica društva 
Alojzija Ferčec že za september napoveduje še prireditev 
Mladi se predstavijo.

AD

Na Zbelovem odprto 
ali zaprto?

SLOVENSKE KONJICE – Letno kopališče na Zbelovem, 
v vasi med Slovenskimi Konjicami in Poljčanami, je letos 
prvič zaprto. To vzbuja nezadovoljstvo krajanov, ki so se 
organizirali in s pomočjo delovne akcije bazen temeljito 
očistili.

Kot so povedali v krajevni skupnosti, je pred nekaj dnevi 
čistilo okoli trideset krajanov, ki so s čiščenjem med drugim 
želeli zavarovati plastični del bazena pred propadanjem. Po 
nekaterih informacijah naj bi krajani kopališče celo odprli, 
sanitarije naj bi redno čistile vaščanke. Predsednik KS Zbe-
lovo Peter Koren nam je odgovoril, da kopališče ni odprto. 
»Zaradi tradicije kopališče krajanom veliko pomeni, voda je 
termalna in zdravilna, vendar za ureditev ni bilo nikoli dovolj 
denarja. Pozna se, da smo na repu občine,« je dodal predse-
dnik KS. Kopališče na Zbelovem sta konjiška komunala in 
občina letos zaprli, ker obratuje že vsa leta brez uporabnega 
dovoljenja. V občini in v konjiškem komunalnem podjetju 
se namreč bojijo morebitnih poškodb kopalcev, za kar so 
lahko odškodninsko odgovorni.

BJ

Srečanje so 
preimenovali

PODČETRTEK – V kulturnem domu v Pristavi pri Mesti-
nju je bila v soboto prireditev z novim imenom, Prijatelji 
zapojmo, naj pesem doni v Pristavi. Na odru se je zvrstilo 
dvanajst nastopajočih, od ljudskih pevcev in godcev do 
pevskega zbora.

Prireditev, ki je bila doslej enajstkrat pod imenom Srečanje 
ljudskih pevcev in godcev, so preimenovali, saj želijo povabiti 
še druge nastopajoče, med njimi pevske zbore. V soboto je 
tako nastopil mešani pevski zbor iz Logatca, prišle so prav 
tako pevke iz Savinjske doline, drugi so bili iz različnih kra-
jev Kozjanskega, vse do Šentjurja. Iz Pristave pri Mestinju 
so nastopile Vaške pevke, ki so nastopile z županom Petrom 
Misjo, ki je z njimi pel in igral (z županom bodo v teh dneh 
posnele še glasbeni videospot). Med nastopajočimi so bili 
še Obsoteljski slavčki, ki jih sestavljajo člani iz Pristave in 
Podčetrtka. Med večjimi prireditvami Kulturnega društva 
Pristava pri Mestinju je še tradicionalno srečanje mladih 
harmonikarjev in ansamblov.

BJ

Na Hudinji so peli in 
igrali

VITANJE – Na Hudinji je bilo pri cerkvi sv. Vida v ne-
deljo srečanje ljudskih pevcev in godcev. Med desetimi 
nastopajočimi skupinami so bile tudi iz sosednjih Zreč 
in Mislinje.

Prireditev, ki sta jo pripravila vaško Kulturno-turistično 
društvo sveti Vid in gradbeni odbor za obnovo cerkve sv. 
Vida, je bila tretje leto. Začela se je z mašo celjskega škofa 
dr. Stanislava Lipovška, ki je bila na prostem. Škof je ob tej 
priložnosti blagoslovil križ cerkvenega zvonika sv. Vida, ki 
so ga simbolično namestili. Prav tako so pripravili blagoslov 
konj in traktorjev, s petintridesetimi konji ter veliko traktorji. 
Med prireditvijo so pripravili srečelov v korist obnove cer-
kve sv. Vida. Trenutno je zvonik te podružnične cerkve že 
pokrit, streho cerkvene ladje bodo začeli pokrivati s skrilom 
v prihodnjih dneh, fasada cerkve naj bi bila dokončana do 
konca avgusta.

BJ
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MOZIRJE, REČICA OB SA-
VINJI – V Zgornji Savinjski 
dolini več občin črpa vodo 
iz zajetja Letošč, s katerim 
upravlja JP Komunala Mo-
zirje. Ker je vodovodni sis-
tem star, s petino azbestnih 
cevi, se vse bolj pogosto 
kvari in prinaša 35 odstot-
kov izgub, so se v občinah 
pred časom odločili za ob-
novo.

V projektu Letošč se vse 
bolj zapleta, menda miruje 
že pol leta, na zadnji seji 
občinskega sveta v Mozirju 
pa so za to, da dela ne na-
predujejo, kot so pričakova-
li, obtožili Občino Rečica ob 
Savinji. Kot je opozarjal eden 
od mozirskih svetnikov, naj 
bi rečiška občina nasproto-
vala gradnji, ker ni sprejela 
dokumenta identifikacije 
investicijskega projekta – t. 
i. DIIP. V Mozirju ocenjuje-
jo, da so si želeli na Rečici 
na tak način kupiti čas in 
zamakniti projekt za nekaj 
let. Slišati je bilo mogoče 
tudi očitek, da se v Občini 
Rečica ob Savinji o trasi in 
drugih podrobnostih niso 
dogovarjali z izvajalci, ka-
sneje pa so izrazili željo, da 
bi vodovod v njihovo občino 
speljali preko Bočne in ne iz 
nazarske strani, kot je pred-

Boj na sodobnem 
požiralniku
Kdo je kriv, da projekt Letošč, ki bi omogočil varno pitno vodo več kot 10 tisoč 
odjemalcem, miruje?

NA KRATKO

Ohranjajo suhe 
travnike

KOZJE – Zavod Kozjanski park iz Podsrede in kmetija 
Kožar sta pripravila prireditev Ročna košnja, ki je bila 
na tako imenovanem suhem travniku na Ravnem Logu 
pod Orlico.

Suhi travniki so negnojeni travniki, kjer je košnja pozna, 
zato da cvetje lahko odcveti in da ptice odletijo. Na košnji, 
ki se je začela ob štirih zjutraj, se je zbralo štirideset ko-
scev in grabljic, ki so pokosili dober hektar suhega trav-
nika, kjer med drugim cvetijo encijani in orhideje. Ravni 
Log je na približno osemsto metrih nadmorske višine, 
seno so v dolino spravili s konjsko vprego. Prireditev je 
bila sedmo leto.

BJ

Na brezplačno kopanje
VOJNIK – V začetku tedna je bilo za otroke organizi-

rano prvo letošnje brezplačno kopanje na bazenu na 
Frankolovem, ki so ga povezali z učenjem plavanja, 
ustvarjalnimi delavnicami in igranjem odbojke na miv-
ki. Otroke je pripeljal šolski kombi, ki je vozil na progi 
Vojnik–Nova Cerkev–Socka–Frankolovo.

Brezplačen dogodek, ki so ga pripravili v sodelovanju 
med občino in Mladinskim društvom Frankolovo, bodo 
ponovili danes, v četrtek, 18. julija, in še 23. in 25. julija. 
Frankolovsko letno kopališče upravlja domače mladinsko 
društvo, njegova pogodba z občino se bo iztekla konec 
prihodnjega leta. Na občini so bili z edinim kopališčem v 
občini dolga leta nezadovoljni in so ga obravnavali kot fi-
nančno jamo brez dna. Zato so se pred desetletjem odločili, 
da vanj ne bodo več vlagali, vendar se je v zadnjem obdo-
bju to spremenilo. Odkar ga vodi frankolovsko mladinsko 
društvo, je kopališče postalo središče poletnega dogajanja 
v tem delu občine, mladinci so veliko postorili s prosto-
voljnim delom. Na občini so se zato lani odločili za nakup 
naprave za merjenje in uravnavanje klora in avtomatskega 
defibrilatorja za oživljanje, kar je stalo približno osem tisoč 
evrov. Kopališče je odprto vsak dan, vstopnica za odrasle 
stane tri evre, za otroke evro in pol.

BJ

Poletje s knjigo
PREBOLD – V občinski knjižnici so v času poletnih 

počitnic pripravili številne knjižne aktivnosti za stare 
in mlade.

Tudi tistim, ki bodo poletne dni preživljali večinoma 
doma, ne bo dolgčas. Poleg številnih športnih in poho-
dnih aktivnosti, ki jih pripravljajo v lokalnih društvih, so 
za pestro julijsko in avgustovsko dogajanje poskrbeli tudi 
v občinski knjižnici Prebold. Kot je povedala direktorica 
medobčinske knjižnice Žalec Jolanda Železnik, je letošnji 
poletni program v Preboldu zaradi izdatne podpore občine 
in pomoči dijakov, ki pri njih opravljajo poletno delo, še 
toliko bolj pester. Najmlajši lahko tako vsako sredo dopol-
dne na preboldskem bazenu prisluhnejo pravljicam, rešu-
jejo knjižne uganke ali razvijajo ustvarjalne sposobnosti. 
Vsako prvo in tretjo soboto se bralno-ustvarjalno dogajanje 
preseli še na preboldsko tržnico. Ljudje so, kot pravi Žele-
znikova, še posebej navdušeni nad izposojo časopisov in 
revij ter družabnih iger, kar so ob ponedeljkih, četrtkih in 
petkih omogočili obiskovalcem bazena. Torki in četrtki pa 
so, kot je še povedala direktorica, namenjeni odraslim, ki 
prozo in poezijo prebirajo kar pod krošnjami dreves pred 
občinsko knjižnico.

LK

Kakšna prihodnost 
čaka govedorejce?

BRASLOVČE - Minister za kmetijstvo in okolje Dejan 
Židan se je prejšnji četrtek na Gomilskem udeležil okrogle 
mize z naslovom Govedoreja 2020 v Sloveniji.

Rejci priznanih rejskih organizacij črno-bele, lisaste pasme 
in skupina rejcev rjave pasme želijo v okviru reforme skupne 
kmetijske politike postaviti realne cilje za razvoj kmetij in 
kmetijstva na področju govedoreje in mleka. Agrarni eko-
nomist Stane Kavčič je, v polni dvorani Doma krajanov na 
Gomilskem, predstavil videnje novih neposrednih plačil v 
govedoreji in nekaj možnosti govedoreje v okviru programa 
razvoja podeželja. Marija Klopčič iz Biotehniške fakultete je 
med drugim spregovorila tudi o realnih ciljih, ki bi jih morali 
na tem področju doseči do leta 2020. Predstavnik mlajše 
generacije slovenskih govedorejcev Gašper Napotnik pa je 
zbranim predstavil nekaj možnosti, kako bi lahko mladim, 
s predpisi, omogočali hitrejši razvoj.

LK

V projektu Letošč, ki ga sicer vodi Občina Mozirje, so-
deluje pet zgornjesavinjskih občin in Občina Šmartno 
ob Paki. Gre za obnovo in širitev vodovodnega omrež-
ja Letošč. Naložbo ocenjujejo na približno 21 milijonov 
evrov. Razdelilnik stroškov so glede na porabo vode v po-
sameznih občinah pripravili v mozirski komunali, seveda 
pa pri tem pričakujejo tudi izdatno pomoč kohezijskega 
sklada. Seveda želijo s prenovo vodovodnega sistema 
zagotoviti neoporečno pitno vodo v vseh gospodinjstvih 
na območju občin soinvestitoric, kar bi jim omogočila 
gradnja primarnega in sekundarnega cevovoda. Tako bi 
omogočili zadosten pretok za obstoječe uporabnike, a 
tudi priključitev novih, ki doslej še nimajo javnega vo-
dovoda.

videno. »To bi projekt podra-
žilo za pol milijona evrov,« 
pravijo v Mozirju, zato naj bi 
na naslednjo sejo občinskega 
sveta povabili predstavnike 
rečiške občine, ki naj bi po-
jasnili, zakaj projekt Letošč 
že mesece miruje.

Neprimerni 
različici?
Problematiko so obrav-

navali tudi na občinskem 
svetu Rečica ob Savinji, kjer 
so prepričani, da je projekt 
Letošč že od vsega začetka 
zastavljen precej lahkomisel-
no in površno ter je povrhu 
vsega še slabo voden. »In to 
so pravi razlogi, zaradi ka-

terih smo lahko vsi skupaj 
resno zaskrbljeni,« poudar-
ja župan Vinko Jeraj. Če 
poenostavimo, na Rečici 
trdijo, da občina Mozirje ni 
izpeljala vseh nalog, ki jih je 
določilo ministrstvo za kme-
tijstvo in okolje, in da niso 
izdelane študije različic, kar 
je predpogoj za pridobitev 
sredstev iz Kohezijskega 
sklada EU. Menijo tudi, da 
je predlagana različica, ki je 
v obdelavi in je bila osnova 
za pripravo DIIP, ena najslab-
ših in finančno neizvedljiva. 
Prepričani so, da bo podob-
no tudi mnenje odgovornih 
za sofinanciranje iz sredstev 
kohezijskega sklada.

Občina Rečica ob Savinji 
bi morala za projekt Letošč 
do konca leta 2015 zagoto-
viti 1,8 milijona evrov, kar 
ni izvedljivo, na Rečici pa še 
trdijo, da je izračun stroškov 
glede na število prebivalcev 
za druge občine ugodnejši. 
Zato menijo, da je nekaj na-
robe s predlagano rešitvijo 
ali pa s ključem za delitev 
stroškov. Sicer dodajajo, da 
so zaradi dotrajanega vodo-
vodnega omrežja še posebej 
zainteresirani za obnovo vo-
dovodne infrastrukture in s 
tem za zagotovitev bolj var-
ne oskrbe s pitno vodo. Zato 
bodo naredili vse, da skupaj 
s strokovnjaki poiščejo naj-
bolj primerno, ekonomsko 
upravičeno in tudi finančno 
izvedljivo različico projekta. 
»Upamo, da nas pri teh priza-
devanjih ne bo kdo oviral ali 
po nepotrebnem obtoževal 
za namerno zavlačevanje. 
Če namreč ne bo mogoče 
pravočasno poiskati rešitve, 
ki bo omogočila, da bo Ob-
čina Rečica ob Savinji sploh 
lahko odgovorno sodelovala 
pri skupni naložbi, bomo 
namreč Rečičani dobesedno 
prisiljeni, da odstopimo od 
projekta Letošč,« so sklenili 
svetniki.

URŠKA SELIŠNIK

Milijon spominskih 
kovancev

CELJE – Leta 2014 bodo tudi v knežjem mestu proslavili 
600-letnico kronanja Barbare Celjske za nemško kraljico, 
med drugim bo na trg prišlo milijon spominskih kovan-
cev.

Program prazničnih dogodkov še ni določen. Ob strokov-
nih srečanjih in predavanjih, na katerih bodo skušali čim-
bolj osvetliti podobo izjemne Celjanke, bo za širšo javnost 
zanimiva izdaja spominskih kovancev. To je prejšnji teden 
potrdila slovenska vlada z uredbo o izdaji priložnostne-
ga kovanca ob 600. obletnici kronanja dotedanje ogrske 
kraljice Barbare Celjske še z nemško krono. Za spominski 
kovanec za 2 evra je Banka Slovenije na javni anonimni 
natečaj prejela 62 idejnih osnutkov. Posebna komisija je 
izbrala osnutek ljubljanskega Studiabotas, vlada pa je do-
ločila videz spominskega kovanca z odložnim pogojem. 
To pomeni, da mora zdaj pred izdajo milijona spominskih 
kovancev v prihodnjem letu z motivom na kovancu sogla-
šati še Svet Evropske unije.

IS

Jezero privlačnejše za 
obiskovalce

ŠENTJUR – Občina bo uredila del turistično-kolesarske 
ceste ob Slivniškem jezeru na odseku Zgornji Rakito-
vec–Tratna.

Omenjeni odsek ceste v dolžini 600 metrov, ki se odcepi od 
križišča z javno potjo Tratna–Ribiški dom, bo dobil asfaltno 
prevleko in bo po prenovi privlačnejši za kolesarje in poho-
dnike. Vrednost pogodbenih del znaša dobrih 79.440 evrov 
z DDV. Občina Šentjur je na javnem pozivu Lokalne akcijske 
skupine Od Pohorja do Bohorja pridobila sofinanciranje v 
višini 40.000 evrov. Stroji so zabrneli minuli ponedeljek po 
podpisu pogodbe z izvajalcem del, samostojnim podjetnikom 
Antonom Kladnikom, čigar podjetje naj bi obnovo končalo do 
31. avgusta. Kot je dejal župan mag. Marko Diaci, si občina 
želi posodobiti še preostali del ceste in z asfaltno prevleko po-
vezati pot okoli celotnega jezera. Tega v svojem dolgoročnem 
razvojnem programu in programu razvoja turizma opredeljuje 
kot eno nosilnih turističnih vsebin v prihodnosti.

TV

Trinajst ni nesrečna 
številka

DOBRNA – V kraju so pred nekaj dnevi pripravili se-
jem, ki je na ploščadi pri občinski stavbi vsakega 13. v 
mesecu. Nov redni mesečni sejem, ki je še brez imena, 
so začeli aprila.

»Z obiskom smo zelo zadovoljni, sejem se je dobro uvelja-
vil,« ugotavlja direktorica javnega Zavoda za turizem, šport 
in kulturo Dobrna Marija Švent. Celodnevni sejem pripravlja 
podjetje z Dolenjskega, ki se ukvarja s sejmarsko dejavnostjo 
in na Dobrni postavi po več kot dvajset stojnic. Na njih se po-
javljajo sadje, zelenjava, bižuterija, mesnine, tekstilni izdelki, 
obutev in podobni izdelki. Za kmetije, društva in ustanove iz 
občine Dobrna je udeležba na sejmu brezplačna, Dobrnčanke 
se pojavljajo predvsem s svojimi pekovskimi izdelki. Na Dobr-
ni prav tako pripravljajo Martinov sejem, ki je bil že dvakrat, 
še en vsakoletni sejem pripravlja turistično društvo.

BJ



�Št. 33, 18. julij 2013 IZ NAŠIH KRAJEV

Izognite se zgolj suhoparnemu naštevanju, pričarajte 
nam eksotične oddaljene in morda tudi bližnje kraje, 
skrite pred našim nosom, začinite še s kakšno prigodo, 
ki nam bo slikovito ponazorila utrip kraja in način 
življenja domačinov. Skratka, potegujte se za najboljši 
potopis po izboru naših bralcev. Kako?

Enostavno. Upoštevajte nekaj naših napotkov 
in se držite predpisane dolžine: največ pet tisoč 
znakov in najmanj tri zanimive fotografije z 

zgovornimi podpisi. Potopise s potovanj po Sloveniji 
in tujini nam lahko pošljete do vključno 31. julija 2013. Objavljati 
jih bomo začeli 1. avgusta. Seveda po minimalnem vstopnem pragu, 
kar pomeni, da morajo zadostiti zapisanim pogojem, temeljnim 
zakonitostim potopisa in slovenskega jezika. Potopise bomo 
oštevilčili in jim dodali kupon za glasovanje. Glasovanje za najboljši 
potopis bo trajalo ves avgust, ko jih bomo tudi objavljali. Septembra 
bomo razglasili zmagovalca. Avtor bo prejel nagrado s pridihom 
po potovanjih, med bralci, ki boste glasovali, pa bomo prav tako 
izžrebali nekoga, ki mu bomo polepšali življenje.

Torej: vsi, ki ljubite potovanja in – pozor, to je pogoj za sodelovanje – živite v kateri od 
33 občin na Celjskem, ki jih »pokriva« Novi tednik, ter ste obiskali katerikoli kotiček sveta, 
lahko sodelujete v akciji.

Za dodatna pojasnila pišite in povprašajte na e-naslovu tednik@nt-rc.si. Potopise je treba oddati v elektronski obliki na 
omenjen naslov. Posebej priložite tudi fotografije v čim večjem formatu. Pripišite še svoje podatke, tudi kraj bivanja.

Navdušite nas 
s potopisom!

S peticijo do 
preplastitve?

VELENJE – Pred dnevi je Evropska komisija ob evrop-
skem tednu trajnostne energije podelila prvo nagrado v 
kategoriji Izobraževanje projektu Euronet 50/50, v ka-
terem kot partner sodeluje tudi Energetska agencija za 
Savinjsko, Šaleško in Koroško oziroma Zavod Kssena.

Glavni namen nagrajenega projekta je ozaveščanje otrok 
o boju proti podnebnim spremembam. Prestižna nagrada je 
dokaz, da je ideja dobro zasnovana in da so že ter bodo z njo 
še veliko dosegli. Zavod Kssena v projektu sodeluje od leta 
2009, vanj pa so vključeni partnerji iz devetih držav oziroma 
43 lokalnih skupnosti in 58 šol. V šolah je bilo v prizadevanja 

za učinkovitejšo rabo energije vključenih približno 7 tisoč 
učencev, učiteljev in hišnikov. Kar 40 šol je doseglo prihranke 
pri rabi energije, pri čemer je povprečen prihranek na šolo 
zanašal 2.100 evrov.

S Celjskega so sodelovale osnovne šole Antona Aškerca, 
Mihe Pintarja Toleda in OŠ Šalek iz Velenja ter OŠ Frana 
Roša iz Celja. Ker je projekt v teh šolah dobro zaživel, so 
se v Zavodu Kssena lani zavezali, da bodo v prihajajočem 
šolskem letu vanj vključil najmanj 30 osnovnih šol in 3 druge 
javne zgradbe. Prijave šol še zbirajo.

IS

VOJNIK - V Občini Vojnik so prejeli 
peticijo občanov, ki zahtevajo prepla-
stitev ceste Pristava–Razgor–Bovše. 
Od konca maja jo je podpisalo 252 
občanov iz Bovš, Razgorja, Gradi-
šča, Marija Dobja in dela Pristave, ki 
opažajo, da je cesta v slabem stanju. 
Občane posebej motijo luknje na ce-
stišču.

Koordinator peticije Matjaž Pečar 
opozarja, da so jo podpisali v vseh go-
spodinjstvih v teh vaseh, vsega skupaj 
jo je podpisalo skoraj šestdeset odstot-
kov vseh polnoletnih tamkajšnjih kraja-

nov. S peticijo želijo doseči, da bi obči-
na to naložbo podprla in jo za prihodnje 
leto obravnavala kot prednostno. Cesta 
je trenutno na nekaterih odsekih res v 
zelo slabem stanju.

In kako odgovarjajo v občini? Župan 
Beno Podergajs pravi, da je ta cesta že 
v rednem načrtu obnov po hudi zimi. 
Na območju celotne občine so najprej 
med drugim opravili večja obnovitvena 
dela na cesti proti Šmartnemu v Rožni 
dolini in v KS Nova Cerkev ter Franko-
lovo. »Težave na cesti, glede katere so 
krajani podpisovali peticijo, poznamo 

in jo želimo v prihodnosti v celoti ob-
noviti,« odgovarja župan. Za zdaj imajo 
v občini denar za sanacijo tudi te ceste 
po hudi zimi, medtem ko morajo za 
njeno celovito obnovo denar v občin-
skem proračunu še zagotoviti. Župan še 
omenja, da ga je peticija presenetila, saj 
imajo občani za izražanje svojih potreb 
na voljo občinskega svetnika Vilija Hri-
bernika in Ivanko Plešnik kot članico 
sveta krajevne skupnosti. Prav tako od-
govarja, da so občanom vrata njegove 
pisarne stalno odprta.

BRANE JERANKO

Šolarji proti podnebnim 
spremembam

NA KRATKO

Na Rogli so raziskovali
ZREČE – Na Rogli je bil tretje leto interdisciplinarni 

mladinski raziskovalni tabor, namenjen srednješolcem in 
tistim, ki odhajajo v srednjo šolo. Z otroki so delali v treh 
skupinah, v geološki, ornitološki in botanično-ekološki.

Geološka skupina je raziskovala opuščene kamnolome 
v zreški okolici, kjer je preučevala kamnine in značilnosti 
različnih mineralov. Ornitološka skupina si je ogledala ptice 
od Zreč v dolini do vrha Rogla, botanična je med drugim 
ugotavljala razliko med rastjem v dolini in na vrhu Pohorja. 
Enotedenski tabor, ki ga je pripravila Zveza za tehnično kul-
turo Slovenije, sta finančno podprla Občina Zreče in zreški 
Unitur. Med udeleženci so bili nagrajenci te zveze.

BJ

Cenejši skok v zakon
POLZELA – S prvim avgustom bo grad Komenda postal 

tudi uradni prostor za sklepanje zakonskih zvez. Tako je z 
izdanim sklepom na podlagi soglasja ministrstva odločila 
načelnica Upravne enote Žalec Simona Stanter.

Na Polzeli, kjer so junija sprožili postopek za pridobitev 
uradnega dovoljenja za sklepanje zakonskih zvez, so s hitro 
in pozitivno rešeno vlogo zadovoljni. Kot pravi strokovna so-
delavka pri Zavodu za kulturo, turizem in šport Polzela Lidija 
Praprotnik, to pomeni manj stroškov za pare in posledično 
več porok. Pari, ki bodo v zakonski stan po prvem avgustu 
skočili na malteškem gradu Komenda, bodo tako prihranili 
170 evrov, kolikor znese doplačilo zaradi poroke izven ura-
dnega prostora. V lanskem letu je na prenovljenem gradu 
usodni da dahnilo 11 parov, v tem letu štirje. Po besedah 
Praprotnikove je povpraševanja precej, avgusta pa bodo na 
gradu poročili še dva para.

LK

V znamenju medu
GORNJI GRAD – Člani turističnega društva so minuli 

konec tedna uspeli izpeljati že 26. čebelarski praznik.
Na prireditvi so med drugim pripravili etno popoldne z 

domačimi in gostujočimi skupinami, sicer pa je bilo veliko 
dogajanja v znamenju medu in čebel. Tako so se med drugim 
merili v vlečenju vrvi za pokal strdi in podelili priznanja za naj-
boljši »ajdnek«. V večernih urah sta veliko zanimanja vzbudila 
tekmovanje plesnih parov in izbor medene kraljice.

US

Zemljišča kot javno 
dobro

LUČE – V občini iščejo različne načine, da bi uredili 
problem lastništva zemljišč, na katerih so ceste. Zato so na 
zadnji seji svetniki potrdili sklep o vzpostavljanju javnega 
dobrega v upravljanju občine.

S sklepom bi radi na nekaterih parcelah, ki so v naravi jav-
ne ceste, vzpostavili grajeno javno dobro lokalnega pomena. 
Zakon o graditvi objektov določa, da objekt pridobi status 
grajenega javnega dobrega lokalnega pomena z ugotovitve-
no odločbo, ki jo na podlagi sklepa pristojnega občinskega 
organa po uradni dolžnosti izda pristojna občinska uprava. 
Pravnomočna odločba se posreduje s sklepom na zemljiško 
knjigo, kjer se zemljišče vpiše kot grajeno javno dobro lokal-
nega pomena v lasti oziroma upravljanju občine.

US

Ob Savusu drevored 
češenj

RADEČE – Na obrežju Save, v neposredni bližini no-
vozgrajenega Turistično-rekreacijskega centra Savus, je 
zrasel nov drevored okrasnih japonskih češenj.

Idejo za zasaditev dreves je podprlo tamkajšnje hortikul-
turno društvo, ki letos praznuje 50 let. Okrasne japonske 
češnje so že posajene poleg reke Sopota, ki teče mimo Radeč 
in se izliva v Savo, zato so enako vrsto dreves zasadili tudi ob 
centru Savus. 12 dreves so posadile članice hortikulturnega 
društva, ki so jim na pomoč priskočili tudi predstavniki obči-
ne na čelu z županjo, drevesa pa skrbno zalivajo zaposleni v 
Komunali Radeče. Hortikulturno društvo bo svoj jubilej pro-
slavilo 20. septembra, ko bo podelilo priznanja za sodelova-
nje na tekmovanju najlepše urejenih hiš, kmetij in krajevnih 
skupnosti, ki ga organizira v sodelovanju z občino.

TV

Odgovorno čiščenje 
okolja

LAŠKO – Tamkajšnje ulice bodo odslej čistejše tudi po 
zaslugi novega okolju prijaznega električnega vozila.

Z novo pridobitvijo bo Javno podjetje Komunala Laško za-
gotovilo bolj pogoste obhode in čiščenje najbolj izpostavljenih 
točk v mestnem središču in njegovi bližnji okolici, sprva v 
Laškem, kasneje tudi v Rimskih Toplicah. Vrednost novega vo-
zila znaša 10.880 evrov, Komunala Laško pa je na razpisu Eko 
sklada za nakup pridobila 2.000 evrov nepovratnih sredstev. 
Vozilo odlikujejo nizki stroški vožnje, ki znašajo manj kot evro 
na 100 kilometrov ter predstavljajo stroške električne energije 
za polnjenje baterije. Direktor Komunale Laško Tomaž No-
vak je poudaril, da bo z novim vozilom močno olajšano delo 
zaposlenega, ki je podjetju zvest že od leta 1988, leta 2006 pa 
je prebolel možgansko kap in svoje delo vestno opravlja kljub 
tretji kategoriji invalidnosti. TV
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NA KRATKO

LAŠKO – Z Ohcetjo po 
stari šegi in s koncertom 
pihalnih godb se je v nede-
ljo končal festival Pivo in 
cvetje. Letošnja prireditev 
je postregla z nastopom 
vrhunskih glasbenih izva-
jalcev in z bogatim spre-
mljajočim programom. 
Organizatorji so našteli 
približno sto tisoč obisko-
valcev, med katerimi je bilo 
letos mnogo glasbenih nav-
dušencev iz tujih držav.

Letos v Laškem obeležuje-
jo 50-letnico prve prireditve, 
ki je do danes odpadla le en-
krat, ko so obnavljali most 
čez Savinjo. V štirih dneh 
se je ob pestrem dogajanju 
na ulicah in trgih mestnega 
središča na štirih festivalskih 
prizoriščih zvrstilo 37 glas-
benih skupin in njihovih 
gostov iz Slovenije in tujine. 
Glasbeni izbor je bil prilago-
jen najrazličnejšim okusom, 
nastopili so izvajalci zabavne 
in narodnozabavne glasbe, 
folk in etno glasbe, rok in 
pop skupine. V kulturnem 
centru so gostili koncerte 
lahkotnejše klasike, v mestu 
ob Savinji pa je bil prvi »DJ 
party« v zgodovini priredi-
tev.

100.000 obiskovalcev popilo 
250.000 vrčkov piva
V Jagočah prihodnje leto še več programskih vsebin

Novost je bila vstopnina za 
festivalski del dogajanja. Kot 
je pojasnil vodja prireditve 
Matej Oset, ta ni negativno 

vplivala na celoten obisk, 
saj je skupno število obisko-
valcev ostalo podobno kot v 
najboljših letih doslej. »V le-

tošnjem letu smo infrastruk-
turno uredili festivalsko pri-
zorišče v Jagočah, ki ga bomo 
v prihodnjih letih nadgradili 

z zanimivimi programskimi 
vsebinami, ki bodo ponudile 
najboljše razmerje med ceno 
in kakovostjo,« je še dodal.

Tradicionalni ognjemet in 
vodna simfonija sta na sobo-
tni večer ponovno navduši-
la množico ljudi in pregnala 
temne oblake. Spremljevalni 
program so med drugim bo-
gatili številni etnografski in 
kulturni dogodki, razstave in 
športne aktivnosti. Za pestro 
dogajanje niso bili prikrajša-
ni niti otroci, ki so uživali v 
Otroškem živžavu z različ-
nimi nastopi, delavnicami in 
poligoni.

TV
Foto: TimE

Zadnja leta je 
strmo naraščalo 
število tistih, ki so 
festival obiskali za 
več dni in prespali 
v šotorih. Letos so 
jih našteli okoli 
tisoč, organiza-
torji pa so poskr-
beli za izboljšave 
kampiranja, na 
treh lokacijah so 
zagotovili osnov-
no infrastrukturo, 
sanitarije in tuše.

Spet v trgovino
ŠOŠTANJ – Topolšica, drugi največji kraj v občini, je 

bila dlje časa brez trgovine, kar je povzročalo težave tako 
domačinom kot gostom v zdravilišču.

Od ponedeljka je drugače, saj je Kmetijska zadruga Šale-
ška dolina preuredila prostore nekdanje trgovine, ki je zdaj 
občanom spet na voljo. Novo trgovino, ki je za kraj velikega 
pomena, bodo uradno odprli 25. julija.

US

Gori, doli, sem in tja
SOLČAVA – V koordinaciji Centra Rinka nastaja nova 

publikacija, v kateri so zapisane števile zgornjesavinjske 
pripovedke.

Knjiga nosi naslov Gori, doli, sem in tja, nastala pa je ob 
pomoči starejših Zgornjesavinjčanov, ki so v domačem jezi-
ku pripovedovali zgodbe in dogodivščine iz preteklosti. Te-
ksti so zapisani v zgornjesavinjskem narečju, kar predstavlja 
poseben izziv. Prvič bodo knjigo predstavili konec meseca v 
okviru tradicionalne prireditve Solčavski dnevi.

US

Most z novo ograjo
VRANSKO – Nekateri Vranšani opozarjajo, da je leseni 

most čez Bolsko v Brodeh v zelo slabem stanju, zato si 
želijo, da bi ga obnovili, saj postaja njegova varnost če-
dalje bolj vprašljiva.

Kot je pojasnil župan Franc Sušnik, most v osnovi ni slab, 
poškodovani so namreč le robni venci. V občinskem gozdu 
so v maju že posekali 26 kubičnih metrov lesa, od tega tudi 
8 kubičnih metrov kostanjevega, ki je že razrezan in pripra-
vljen za obnovo ograje na mostu.

ŠO

Odpirajo ga s 
Flosfestom

LJUBNO – Flosarski bal na Ljubem je ena najstarejših 
tradicionalnih turističnih prireditev, ki jo domačini 
vsako leto zelo etnografsko obarvajo.

Flosarski bal, s katerim obudijo spomin na čas, ko so 
po Savinji pluli splavi, že več kot pol stoletja pripravljajo 
prvi konec tedna v avgustu. Kot napovedujejo, bo letošnje 
dogajanje še posebej pestro, sklop prireditev pa se bo začel 
v petek in soboto, ko bodo pripravili turnir v odbojki na 
mivki v Radmirju in večerni Flosfest na prireditvenem 
prostoru v Vrbju.

US

V znamenju dediščine
MOZIRJE – Še danes in jutri v osrednji knjižnici 

pripravljajo poletne pravljične delavnice, namenjene 
otrokom, starim od pet do devet let.

V času šolskih počitnic tako organizirajo zabavna sreča-
nja, v okviru katerih otroci poslušajo pravljice in spozna-
vajo ustvarjalnost dedkov in babic. Delavnice pripravljajo 
v prostorih muzejske zbirke Mozirje in Mozirjani v dopol-
danskem času, otroci pa med drugim lahko spoznavajo 
tudi različne ljudske otroške igre.

US

Najboljši iz Paški vasi
ŠMARTNO OB PAKI - Letošnje že tradicionalne Vaške 

igre, ki jih pripravlja turistično društvo, so popestrile 
dogajanja ob praznovanju 110. obletnice Prostovoljnega 
gasilskega društva Šmartno ob Paki.

Povabilu organizatorja se je odzvalo kar osem ekip, igre 
pa so znova dodobra ogrele lepo število njihovih navijačev 
in drugih obiskovalcev. Pomerile so se ekipe vaških sku-
pnosti Šmartno ob Paki, Rečica ob Paki, Skorno, Podgora, 
Slatine, Gavce – Veliki vrh, Podgora in Mali vrh. Čeravno 
so tekmovale po olimpijskem načelu, »ni pomembno zma-
gati, pomembno je sodelovati«, je končni seštevek točk 
po vseh igrah pokazal, da je bila najbolj uspešna ekipa iz 
Paške vasi.

US

Na Prihovo prihaja 
Jager

NAZARJE – V občini so začeli postopek za spremembo 
občinskega podrobnega prostorskega načrta Prihova.

Gre za območje industrijsko-obrtne cone, kjer je podjetje 
Jager kupilo zemljišča, ki so bila prej v lasti podjetja Ga-
mit. OPPN Prihova spreminjajo tudi zaradi sprememb na 
območju bivšega Elkroja, kjer so zemljišče in stavbe v lasti 
podjetja Pfeifer. Kot je znano, so v eni od stavb zavetišče 
našli varovanci VDC Mozirje.

US

Vežica bo še počakala
DOBJE – Občani si želijo prestavitev poslovilne vežice 

na mirnejši kraj. Obstoječa vežica je namreč tik ob lokalni 
cesti in v neposredni bližini kmetije, zato je neprimerna 
za pogrebne svečanosti.

Občina je pred tremi leti sicer odkupila zemljišče za par-
kirišča, kjer bi, kot pravi župan Franc Leskovšek, lahko 
zgradili novo vežico. Vendar občinski svet v proračunu za 
leto 2013 še ni zagotovil denarja za njeno gradnjo, saj imajo 
prednost druge naložbe. Bo pa morala lokalna skupnost po 
besedah župana še prej poskrbeti za razširitev tamkajšnjega 
pokopališča, kjer je prostora za pokope le še za nekaj let.

TV

Še naprej samostojna 
oddelka

TABOR – Občina bo v Podružnični osnovni šoli Tabor 
prihodnje šolsko leto že tretje leto zapored financirala 
dodatnega učitelja.

Zaradi premajhnega števila otrok je tudi za prihodnje šol-
sko leto v skladu z normativi namreč predpisana kombinacija 
bodočega 3. razreda, v katerega je vpisanih devet, in 5. razre-
da, katerega bo obiskovalo deset učencev. JVIZ Osnovna šola 
Vransko-Tabor je tako na taborsko občino naslovil prošnjo 
za ponovno sofinanciranje ločenih oddelkov. Svetniki so na 
včerajšnji seji potrdili dodatnega učitelja v samostojnem 3. 
razredu, za katerega bo občina mesečno namenila okrog 
1.800 evrov.

ŠO

Pivo in cvetje so obiskali številni glasbeni navdušenci iz tujih držav, zato si organizatorji prireditve obetajo, da se bo ta v prihodnjih letih še 
trdneje umestila na zemljevid mednarodnih glasbenih festivalov.
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Rimska cesta s 
kovinskimi vložki
Odstranjen tlak pred Rimljanko – Obnovljen tudi vodnjak

NA KRATKO

Delavni gasilci
ŠTORE – Prostovoljno gasilsko društvo Prožinska vas 

je pripravilo za domačo gasilsko mladino tabor za Ko-
pah, kjer so se usposabljali za čina pionir in mladinec. 
Udeležilo se ga je več kot dvajset otrok. V Prožinski vasi 
se trenutno prav tako pripravljajo na gradnjo večnamen-
skega gasilskega doma.

Med petdnevnim izobraževanjem so otroci med drugim 
spoznavali gasilsko opremo in orientacijo v naravi. V gasil-
skem društvu v Prožinski vasi mladini nasploh posvečajo 
veliko pozornost, saj je med 140 člani več kot štirideset mla-
dih. V društvu imajo dolgo gasilsko zgodovino, saj je bilo 
ustanovljeno leta 1938, ko so leto pred tem vaščani nemočno 
opazovali, kako je povsem zgorelo gospodarsko poslopje. 
Trenutno se v Prožinski vasi pripravljajo na gradnjo večna-
menskega doma gasilcev, saj je v obstoječi stavbi prostorska 
stiska. Gradbeno dovoljenje so pridobili v tem tednu, graditi 
naj bi začeli konec prihodnjega meseca ali v začetku sep-
tembra. Gradili bodo v sodelovanju med občino in gasilci, 
ki bodo delno pomagali s prostovoljnim delom.

BJ

Izobrazili so mentorje
BISTRICA OB SOTLI – V mladinskem društvu, ki je nosi-

lec projekta Semena prihodnosti – spodbujanje podjetni-
štva mladih, so izobrazili sedem mentorjev podjetniških 
delavnic, ki so iz osnovnih šol in mladinskih centrov. 
Mentorji so iz več občin posavske in savinjske regije.

V okviru projekta, ki ga sofinancira Evropski kmetijski 
sklad za razvoj podeželja, so Bistričani pripravili tridnevno 
usposabljanje s poudarki, kako mlade motivirati za podje-
tništvo, kako podjetniško zamisel prijaviti, kako opraviti 
podjetniški načrt in kako podjetniško idejo tržiti. Mentorji, 
ki so jih izobrazili v Bistrici ob Sotli, bodo prejeli potrdilo in 
priročnik s povzetki z usposabljanja, ki jim bo v pomoč pri 
vodenju podjetniških krožkov in delavnic. Med drugim de-
lom projekta bodo prav tako oblikovali model učnih kmetij, 
kjer bo lahko kmetovalec kot dopolnilno dejavnost opravljal 
izobraževanje otrok iz osnovnih šol in vrtcev. Prvi del pro-
jekta Semena prihodnosti – spodbujanje podjetništva mladih 
bo končan konec prihodnjega meseca, ko bo prav tako kon-
čana analiza spomladi opravljene ankete o poslovnih izzivih 
mladih v teh občinah.

BJ

Obiskal jih je Parzival
ROGATEC – Na dvoru Strmol se je včeraj ustavil Par-

zival. Njegovo zgodbo so v treh jezikih pripovedovali v 
okviru mednarodnega simpozija pripovedovanja.

Parzival je glavni junak znamenitega viteškega epa Wol-
frama von Eschenbacha. 16 knjig dolga zgodba predstavi 
pot človekove preobrazbe od naivne mladosti preko dvoma 
v univerzalnega človeka, na poti iskanja smisla pa se je Par-
zival, mladenič plemenite krvi, ki je odrasel v gozdu, med 
številnimi deželami in kraji ustavil tudi v Rogatcu. Tako so 
Rogatec včeraj obiskali tudi udeleženci simpozija, ki zgodbo 
o Perzivalu sicer že vse od nedelje pripovedujejo na Ptuju. 
Del epa so na dvorcu Strmol poleg slovenskega predstavili 
še v angleškem in nemškem jeziku.

AD

Zgolj 49 tisočakov po 
poplavi

VELENJE – Poplave, ki so novembra lani prizadele velik 
del Slovenije, so veliko škode povzročile tudi v mestni 
občini, kjer so škodo ocenili na skoraj 3 milijone evrov.

V skladu s sklepom o začetku ocenjevanja škode na stvareh 
zaradi posledic neurja je komisija ocenjevala samo škodo na 
kmetijskih zemljiščih, objektih in na infrastrukturi, ne pa 
tudi na drugih površinah oziroma infrastrukturi. Dejanska 
škoda je bila torej bistveno večja od ocenjene. Stroški inter-
vencij so znašali okoli 250 tisoč evrov. Poleg tega so nastali 
tudi stroški, vezani na nujno sanacijo plazov. Naročiti so 
morali geološko poročilo s predlogom sanacije, kar je pome-
nilo 100 tisoč evrov dodatnih stroškov. Obljubljene državne 
pomoči vse do prejšnjega tedna ni bilo, v preteklem tednu 
pa so v poplavah najbolj prizadete občine od države prejele 
14 milijonov evrov sredstev za sanacijo škode po poplavah. 
Od tega zneska je Mestna občina Velenje prejela malo več 
kot 49 tisoč evrov.

US

CELJE – Predstavitev 
rimske ceste pred poslov-
no-stanovanjsko stavbo 
Rimljanka v Savinovi ulici 
sredi mesta je bila v izre-
dno slabem stanju. Že več 
kot dve desetletji so se nad 
obstoječo ureditvijo prito-
ževali lastniki in najemni-
ki poslovnih prostorov ter 
obiskovalci lokalov v tej 
stavbi. Kot smo že poroča-
li, so se v Celju zdaj odločili 
za sodobnejšo predstavitve 
poteka rimske ceste.

K temu je botrovalo tudi to, 
da so med obnovo Savinove in 
dela Prešernove ulice odkrili, 
da je območje rimske ceste iz 
časov nekdanje Celeie precej 
obsežnejše, kot je bila stroka 
prepričana doslej. Označitev 
bo tako zdaj izvedena na 
podlagi projekta in skladno 
z zahtevami celjske območne 
enote zavoda za varstvo kul-
turne dediščine, vsekakor pa 
na mnogo bolj prijazen način 
za sprehajalce. Potek rimske 
ceste od Savinove ulice proti 

Gosposki bo označen točkov-
no s kovinskimi vložki, obliko-
vanimi kot izbočene kroglaste 
površine v novem kamnitem 
tlaku. Označbe bodo razpo-

rejene v Savinovi, Prešernovi 
in Ozki ulici. Območje rimske 
ceste bosta označevali tudi v 
tlak umeščeni kamniti plošči 
z napisom »Rimska cesta« v 
latinskem, slovenskem in an-
gleškem jeziku.

V nadaljevanju Prešernove 
ulice proti mestni zvezdi bo 
po zahtevah zavoda za var-
stvo kulturne dediščine pred-
stavljen tudi delno ohranjen 
vodnjak z vgravirano letnico 
1781. Ohranjene kamnite 
bloke zdaj obnavlja izkušen 
restavrator in izdelati je treba 
še manjkajoče kose vodnjaka, 
ki bodo narejeni iz naravnega 
kamna. Vodnjak je sicer se-
stavljen iz kamnitih blokov 
in t.i. baze vodnjaka, ki bo 
izdelana iz »štokanega« beto-
na. Približno na višini enega 
metra bo na vrhu zaključen 
s kovano mrežo in v mestni 
občini pričakujejo, da bo ob 
novo tlakovani mestni zvezdi 
v stičišču Prešernove in Sta-
netove ulice ter Glavnega trga 
postal nova znamenita točka 
središča mesta.

IS, foto: GrupA

V petek so odstranili večino tlaka pred Rimljanko. Kot pojasnjuje lastnik dveh lokalov v Rimljanki Bogdan Baburski, ki si je sredi prejšnjega 
meseca močno prizadeval, da se sočasno z obnovo Savinove ulice uredi tudi območje pred vstopom v stavbo, zdaj ostaja še približno metrski 
pas problematičnega tlaka v sami Rimljanki. »Tudi ta tlak po vsej širini stavbe bo treba odstraniti, ko bo spet kaj denarja na razpolago,« 
pravi Baburski in dodaja, da bi bilo sicer najboljše in tudi najcenejše, če bi ga že minuli teden. Za to morajo poskrbeti lastniki objekta sami, a 
glede na to, da je celotno območje vhoda v Rimljanko v steklu, bo poseg kar zahteven, da ne bi počile šipe pri vhodu. Kot še pravi Baburski, 
zaenkrat v Rimljanki še ne vedo, kdaj jim bo dokončno uspelo urediti vhod, vsekakor pa je prepričan, da bo potem Rimljanka spet zanimiva 
za obiskovalce.

Do zaključka del ne bo znano, koliko bosta nova pred-
stavitev rimske ceste ter obnova med prenavljanjem komu-
nalnih vodov v starem mestnem jedru odkritega enega od 
štirih mestnih javnih vodnjakov podražili obnovo tega dela 
starega mestnega jedra. So pa v mestni občini veseli, ker 
so k pobudi in sofinanciranju delno pristopili tudi lastniki 
objekta Rimljanka.
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Prvi mož občine meni, da Dobje kljub 
manjšemu kupčku državnega denarja 
gospodarske krize v preteklih letih še ni 
občutilo v polni meri. Bo pa izvajanje in-
vesticij zagotovo otežil povišan davek na 
dodano vrednost, zaostrene razmere pa 
po prepričanju Leskovška vplivajo tudi na 
razkrajanje vrednot. Ob občinskem prazni-
ku bosta v tamkajšnjem kulturnem domu 
v nedeljo svečana seja in krajši kulturni 
program. Za pogostitev vseh udeležencev 
bo tokrat poskrbelo Prostovoljno gasilsko 
društvo Dobje.

Že kar nekaj let sprejemate proračun 
sredi poletja, ko ga ima večina občin že 
lep čas pod streho.

Če proračun sprejmemo v začetku gradbe-
ne sezone, običajno ni potreben rebalans in 
s tem seveda prihranimo veliko časa. Letos 
bo rebalans najverjetneje potreben zaradi 
sprememb, ki jih pripravlja vlada.

Kaj pozno oblikovanje občinske malhe 
pomeni za financiranje društev, razpisov, 
javnih zavodov?

Društva res dobijo finančno pomoč ne-
koliko kasneje, a imajo pogosto prenos iz 
prejšnjega leta in zato njihova dejavnost ni 
ogrožena. Smo pa ravno v tem mesecu za-
ključili kmetijski razpis, za katerega je bilo 
veliko zanimanja. Vse odločbe smo že izda-
li in mislim, da zaradi kasnejšega sprejema 
proračuna ni škodljivih posledic. Prva tri 
tromesečja pa imamo začasno financiranje, 

Če hočemo kaj narediti, 
moramo sodelovati
Z županom Francem Leskovškom ob 14. občinskem prazniku

pri katerem upoštevamo realizacijo iz prej-
šnjega leta.

Pred tedni se je v vaši občini začela 
energetska prenova osnovne šole. Katere 
so še druge večje investicije, za katere ste 
namenili denar v proračunu?

Pred tednom dni je občina objavila še javni 
razpis za izbiro izvajalca za gradnjo prvega 
dela ceste Repuš–Suho. Gre za gradnjo 500 
metrov makadamske ceste, pred dnevi pa je 
bilo tudi drugo odpiranje ponudb za skupen 
projekt gradnje vodooskrbe v naši občini in 
sosednji občini Šentjur.

Omenili ste gradnjo ceste Repuš–Suho. 
Ali to pomeni, da se gradnja ceste Repuš–
Jezerce le premika z mrtve točke?

Cesta Repuš–Jezerce je dolgoletna želja 
prebivalcev vzhodnega dela občine. Investi-
cija je vredna več kot milijon evrov, ki jih 
občina v enem zamahu ne more zagotoviti. 
Evropska sredstva za regionalne spodbude 
za namen gradnje cestne infrastrukture v 
tej finančni perspektivi niso na razpolago. 
Zato smo se odločili, da bomo sami postopo-
ma gradili to cesto. Lani smo prvi odsek že 
posodobili, zdaj bomo gradili z druge stra-
ni, kjer je zemljišče že javno dobro. Čaka 
nas še pridobivanje gradbenega dovoljenja 
za nadaljevanje gradnje ceste, pred tem pa 
moramo poskrbeti za odkup zemljišč od treh 
lastnikov.«

Leta 2010 sta občino prizadela tudi dva 
večja plazova. Kako je z njuno sanacijo?

Letos smo prejeli sklep pristojnega ministr-
stva, da lahko za plaz ob cesti Škarnice–Salo-
bir, ki sanacijo potrebuje najprej, izvedemo 
razpis za izbiro izvajalca. Kot je pojasnil 
kmetijski minister Dejan Židan, je vlada pri 
rebalansu na tem področju oklestila višino 
predvidenega denarja, zato ga do danes žal 
še nismo dobili. Se mi pa zdi velika škoda, da 
vlagamo denar v dokumentacijo, nato pa ne 
moremo nič narediti in se rešitev samo odla-
ga. Tudi lani so se v občini ob neurjih sprožili 
trije manjši plazovi. Denar, ki bi ga sicer dali 
za pripravo dokumentacije, smo raje porabili 
za sanacijo in sami popravili škodo.

Več let ste se trudili, da bi začela obra-
tovati čistilna naprava v središču občine. 
Jo zdaj dobro izkoriščate?

Čistilna naprava v Dobju deluje, niso pa 
nanjo priključeni vsi predvideni objekti. 
Na napravo, ki ima zmogljivost sto enot, je 
trenutno priključenih pet hiš in občinska 
stavba. Ne bom dejal, da je čistilna naprava 
prevelika, ampak je zgrajena za potrebe na-
selja, ki se bo še širilo.

Podjetja s sedežem v Dobju imajo naj-
višjo povprečno plačo v regiji. V čem je 
skrivnost tega uspeha?

Pri nas intenzivne proizvodnje ni, večje 
podjetje v naši občini, ki dobro posluje, je 
podjetje Hrib, imamo pa še nekaj samostoj-
nih podjetnikov. Mislim, da so skrivnost pri-
dni ljudje, ki dosegajo nadpovprečne rezulta-
te, zato je prav, da imajo tudi dobre plače.

Letos ste podelili le priznanja osnovno-
šolcem, ki so izstopali s svojim uspehom, 
medtem ko občinskih priznanj ne boste 
podelili.

Res je, a to ne pomeni, da naši občani ne 
zaslužijo priznanja. Mislim, da so tokrat ne-
koliko zaspali predlagatelji, ki so zamudili 
rok za oddajo predlogov.

Ob nastopu županskega mandata se je 
zdelo, da vas čaka težko delo, saj v občin-
skem svetu nimate večinske podpore.

Začetek mandata je bil dokaj težek, nato 
smo se poenotili. Dejstvo je, da so svetniki 
doumeli, da moramo stopiti skupaj, če ho-
čemo kaj narediti.

TINA VENGUST
Foto: SHERPA

Župan Občine Dobje Franc Leskovšek

SPODBUDNA ZGODBA »Ponosen sem, da mi uspeva to, v kar ni na začetku verjel 
nihče, razen mene. Vsi so mislili, da nisem čisto pri pravi, 
po desetih letih pa sem dokazal, da se da preživeti s starimi 
obrtmi,« pravi Bojan Guček.Poslovno priložnost 

poiskal v preteklosti

Bojan Guček je pisarno zamenjal za delovno mesto pod milim nebom 
in dokazal, da se da preživeti s starimi obrtmi.

Bojan Guček iz Dobja si 
zadnji dve leti služi kruh 
z restavratorstvom starih 
domačij, kozolcev, zidanic 
in s kritjem streh s slamo. 
V obrteh, ki izumirajo, je 
prepoznal potencial, ki ga 
zadnja leta s pridom izkori-
ščajo ponudniki turističnih 
storitev, nad njim se navdu-
šujejo tudi ljubitelji kulturne 
dediščine.

Vse skupaj se je začelo s 
Kozjansko domačijo, ki smo 
jo na straneh Novega tednika 
že predstavili. Ob njeni obnovi 
je mojstrom prinašal orodje in 
ker ga je njihova obrt zanima-
la, jih je pri delu še podrob-
neje opazoval in za kakšno 
opravilo poskušal poprijeti 
tudi sam. »Ko sem želel pre-
noviti večjo hišo, nisem dobil 
mojstra, priganjal me je čas, 
omejen sem bil z denarjem 
in imel sem le dve možnosti 
– ali se obnove lotim sam ali 
je sploh ne bo,« se spominja. 
Ko je domačija postala prepo-
znavna širše, so njegovo delo 

opazili tudi drugi, ki si želijo 
dediščino prednikov ponesti v 
svoje okolje.

Obnoviti staro, 
postarati novo
Kot pojasnjuje Guček, so 

na Kozjanskem nekoč hiše 
prislonili ob hrib, ravnino pa 
so izkoristili za njivo. Zato so 

bile hiše zaradi razgibanega 
terena, kjer so jih postavili, v 
kletnem delu večinoma nare-
jene iz kamenja, stene pa so 
gradili iz lesenih brun, »špi-
rovcev« in tramov. Za delo s 
kamnom je sogovornik vzor 
iskal pri očetu, stricu in so-
sedu, obdelovanje lesa pa 
mu je na nek način v krvi, 

saj je to material, s katerim 
najraje dela. Hkrati s slamo-
krovstvom, ki se ga je učil pri 
mojstrih, od katerih se večina 
bliža 80. letom, dotrajanim 
stavbam znova vrne prvotno 
podobo. »Pri tem mi poma-
gajo načrti oziroma navodila, 
le prebrati jih je treba znati. 
Razkrijejo se, ko začnem raz-
dirati objekte in vidim, kako 
so gradili nekoč, ter se hkrati 
učim,« pojasni.

Naravno je 
najboljše
Na domači njivi pridela 

slamo za kritje enega manj-
šega kozolca, ostalo doku-
pi pri okoliških kmetih. V 
kvadratnem metru 25 do 30 
centimetrov debele slamnate 
strehe je približno deset tisoč 
slamic in okoli 88 odstotkov 
zraka. Dovolj, da bo pozimi 
pod tako streho toplo, poleti 
pa prijetno hladno. Pri pripra-
vi slame ne uporablja prema-
zov, saj mora streha dihati. 
Njena življenjska doba je bila 
včasih tudi petdeset let. Da-
nes pa zavetje daje približno 
tri desetletja.

Dediščina je »in« v 
turizmu
Povpraševanja je dovolj, 

pravi Guček, saj ljudje vse 
bolj cenijo dediščino. Za ob-
nove se velikokrat zanimajo 
ljudje, ki bi objekte v starem 
stilu radi uredili za potrebe 
turizma. Slamnata streha, ki 
je bila nekoč najbolj razširje-
na naravna kritina, se znova 
vrača na paviljone, terase in 
počitniške hišice. Dejavnost 
vsekakor ima tržno nišo, ker 
pa takšna obnova ni poceni, 
vsako povpraševanje ne ob-
rodi konkretnih naročil. Je pa 
Guček s svojimi rokami ome-
jen tudi pri tem, koliko naročil 
lahko izpolni v letu.

Medtem ko je gradnjo Koz-
janske domačije načrtoval, 
je obnovo stavbne dediščine 
in prekrivanje streh s slamo 
začel popolnoma spontano. 
Pred dvema letoma, ko so 
obveznosti prerasle njegov 
prosti čas, je Guček, ki je 
po izobrazbi elektroinženir, 
pustil službo. Naročniki so 
sicer lahko zahtevni, prizna, 
a ker so opravila specifična, 
do rezultata ne morejo brez 

pravega mojstra. Predpogoj 
za dobro sodelovanje sta po 
njegovem prepričanju pošte-
nost in spoštovanje dogovo-
rov. Preden je čas za račun, 
pa je treba krepko pljuniti v 
roke in biti na strehi tudi, ko je 
zunaj 40 stopinj. »Možnosti je 
ogromno, ko bom enkrat tako 
daleč, da bom lahko zaposlil 
sodelavca, se bom obnašal še 
bolj tržno, svoje storitve bom 
ponudil zavodom za varstvo 
kulturne dediščine, občinam 
in drugim ciljnim skupinam. 
Kljub krizi menim, da bosta 
država in Evropa še naprej 
podpirali obnove.«

TINA VENGUST
Foto: GrupA
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Tudi v Dobju na 
mladih svet stoji
Utrip občine smo spoznavali v njenem strogem središču

V Dobju smo se oglasili 
dan pred praznikom župni-
je. Na škapulirsko nedeljo so 
se mladi že pripravljali na 
čiščenje in krašenje cerkve, 
člani gasilskega društva so 
ta dan tekmovali na sose-
dnjem Kalobju, čebelarji pa 
so se podali na delo v svoje 
čebelnjake.

Mladi na podeželju so med 
poletnimi počitnicami, ko šola 
zapre svoja vrata, željni druže-
nja in dogajanja. Združeni pod 
okriljem mladinskega društva 
so uredili travnato igrišče in 
poskrbeli za nogometne užit-
ke. Poleg veselic in tradicional-
ne prireditve Pokaži, kaj znaš 
pa se zadnjih pet let množično 
udeležujejo oratorija. Takrat se 
jih v središču občine, v župni-
šču in pri cerkvi Karmelske 
Matere božje, zbere več kot 
60, družbo pa jim dela okoli 
20 animatorjev iz vse Sloveni-
je. Oratorij je v domačem kraju 
prvič organiziral Janez Puhan, 
nedeljski duhovni pomočnik, 
ki je kar 30 let deloval na Ma-
dagaskarju kot misijonar. Ker 
je med bivanjem na črni celini 
izgubil sluh, je na pomoč v Do-
bje povabil sestre usmiljenke, 
ki so prav tako kot on duhovne 
potomke sv. Vincencija Pavel-
skega, ustanovitelja usmiljenk 
in misijonske družbe.

Sestre v župnišče 
prinesle pesem
»Oratorij je dom, ki spreje-

ma, župnija, ki evangelizira, 
šola, ki uči za življenje, in dvo-
rišče za prijateljstva. Program 
popestrimo z delavnicami, s 
petjem, z igrami, delom po 

skupinah,« je pojasnila sestra 
Vlasta, ki živi v Šmartnem pri 
Litiji in v Dobje redno prihaja s 
sestro Polono iz Mengša in se-
stro Marto iz Ljubljane. S svo-
jimi poklici defektologinja, de-
lovna terapevtka in zdravnica 
nudijo pomoč ubogim, hkrati 
pa se z vsem srcem razdajajo 
v Dobju, kjer so ustanovile 
mladinsko vokalno skupino 
in otroški zbor, vsako leto pa 
poskrbijo za nastope in prire-
ditve ob božiču, materinskem 
dnevu in skrbijo za župnijska 
dela, kot sta verouk in delo z 
ministranti.

Čebelarijo v 
neokrnjeni naravi
Mladi so tudi gonilna sila 

Čebelarskega društva Dobje, 
ki mu predsednikuje Matija 
Koštomaj. Temeljno poslan-
stvo društva je skrb za izobra-
ževanje in obveščanje članov 
ter spodbujanje sodobnejše-
ga način čebelarjenja, tako 
imenovanega nakladnega 
čebelarjenja. »V Sloveniji če-
belarji v več kot 90 odstotkih 
uporabljajo AŽ-panje, pred-
nost nakladnih panjev pa je 
prilagajanje velikosti glede na 
potrebe čebel, delo z njimi pa 
je v takem panju lažje, hitrejše 
in bolj pregledno, saj poteka na 
prostem,« je dejal Koštomaj in 
pojasnil, da je nakladni panj 
pravzaprav standardni panj, 
ki ga uporabljajo v svetu. Člani 
dobjanskega čebelarskega dru-
štva nimajo svojega čebelnjaka 
ali društvenega doma. Srečuje-
jo se pri čebelnjaku in panjih 
na Kozjanski domačiji, sicer pa 
največkrat komunicirajo kar s 

pomočjo elektronske pošte. Da 
je bera drobnih pridnih delavk 
bogata, je zaslužna predvsem 
neokrnjena narava, kjer ni 
intenzivnega kmetijstva. Če-
bele zato lažje najdejo pašo 
in potrebujejo manj pomoči 
čebelarjev.

Svetla prihodnost 
gasilstva
Je pa po besedah predsedni-

ka Prostovoljnega gasilskega 
društva Dobje Branka Udu-
ča prav zaradi 45 pionirjev in 
mladincev svetla tudi priho-
dnost tamkajšnjega gasilstva, 
v katerega vrste je sicer vklju-
čenih sto članov, med njimi 
33 operativcev. V društvu se 
posvečajo predvsem izobra-
ževanjem, tekmovanjem in 
delu z občani. Ti se na gasilce 
največkrat obrnejo poleti, ko 
potrebujejo prevoz vode, sicer 
pa znajo tudi oni prisluhniti 
potrebam gasilcev. Ker sle-
dnji skrbijo za preventivo in 
že jeseni začno obveščati o 
požarni varnosti, na srečo z 
intervencijami nimajo veliko 
dela.

PGD Dobje bo čez tri leta 
praznovalo 40-letnico, do ta-
krat pa želijo člani razširiti ga-
silski dom. Tako bodo pridobili 
ustrezen prostor za shranjeva-
nje zaščitnih sredstev in bodo 
še bolje pripravljeni na klice 
Dobjanov. Gradbeno dovolje-
nje za investicijo, ki je po prvih 
ocenah vredna okoli 110 tisoč 
evrov, že imajo, izvajalca del 
pa bodo najverjetneje izbrali 
prihodnje leto.

TINA VENGUST
Foto: GrupA

V župnišču so nas gostoljubno sprejeli sestra Marta, Simona Romih, Urban Uduč, ki je na sončno dopoldne 
raztegnil meh harmonike in Tamara Volasko. Številni mladi so bili tokrat na počitnicah, bodo pa svojo 
energijo v središče občine prinesli avgusta, ko se bo začel oratorij.

Čebelarsko društvo, ki mu predsednikuje Matija Koštomaj, šteje osem članov. Ker gre za mlade čebelarje, 
med katerimi sta tudi dva dijaka, ne preseneča, da so naklonjeni sodobnejšemu načinu čebelarjenja z 
nakladnimi panji.

Arašidi Odlično so argentinskega po-
rekla, a praženi v Sloveniji ter zapakirani 
le nekaj ur po praženju. To je razlog, da 
ohranijo izjemno svež okus in so odličen 

prigrizek. Prepričajte se sami!

www.hrib.si

Takorekoč vsa leta nam finančno ali 
kako drugače pomagajo: Občina Dobje, 
Hrib, d. o. o., Kea, d. o. o., Jože Vrečko (PPS 
Prizma d.o.o.), Jože Gračnar, s.p., Cvetko 
Gračnar (Grales, d. o. o.), Darko Gračnar, 
s. p. (Darles), Polje, d.o.o., Dejan Mulej, s. 
p., Marjana Felicijan, s. p., Kulturno društvo 
Dobje ter Branko Uduč, s. p.

Tudi letos bo zanimivo, starinsko, otroško, kuharsko, umetniško.
Plesalo se bo, pelo in igralo.

S ponosom najavljamo, da bo v petek, 23. avgusta, ob 18. uri 
pri nas gostoval legenda RTV SLO MITO TREFALT s svojo

KOŠNIKOVO GOSTILNO.

Ob njem bodo nastopili: Šentjurski muzikanti, Mladi korenjaki, Vokalna 
skupina Grič, Paridolski pevci, Folklorna skupina Folklora 63 in Fošnerjeva 

Milica s harmoniko.
V soboto, 24. avgusta, bodo na veselici po končanih prikazih 

starih obrti in običajev igrali MLADI KORENJAKI.

KD Dobje prireja 42. tradicionalno prireditev

POKAŽI, KAJ ZNAŠ
v nedeljo, 28. julija, ob 15. uri v Dobju – na prostem.

Prijave za nastop sprejemajo do 20. julija.
Informacije na 03/579 61 83 in 03/748 70 02.

Po prireditvi bo zabava z ansamblom Veseli Begunjčani. VABlJeNI!
Medijski pokrovitelj: Novi tednik in Radio Celje
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Poletje
v CELJU,
knezjem
mestu

Glasbeno poetični dogodek
CANTADORA – PRIPOVEDOVALKA ZGODB

KONCERT: NANA MILČINSKI

Z GLASBO DO VRELIŠČA ...

Četrtek, 25. julij, ob 20.00, VODNI STOLP
Nastopa: Vesna Prevolšek, celjska ulična glasbenica z gosti
Vstop prost. Prireditev bo v vsakem vremenu.

Petek, 26. julij, ob 20.30, STARI GRAD CELJE
Vabljeni na After Party v Branibor Club Celje. V primeru slabega vremena bo 
koncert v Celjskem domu.

Sobota, 27. julij, ob 20.00, ATRIJ CELJSKEGA MLAD. CENTRA
... s skupino Manouche in članoma Dua Anplađd, ki sta letos nastopila 
v oddaji Slovenija ima talent. Za ogrevanje bo poskrbel DJ Kuky.
Vstop prost.

Več info TIC Celje, 
www.celeia.info

Vocal BK Studio in Hiša 
kulture Celje sta med 6. 
in 14. julijem organizirala 
mednarodno poletno pev-
sko delavnico, namenje-
no muzikalu. Delavnico 
so udeleženci in mentorji 
sklenili s koncertno turnejo 
The Broadway I Love v Šen-
tjurju, Olimju in Celju.

Pobudnik delavnice Bo-
štjan Korošec je pojasnil, da 
gre za edini tovrstni seminar 
na Celjskem, kjer je program 
posvečen izključno muzika-
lu. Lani so udeleženci spo-
znavali skladbe iz muzika-
lov Walta Disneyja, tokrat 
pa so se posvetili kabaretu. 
»Vsako leto poskušamo za 
seminar pripraviti nekaj no-
vega. Z večino udeležencev 
se že poznamo, saj se na nas 
pogosto obrnejo po kakšen 
nasvet. Poskušamo jim do-
deliti skladbe, ki so najbolj 
primerne za njihov glas, 
z izbiro pa jih poskušamo 
tudi motivirati, da se nau-
čijo nečesa novega.« Tokrat 
so organizatorji s skladbami 
iz različnih muzikalov, ki jih 
sicer povezuje podoben stil, 
napisali novo zgodbo, ki po-
kaže, da ima vsak zaplet dve 
plati. V predstavo so vpletli 
hudomušnost in humor.

Šest umetnikov se je v to-
rek zbralo v Rogaški Slatini, 
da v enem dnevu na slikar-
ska platna ujamejo podobe 
Zdraviliškega parka in oko-
lice. Uspelo jim je in slike so 
še isti dan postavili na ogled 
v Anino galerijo.

Vodja likovne kolonije, do-
mača umetnica Erna Ferjanič 
Fric, je na kolonijo, s katero 
umetniki med drugim poča-
stijo občini praznik Rogaške 
Slatine, povabila pet svojih 
prijateljev, kakovostnih slikar-

jev iz Slovenije in tujine. Tako 
so sodelovali Slovenci Matjaž 
Duh, Rado Jerič in Milovan 
Valič, Avstrijec Helmut Bla-
žej in Japonka, sicer živeča v 
Sloveniji, Keiko Vahčič Miya-
zaki. Čeprav je ustvariti sliko 
v le enem dnevu precejšen za-
logaj, slikarjem ni bilo pretež-
ko, kot so povedali, predvsem 
zaradi obilice navdiha, ki ga je 
mogoče najti v znamenitem 
Zdraviliškem parku. V njem se 
pretakajo barve celotne mavri-
ce, tudi arhitektura je izjemna, 

Primorca Valiča je na primer 
navdušila slatinska zdravilna 
voda, ki jo je na svojevrsten 
način prelil na platno. Tudi ve-
čina ostalih slik, ki so nastale, 
je abstraktnih, v prav vseh pa 
se na ta ali drugačen način zr-
calijo elementi Rogaške Slati-
ne. Ustvarjalnost umetnikov, 
ki jo je pobližje spremljal tudi 
likovni kritik Mario Berdič, 
si je mogoče ogledati do 12. 
avgusta.

AD
Foto: TimE

Na odre ponesli blišč kabareta
Že sedmi seminar, posvečen muzikalu

Občinstvo, ki je napolnilo dvorano Celjskega doma, je lahko uživalo v dobro uro dolgi predstavi.

Petje, ples in 
gledališka igra

Vse plati glasbenega gle-
dališča, petje in ansambel-
sko petje (zbor), ples, igro 
in seveda tudi občutek, kako 
je stati pred občinstvom in 
predstaviti svoje znanje na 
koncertu, so ljubitelji muzi-
kala spoznavali s pomočjo 
predavateljev iz Slovenije in 
tujine. Plesni del delavnice 
je vodila Anka Rener, za 
zbor je letos skrbela Mar-
jeta Sojar, za dramski del 
mlada študentka drama-
turgije Lea Kukovičič, za 
skupni glasbeni del Simon 
Dvoršak, Željka Predojević 
in Boštjan Korošec pa sta 
udeležence učila vokalne 
tehnike in interpretacije.

Mednarodno poletno 
pevsko delavnico je tudi le-
tos pospremila manjša kon-
certna turneja Broadway I 
Love 2013. Deset nastopa-
jočih je na odru spremljala 
skupina glasbenikov pod 
vodstvom Simona Dvorša-
ka. Mladi in njihovi men-
torji so svoje delo minuli 
petek pokazali na letnem 
vrtu Ipavčeve hiše v Šen-
tjurju, v soboto so nastopili 
v Termah Olimia, v nedeljo 

pa v polni dvorani Celjske-
ga doma. Celjski koncert je 
bil zaključek prvega dela 

poletnih prireditev Hiše 
kulture Celje. Prireditve se 
bodo nadaljevale v drugi 

polovici avgusta, ko bo-
sta sledila koncerta tango 
kvinteta Gamma in zasedbe 

Funk Express ter tradicio-
nalni Poletni nocturno.

TV, foto: TimE

Zdraviliški park 
odličen navdih

Umetnike, sodelujoče na drugi poletni mednarodni likovni koloniji v Rogaški Slatini, smo ujeli, ko so šele 
pripravljali svoja platna, čopiče in palete. Za ustvarjanje so imeli na voljo le kakšnih osem ur, a dovolj, da 
so nastale kakovostne slike.

V prihodnji številki Novega 
tednika:
Ker je spomin še živ, se zdi novejša zgodovina samoumevna

E-knjige še bolj dostopne in prijazne bralcem
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»V teh novelah najdete zabavne in trpke ljubezenske 
zgodbe in druge usodne dogodivščine, ki so se pripetile 
v novejših in starih časih,« je zapisal v uvodu svojega 
Dekamerona mojster Boccaccio, ki je veljal za uteme-
ljitelja novele kot književne zvrsti. Dekameron je začel 
nastajati davnega leta 1348 (torej preden je bil rojen 
grof Herman II. Celjski), vendar imajo Boccaccievi ju-
naki lastnosti, ki so večne, aktualne še leta 2013.

Dekameron, ki ga Slovenci poznajo predvsem po večno 
priljubljeni televizijski nadaljevanki, je v knjižni obliki 
seveda drugačen. Saj veste, kako se je začelo, v Firencah 
je razsajala kuga, strahotna nadloga je množično morila 
ljudi tako, da je začelo zmanjkovati krst in na pokopališčih 
prostora za pokop. Sedem deklet in trije mladeniči, ki so 
se zbrali na obrobju mesta, so si v desetih dneh pripove-
dovali sto zgodb.

Začelo se je z zgodbo o goljufivem gospodu Ciappel-
lettu, ki s krivo izpovedjo prevara svetega redovnika in 
slabega človeka, vendar ga imajo ljudje po smrti celo 
za svetnika, za svetega Ciappelletta. Zbrani so poslušali 
zgodbo o pariškem Židu, ki ga prijatelj nikakor ne uspe 
prepričati, da bi prestopil v katoliško vero, zato se Žid želi 
najprej odpraviti v Rim. Tam spozna izjemno pokvarjenost 
precejšnjega dela papeškega dvora, kar ga močno prepriča 
v to, da takoj prestopi h katolištvu. Žid to utemeljuje s tem, 
da se vrh katolištva s svojim življenjem na vso moč po 
svoje trudi, da bi to vero uničil, vendar se katolištvo kljub 
temu širi. To pripisuje moči in vodenju svetega Duha, kar 
ga končno prepriča, da židovsko vero zapusti.

Ljubezni, takšne ali drugačne v Dekameronu seveda ne 
manjka. Telesne ljubezni je manjkalo v nekem samostanu 
z osmimi mladimi redovnicami in njihovo opatinjo, ki je 
dolgo slovel po svoji svetosti. Vse dokler ni prišel v sveto 
hišo za vrtnarja Masetto, ki se je zbal, da ga svete žene 
ne bi sprejele, ker je bil mlad in postaven. Naredil se je 
nemega, zato se v samostanu niso zbali, da se bo šalil z 
mladenkami, ki so zavezane k zaobljubi čistosti. Ob neki 
priložnosti, ko se je delal, da spi, sta si postavnega fanta 
začeli ogledovati dve mladi redovnici. »Večkrat sem sli-
šala od žensk, ki so prišle k nam, da so vse sladkosti tega 
sveta dim v primeri s tisto, ki jo nudi ženski občevanje z 
moškim,« je pripovedovala ena drugi. In sta te sladkosti 
okušali z »nemimi« vrtnarjem v živo, nato pa so hotele 
to izkusiti še druge redovnice, na koncu opatinja, ki ga 
je vzela v sobo kar za več dni. »Nememu« vrtnarju, ki je 
postal telesno izčrpan, je prehudo izobilje užitkov začelo 
presedati, zato je pred opatinjo spregovoril. Ljudem so ko-
nec vrtnarjeve molčečnosti pojasnili s čudežem, sramoto 
pa so preprečili tako, da so nune vrtnarju ponudile mesto 
oskrbnika. Tam je veliko samostansko skrivnost skrbno 
varoval vse do svoje pozne starosti.

BRANKO JERANKO

O AVTORJU
Giovanni Boccaccio je bil italijanski renesančni pisatelj 

in pesnik, rodil naj bi se 16. junija 1313, umrl pa 21. de-
cembra 1375. Kraj rojstva in imena staršev nista najbolj 
jasna, odraščal pa je v Firencah. V takratni katoliški cerkvi 
je bilo veliko nepravilnosti, ljudje se za samostan največ-
krat niso odločali zaradi svojega prepričanja in tako niso 
bili Bogu zvesti. Boccaccio, ki se je desetletje po pisanju 
Dekamerona celo spreobrnil nazaj h katoliški veri, je tako 
napake duhovništva in meništva ostro bičal. Po vrnitvi v 
katoliško vero mu je bilo njegovega pisanja Dekamerona 
žal, posebej ga je odsvetoval spodobnim ženskam. Kot 
omenja literarni zgodovinar Janko Kos, je Boccaccio, ki 
se je iz koristoljubnega zbiranja krščanskih relikvij zelo 
norčeval, na koncu postal celo njihov vnet zbiralec in jih 
je pred smrtjo zapustil nekemu samostanu. Imajo ga za 
človeka, ki je nihal med skrajnostmi.

To za 
spodobne 
ženske ni bilo

Celje Fokus, ena največjih slovenskih fotografskih delavnic, je v mesto ob Savinji 
letos privabila 22 fotografov iz vseh koncev Slovenije. Ti bodo vse do sobote, 20. julija, 
kronisti današnjega časa in mesta, ustvarjali bodo fotografske zgodbe in pridobivali 
znanje s področja kreativne avtorske fotografije. Kot pojasnjujejo organizatorji, je to 
še posebej pomembno v sodobnem času, ko so fotografije, ki pomembno sooblikujejo 
naš vsakdan, dobile besedo.

V Zavodu Fokus poudarjajo, da je fotografija v sodobnem času eden izmed vodilnih medijev, odnos do nje pa pomembno vpliva na naše razu-
mevanje sveta.

Ko fotografije 
dobijo besedo
Šesta delavnica Celje Fokus med terenskim delom in predavanji

»Fotografija se ves čas spre-
minja. To je še bolj izrazito v 
zadnjem času, saj v poplavi 
digitalnih medijev nastaja 
ogromno število fotografij. 
Pri tem je treba izluščiti, kar 
je dobro, ustvarjalec mora v 
vsej tej ustvarjalnosti najti 
samega sebe,« pravi Matej 
Gorjup, vodja projekta v Za-
vodu Fokus. Edinstven pri-
stop k avtorski fotografiji, ki 
ga razvijajo na omenjeni de-
lavnici, je še pomembnejši, 
saj fotografira kar polovica 
Zemljanov. Zato je po bese-
dah sogovornika v ospredju 
vprašanje, kako bomo kot fo-
tografi izstopali, da bomo kot 
avtorji naredili »nekaj več«.

Fotoaparat kot 
medij za sporočilo
Vse od prve delavnice 

pred šestimi leti organiza-
torji spodbujajo tudi retro 
tehnike analognega fotogra-
firanja na film in ohranjajo 
dediščino starih fotografskih 
mojstrov. Sodelujejo tudi 
s Pelikanovim ateljejem, 
v času delavnice pa poleg 
modernega studia ponujajo 
tudi temnico, v kateri lahko 
udeleženci sami razvijajo fo-
tografske filme. Gorjup pou-
darja, da ni toliko pomemb-
no, s kakšnimi fotoaparati 
fotografiramo, ampak kako 

s fotografijami pripoveduje-
mo svojo zgodbo o svetu in 
družbenem dogajanju. »Zato 
se skušamo izogniti, da bi na 
delavnico vabili samo tiste, 
ki delajo analogno, tiste, ki 
delajo digitalno, ali tiste, ki 
delajo samo s profesionalni-
mi fotoaparati. Pomembno 
je, da damo prosto pot vsem, 
saj je fotoaparat le orodje 
za dosego nekega cilja, pri 
čemer največkrat potrebu-
jemo le domišljijo in dober 
koncept.«

V soboto bo 
sledila razstava
Poleg fotografiranja delav-

nico sooblikujejo številne 
aktivnosti, ki so namenjene 
najširši javnosti. Med nji-
mi so zanimiva brezplačna 
predavanja. Domačim men-
torjem Jaki Babniku, Emini 
Djukić, Niku Jarhu, Petru 
Rauchu, Jožetu Suhadolni-
ku in Antoniu Živkoviču se 
bosta pridružili gostji Olja 
Triaška Stefanović s Slova-
ške in Nidaa Aboulhosn iz 
Libanona. S pomočjo poglo-
bljenih predavanj, ki se bolj 
kot s tehnikami ukvarjajo z 
vsebinskimi pojmi, mentorji 
udeležence popeljejo skozi 
ves ustvarjalni proces. Re-
zultate svojega dela bodo 
udeleženci to soboto poka-
zali na razstavi v Celjskem 
mladinskem centru, razstavo 
pa bo pospremila projekcija 
nastalih fotografskih zgodb.

TV
Foto: TimE
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»Dejstvo je, da bodo morali nekateri 
odslej na izpitno vožnjo v nekoliko 
oddaljen kraj, kjer bo imela komisi-
ja možnost, da preveri vse elemente 
vožnje. O tem ne moremo več raz-
pravljati in odlašati. V Sloveniji se 
vedno odpira vprašanje lobijev, vsak 
brani svoj vrtiček, ne da bi bil pri-
pravljen karkoli spremeniti,« pravi 
Franc Pojbič.

Po vozniški izpit 
le v večja mesta
Po novem vsi državljani do izpita v enako zahtevnih pogojih – S posodobitvijo 
do boljšega znanja

V slovenski javnosti v za-
dnjih tednih prah dviguje 
napoved Javne agencije RS 
za varnost prometa o reor-
ganizaciji in posodobitvi 
izpitnih centrov. Z ukre-
pi želi agencija zagotoviti 
enake pogoje za opravljanje 
vozniškega izpita v vseh re-
gijah in posledično doseči 
izboljšanje varnosti v ce-
stnem prometu. Na tem po-
dročju namreč po mnenju 
agencije stanje ni dobro.

Vršilec dolžnosti direktorja 
javne agencije za varnost pro-
meta Franc Pojbič pravi, da 
ne gre za ukinjanje nekaterih 
izpitnih centrov, kot pišejo 

številni mediji, temveč za nji-
hovo reorganizacijo in moder-
nizacijo. Tovrstna ukrepa je, 
kot smo pisali tudi v Novem 
tedniku, prav na novinarski 
konferenci o stanju prometne 
varnosti na Celjskem napove-
dal že marca. Agencija ju zdaj 
uresničuje.

Računalniški testi
Modernizacija predvide-

va opravljanje teoretičnega 
dela izpita z elektronskim 
preverjanjem znanja. Pole z 
vprašanji se tako poslavlja-
jo. »Smo edini v Evropi, ki 
imamo še papirnat sistem, 
ki sega v leto 1982. Ugo-

tavljamo, da je znanje na 
področju cestnoprometnih 
predpisov slabo, kar je po-
trdila tudi raziskava iz leta 
2011, ki nas med državami 
Evropske unije uvršča na za-
dnje mesto,« razlaga Pojbič 
in poudarja, da se to odraža 
tudi v kulturi voznikov. Ni 
več skrivnost, da pole kroži-
jo med inštruktorji vožnje in 
kandidati, ki se tako naučijo 
le odgovore na nekaj deset 
vprašanj. Prav v Celju je, 
kot pravi Pojbič, teoretični 
del izpita na primer nare-
dila Albanka, ki ne zna slo-
vensko, kar je nedopustno. 
Kandidati bodo tako odslej 

morali znati več, saj bo v ra-
čunalniškem sistemu okoli 
2.500 sicer javno dostopnih 
vprašanj.

Preverjanje vseh 
elementov vožnje
Tako teoretično kot prak-

tično znanje cestnoprome-
tnih predpisov mora biti pri 
vseh državljanih preizku-
šeno na enak način in pod 
enakimi pogoji. Izjeme so 
nedopustne, a pri nas po be-
sedah Pojbiča že dolgo ven-
darle so. Slovenski pravilnik 
o izpitnih centrih je tako kot 
pole z vprašanji iz leta 1982, 
ko so bili izbrani kraji, kjer 
se dovoljuje preizkušati 
znanje. Kot trdi Pojbič, v 

»Šolam vožnje, ki delajo dobro in ki imajo dober ugled, se 
ni treba bati, da bi zaradi reorganizacije izgubile posel, saj 
bodo še naprej lahko svoje delo opravljale tako, kot je treba. 
Ostale šole vožnje pa naj se raje potrudijo in opravijo vse po-
trebno, da bo kandidat že prvič opravil izpit, ne pa da ga na 
izpit pošiljajo po dvakrat ali trikrat in ga po domače poveda-
no obirajo,« meni v. d. direktorja javne agencije za varnost 
prometa Franc Pojbič.

Številni iz krajev na Celjskem so se doslej odločali, da vozniškega izpita kljub bližini 
ne bodo opravili v Celju, temveč na primer v Krškem, na Ptuju ali v Trbovljah. Marsikdo 
namreč meni, da je tam mogoče lažje in prej priti do izpita kot v Celju. Ali to drži, je 
verjetno težko dokazati, želijo pa v javni agenciji za varnost prometa s poenotenjem 
pogojev za opravljanje izpita izkoreniniti tovrstno mišljenje in doseči, da bodo kandidati 
po vsej državi izpit opravljali v enako zahtevnih pogojih in da bodo do izpita prišli šele, 
ko bodo pokazali vse zahtevano teoretično in praktično znanje. Tako se bo posledično 
izboljšala tudi varnost na cestah, ki je še kako odvisna tudi od kulture vožnje, ki je 
številnim Slovencem, roko na srce, španska vas.

»Dvomim, da je zagotovitev učilnice in 
določenega števila računalnikov za elek-
tronsko testiranje tako velik problem, 
da bi lahko Velenje zaradi tega ostalo 
brez izpitnega centra na področju teore-
tičnega preverjanja znanja prometnih 
prepisov,« je prepričan župan Mestne 
občine Velenje Bojan Kontič.

Na Celjskem sta dva izpitna centra, v 
Celju in Velenju. Delo celjskega – razen 
seveda uvedbe računalniškega prever-
janja teoretičnega znanja – ostaja po 
zagotovilih nespremenjeno. Obeta pa 
se reorganizacija v Velenju. V agenciji 
načrtujejo, da bi tam ohranili le praktič-
ni del vozniškega preizkusa, teoretično 
preverjanje znanje pa bi morali kandidati 
opraviti v katerem od sosednjih izpitnih 
centrov. Rešitev lahko morda ponudi lo-
kalna skupnost.

Franc Pojbič razlaga, da bodo potrebo-
vali izpitni centri, ki delujejo pod okriljem 
agencije za varnost prometa, za izvajanje 
teoretičnega dela izpita primerno učilnico 
s praktično vedno dostopnimi računalniki. 
Nakup 15 računalnikov za posamezno učil-
nico, ki bi jo morali v Velenju vzeti v najem, 
je, kot pravi, za agencijo strošek, zato se 
odgovorni sprašujejo o učinkovitosti takšne 
naložbe v kraju, kjer naj bi na leto opravlja-
lo izpit manj kot tisoč kandidatov.

Učilnico bi zagotovila, a 
pogovorov še ni bilo
Agencija po besedah Pojbiča vseeno že 

išče rešitev, ki bi Velenjčanom in prebival-
cem okoliških krajev še naprej omogočala 
opravljanje teoretičnega dela izpita v velenj-
skem izpitnem centru. Računa na pomoč 
lokalne skupnosti, ki bi lahko izpitnemu 
centru omogočila souporabo učilnic, ki jih 
občina, zavodi ali organizacije že uporablja-
jo za druge namene. Na ta način bi lahko 
morda tudi tehnično zadeve uredili tako, 
da bi se na že obstoječih računalnikih dalo 

izvajati tudi izpite iz cestnoprometnih pred-
pisov. A kot nam je povedal velenjski župan 
Bojan Kontič, do konkretnih pogovorov še 
ni prišlo. Ob tem je dodal, da občini ne bi 
predstavljalo velike težave, da bi zagotovila 
primeren prostor in v njem nekaj računal-
nikov, če je to glavni razlog za nezmožnost 
preverjanja teorije v velenjskem izpitnem 
centru. V interesu ji je namreč, da njeni 
občani ne bi bili oškodovani in prikrajšani. 
Kljub temu meni, da bi za opremo moral 
nesporno poskrbeti izvajalec, ki kandidatom 
med drugim zaračunava stroške izpita.

Reorganizacija pomeni 
centralizacijo
Kontič je sicer prepričan, da mora Izpitni 

center Velenje še naprej ostati v neokrnjeni 
obliki, saj da je Šaleška dolina skupaj z oko-
lico velika lokalna skupnost. »Ne vem, kako 
si v agenciji predstavljajo, da bodo prebival-
ci iz petega največjega slovenskega mesta 
hodili opravljat del izpita v drug kraj. Pred 
časom je bilo veliko kritik na predloge prej-
šnje vlade, da centralizira Slovenijo s tem, 
ko bi ukinjala posamezne lokalne izpostave. 
Ona je to le napovedovala, sedanja pa želi 
to tudi storiti,« pravi velenjski župan. Upa, 
da bo občini odgovorne za reorganizacijo 
uspelo z argumenti prepričati, da ukinitev 
opravljanja teoretičnega preizkusa znanja v 
Velenju ni pametna poteza. A župan ob tem 
poudarja, da občina zaenkrat nima nobe-
nih vzvodov, s katerimi bi lahko preprečila 
tovrstno reorganizacijo. Ključna bodo tako 
nadaljnja pogajanja.

ŠO, AD

vseh krajih državna izpitna 
komisija dandanes ne zmo-
re preveriti, ali kandidat za 
vozniški izpit resnično po-
zna in obvlada vse elemente 
vožnje. V nekaterih krajih 
na primer nimajo niti enega 

večjega semaforiziranega 
križišča, drugje ne krožišča. 
V teh krajih tako po novem 
ne bo več mogoče opravljati 
praktičnega dela vozniškega 
izpita.

ANJA DEUČMAN

Praksa doma, teorija 
pri sosedih?

Kandidati iz oddaljenih 
krajev plačujejo več

Šola vožnje center Prah ima več podru-
žnic, sedež pa je že vse od ustanovitve v 
Rogaški Slatini. Tam vozniški izpit opra-
vljajo številni kandidati z Obsotelja in s 
Kozjanskega, ki nista povsem blizu same-
ga izpitnega centra v Celju. Kljub temu jih, 
kot zagotavljajo v šoli vožnje, na mestno 
vožnjo dobro pripravijo.

Kdaj lahko kandidat prvič pristopi k opra-
vljanju vozniškega izpita, njegov inštruktor 
vožnje oceni na podlagi pokazanega znanja 
in sposobnosti, večina pa, kot razlaga vodja 
dejavnosti šole vožnje Robert Mašera, po-
trebuje med 30 in 43 ur šole vožnje. Večino 
ur, okoli 80 odstotkov, opravijo prav v Celju 
in njegovi okolici.

V natrpan avto ali na javni 
prevoz
Rogaška Slatina nikoli ni imela svojega iz-

pitnega centra, zato kandidati iz občin šmar-
ske upravne enote izpitno vožnjo že vseskozi 
opravljajo v Celju, nekateri tudi na primer na 
Ptuju ali v Krškem. Šolo vožnje so bili tako 
že od nekdaj primorani organizirati tako, da 
kandidati dodobra spoznajo ceste, križišča in 
vse ostale elemente mesta, v katerem kasneje 
opravljajo izpit. Le manjši del voženj je tako 
na cestah Obsotelja in Kozjanskega, večino-
ma vozijo po Celju, spoznavajo avtocesto, 
odpravijo se tudi na poligon.

Z organizacijo, kot pravi Mašera, ni težav, 
opozarja pa, da kandidati iz nekoliko odda-
ljenih krajev za izpit gotovo porabijo nekaj 
več denarja in časa kot na primer Celjani. 
»Dva ali tri bodoče voznike poberemo na 
primer v Rogaški Slatini. Med vožnjo proti 
Celju in po Celju vsak odvozi dve uri, zatem 
se vrnemo. Posamezen kandidat tako po-

»Naša avto šola kandidatom 
ne daje pol z vprašanji. To 
nam ni v interesu tudi zato, 
ker pripravljamo svoje tečaje 
cestno prometnih predpisov. Se 
je pa že zgodilo, da nam kan-
didati te pole sami prinesejo, 
saj se do njih ni težko doko-
pati, češ, zdaj jih boste lahko 
posredovali naprej,« razlaga 
Robert Mašera, ki uvedbo 
računalniškega sistema pre-
verjanja teoretičnega znanja 
podpira, saj pravi, da je dobro 
teoretično znanje osnova za 
zanesljivo in varno vožnjo.

rabi kar veliko časa. Če želijo privarčevati 
čas, pridejo v Celje z javnim prevozom, kar 
pa pomeni dodaten strošek.« Ob plačani uri 
vožnje – Gospodarska zbornica Slovenije 
ceno ure vožnje priporoča pri okoli 25 evrih 
– vsak dodaten strošek za marsikoga gotovo 
ni zanemarljiv, a brez takšnega načina dela 
kandidata ne bi bilo mogoče dovolj kakovo-
stno pripraviti za udeležbo v prometu. Ma-
šera pravi, da se najdejo tudi šole vožnje s 
precej nižjimi urnimi postavkami, a tam je 
kakovost, tako kar se kadra in voznega parka 
kot načina dela tiče, zelo vprašljiva.

AD
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Tudi tokrat nas je v akciji naše medijske 
hiše spremljal policist, in sicer prikrito. 
»Glede na to, kar ste opazili v akciji, 
lahko ocenimo, da ljudje resnično pre-
malo skrbijo za varnost svojega premo-
ženja tudi v mestih. Tatvine koles so 
zelo pogoste, ravno zato ves čas opozar-
jamo ljudi na zaklepanje vhodov, kleti 
in koles,« nam je ob zaključku novinar-
skega poskusa tatvin dejal policist Poli-
cijske postaje Celje Franci Toplišek.

Tokrat smo se »spravili na« 
stanovanjske kleti in bloke
Priporočamo: zaklepajte …

Najmanj 30 vrednejših koles, več skirojev, pet otroških 
vozičkov boljše cenovne znamke, fitnes napravo, invalidski 
voziček, tri pralne stroje, dva sušilca, dva štedilnika. To vse bi 
nam samo v dobri uri in pol uspelo odnesti iz blokov. Pretekli 
teden smo opozorili na (ne)pazljivost ljudi na podeželju glede 
varnosti premoženja. Za to številko Novega tednika pa smo se 
sprehajali po nezaklenjenih stanovanjskih blokih in kleteh. 
Obiskali smo jih več kot deset, lokacije ne bomo izdali.

V Sloveniji je letno ukradenih okoli 2 tisoč koles. Lastniki, 
ki so ostali brez njega in imajo zapisano serijsko številko, 
lahko preverijo na spletni strani policije, ali so ga morda 
kje našli. Policija namreč podatke o najdenih kolesih (in 
ostalih vozilih) dnevno vnaša na svojo spletno stran.

Tudi v tej akciji smo pre-
izkušali naivnost ljudi. Ti so 
nas brezskrbno pustili v ka-
kšen blok, ko smo pozvonili 
na naključno izbran zvonec, 

češ da kaj dostavljamo ali mo-
ramo le k nekomu, ki se nam 
ne oglasi na domofon. Pri ne-
katerih vratih smo čakali, da 
je kdo prišel iz bloka, da smo 

lahko smuknili v notranjost. 
Najbolj smo se – tako se tudi 
tatovi – razveselili tistih blo-
kov, kjer so bila vhodna vrata 
na stežaj odprta. Stanovalci 
»prezračujejo«, a bi jih takšno 
početje lahko drago stalo. Po-
nekod v stanovanjskih blokih 
delavci opravljajo kakšna 
vzdrževalna dela in vrata so 
– kar odprta. Razen v enem 
bloku nas popolnoma nihče 
ni vprašal, kdo smo, zakaj se 
v bloku zadržujemo, zakaj ho-
dimo po kleteh, čeprav smo v 
nekaterih blokih zavili narav-

nost v kleti in sploh ne na sto-
pnišče, kot je to ponavadi, če 
gre kdo h komu na obisk. Pre-
pričani smo bili tudi, da če bi 
koga prosili, če nam pomaga 
iz bloka v avtomobil odnesti 
kakšen pralni stroj, ki smo ga 
našli na hodniku ali kleti – bi 
nam iz prijaznosti ustregel, če 
seveda ne bi naleteli ravno na 
lastnika stroja.

»Kolesa največkrat kradejo 
ravno iz kleti in blokov, a tudi 
izpred trgovskih centrov in 
trgovin, kjer jih lastniki pu-
stijo le za kratek čas. Dokaj 

pogosto se dogaja, da nekdo 
kolo ukrade v mestu le za 
prevoz na obrobje in ga tam 
zapusti,« je razložil policist 
Policijske postaje Celje Franci 
Toplišek. Lastnikom svetuje 
dosledno zaklepanje, tudi 
fotografiranje kolesa in zapis 

njegove številke, saj to dvoje 
pride zelo prav v primeru ta-
tvine. S temi podatki kolo tudi 
laže izsledijo v primeru, da ga 
komu zasežejo oziroma naj-
dejo kje odvrženega.

SIMONA ŠOLINIČ
Foto: GrupA

Policist Policijske postaje Celje Franci Toplišek s kolegi dobiva vsak dan številne prijave tatvin koles in ostalih stvari iz kleti. Glede na izkušnje 
je njegovo opozorilo kratko in jedrnato: »Zaklepajte vhode v stanovanjske bloke in vrata kolesarnic ter kleti!« Kljub napisu na vratih smo ravno 
v to klet prišli popolnoma brez skrbi in iz nje bi lahko odpeljali popolnoma novo nezaklenjeno gorsko kolo!«

Zanimivo je, da smo v akciji opazili, da največkrat ljudje sploh ne za-
klepajo koles, ki so vrednejša in novejša, čeprav imajo ključavnice, ki 
so kvalitetne in bi zagotovo tatove odgnale.

Bili smo presenečeni, koliko bele 
tehnike, od pralnih in sušilnih 
strojev do štedilnikov, imajo lju-
dje odložene kar po hodnikih in 
kleteh. Težko verjetno je, da je res 
vsa »pokvarjena« in so jo samo 
zato odložili tam, kjer so jo …

Smešno, toda nekatere kleti kar kličejo po tatvinah. Mi smo le pogledali in odšli. Tatovi se – zagotavljamo – ne bodo kar tako obrnili. Odnesli bi lahko tudi fitnes napravo!

Koliko bi dobili zanj?

Če bi bili pravi tatovi, bi lahko 
iz te nezaklenjene kleti odnesli 
marsikaj. Polne police so kar 
vabile! Nekdo je imel na enem od 
hodnikov zaradi selitve kar stvari 
in predmete iz stanovanja …
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Obramba dvakrat zaspala: 
adijo, Evropa

povratna tekma 1. kroga kvalifikacij za evropsko ligo

Celje - Tromso 0:2 (0:2)
CELJE - Arena Petrol, gledalcev 3.000, sodnik Sebastian Constantin Coltescu (Romu-
nija).
Strelca: 0:1 Andersen (4.), 0:2 Moldskred (16.).
CELJE: Kotnik, Krajcer, Korošec, Žitko, Vidmajer, Jugović, Gobec, Žurej, Verbič, Bajde 
(46. Žagar Knez), Plesec (46. Zajc).
TROMSØ: Sahlman, Fojut, Čaušević, Koppinen, Ciss, Bendiksen (15. Moldskred), An-
dersen (73. Drage), Johansen, Pritchard, Kristiansen, Prijović (79. Ondrašek).
Rumeni kartoni: Gobec, Vidmajer; Ciss, Prijović.
Rdeč karton: Ciss (drugi rumen, 81.).

Nogometaši Celja so doma 
izgubili povratno tekmo 1. 
kroga kvalifikacij za evrop-
sko ligo (0:2) in tudi celotni 
dvoboj s Tromsøjem, ki je 
bil boljši s 3:2. Celjani, ki 
jih je bodrilo tri tisoč gle-
dalcev, so storili tri grobe 
napake v obrambi, dve sta 
bili usodni, že v 4. in 16. 
minuti.

Od 81. minute so imeli 
Celjani igralca več, izklju-
čen je bil branilec Ciss, toda 
v podaljšek se jim ni uspelo 
prebiti.

Vzor drugi polčas
Poznala se je odsotnost 

poškodovanega vezista Bla-
ža Vrhovca, tudi Mihe Zaj-
ca, ki je zaigral v drugem 
delu in povsem z leve strani 
močno streljal pod prečko, 
toda vratar Sahlman je žogo 
odbil: »Podobno kot na prvi 

Celjski nogometaši skoraj 80 minut lovili podaljšek 
– Domačo sezono bodo začeli v soboto v Zavrču

tekmi smo začeli krčevito. 
Pritiska smo se otresli v na-

daljevanju, vendar sreče ni-
smo imeli.« Od skupno 180 
minut jih je eden najbolj 
obetavnih slovenskih nogo-
metašev Zajc žal odigral le 
50, kajti na prvi tekmi so ga 
tekmeci poškodovali že v 
uvodu. Teden kasneje je bil 
njegov gleženj še vedno rdeč 
in moder, močno otečen. A 
vendar je bil v drugem pol-
času avtor nevarnih akcij. 
Med obleganjem norveških 
vrat je najbolje sodeloval z 
Benjaminom Verbičem: 
»Ko smo si začeli natančno 

V dosedanjih 24 evrop-
skih tekmah so celjski no-
gometaši dosegli 37 golov, 
prejeli pa so jih 24. Po štiri 
gole sta dala Robert Koren 
in Oliver Bogatinov, po tri 
Domen Beršnjak in Dragan 
Čadikovski, po dva Aljoša 
Sivko, Sebastjan Gobec, 
Marko Križnik, Mitja Brulc 
in Andrej Kvas, po enega 
pa Sešlar, Kamberović, Šu-
mulikoski, Jožef, Lungu, 
Gorenak, Robnik, Maletić, 
Budimir, Plastovski, Baldo-
valijev, Vršič in Žurej.

podajati, je bilo veliko bolje. 
V našem ozkem kadru se 
vsaka odsotnost zelo pozna. 
Upam, da nas bo v prvenstvu 
krasila igra, ki smo jo prika-
zali v drugem polčasu. Lepo 
je bilo igrati pred tolikšnim 
občinstvom, neprimerljivo 
s tekmami, ko je gledalcev 
tudi desetkrat manj. V 1. slo-
venski ligi se želimo znova 
zavihteti v zgornji del raz-
predelnice, si priigrati tudi 
evropsko tekmovanje in v 
tretjem poskusu vendarle 
zaigrati v drugem krogu. 
Zavrč je zelo neugoden, toda 
pojutrišnjem bomo odločno 
zaigrali na zmago.« V prvih 
minutah je »Beni« zapretil 
z udarcem z glavo, nato je 
imenitno asistiral Bajdetu, 
ki pa se osamljen v kazen-
skem prostoru ni znašel. V 

60. minuti je močno sprožil z 
22 metrov, spodletelo pa mu 
je deset minut prej: spremljal 
je odličen prodor Vidmajerja, 
toda ko je čakal na žogo, ga 
je nehote malce oviral Žagar 
Knez in sledil je slab strel iz 
zelo ugodnega položaja.

Premalo nesramni
Devet celjskih strelov iz 

kotov je bilo vselej pospre-
mljenih z navijanjem, veči-
no jih je izvedel Sebastjan 
Gobec, tokrat v vlogi vezista: 
»Slabo smo začeli in se dolgo 
pobirali po zaostanku z 2:0. 
V drugem polčasu se je po-
novila stara zgodba. Odigrali 
smo tako, kot je treba, imeli 
pobudo ob kratkih podajah. 
V državnem prvenstvu bomo 
stremeli proti vrhu, želimo 
znova v evropsko tekmova-
nje.« Kapetan je v 43. minuti 
v glavo zadel Bajdeta, žoga 
se je odbila od stičišča prečke 
in vratnice v polje … Gledalci 
so se v 75. minuti prelevili 
v navijače, bodrili svoje lju-
bljence, pritiskali na slabega 
romunskega sodnika, toda 
nagrade v obliki gola ni bilo. 
»Lahko smo zadovoljni, da je 
zgolj ena žoga končala v naši 
mreži. Povratna tekma bo še 
trša. Če bomo prikazali vse, 
kar znamo, imamo upanje 
za napredovanje proti zelo 
kvalitetnemu moštvu,« je 
opozarjal trener Miloš Rus 
po vrnitvi s severa Norveške. 
Imel je prav. Po razpletu je 
priznal, da ni prav dobro 
razpoložen: »Manjka nam 
izkušenj, da bi lahko uspe-
šno kljubovali izrazito tek-
movalni ekipi, kot je Tromsø. 
Glede na naš izbor igralcev 
se nam je odsotnost Vrhovca 
in tudi Zajca zelo poznala. Z 
našo ekipo smo sicer zado-
voljni, z njo smo pripravljeni 
delati, tudi napreduje, toda v 
odločilnih trenutkih tekme, 
ko ne odloča zgolj tehnična 
kvaliteta, smo v prvem pol-
času prikazali premalo agre-
sivnosti, odločnosti, tudi ne-
sramnosti.« Rus je še dodal: 
»Igrali smo proti izrazitim 
profesionalcem, ki niso bili 
tako dominantni kot na prvi 

tekmi, toda hitro so dosegli 
dva zadetka. Z bolj napadal-
no igro smo skušali preobr-
niti rezultat, bilo je dovolj 
kombinatorike in pritiska, 
ustvarili smo si nekaj prilo-
žnosti, a zadeli nismo.«

V Slovenskih Konjicah je 
bil žreb tekmovalnih pa-
rov v Štajerski nogometni 
ligi, v kateri bo nastopalo 
pet moštev s Celjskega. 
24. avgusta bosta Kovinar 
Štore (proti Radljam) in 
Mons Klaudius (Pesnica) 
igrala doma, Šoštanj (na 
Ravnah), Zreče (Ruše) in 
Žalec (Slovenj Gradec) pa 
bodo gostovali.

Negativno 
razmerje
Po 97 minutah igre so si 

Norvežani stekli v objem. 
Bilo je očitno, da so trepetali 
v finišu. »Dvoboj bi se lah-
ko odvil tudi v drugo smer, 
obenem pa je dejstvo, da si 
je v seštevku moje moštvo 
priigralo več priložnosti. 
Fantastično se je odzvalo, 
ko je imelo igralca manj in v 
napeti končnici prikazalo he-
rojsko predstavo. Res je, da 
smo se pomaknili nazaj, ven-
dar to ni bil naš načrt, v to so 
nas prisilili Celjani. Poznala 
se nam je utrujenost zaradi 
zgoščenega ritma tekem,« je 
pripovedoval trener gostov 
Agnar Christensen. Celjani 
bodo torej morali še vsaj leto 
dni počakati na 25. evrop-
sko tekmo. Pred tednom dni 
so doživeli deveti poraz v 
evropskih tekmovanjih. Ob 
sedmih remijih so osemkrat 
zmagali (Maccabi Haifa 1:0, 
Aarhus 7:1, Petržalka 5:0, Be-
lasica 7:2 in 5:0, Sloboda 2:1, 
Levski 1:0, Tromsø 2:1).

DEAN ŠUSTER
Foto: GrupA

Benjamin Verbič pred norveškimi vrati

Tudi mladi Nejc Plesec že obvlada »stranske« prijeme

Prva enajsterica NK Celje

Nogometaši velenjskega Rudarja so prijetno presenetili 
svoje navijače in v uvodu 1. SNL pred le 400 gledalci zma-
gali v Ljubljani z 2:1 (Kašnik 12., Eterović 64. - 11 m). To je 
idealno povabilo na sobotno tekmo v Velenju z Mariborom 
(19.00). »Tudi mi želimo na naš štadion privabiti čim več 
gledalcev, zato bodo vstopnice po pet evrov,« pravi tehnični 
vodja članske ekipe NK Rudar Velenje Miran Jalušič. Rudar 
je lani štartal z remijem v Murski Soboti, predlani s porazom 
doma z Domžalami, pred tremi leti pa, zanimivo, z zmago 
v Šiški proti Olimpiji s 3:1, ko je dvakrat zadel Bratanovič, 
enkrat Tolimir, moštvo pa je vodil Bojan Prašnikar.

Razpored parov v 3. slo-
venski nogometni ligi vzhod 
je bil določen na žrebu v 
Lendavi. Že uvodni krog bo 
24. avgusta postregel z re-
gijskim derbijem Dravinja 
– Šmarje pri Jelšah, ko bo 
Fosilum Šentjur gostoval na 
Ptuju pri Dravi. Težko priča-
kovani lokalni spopad med 
Šmarčani in Šentjurčani bo 
12. oktobra.
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Za Ambrožem Krajncem 
je drugi zaporedni štart v 
sezono v vlogi športnega di-
rektorja Nogometnega kluba 
Celje. Lani je bil grenak, po 
minimalnem porazu v Ki-
šinjevu je celjsko občinstvo 
pričakovalo precej, toda 
moldavska Dacia je ponov-
no zmagala. Sledila je dobra, 
s stališča mladosti moštva 
celo zelo dobra sezona. Po-
zimi je odšel trener Marijan 
Pušnik, ki si ni hotel kvariti 
ugleda s še bolj pomlajeno 
ekipo. Krajnc se je odločil za 
Miloša Rusa.

Znova je zadel v polno. Peto 
mesto v DP in uvrstitev v fina-
le pokala sta bila na nek način 
presežka, nagrada pa uvrsti-
tev v »drugoligaško« evropsko 
tekmovanje, ki je prineslo tudi 
120 tisoč evrov od UEFA. Ne-
ugoden žreb – po tekmovalni 
in logistični plati – je terjal vsaj 
tretjino pridobljene vsote za 
drago potovanje na sever Nor-
veške. Celjska zmaga z 2:1 je 
bila močan magnet za gledal-
ce pred povratno tekmo.

V četrtek vam je uspelo 
izpolniti vsaj en cilj, in sicer 
da je bilo v Areni Petrol tri 
tisoč gledalcev, kar je eden 
najboljših obiskov na doma-
či klubski tekmi. Glede tega 
ste zagotovo zadovoljni?

Pogled na tribuno je bil 
izjemen. Šlo je za našo malo 
zmago. Dobili smo nagrado 
za storjeno v zadnjem letu. 
Menim namreč, da je nemo-
goče napolniti tribuno zgolj 
zaradi naše dobre tekme 
v gosteh in zato, ker gre za 
evropski obračun. Ljudje 
so pač prepoznali, da smo 
v zadnjem obdobju opravili 

»Zanimanje za Zajca, 
Bajdeta, Jugovića«

Ambrož Krajnc na vrhu VIP-tribune

»Za naše mlade fante je bila 
tekma pretežko psihološko 
breme. Mirili smo jih, toda 
pritiski medijev, prošnje za 
vstopnice, številni klici in 
nenazadnje tudi pogled na 
dobro obiskano tribuno so 
očitno storili svoje.«

»Zavedamo se, da nas čaka 
težje delo kot v prejšnji sezo-
ni, saj nas nihče ne bo več 
jemal z levo roko.«

»Neuradno se z mednaro-
dnim tekmovanjem spogle-
duje tudi novinec Zavrč. 
Mi smo odločni, da bomo 
napredovali v igri, pri po-
sameznikih in tudi glede 
uvrstitve.«

veliko dela in da naši mladi 
fantje stalno kažejo željo, da 
bi razveselili gledalce.

Poraz z 2:0 je bil seveda 
najslabše, kar se vam je lah-
ko zgodilo. Kar se rezultata 
tiče, seveda. Bi se dalo kaj 
spremeniti, bi bilo drugače z 
Blažem Vrhovcem, zdravim 
Miho Zajcem ali če bi slednji 
zaigral že v prvem polčasu, 
čeprav je bil njegov gleženj 
otekel, moder in rdeč od hu-
dega udarca v Tromsøju?

Zagotovo je nogomet špor-
tna panoga, ki dovoljuje, da 
manjši izloči večjega. Nam bi 
se morale prekriti vse pozi-
tivne stvari, da bi izločili zelo 
neugodno norveško ekipo. 
Za uvod je načrte prekrižal 
zdravstveni bilten. Za težavo 
Vrhovca smo izvedeli šele na 
dan tekme. Vso pripravljeno 
strategijo smo morali spre-
meniti. Glede Zajca pa smo 
vedeli, da mu le čudež lahko 
omogoči igro. Zato vsa čast, 
da je stisnil zobe in v drugem 
polčasu veliko doprinesel h 
kakovosti naše igre.

Priznati je treba, da ste 
imeli srečo in na Norveškem 
zmagali z 2:1 po dveh strelih 

oziroma enem, toda tekme-
cem je nato isto uspelo v Ce-
lju. Povedli so z 2:0 po dveh 
– sicer imenitnih – akcijah!

Vsekakor lahko razloge za 
prejeta zadetka pripišemo v 
določeni meri tudi norveški 
športni sreči. Toda akciji sta 
bili izvedeni brezhibno. Po 
treh zaporednih porazih so 
zaigrali suvereno. V trenutku 
so se naši cilji sesuli. Vse bi 
bilo drugače, če bi se pred od-
morom žoga po našem strelu 
odbila od vratnice v mrežo 
in ne v polje. Rezultat 1:2 bi 
puščal odprte vse možnosti, 
gostje bi morali igrati bolj na-
padalno, tako pa so se z iz-
kušeno taktično postavitvijo 
obranili in se zasluženo uvr-
stili v 2. krog. Za naše mlade 
fante je bila tekma pretežko 
psihološko breme. Mirili smo 
jih, toda pritiski medijev, pro-
šnje za vstopnice, številni kli-
ci in nenazadnje tudi pogled 
na dobro obiskano tribuno so 
očitno storili svoje.

Tekma 1. kroga 1. SNL z 
Domžalami bo v Celju šele 
31. julija.

Pobuda je prišla iz NZS, 
ki je dovolila Domžalčanom 

igranje prijateljske mednaro-
dne tekme z Leeds Unitedom. 
Dogovorili smo se, da se bomo 
srečali, ko bomo oboji izpadli 
iz evropskega tekmovanja. Žal 
se je to zgodilo takoj in dolo-
čen je datum, v sredo, zadnji 
dan tega meseca.

Zadnja novica iz vašega 
tabora je prišla s treninga 
– spet jo je skupil nesrečni 
Tadej Gaber.

Šlo je sicer za običajno vajo, 
pri kateri si je zlomil gleženj, 
in še isti dan so ga operirali v 
celjski bolnišnici. Okrevanje 
bo predvidoma trajalo tri me-
sece. Zelo mi je žal zanj. Že 
lani je imel smolo, v letošnjem 
pripravljalnem obdobju se je 
nato vrnil na stare tirnice in 
opozoril nase. Toda vem, da 
je borec. In nenazadnje, star 
je komaj 21 let.

Kader se je zmanjšal, na 
povratni tekmi je bil v za-
pisniku med rezervnimi 
igralci tudi Nace Ermenc. 
Ste priključili še koga od 
mlajših igralcev?

Ermenc je vezist, ki je pri 
nas končal mladinski staž. S 
člansko ekipo vadi tudi vratar 
Domen Rozman, prav tako 
rojen leta 1994. Letos bosta 
dvojno registrirana in bosta 
igrala za nižjeligaška kluba. 
Naš pogoj je, da ves čas treni-
rata z nami.

Med vašimi novinci je tudi 
Ivan Jovanović. Je hrvaški 
napadalec pripravljen za 
debi v soboto v Zavrču?

Upam, da je … Je zelo moti-
viran, tudi zaradi tega, ker ni 
imel pravice nastopa na evrop-
ski tekmi. Predvidevam, da je 
lačen igre.

Preostala nova imena?

23-letni vezist Nejc Kolman 
iz Tolmina je z nami od začet-
ka priprav. Prve prvoligaške 
korake je napravil pri ajdo-
vskem Primorju, lani je igral 
v bolgarski drugi ligi, še prej 
pa dve sezoni pri španskem 
nižjeligašu Composteli. Zdaj 
je tudi zdrav, čakali smo tudi, 
da se mu je iztekla pogodba 
z Bolgari. Dogovorili se bomo 
še s Sinišo Borenovičem iz NK 
Bravo.

Z vami Dragan Čadikovski 
ni zgolj treniral, temveč se 
je tudi vsaj malo pogovarjal 
o možnostih ponovnega so-
delovanja.

Med vadbo je dokazal, da bi 
lahko bil izjemna okrepitev za 
naš klub. Žal, za nas, ima Dra-
gan višje cilje in je na pragu 
podpisa pogodbe v tujini.

Največja vaša okrepitev 
bo nedvomno tisti, ki so ga 
mnogi že pozabili, namreč 
Marijo Močič. Kdaj ga lahko 
pričakujemo na zelenici?

On je moja velika želja in 
upanje pri krepitvi moštva. 
Zaradi njegovih stalnih zdra-
vstvenih težav smo previdni, 
zato nismo hiteli. Pričakuje-
mo, da se nam bo priključil 
čez mesec dni. Trenutno vadi 
odlično in je velik optimist.

Boste morali koga proda-
ti?

Povpraševanje obstaja. Sam 
si najbolj želim, da ne bi ni-
kogar prodali in da bi ostala 
ekipa skupaj.

Najbolj omenjana imena?
Največ je zanimanja za, 

seveda, Miho Zajca, a tudi za 
Gregorja Bajdeta, v zadnjem 
času tudi za Igorja Jugovića.

Če dobro igraš, potem ne-
ugodnega žreba ni, toda: v 

soboto pot v Zavrč, kjer po 
dobri igri v Ljudskem vrtu 
vlada določena evforija, nato 
lokalni derbi z Rudarjem, 
naslednji tekmeci pa Dom-
žale, Koper na Obali, ranjena 
Olimpija, nato še gostovanje 
v Mariboru …

Resnično si težjega žreba 
ne znam predstavljati. Stri-
njam se, zadeva je zelo neu-
godna. Zavedamo se, da nas 
čaka težje delo kot v prejšnji 
sezoni, saj nas nihče ne bo 
več jemal z levo roko. Dogo-
vorili smo se že, da je evrop-
ska tekma lanski sneg in da 
gre v pozabo, vse ostalo pa 
je borba na vsakem treningu 
in tekmi.

Do kam bi se lahko zavih-
teli v državnem prvenstvu, 
ko je treba priznati, da ste 
dve sezoni zapored imeli 
precejšnjo srečo pri žrebu v 
pokalnem tekmovanju?

Pot do evropskega tekmo-
vanja bo izjemno zahtevna, 
kvalitetni vrh se je še bolj 
okrepil, utrdil. Kandidatov je 
zame šest, sedem. Neuradno 
se z mednarodnim tekmova-
njem spogleduje tudi novinec 
Zavrč. Mi smo odločni, da 
bomo napredovali v igri, pri 
posameznikih in tudi glede 
uvrstitve.

Morda lahko poveste še 
kaj o ceni vstopnic?

Nimamo realne podlage, da 
bi povišali ceno vstopnic. Pri 
nas so najbolj ugodne. Za pet 
evrov si lahko namreč tekmo 
ogleda celotna družina, kaj-
ti ženske, dekleta in otroci 
do 14. leta imajo brezplačen 
vstop.

DEAN ŠUSTER
Foto: GrupA
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Številne 
spremembe

Na mednarodnem atlet-
skem mitingu v Ljubljani 
je članica celjskega Kladi-
varja Marina Tomič potr-
dila normo za nastop na 
svetovnem prvenstvu, ki 
bo v Moskvi.

Zmagala je v teku na 100 
metrov ovire s svojim dru-
gim najboljšim časom se-
zone 13,06 sekunde, ko je 
pihal veter v prsi. Na mitin-
gu v italijanskem Lignanu 
pa je nastopil njen klubski 
kolega Mitja Krevs. Bil je 
šesti v teku na 800 metrov. 
Poglavitno je, da je izboljšal 
svoj osebni rekord. Letos je 

Do štarta državnega pr-
venstva pri košarkarjih je še 
ogromno časa. Nova sezona 
se bo začela oktobra, so se 
pa v zadnjih dneh v ekipah 
s Celjskega zgodile številne 
spremembe.

V Laškem so prekinili sode-
lovanje s trenerjem Milošem 
Šporarjem, ki je sicer izpolnil 
cilj, ko se je s člansko zasedbo 
prebil v polfinale, vendar so 
med sezono laški košarkarji 
z nekaterimi predstavami in 
izpadom iz pokalnega tekmo-
vanja razočarali svoje privr-
žence. Tudi klima v slačilnici 
ni bila prava, Šporarjeva izbira 
igralcev pa je bila vse prej kot 
dobra. Stanje v Zlatorogu bo 

zdaj poskušal na bolje obrni-
ti Predrag Jačimović, ki je v 
Sloveniji že deloval, ko je bil 
trener Parkljev. Bo pa imel sila 
zahtevno nalogo, saj mora 
praktično v celoti sestaviti prvo 
moštvo Zlatoroga. Kot zadnja 
sta odšla Jaka Brodnik, ki je 
sicer pogodbo imel še za leto 
dni, a si je sam poplačal od-
škodnino in prestopil v Union 
Olimpijo, in Luka Lapornik, ki 
se mu je pogodba iztekla, pri 
čemer je okrepil vrste Krke iz 
Novega mesta. Zaenkrat v dre-
su Zlatoroga še ostajata Žiga 
Dimec in Miha Lapornik, ki 
trenutno dobre predstave ka-
žeta v dresu reprezentance 
mlajših članov. V Laškem pa 

se lahko zgodi tudi menjava na 
položaju športnega direktorja. 
Dosedanjega Miljana Goljovi-
ča bi lahko zamenjal še en nek-
danji »pivovar«, Celjan Goran 
Jurak.

Slatinčani z 
visokimi cilji
V Rogaški Slatini imajo za 

novo sezono višja pričakova-
nja. Kot prvi je v domači kraj 
prispel trener Damjan Nova-
kovič, ki je v preteklih letih 
zelo dobro deloval v Šentjur-
ju, zdaj pa zamenjal okolje. S 
Slatinčani je pogodbo podpi-
sal za tri sezone. S trenerskim 
stolčkom Tajfuna je javnost 
povezovala Ivana Stanišaka, 
Gašperja Potočnika in Miloša 
Šporarja. Pričakovati je bilo, 
da bo mesto glavnega trenerja 
zavzel Potočnik, a na koncu 
bo šentjurskim košarkarjem, 
za marsikoga presenetljivo, di-
rigiral Stanišak, ki je nazadnje 
v prvoligaški druščini vodil 
Elektro.

Menjava tudi v 
Šoštanju
Trenerja so zamenjali tudi 

pri Elektri. Po Sebastjanu 
Krašovcu jo je nazadnje vo-
dil Rajko Rituper, zdaj ga je 
zamenjal srbski trener Ivan 
Smiljanić. Kot košarkar je 
med drugim igral za Crveno 
zvezdo, Vojvodino, Košice 
in Žilino, aktivno igranje pa 
končal leta 2001, ko je začel 
trenerski poklic. Nazadnje je 
vodil KK Građanski Bijelina v 
1. ligi Republike Srbske, ki je 
z osvojitvijo 1. mesta napre-
dovala v Premier ligo BiH.

MITJA KNEZPredsednik KK Elektra Peter Šlutej in novi trener Ivan Smiljanić

Tokrat bron na 
50 m delfin

Pregled z magnetno resonanco je pri košarkarici celj-
skega Athletea Almi Potočnik razkril poškodbo hrustanca 
pogačice in zato bo slovenska kadetska reprezentantka 
po artroskopiji kolena morala počivati 45 dni.

Beno v svojem slogu

Kar ni plavalki iz Griž 
Nastji Govejšek na mladin-
skem evropskem prvenstvu 
v Poznanju na Poljskem 
uspelo na 50 prosto, ko je 
osvojila četrto mesto, in na 
100 prosto, kjer je bila peta, 
ji je na 50 delfin.

Osvojila je bronasto me-
daljo, z izidom 26,99 sekun-
de pa je članica velenjskega 
kluba izboljšala absolutni 
državni rekord. Že v polfi-
nalu je najmlajša slovenska 
olimpijka z lanskih iger v 
Londonu s 27,06 odvzela 
rekord Urški Slapšak s SP 
2001 v Fukuoki. V predtek-

movanju je s 27,22 postavila 
tudi nov mladinski rekord, 
v finalu pa postala prva 
Slovenka, ki je 50 delfin 
preplavala v manj kot 27 se-
kundah. Zmagala je Rusinja 
Nasretdinova pred Čehinjo 
Svečeno.

»Tukaj mi je šlo vsak dan 
boljše. V zadnji disciplini 
nisem pričakovala preveč, 
a vedela sem, da sem v 
dobri formi, zato sem bila 
zelo sproščena. Seveda pa 
sem kolajne zelo vesela,« 
je dejala Govejškova, ki je 
na lanskem mladinskem EP 
osvojila bron na 50 prosto. 

Slovenija bi morala na kon-
cu nastopiti še na 4 x 200 
prosto, a je bila slovenska 
četverica zaradi birokrat-
ske napake diskvalificirana. 
Govejškova je imela med 
obema nastopoma namreč 
manj kot 15 minut in po 
krajšem razplavanju je niso 
več spustili na štart. »Sama 
tega nisem vedela, trenerjev 
niso spustili k meni. Žal mi 
je zaradi ekipe in vsem se 
oproščam,« je dodala Na-
stja, čeprav naša štafeta ni 
imela objektivnih možnosti 
za odličje.

DŠ

Dve trojki nad Nastjo Govejšek kot simbolika za dve tretji mesti na mladinskih evropskih prvenstvih

Marina Tomič bi se ob bolj ugodni 
smeri vetra tudi v Ljubljani spusti-
la pod 13 sekund.

Tomičeva vzdržuje 
formo pred SP

v Velenju tekel 1:48,53, v 
torek pa je bil za 43 stotink 
hitrejši (1:48,10). Krevs, 
letošnja okrepitev AD Kla-
divar Celje, bo naslednji 
teden dopolnil 24 let. Na 
univerzijadi v ruskem Ka-
zanu je bil trinajsti v teku 
na 1.500 m.

DŠ

Po Erazmu Lorbku se je 
nastopu v državnem dresu 
na evropskem košarkar-
skem prvenstvu v Slove-
niji odpovedal tudi Beno 
Udrih.

Nekaj dni pred začetkom 
priprav je Šempetran direk-
torju članskih reprezentanc 
Mateju Avanzu poslal SMS-
sporočilo, v katerem je zapi-
sal, da se je po premisleku 

odločil, da ne bo branil bar-
ve Slovenije na EuroBaske-
tu. Namesto Udriha je na 
priprave povabljen Nebojša 
Joksimovič (pred leti je igral 
tudi za laški Zlatorog), ki je 
takoj potrdil prihod.

Na Košarkarski zvezi Slo-
venije so obenem priznali, da 
zaradi dolgoletnih izkušenj 
pri Udrihovih odpovedih več 
kot očitno nima smisla, da 

muhastega Šempetrana še 
kdaj vabijo v reprezentan-
co. Tako med šestnajstimi 
kandidati od košarkarjev s 
Celjskega ostaja le Šentjur-
čan Luka Lapornik, ki pa 
po mnenju poznavalcev ob 
normalnem razpletu nima 
prav veliko možnosti, da bi 
se znašel med dvanajstimi 
izbranci.

DŠ

Nina odšla, Alma 
poškodovana

Potočnikova je tako morala 
žal predčasno zaključiti pri-
prave s kadetsko reprezen-
tanco Slovenije, ki jo v mesecu 
avgustu čaka nastop na evrop-
skem prvenstvu B-divizije na 
Portugalskem. Organizatorka 
igre Nina Gabrovšek pa ni več 
članica celjskega kluba, s ka-
terim je sporazumno prekinila 
pogodbo. Za dve sezoni se bo 
preselila v Grosuplje.

DŠ
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ČETRTEK, 18. julij
5.00 Začetek jutranjega programa, 5.20 Ena po domače, 

5.30 Horoskop, 6.00 Novice in poročilo OKC, 6.15 Časoplov, 
6.30 Vaše mnenje šteje, 7.00 2. jutranja kronika RaSlo, 
8.00 Poročila, 8.30 Poročilo PU Celje, 8.45 Skladbi tedna 
(domača, tuja), 10.00 Novice, 12.00 Novice, 12.15 Odmev, 
14.00 Regijske novice, 14.10 Kalejdoskop, 15.00 Šport da-
nes, 15.30 Dogodki in odmevi RaSlo, 17.00 Kronika, 17.45 
Skladbi tedna (domača, tuja), 18.00 Odmev – ponovitev, 
19.00 Novice, 19.15 Kalejdoskop – ponovitev, 24.00 SNOP 
(Radio Velenje)

PETEK, 19. julij
5.00 Začetek jutranjega programa, 5.20 Ena po domače, 

5.30 Horoskop, 6.00 Novice in poročilo OKC, 6.15 Časoplov, 
6.30 Vaše mnenje šteje, 7.00 2. jutranja kronika RaSlo, 
8.00 Poročila, 8.30 Poročilo PU Celje, 8.45 Skladbi tedna 
(domača, tuja), 10.00 Novice, 11.15 Radi ste jih poslušali, 
12.00 Novice, 12.15 Od petka do petka, 13.00 Kulturni 
mozaik, 14.00 Regijske novice, 14.10 Hit lista Radia Celje 
– s hiti prežeto popoldne 19.00), 15.00 Šport danes, 15.30 
Dogodki in odmevi RaSlo, 17.00 Kronika, 17.45 Skladbi 
tedna (domača, tuja), 18.00 Poglejte v zvezde z Gordano 
in Dolores, 19.00 Novice, 19.15 Gostimo gostoljubnega 
glasbenega gurmana, 20.00 Clubbing z DJ Teom, 24.00 
SNOP (Radio Slovenske gorice)

SOBOTA, 20. julij
5.00 Začetek jutranjega programa, 5.20 Ena po domače, 

5.30 Horoskop, 6.00 Novice in poročilo OKC, 6.15 Časoplov, 
7.00 2. jutranja kronika RaSlo, 8.00 Poročila, 8.45 Skladbi 
tedna (domača, tuja), 9.15 Otroški radio, 10.00 Novice, 
11.00 Kulturni mozaik, 11.20 Kuhajmo skupaj, ponovitev, 
12.00 Novice, 12.15 Tedenski osir, 14.00 Regijske novice, 
14.15 Gostimo gostoljubnega glasbenega gurmana, pono-
vitev, 15.00 Šport danes, 15.30 Dogodki in odmevi RaSlo, 
17.00 Kronika, 18.00 Lestvica - 20 vročih Radia Celje, 
19.00 Novice, 24.00 SNOP (Radio Slovesnke gorice)

NEDELJA, 21. julij
5.00 Začetek jutranjega programa, 5.20 Ena po domače, 

5.30 Horoskop, 6.00 Novice in poročilo OKC, 6.15 Časoplov, 
7.00 2. jutranja kronika RaSlo, 8.00 Poročila, 8.45 Skladbi 
tedna (domača, tuja), 9.10 Luč sveti v temi, 10.00 Novice, 
10.10 Znanci pred mikrofonom, mag. Klaudija Redenšek, 
11.15 Tedenski osir – ponovitev, 12.00 Novice, 12.10 Pesem 
slovenske dežele, 13.00 Čestitke in pozdravi, 24.00 SNOP 
(Radio Slovenske gorice)

PONEDELJEK, 22. julij
5.00 Začetek jutranjega programa, 5.20 Ena po domače, 

5.30 Horoskop, 6.00 Novice in poročilo OKC, 6.15 Časo-
plov, 6.30 Vaše mnenje šteje, 7.00 2. jutranja kronika 
RaSlo, 8.00 Poročila, 8.45 Skladbi tedna (domača, tuja), 
9.15 Predstavitev skladb za domačo in tujo pesem tedna, 
10.00 Novice, 10.15 Ponedeljkovo športno dopoldne, 
12.00 Novice, 12.15 Vaš zakaj, naš zato, 13.00 Kulturni 
mozaik, 13.15 Izbiramo skladbi tedna, 14.00 Regijske 
novice, 15.00 Šport danes, 15.30 Dogodki in odmevi Ra-
Slo, 17.00 Kronika, 17.45 Skladbi tedna (domača, tuja), 
18.00 Znanci pred mikrofonom, mag. Klaudija Redenšek, 
ponovitev, 19.00 Novice, 19.15 Katrca, 24.00 SNOP (Radio 
Slovenske gorice)

TOREK, 23. julij
5.00 Začetek jutranjega programa, 5.20 Ena po domače, 

5.30 Horoskop, 6.00 Novice in poročilo OKC, 6.15 Časoplov, 
6.30 Vaše mnenje šteje, 7.00 2. jutranja kronika RaSlo, 
8.00 Poročila, 8.30 Poročilo PU Celje, 8.45 Skladbi tedna 
(domača, tuja), 9.15 Zdravo z naravo, 10.00 Novice, 12.00 
Novice, 12.15 Male živali, velike ljubezni, 13.00 Kulturni 
mozaik, 14.00 Regijske novice, 15.00 Šport danes, 15.30 
Dogodki in odmevi RaSlo, 17.00 Kronika, 17.45 Skladbi 
tedna (domača, tuja), 18.00 Strokovnjak svetuje, 19.00 
Novice, 19.15 Zadnji rok z Boštjanom Dermolom, 24.00 
SNOP (Radio Triglav Jesenice)

SREDA, 24. julij
Jutranja nostalgija na Radiu Celje, 5.20 Ena po domače, 

5.30 Horoskop, 6.00 Novice in poročilo OKC, 6.15 Časoplov, 
6.30 Vaše mnenje šteje, 7.00 2. jutranja kronika RaSlo, 
8.00 Poročila, 8.45 Skladbi tedna (domača, tuja), 10.00 
Novice, 10.15 Kuhajmo skupaj, 12.00 Novice, 13.00 Kul-
turni mozaik, 13.20 Mali O – pošta, 13.30 Mali O – klici, 
14.00 Regijske novice, 15.00 Šport danes, 15.30 Dogodki 
in odmevi RaSlo, 16.20 Filmsko platno, 17.00 Kronika, 
17.45 Skladbi tedna (domača, tuja), 18.00 Pop čvek, 19.00 
Novice, 19.15 Saute surmadi z Boštjanom Lebnom, 24.00 
SNOP (Radio Triglav Jesenice)

TEDENSKI SPORED 
RADIA CELJE

TUJA LESTVICA
	 1.	 BLURRED	LINES	-	ROBIN	

THICKE	FT.	T.	I.,	PHARELL	 (5)
	 2.	 LA	LA	LA	-	NAUGHTY	BOY	

FEAT.	SAM	SMITH	 (6)
	 3.	 DUSTY	MEN	-	SAULE	

FEAT.	CHARLIE	WINSTON	 (2)
	 4.	 WAKE	ME	UP	-	AVICII	FEAT.	

ALOE	BLACC	 (4)
	 5.	 LOVE	ME	AGAIN	-	JOHN	

NEWMAN	 (1)
	 6.	 RISE	UP	–	BEYONCE	 (5)
	 7.	 ONLY	YOU	-	CEE	LO	GREEN	

FEAT.	LAURIANA	MAE	 (4)
	 8.	 L.	A.	STORY	-	SAMMY	

ADAMS	FEAT.	MIKE	POSNER	 (3)
	 9.	 SUN	–	BELINDA	CARLISLE	 (2)
	10.	 BEAUTIFUL	-	MARIAH	CAREY	

FT.	MIGUEL	 (1)
DOMAČA LESTVICA

	 1.	 ZNUCANA	-	KATARINA	MALA	 (4)
	 2.	 HVALA	ZA	RIBE	-	TABU	 (2)
	 3.	 ODPRI	OČI	–	NEOMI	 (5)
	 4.	 DANAJA	-	POLONA	KASAL	 (3)
	 5.	 MARS	IN	VENERA	–	

TINKARA	KOVAČ	 (1)
	 6.	 PELJI	ME	-	DA	PHENOMENA	 (5)
	 7.	 OD	LJUBEZNI	ZADET	–	DAŠA	 (4)
	 8.	 STARA	GARA	–	I.	C.	E.	 (3)
	 9.	 KAKO	LEPO	TE	SREČAT	–	

E.	V.	A.	 (2)
	10.	 VSE	JE	LJUBEZEN	-	

ALENKA	GODEC	 (1)
PREDLOGA ZA TUJO 
LESTVICO:
TIE	IT	UP	–	KELLY	CLARKSON
BEST	I	EVER	HAD	-	GAVIN	
DEGRAW

PREDLOGA ZA DOMAČO 
LESTVICO:
ČEŠNJEV	CVET	-	PANDA
OBJEM	(RMX)	-	PAPIR

Lestvico	20	vročih	lahko	poslušate	
vsako	soboto	ob	18.	uri.	Za	svoje	
najljubše	skladbe	lahko	glasujete	na	
spletni	strani	www.radiocelje.com.

20 vročih 
Radia Celje

PREDLOGI
	 1.	 ANS.	DONAČKA:	Pravi	kavboj
	 2.	 ATOMIK	HARMONIK:	Življenje	je	

kakor	reka
	 3.	 	NOVI	SPOMINI	IN	MAMA	MANKA:	

Natočim	cvička
	 4.	 	POSKOČNI	MUZIKANTI:	Objemi	me
	 5.	 NAVIHANI	MUZIKANTI:	Glasbeni	

problem

Po slovensko 
s Katrco

RADIO, KI GA BEREMO

Kako do boljše prometne 
varnosti?

Obkrožena s 
kulturo

Poletje v Rogaško Slatino 
že tradicionalno prinese 
posebej bogato dogajanje, 
združeno v prireditvi Poletje 
z Ano. Tako v mestu poskrbi-
jo za počastitev občinskega 
praznika, hkrati pa domači-
nom in številnim turistom 
popestrijo dneve in večere.

Poletje z Ano poleg zabav-
nih in športnih prireditev 
oblikujejo predvsem kulturni 
dogodki. Prav kultura ima v 
Rogaški Slatini tudi sicer po-
membno mesto, za kar skrbi 
predvsem domači zavod za 
kulturo. Ob 10-letnici delova-
nja in skrbi za razvoj kulture 
bo prejel priznanje občine. 
Že pet let je na čelu Zavoda 
za kulturo Rogaška Slatina 
mag. Klaudija Redenšek, ki 
bo v nedeljski oddaji Znanci 
pred mikrofonom podrobne-
je predstavila aktivnosti in 
poslanstvo tega javnega zavo-
da. Spoznali boste tudi njen 
odnos do kulture nasploh, 
znanka, ki izhaja iz Boštanja 
pri Sevnici, pa bo razkrila tudi, 
kaj jo je sploh prineslo v me-
sto stekla in vode.

AD, foto: TimE

Agencija za varnost pro-
meta je napovedala reorgani-
zacijo izpitnih centrov. Med 
drugim bo prinesla opravlja-
nje teoretičnega dela izpita 
prek računalniškega sistema, 
ki bo zamenjal zastarele pole 
z vprašanji. Na agenciji prav 
tako pravijo, da izpitne vožnje 
ne bo več mogoče opravljati v 

nekaterih manjših krajih. Tako 
naj bi zagotovili bolj enakovre-
dne pogoje za vse kandidate 
in predvsem poskrbeli, da se 
vsi naučijo vožnje v tudi težjih 
pogojih in večjih križiščih.

Na Celjskem se spremembe 
obetajo v Velenju, saj je mo-
žnost opravljanja teoretičnega 
dela izpita v tamkajšnjem iz-

pitnem centru pod vprašajem. 
Zakaj je reorganizacija po-
membna, kako bo zagotovila 
večjo varnost v cestnem pro-
metu in kako jo komentirajo v 
šolah vožnje, bomo preverili v 
tokratnem Odmevu, za mne-
nje pa seveda prosili tudi vas. 
V četrtek po 12. uri na Radiu 
Celje.
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Odvetnik Boška Šrota Blaž Kovačič: »Ta 
postopek uteleša nekakšen boj proti 
tajkunom. Leta 2007 bi zagotavljal, da 
ne bo obsodilne sodbe, danes pa zara-
di okoliščin, ki so v družbi znane, tega 
ne morem trditi. Pričakovanje javnosti 
in slabe ekonomske socialne razmere 
so danes v škodo obtožencev. Družbe-
na klima je takšna, da je sodišču težje 
izreči oprostilno kot obsodilno sodbo. 
Na to nakazuje tudi izjava generalnega 
državnega tožilstva, da je kar 85 od-
stotkov vseh sodb obsodilnih. To samo 
po sebi pove veliko.«

Jutri izrek sodbe zaradi 
prodaje Istrabenzovih delnic
Tožilec Jože Kozina predlagal visoke kazni, obtoženi upajo na oprostilno sodbo

Na Okrožnem sodišču v 
Ljubljani bodo jutri izrekli 
sodbo obtoženim za sporno 
prodajo delnic Istrabenza 
leta 2007. Oprostilno ali ob-
sodilno sodbo bodo prebrali 
nekdanjemu predsedniku 
uprave Pivovarne Laško 
Bošku Šrotu, nekdanjemu 
predsedniku uprave Istra-
benza Igorju Bavčarju, nek-
danjemu predsednika upra-
ve Maksime Holdinga Nastji 
Sušinskemu in nekdanjemu 
Istrabenzovemu svetovalcu 
Kristjanu Sušinskemu. Toži-
lec Jože Kozina je zanje pre-
dlagal visoke zaporne kazni. 
Če bi sodišče sledilo njego-
vemu predlogu, bi Šrotu in 
Bavčarju vsakemu posebej 
izreklo kar osem let zapora!

Naj spomnimo, da gre za 
preprodajo 7,3-odstotnega 
deleža Istrabenza, ki ga je 
Pivovarna Laško takrat za 23 
milijonov evrov prodala hče-
rinski družbi Plinfin. Nato je 
pivovarna za 7.500 evrov Pin-

Šrot torkovega dogajanja na sodišču ni veliko komenti-
ral, niti visokih predlaganih kazni: »Zame je irelevantno, 
ali gre za mesec dni ali 15 let predlaganega zapora. Ves 
čas trdim, da sem nedolžen in da nisem storil očitanih 
kaznivih dejanj. Ni dokazov in na tem vztrajam. Vse to 
razumem kot pritisk na sodišče, da nas obsodi.« Je pa 
višino predlaganih kazni komentiral njegov odvetnik: 
»Obramba je pričakovala, da bo tožilstvo v takšni zade-
vi predlagalo zelo visoke kazni. Menim, da so dokazni 
postopek in zaključne besede pokazali, da obtoženim ni 
mogoče očitati storitve kaznivih dejanj.«

fin prodala Sportini, ta pa nato 
za 24,9 milijona Microtrustu 
v lasti Nastje Sušinskega. Isti 
dan je Microtrust prodal Istra-
benzov paket Pom-Investu za 
49,2 milijona in s tem zaslužil 
24,3 milijona evrov. Skoraj ves 
dobiček naj bi nakazal Bavčar-
ju, okoli 20 milijonov evrov, in 
Kristjanu Sušinskemu 3,5 mi-
lijona evrov.

Bavčar bi moral 
vrniti denar
Tožilec je za Boška Šrota 

pravzaprav predlagal sedem 
let zapora za kaznivo dejanje 
zlorabe položaja in leto ter šest 
mesecev zapora za kaznivo 
dejanje ponareditve poslov-
nih listin. Oboje je združil 
v enotno predlagano kazen 
osem let zapora. Za Bavčarja, 
ki naj bi storil kaznivo dejanje 
pranja denarjain Šrota napeljal 
k zlorabi položaja, je predlagal 
prav tako enotno kazen osem 
let zapora. Za Kristijana Sušin-
skega pet let zapora, za Nastjo 

Sušinskega pa štiri leta in šest 
mesecev zapora. Za vsakega 
je tudi predlog stranske kazni 
– plačilo 35 tisoč evrov. Toži-
lec je v svoji sklepni besedi 
za Bavčarja predlagal tudi, da 
mora plačati še 21 milijonov 
evrov, za Kristjana Sušinskega 
pa plačilo 3,5 milijona evrov. 
Za toliko naj bi se namreč s 
kaznivimi dejanji okoristila, 
zato bi morala po mnenju to-
žilca ta denar vrniti. »Dokazni 
postopek je meni v prid, zato 
upam na oprostilno sodbo,« je 
komentiral Igor Bavčar. Daljši 
je bil njegov zagovornik Mar-
ko Bošnjak, ki je v zaključnem 
delu postopka govoril dobri 
dve uri. »Ne obstajajo prav 
nobeni dokazi, da bi Šrot sto-
ril kaznivo dejanje ali da bi ga 
storil naklepno. Vsaka nami-
govanja v tej smeri so neresna 
in jih sodišče ne sme upošte-
vati,« je govoril pred sodnico. 
Njegovemu klientu, Igorju 
Bavčarju, namreč očitajo, da 
je Šrota napeljal h kaznivemu 

dejanju. »Pivovarna Laško s 
poslom z delnicami ni bila 
oškodovana in razprava o tem 
je nepotrebna,« je še dodal. V 
zaključni besedi se je opiral 
tudi na pričanja izvedencev v 
sodnem postopku.

Odvetniki o 
nezakonitih 
dokazih
Nekoliko krajši v zaključ-

ni besedi je bil Blaž Kovačič, 
odvetnik Boška Šrota. Meni, 
da so bili ključni dokazi v so-
jenju pridobljeni nezakonito 
in da je s tem kršena pravica 
do zasebnosti. »Govorim o 
prilogah h kazenski ovadbi, 
ki jo je vložil Zoran Jankovič. 

Nekdo je s tem, da je skopiral 
dokumente o poslu z delni-
cami in jih nato anonimno 
poslal Jankoviču, storil ka-
znivo dejanje. Dokazi so to-
rej pridobljeni na protipraven 
način. Sodišče bi jih moralo 
izločiti iz kazenskega spisa. V 
kolikor tega ne naredi, gre za 
kršitev,« je omenjal ob kon-
cu sojenja. Šrotu ni mogoče 
očitati, da je Pivovarno Laško 
oškodoval. »V takšnih očitkih 
gre za nepoznavanje trgova-
nja z delnicami in takšno ra-
zumevanje teh poslov je zgre-
šeno,« je še dodal in tu meril 
predvsem na tožilca. Ni res 
niti, da bi Šrot skrival opcijske 
pogodbe o poslu z delnicami, 

Tožilec Jože Kozina (levo). Med zaključnimi govori odvetnikov je pogosto imel na obrazu ciničen nasmeh. 
Na desni odvetnik, ki zastopa Pivovarno Laško, Valter Bogataj.

Šrot je v svojem sklepnem govoru še enkrat zanikal storitev kakršnega koli kaznivega dejanja in omenil, da je nedopustno, da se mu v tem kazen-
skem procesu sodi zaradi dejanj drugih, ki jih tožilstvo ne more preganjati. Ponovno je poudaril, da ni oškodoval Pivovarne Laško ampak, da jo je 
videl kot ›svojo firmo, ter da se je vedno boril za njen napredek in dobiček‹. »Tega procesa v normalnih okoliščinah ne bi bilo,« je še dodal.

Tožilec Jože Kozina je v zaključnem govoru trdil, da so 
obtoženi kazniva dejanja storili po skrbno načrtovanem 
scenariju. Šrot naj bi poskušal prikriti povezave med pi-
vovarno, Kristijanom Sušinskim in Igorjem Bavčarjem s 
tem, da naj bi skrival opcijske pogodbe o prodaji delnic.

saj naj bi za te papirje vedelo 
več ljudi v pivovarni. »To se je 
potrdilo tudi skozi pričanja 
oseb na sojenju,« je pojasnil. 
Večkrat pa je v svoji zaključni 
besedi omenil tudi nekda-
njega Šrotovega finančnega 
svetovalca Roberta Šego, ki 
naj bi bil odgovoren za posel 
z delnicami in »pri izvedbi po-
sla vztrajal«. Šega je na sojenju 
pričal, vendar na sojenju ni bil 
ničesar obtožen. Tudi Kovačič 
je ovrgel očitke, da je bila Pi-
vovarna Laško s tem poslom 
oškodovana: »To je pokazala 
izredna zunanja revizija na 
podlagi sklepa skupščine.«

SIMONA ŠOLINIČ
Foto: GrupA

»Ne gre skupaj«

Pivovarna Laško naj bi 
bila s poslom oškodova-
na za 25,4 milijona evrov. 
Ravno to je med sodnim 
postopkom najbolj motilo 
odvetnike obtoženih. Ti 
namreč vsi po vrsti trdijo, 

da do oškodovanja ni prišlo, 
še več, trdijo, da naj bi pivo-
varna s tem poslom imela 
dobiček. Na prostoru za pri-
če na sodišču so v preteklih 
štirih mesecih najbolj privili 
sedanjega predsednika upra-

ve Pivovarne Laško Dušana 
Zorka, ki je sprva trdil, da 
pivovarna ni bila oškodo-
vana, ko pa je obtožnica 
postala pravnomočna, pa je 
pivovarna priglasila premo-
ženjsko pravni zahtevek, 
kar pomeni, da so v podje-
tju svoje mnenje naenkrat 
spremenili. »Tožilec se pri 
svojih očitkih obtoženim 
sklicuje na oškodovanje 
pivovarne, pivovarna pa pri 
višini škode na očitke obto-
ženim, kar ne gre skupaj,« 
pravi odvetnik Kovačič.
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Lani smo bralcem omogočili, da so za en dan postali policist, 
gasilec, igralec, laborant, tv voditelj in tajnica. Komu vse bomo 
tokrat uresničili željo in jim polepšali poletje? V Novem tedniku 
boste tudi letos našli kupone, ki jih izpolnite in nam jih pošljite na 
naš naslov. Ne pozabite opisati, zakaj vas določen poklic, v katerem 
bi se radi preizkusili vsaj en dan in na svoji koži občutili novega 
šefa,pravzaprav tako neizmerno privlači.

Že drugo poletje zapored akcija, ki jo je pre-
dlagala Simona Šolinič. Tudi letos se bo podala 
z vami na teren. Vrata k novim šefom vam bo 
odpirala na prav poseben način: s Tednikovo 
dovolilnico!

Z njo lahko spet za en dan zamenjate svojega 
šefa in se skupaj z nami podate v spoznavanje 
poklica, ki vas je že od nekdaj veselil, pa se 
morda niste mogli ali upali odločiti zanj.

Sicer pa … saj veste že od lani: 

»Kdor prej 
pride, prej 
melje!«
Med prispelimi kuponi 
bomo izbrali le tiste, ki 
nas boste z odgovori 
najbolj prepričali. Kdo 
ve, morda boste tako 
»padli v izbrano delo«, 
da boste po krivdi 
Tednikove dovolilnice 
celo zamenjali službo. 

Ali pa jo dobili. Zakaj pa ne?

Zamenjajte šefa – vsaj za en dan!

Originalen, izpolnjen kupon z vsemi kontaktnimi podatki pošljite na 
naslov: Uredništvo Novega tednika, Prešernova 19, 3000 Celje,
najpozneje do 31. julija 2013

Izognite se zgolj suhoparnemu naštevanju, pričarajte 
nam eksotične oddaljene in morda tudi bližnje kraje, 
skrite pred našim nosom, začinite še s kakšno prigodo, 
ki nam bo slikovito ponazorila utrip kraja in način 
življenja domačinov. Skratka, potegujte se za najboljši 
potopis po izboru naših bralcev. Kako?

Enostavno. Upoštevajte nekaj naših napotkov 
in se držite predpisane dolžine: največ pet tisoč 
znakov in najmanj tri zanimive fotografi je z 

zgovornimi podpisi. Potopise s potovanj po Sloveniji 
in tujini nam lahko pošljete do vključno 31. julija 2013. Objavljati 
jih bomo začeli 1. avgusta. Seveda po minimalnem vstopnem pragu, 
kar pomeni, da morajo zadostiti zapisanim pogojem, temeljnim 
zakonitostim potopisa in slovenskega jezika. Potopise bomo 
oštevilčili in jim dodali kupon za glasovanje. Glasovanje za najboljši 
potopis bo trajalo ves avgust, ko jih bomo tudi objavljali. Septembra 
bomo razglasili zmagovalca. Avtor bo prejel nagrado s pridihom 
po potovanjih, med bralci, ki boste glasovali, pa bomo prav tako 
izžrebali nekoga, ki mu bomo polepšali življenje.

Torej: vsi, ki ljubite potovanja in – pozor, to je pogoj za sodelovanje – živite v kateri od 
33 občin na Celjskem, ki jih »pokriva« Novi tednik, ter ste obiskali katerikoli kotiček sveta, 
lahko sodelujete v akciji.

Za dodatna pojasnila pišite in povprašajte na e-naslovu tednik@nt-rc.si. Potopise je treba oddati v elektronski obliki na 
omenjen naslov. Posebej priložite tudi fotogra� je v čim večjem formatu. Pripišite še svoje podatke, tudi kraj bivanja.

Navdušite nas 
s potopisom!

ZAP. ŠT. AVTOR NASLOV PRIPOROČA

1. Alma M. Karlin Urok Južnega morja Biserka Povše Tašić

2. Arto Pasasilinna Prikupna struparka Saška T. Ocvirk

3. Berta Bojetu Filio ni doma Tatjana Cvirn

4. Dan Ariely Predvidljivo nerazumni Anja Deučman

5. Dr. Miro Cerar Pamet v krizi Ivana Stamejčič

6. Drago Jančar Severni sij Brane Jeranko

7. Florjan Lipuš Zmote dijaka Tjaža Branko Jeranko

8. Franc Saleški Finžgar Sama Šplea Ožir

9. Frank B. Gilbert ml.,
Ernestine G. Carey

Za ducat ceneje Anja Deučman

10. Gari Kasparov Kako življenje oponaša šah Urška Selišnik

11. Hans Hellmut Kirst Noč dolgih nožev Biserka Povše Tašić

12. Ivan Cankar Na klancu Simona Šolinič

13. Ivan Minatti Nekoga moraš imeti rad Urška Selišnik

14. Kathryn Stockett Služkinje Tatjana Cvirn

15. Kerstin Gier Klub vražjih mamic Saška T. Ocvirk

16. Lee Carroll The Journey Home
(Potovanje domov)

Simone Šolinič

17. Maruša Krese Vsi moji božiči Urška Selišnik

18. Mila Kočevar Bel oblak Saška T. Ocvirk

19. Nada Gaborovič Objokuj jutro Biserka Povše Tašić

20. Stephan S. Stepsky-Doliwa Sai Baba govori zahodu Biserka Povše Tašić

21. Zora Tavčar, H. Glušič,
M. Jevnikar

Pod južnim križem Branko Jeranko

22. Zorko Simčič Poslednji deseti bratje Urška Selišnik

23. Žarko Laušević Leto mine, dan nikoli Tatjana Cvirn

Izberite naj knjigo 
Poletne bukvarne!

Glaso-
vali boste 
lahko za 
knjigo, ki 
je navede-
na na spisku 
in jo boste 
tudi vi prebrali ter vas bo 
najbolj navdušila. Ni dovolj, da boste le ozna-
čili zaporedno številko knjige, na kupon boste 
morali zapisati tudi misel, ki se vam bo najbolj 
vtisnila v spomin. Pri glasovanju bomo upošte-
vali le pravilno in v celoti izpolnjene originalne 
časopisne kupone.

tudi vi prebrali ter vas bo 

Glasovanje se začenja!

IME IN PRIIMEK

NASLOV

KONTAKTNA GSM/TEL. ŠT.

E-NASLOV

ZAPOREDNA ŠT. KNJIGE, ZA KATERO GLASUJEM

MISEL, KI ME JE NAJBOLJ NAVDUŠILA

KUPON

Originalen, izpolnjen kupon z vsemi kontaktnimi podatki pošljite 
na naslov: Uredništvo Novega tednika, Prešernova 19, 3000 Celje, 
najpozneje do petka, 31. avgusta 2013

Objavljamo spisek knjig, ki smo jih novi-
narji naše medijske hiše v letu 2013 že pre-
brali in predstavili v rubriki Bukvarna.

Izberite svojo knjigo iz spiska 
Poletne bukvarne Novega 
tednika
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MOTORNA 
VOZILA

KUPIM

RABLJENO osebno vozilo ali kombi, od 
letnika 1998 naprej, kupim. Telefon 
041 708-497.� Š�145

STROJI

PRODAM

MOTOKULTIVATOR s prikolico prodam po 
zelo ugodni ceni. Telefon 031 640-415.
� 2283

KOSILNICO Alpina prodam. Telefon 041 
710-193.� 2294

PUHALNIK za seno, z motorjem, lepo ohra-
njen, prodam za 420 EUR. Telefon 041 
290-613.� 2310

KROŽNO brano, širina 2 m in samonakla-
dalko, 17 m³, prodam po zelo ugodni 
ceni. Telefon 041 822-830.� 2316

NOVE vile za prenos okroglih bal prodam. 
Telefon 031 278-786.� 2331

TRAKTOR Zetor 5245, letnik 1992, prvi 
lastnik, odlično ohranjen, 2.500 delov-
nih ur, prodam. Telefon 031 525-909.
� 2332

MALI OGLASI / INFORMACIJE

CPP: 29. 7. in 5. 8. 2013 ob 10. uri
Varna vožnja za voznike začetnike:
24. 7., 27. 7., 31. 7. in 2. 8. 2013
Varna vožnja za izbris točk, ponovno pridobitev
in odložitev vozniškega dovoljenja:
18. 7., 5. 8. in 26. 8. 2013 ob 16. uri

PRODAMO ali ODDAMO
PISARNO V CELJU

velikost 30 m2, 4/4 nadstropje, dvigalo, 
protivlomna vrata, lasten. el. priključek, 
trojček, klima, zahodna stran. V račun 
vzamemo tudi novejše tovorno vozilo 

– kombi ali parcelo za vikend.
Tel: 041 80 70 60

Aleš Grum, s.p., Ul. XIV. divizije 12, Celje
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Odkup

zlata-srebra
GOTOVINA TAKOJ!!!

ZLATARNA AdAMAS
Trg celjskih knezov 4, 3000 Celje

03/5442-180
Mitja Udovč, s.p., Celje

KUPIM

TRAKTOR Ferguson, Zetor, Deutz, Ursus ali 
podobno kupim. Telefon 041 680-684.
� p

POSEST

PRODAM

MANJŠO kmetijo z gospodarskim poslo-
pjem in vinogradom, primerno za rejo 
drobnice, prodam. Telefon 031 211-
874, 051 482-188.� 2146

ZAZIDLJIVO parcelo, 2.100 m², v Rimskih 
Toplicah, Pot na Kopitnik, prodam. 
Cena po dogovoru. Telefon 031 818-
677.� 2187

GOSTINSKI lokal v Celju, opremljen, 
90 m², z vrtom 30 m², prodam za 
100.000 EUR. Telefon 041 708-196.
� 2233

CELJE. V Kulturniški ulici v novi obrtni 
coni prodam urejeno gradbeno parce-
lo, 1.350 m², za gradnjo stanovanj-
sko poslovnega objekta, nehrupne 
dejavnosti, cena 60 EUR/m². Vpogled 
dokumentacije in vse informacije samo 
osebno: Janez Cerovšek, Celjska cesta 
11, soba 15/A, Rogaška Slatina, po 15. 
uri.� 2222

V BLIŽINI mesta Laško prodam manjšo 
stanovanjsko hišo z dodatno zazidlji-
vo parcelo. Telefon (03) 573-2070.
� 2240

V CELJU prodam ali oddam v najem 
manjšo mizarsko delavnico, primerno 
tudi za skladišče, trgovino ali kakšno 
drugo dejavnost. Telefon 031 334-977.
� 2281

VIKEND za bivanje na relaciji Celje–Laško 
prodam. Telefon (03) 5488-081, 041 
514-722.� 2314

PARCELO, 1 km iz Laškega, 940 m², po 
15 EUR/m2, Mariborska cesta 177, 
Škofja vas, prodam. Telefon 031 683-
798.� 2318

POSLOVNO stavbo, na lepi, ugodni lokaci-
ji na Mariborski cesti v Celju prodam. 
Poslovno prostor oddam. Telefon 041 
262-063.� 2326

CELJE, Šmartno v Rožni dolini. Prodam 
deloma stavbna, deloma kmetijska ze-
mljišča v k. o. Šmartno, skupaj 6.324 
m², v bližini stavbne parcele voda in 
elektrika, skupaj za 5.500 EUR. Infor-
macije po telefonu 041 708-198.� n

DOBRNA, Klanc. Kmetijo na naslovu 
Klanc 16, stanovanjska hiša bivanjske 
površine 150 m², z gospodarskima po-
slopjema 50 m² in 23 m² uporabne po-
vršine, 873 m² dvorišča ter kmetijska 
zemljišča: 1.647 m² pašnika, 26.464 
m² gozda, urejen makadamski pristop, 
priključki: elektrika, voda, telefon, pro-
dam za 54.000 EUR. Informacije po 
telefonu 041 708-198.� n

CELJE, Šentjungert. Prodava več zazidlji-
vih parcel za zidanice, z delno ureje-
no projektno dokumentacijo, cena od 
18.000 do 29.500 EUR. Informacije po 
telefonu 041 708-198.� n

CELJE, Ronkova. Prodam stanovanjsko 
hišo, pritličje + nadstropje + mansar-
da, 123,40 m² neto tlorisne površine, 
skupno 413 m² stavbnega zemljišča, 
priključki: elektrika, voda, kanaliza-
cija, kabelska TV, za 149.800 EUR. 
Informacije po telefonu 041 708-198.
� n

ŽALEC, Pernovo. Prodam starejšo stano-
vanjsko hišo v slabem gradbenem sta-
nju, 60,53 m² neto tlorisne površine, 
skupaj zemljišča 2.743 m², od tega 
večina stavbna zemljišča. Priključki: 
voda, elektrika. Dostop do parcel po 
asfaltirani cesti, cena 49.900 EUR. In-
formacije po telefonu 041 708- 198.
� n

CELJE (Lopata – Galicija). Prodam stano-
vanjsko hišo z gospodarskim delom, 
147,20 m² stanovanjskih površin ter 
162,50 m² gospodarske površine in 
pomožne objekte 93,50 m², 1.597 
m² stavbnega zemljišča ter 1.676 m² 
kmetijskih zemljišč, cena 149.000 EUR. 
Informacije po telefonu 041 708-198.
� n

ODDAM

POSLOVNI lokal v Laškem, v izmeri 46 m², 
primeren za trgovino ali storitveno de-
javnost, oddam v najem. Telefon 040 
681-441.� 2206

GOSTINSKI lokal v Celju, opremljen, 
oddam v najem za 500 EUR/mesec. 
Telefon 041 708-196.� 2233

HIŠO na Planini s 4 sobami, 1979, odda-
mo s septembrom 2013 za 180 EUR/
mesečno. Možen tudi nakup na obroke 
ali menjava za stanovanje. Teps, d. o. 
o., Celje, telefon 041 653-378.� n

STANOVANJE

PRODAM

TRISOBNO stanovanje, 57 m², z balko-
nom, na Hudinji, zgrajeno v 80. letih, 
prenovljeno, v drugem nadstropju, 
vseljivo takoj, prodam za 62.000 EUR. 
Ugodno. Telefon 041 653-378; www.
teps.si.� n

STANOVANJE v pritličju, 40 m², blizu av-
tobusne postaje, trgovine, šole, vrtca, 
lepa lokacija, zelo ugodno prodam. 
Telefon 070 833-760.� 2275

CELJE, Cesta na Dobrovo. Dvoinpolsobno 
stanovanje na Cesti na Dobrovo 21 v 
Celju, v pritličju 5-stanovanjske stavbe, 
75,80 m², zgrajeno 1931, prenovljeno 
1990, možnost takojšnjega bivanja, 
primerno za invalide in starejše ose-
be, priključki: voda, elektrika, telefon, 
ogrevanje na trdo gorivo (možnost 
plinskega ogrevanja), prodam za 
49.800 EUR. Informacije po telefonu 
041 708-198.� n

ŠENTJUR. Prodam dvosobno, delno opre-
mljeno stanovanje z balkonom, v Ulici 
Dušana Kvedra, v II. nadstropju več-
stanovanjske hiše, 50,45 m², zgrajeno 
1971, prenovljena okna 2009, stanova-
nje adaptirano 2012, elektrika, voda, 
telefon, centralno ogrevanje, kanaliza-
cija, plin, kabelska TV, za 49.800 EUR. 
Informacije po telefonu 041 708-198.
� n

CELJE, center. Prodamo dvosobno stano-
vanje v Prešernovi ulici v Celju, 45,50 
m², opremljeno, v I. nadstropju večsta-
novanjske stavbe, z drvarnico 6,00 m² 
in zaprtim zunanjim predprostorom, 
prenovljeno 2006 in 2010, etažno plin-
sko ogrevanje, klimatska naprava, par-
kirišče varovano z zapornico, skupna 
kolesarnica, priključki: elektrika, voda, 
telefon, kabelska TV, plin, internet, za 
49.900 EUR. Informacije po telefonu 
041 708-198.� n

ODDAM

OTOK Vir. Oddam apartma do 6 oseb, 70 
m do plaže, pogled na morje, klima, 
ugodno. Telefon 041 783-982.� 2165

GARSONJERO s posebnim vhodom oddam 
samskemu ali mlademu paru. Telefon 
5453-193, 041 255 280.� 2271

V PIRANU oddajam za počitnikovanje 
popolnoma opremljeno garsonjero 
po ugodni ceni. Telefon 040 245-454.
� 2293

V CENTRU Celja oddamo neopremljeno 
garsonjero v velikosti 36 m². Informa-
cije po telefonu 031 481-685.� 2312

STANOVANJE v Rimskih Toplicah, trisobno, 
obnovljeno, vseljivo takoj, oddam ali 
prodam. Kličite samo resni, telefon 
041 764-642.� 2317

OPREMLJENO garsonjero z balkonom, 
v Vojkovi ulici, oddamo. Telefon 031 
229-955.� 2336

NUDIM

BREZPLAČNO bivanje nudim ženski ali 
paru, ki bi v zameno pomagala pri 
domačih opravilih. Pogoji: čistoča, 
poštenje, ljubezen do rastlin in živali. 
15 km j. od Celja. Telefon 5733-317.
� 2301

OPREMA

PRODAM

NOV hladilnik, 60 l, ugodno prodam. 
Telefon 031 682-918, 041 213-542.
� 2201

NIZEK, temno rjav, lepo ohranjen regal, 
dolg 3 m, visok 70 cm, z vitrino, usnjen 
dvosed, fotelj temno rjave barve in 
mizico prodam za 300 EUR. Trosed 
podarim. Telefon 031 411-934.�2300

NOVI vzmetnici Vitaline, 80 × 200, pro-
dam za 200 EUR. Telefon 040 466-
532.� 2307

PRALNI stroj, hladilnik, prenosno klimo, 
steklo keramični štedilnik, pomivalni 
stroj in zamrzovalno omaro prodam. 
Telefon 070 639-029.� 2309

ŽIVALI

PRODAM

PRAŠIČE, težke od 30 do 60 kg, za zakol 
ali nadaljnjo rejo, prodam. Domača 
hrana, možna dostava. Telefon 031 
524-147.� 2185

KOKOŠI nesnice mlade, grahaste, rjave in 
črne ter bele težke piščance za dopita-
nje prodamo. Nakup 10 nesnic - petelin 
brezplačno. Telefon 031 461-798, (03) 
5471-244, 041 763-800, (03) 5472-
070.� p

BURSKE koze z mladiči in odrasle z rodov-
nikom prodam. Telefon 041 649-414.
� Š�123

PRAŠIČE, mesni tip, 25 do 35 kg, za 
nadaljnjo rejo ali zakol, prodamo. 
Telefon 031 544-653.� Š�166

BREJO kravo prodamo. Pokličite v večernih 
urah, telefon (03) 573-8080.� 2269

KOZLIČKE, stare 10 tednov, prodam. Tele-
fon 5794-208.� 2286
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V  S P O M I N

JUSTINI 
RIŽNAR

iz Strenskega 13 a, 
Rimske Toplice 

(18. 11. 1942 – 9. 7. 2011)

Naša hiša je zdaj prazna, odkar tebe tam več ni, 
prej bila je tako topla, vesela in prijazna, draga 

žena, mama, babica, pogrešamo te prav vsi.

Vsi njeni
2338

Glej, zemlja si je vzela, 
kar je njeno, 

a kar ni njeno, 
nam ne more vzeti, 

in to, 
kar je neskončno dragoceno, 

je večno in nikdar 
ne more umreti.

(S. Makarovič)

Z A H VA L A

Z bolečino v srcu sporočamo, da nas je po težki bolezni 
v 67. letu prezgodaj zapustila predraga žena, mama, 

babica in tašča

MILICA OCVIRK
roj. Hribernik 

iz Škofje vasi pri Celju

Zahvaljujemo se vsem, ki ste nam v tolikšnem številu 
izrekli ustna in pisna sožalja, darovali cvetje, sveče in 
sv. maše ter jo pospremili na njeni zadnji poti. Posebej 
se zahvaljujemo družini Javšnik in prijateljici Tilčki za 
vso nesebično pomoč, ki so nam jo v teh težkih trenutkih 
nudili. Zahvala tudi g. župniku mag. Srečku Hrenu za 
slovesno opravljen obred in sv. mašo, pevcem, pogrebni 

službi Veking in cvetličarni IN.

Žalujoči: mož Janez, hčerki Simona z možem 
Darkom in Alja s Sašem ter vnuka Žiga in Nino

2345

NAROČITE

IME IN PRIIMEK:

ULICA:

KRAJ:

DATUM ROJSTVA:

Naročam Novi tednik za najmanj 6 mesecev

PODPIS:

NT&RC d.o.o. bo podatke uporabljal samo za potrebe naročniške službe Novega tednika.

NAROČILNICA      NAROČILNICA NAROČILNICA Novi tednik vam dostavimo na dom. 
V prosti prodaji stane četrtkova 
izdaja – dva časopisa v enem in TV-
Okno – 2,50 evra.

Dodatni popusti pri plačilu naroč-
nine vnaprej: 7 % pri plačilu za eno 
leto, 3,5 % pri plačilu za pol leta, 2 % 
pri plačilu za tri mesece.

Ugodnosti za naročnike: brezplačno prejemajo vse posebne izdaje 
Novega tednika, imajo pravico do štirih brezplačnih malih oglasov 
in dveh čestitk na Radiu Celje.

Novi tednik že 68 let. Piše o življenju in delu prebivalcev z območja 33 občin.

OB ČETRTKIH – INFORMACIJE IZ VAŠEGA KRAJA – ZGODBE S CELJSKEGA

MALI OGLASI / INFORMACIJE

BREJO kravo, ls pasme, prodam. Telefon 
041 763-726.� L�98

TELIČKO in bikca, stara 14 in 30 dni, 
simentalca, 5 mesecev staro telico 
limuzin in mlado kravo s teletom ali 
brez, prodam ali menjam za brejo 
telico. Telefon 031 840-282.� 2155

TELIČKO simentalko, izredno lepo, staro 
7 mesecev, težko 270 kg, prodam. 
Telefon 041 914-286.� 2289

PRAŠIČE, od 30 do 200 kg, domača hrana 
in dostava, prodamo. Telefon 031 311-
476.� p

BIKA simentalca, težkega 450 kg, pro-
dam ali menjam za visoko brejo telico 
simentalko. Telefon 040 524-780.
� 2308

TELIČKO simentalko, staro 14 dni, pro-
dam. Telefon 031 312-070.� 2313

ŽREBICO haflinger in teličko simentalko, 
odstavljeno, prodam. Telefon 041 318-
144.� 2312

PUJSKE, od 20 kg naprej, lahko tudi odoj-
ke, domača hrana, okolica Laškega, 
prodamo. Telefon 031 850-214, (03) 
5730-898.� 2327

KRAVO simentalko, mlado, v osmem 
mesecu brejosti, prodam. Telefon 041 
271-377.� 2333

KUPIM

DEBELE krave in telice za izvoz in suhe 
za dopitanje ali zakol kupim. Plačilo 
takoj. Telefon 040 647-223.� Š�330

DEBELE, suhe krave in telice kupim. Pla-
čilo takoj. Telefon 041 653-286.� Š�1

DVA bika, za nadaljnjo rejo, 300 do 600 
kg, kupim. Telefon 041 522-720.
� 2179

VSE vrste krav in telic za zakol kupimo. 
Plačilo takoj. Telefon 041 544-270.�p

VSE vrste krav in telic za zakol, telice 1,70 
EUR/kg žive teže, prodam. Telefon 031 
832-520.� 2223

KMETIJSKI 
PRIDELKI

PRODAM

OVES prodam, lahko ga sami naberete v 
čistem okolju. Telefon 041 766-216.
� 2266

SENO, žganje in rdeče vino prodam. Tele-
fon 041 866-611, 041 805-118.�2284

EKOLOŠKE jedilne buče, krompir in solato 
prodam. Cena 1 EUR/kg. Telefon 051 
616-356.� 2290

ZELO dobro črno vino črnino prodam 
po 0,70 EUR. Telefon 031 415-810.
� 2302

VINO, belo in rdeče, prodam, cena 0,50 
EUR/liter. Telefon 041 720-499, (03) 
5821-535.� 2303

VINO jurka ugodno prodamo. Cena po 
dogovoru. Telefon (03) 5794-316.
� 2306

OSTALO

PRODAM

20 m mešanih metrskih drv prodamo. 
Cena po dogovoru. Telefon 031 241-
540.� 2213

BELI kamen za podporni zid, stopnice, 
kamin prodam. Telefon 070 833-760.
� 2275

SKORAJ nov pomivalni stroj Beko 45 za 
polovično ceno in nov električni žar 
Gorenje prodam za simbolično ceno. 
Telefon 070 490-655, (03) 541-2201.
� 2263

KOSILNICO Alko, greben 80 cm, dobro 
ohranjeno, dve novi zložljivi postelji 
in bazen, 3 × 0,80 m, prodam. Telefon 
041 927-409, 070 612-705.� 2282

BUKOVA drva, 2 klaftri, prodamo. Cena 
po dogovoru. Telefon 041 246-561.
� 2298

PEČ za centralno na trdo gorivo, 30 Kw, 
staro 12 let, za 150 EUR, peč na olje, 
30 Kw, gorilec, rabljeno 3 mesece, za 
200 EUR in cisterno za olje, 2.200 l, 
prodam za 100 EUR. Okolica Prebolda, 
telefon 041 783-333.� 2299

BUKOVA drva, kratko nažagana, na pale-
tah, metrska ali hlodovina, z dostavo, 
ugodno prodam. Telefon 051 359-555; 
www.drva.info.� n

GRANITNE stopnice, zunanje, dolžina 131, 
širina 33, debelina 3 cm, prodam. Te-
lefon 5798-401.� 2311

VINO šmarnica in izabela ter kosilnico Sip 
215 D prodam. Telefon 031 480-510.
� 2319

OBRAČALNIK Bori, širina 3,40 m, tračni 
zgrabljalnik, širina 2.20 m in seno v 
kockah prodam. Telefon 031 383-162.
� 2328

LESENI okrasni mlin na veter, za dekora-
cijo na vrstu, višina 130 cm, prodam 
za 120 EUR. Telefon 041 372-378.
� L�101

KLEŠČE za ročno stiskanje aluplasta, fi 16 
in 20, prodam. Telefon 031 611-745.
� 2334

DRVA, suha, bukova, kratko žagana, za 
centralno, po 40 EUR/m², prodam. 
Telefon 031 747-930.� 2335

KUPIM

KMETIJSKI stroj, traktor, prikolico, moto-
kultivator in tovorno vozilo, lahko tudi 
v okvari, kupim. Telefon 041 407-130.
� 1748

OKNO, 160 × 125 cm, kupim. Telefon 031 
415-810.� 2302

ODDAM

MALO rabljen ženski krzneni plašč v sivi 
barvi, številka 42, brezplačno oddam. 
Telefon (03) 5722-323.� 2337

RAZNO
IZPOSOJA strojev in naprav Sam, Ervin 

Drgajner, s. p., Ul. bratov Dobrotinškov 
13, Celje, telefon 041 629-644.� n

POSOJILA za zaposlene in upokojence! 
Izplačilo gotovine takoj. Posojilo lahko 
vračate s položnicami (tudi za osebe 
z nižjimi dohodki). Info-kredit, d. o. 
o., Mariborska cesta 86, Celje, telefon 
059 226-600, 051 886-600.� n

STARO železo, radiatorje, peči in ostalo 
brezplačno odpeljemo. Miladin Goli-
jan, s. p., Kidričeva 3, Velenje, telefon 
040 465-214.� n

PREMOG in peleti, zelo ugodno, z dosta-
vo. Telefon 041 279-187. Prevozništvo 
Vladimir Pernek, s. p., Sedlašek 91, 
Podlehnik.� n

TRAVNIK za vzrejo dveh telic, za nedolo-
čen čas, oddam. Za simbolično ceno 
prodam tri omare s kredenco, starejše 
izvedbe. Telefon (03) 5824-611, 030 
252-407.� 2188

GRADITELJI, pozor! Po ugodnih cenah 
izdelujem peči in bojlerje za central-
no ogrevanje. Garancija za peči je 5 
let. Anton Aplenc, s. p., Prekorje 29 
a, Škofja vas, telefon 5415-011, 041 
531-976.� 2232
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Ko pošle so ti moči, 
zaprla trudne si oči. 

Niti roke v slovo nam nisi dala, 
a za vedno v naših srcih boš 

ostala.

Z A H VA L A

Zapustila nas je

VIDA 
BREZOVŠEK

iz Šmiklavža 
(20. 2. 1944 – 23. 6. 2013)

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijate-
ljem in znancem, ki ste jo pospremili na njeni zadnji 

poti, darovali cvetje in sveče ter izrazili sožalje.
Hvala tudi za darovane svete maše.

Žalujoči vsi njeni
2267

Minilo je leto žalosti 
kar sveče ti v pozdrav gorijo. 

Ni ure, dneva in noči, 
povsod si z nami v srcu ti, 
solza, žalost, bolečina te 

zbudila ni. 
Ostala je praznina, ki zelo boli.

V  S P O M I N

Ljubi ženi, mami, stari mami, tašči

ROZALIJI GRAČNER
iz Lokavca, Rimske Toplice 

(19. 7. 1942 – 16. 7. 2012)

Hvala vsem, ki postojite ob njenem grobu, ji prižigate 
sveče in jo imate v lepem spominu.

Žalujoči: mož Frido, sin Miro in snaha Veronika, 
hčerka Darja, zet Lado ter vnuki Bogdan, Valentin 

in Mitja
L97

Sporočamo žalostno vest, da je umrl naš upokojenec

JOŠKO PRELOG
višji zobotehnik 

Zdravstvenega doma Celje

Sodelavci Zdravstvenega doma Celje ga bomo 
ohranili v lepem spominu.

n

Z A H VA L A

Ob boleči izgubi
drage mame, stare mame, 

tašče in tete

JOŽEFE BUSER
iz Štor, Razgledna ulica 9 

(1938 – 2013)

se iskreno zahvaljujemo sorodnikom, sosedom, pri-
jateljem in znancem za izrečena sožalja, darovane 
sveče, molitve in nudeno pomoč. Zahvala g. župniku 
Mihi Hermanu za opravljen cerkveni obred in mašo 

ter Mateju Mastnaku za odigrano Tišino.

Žalujoča: sin in hči z družinama
2292

Le kdo pozabil bi gomilo, 
v kateri zlato spi srce, 

ki neskončno nas ljubilo 
do zadnjega je dne. 

V srcih naših huda je 
bolečina 

in v hiši velika praznina. 
A le spomini so ostali 

na srečne dni, 
ko bila si z nami, draga, ti.

V  S P O M I N

Danes, 18. julija, mineva leto žalosti, kar nas je mnogo 
prezgodaj zapustila draga žena, mama in oma

JOŽICA SELIČ
iz Trnega pod Kalobjem 
(25. 2. 1952 – 18. 7. 2012)

Hvala vsem, ki postojite ob njenem grobu, prinašate 
cvetje, prižigate sveče, obiskujete in darujete za svete 

maše in jo ohranjate v lepem spominu.
Tvoji domači

2304

Ni smrt tisto, 
kar nas loči, in življenje ni, 

kar druži nas. 
So vezi močnejše. 

Brez pomena 
zanje so razdalje, 

kraj in čas.

Z A H VA L A

Ob boleči izgubi drage mame, stare mame, prababice 
in praprababice

NEŽE DEŽELAK
iz Lipnega Dola pri Jurkloštru

se iskreno zahvaljujemo vsem, ki ste jo pospremi-
li na njeni zadnji poti. Hvala za darovano cvetje, 
sveče in svete maše. Iskrena hvala velja župniku g. 
Hanžiču za lepo opravljen obred, somašnikoma g. 
Neradu in g. Raščanu, moškemu pevskemu zboru 
iz Rimskih Toplic, solistki in pianistki prof. Marjeti 
Sojar Kozmus, trobentaču za odigrano žalostinko 
in g. Doberšku za besede slovesa. Hvala velja tudi 
zdravstvenemu osebju ambulante Rimske Toplice, 
pogrebni službi Komunale Laško in vsem ostalim, 

ki ste ji izkazali spoštovanje.
Hvala še enkrat vsem in vsakemu posebej.

Žalujoči: sinovi Vlado, Branko, Milan in Marjan 
ter hčerki Rozalija in Vida z družinami

L 100

Ni res, da je odšel – nikoli ne bo! 
Ujet v naša srca 

z najlepšimi spomini 
bo vsak naš korak 
spremljal v tišini.

Z A H VA L A

Ob boleči izgubi dragega očeta, 
starega ata in tasta

FRANCA 
ČREMOŽNIKA

iz Celja 
(13. 2. 1931 – 2. 7. 2013)

se iskreno zahvaljujemo vsem, ki ste z nami delili 
trenutke žalosti, izrazili sožalja, darovali svečke in 

cvetje ter se od njega poslovili.

Vsi njegovi
2320

Edini, ki ostane močan nad vsem, 
edini cvet, ki ne ovene, 

edini val, ki se ne razbije, 
edina luč, ki ne ugasne, 

je spomin nate …

Z A H VA L A

Z žalostjo v srcih
smo se poslovili od

ANTONA RATAJA
iz Šentjurja 

(2. 6. 1950 – 4. 7. 2013)

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, 
prijateljem in znancem, ki ste nam pomagali, v teh tež-
kih trenutkih stali ob strani, izrekali sožalja, darovali 
cvetje in sveče ter ga v velikem številu pospremili na 
njegovi zadnji poti. Zahvaljujemo se tudi duhovniko-
ma, pevkam in pevcem, govorniku za besede slovesa, 
pogrebni službi za lepo opravljen obred ter gospodo-

ma za odigrano žalostinko.

Vsi njegovi najdražji
Š 176

Poroke
Celje
Poročila sta se: Tanja ZU-

PANC in Boris GRIL, oba iz 
Celja.

Laško
Poročili so se: Andreja 

VIDIC iz Tovstega in Matej 
ZAJC iz Šentruperta, Dušica 
ĐUKIĆ in Slađan TOPIĆ, oba 
iz Štor, Maja JELEN in Aleš 
BOŽIČ, oba iz Šempetra v Sa-
vinjski dolini, Jožica MAČEK 
iz Laškega in Dejan MEŠEL 
iz Spodnje Rečice.

Velenje
Poročili so se: Meliha 

ŠABANOVIĆ iz Živinice in 
Alen OMEROVIĆ iz Žalca, 
Janja VODOVNIK iz Šoštanja 
in Klemen KLEMEN iz Ka-
mnika, Urška PRITRŽNIK iz 
Velenja in Klemen TURINEK 
iz Žalca.

Smrti
Celje
Umrli so: Vida BEZOV-

ŠEK iz Žalca, 80 let, Janez 
STROJANŠEK iz Dobrovelj, 
74 let, Ljudmila VEDENIK iz 
Sv. Lovrenca pri Preboldu, 
87 let, Jožef BEZGOVŠEK 
iz Spodnje Rečice, 88 let, 
Pavla GOLČER iz Laškega, 
69 let, Miroslav LESKOŠEK 
iz Topolšice, 60 let, Angela 
KLADNIK iz Kostrivnice, 87 
let, Stanko GORIŠEK iz Ra-
dobelj, 55 let, Viljem KOLAR 
iz Zlateč pri Šentjurju, 85 let, 
Joško PRELOG iz Celja, 80 
let, Olga ZUPAN iz Celja, 80 

let, Jožefa BUSER iz Štor, 75 
let.

Laško:
Umrla sta: Neža DEŽELAK 

iz Lipnega Dola, 100 let, Ivan 
KNEZ iz Strmce, 81 let.

Šmarje pri Jelšah
Umrli so: Antonija ŠTE-

FUR iz Hrastja ob Bistrici, 
93 let, Katarina FRANGEŽ 
iz Rogaške Slatine, 61 let, 
Ljubomir EMERŠIČ iz Loč, 
80 let, Marjeta PAVLIČ iz 
Grobelnega, 94 let, Terezija 
JAGER iz Rogaške Slatine, 
95 let.

Šentjur pri Celju
Umrla sta: Anton RATAJ 

iz Šentjurja, 63 let, Jožef 
PFODER iz Goričice, 63 let.

Žalec
Umrl je: Franc ŠKODA iz 

Ljubljane, 78 let.
Mozirje
Umrli so: Forti ERMENC z 

Ljubnega ob Savinji, 39 let, 
Martin HAJDINJAK iz Mo-
zirja, 91 let, Gregor ENCI iz 
Nove Štifte, 87 let.

Velenje
Umrli so: Anton ŠINKO-

VEC iz Braslovč, 66 let, Vin-
cenc MAJCEN iz Vojnika, 
69 let, Ladislav PREŠIČEK 
iz Kozjega, 72 let, Hedvika 
GREGORIN iz Ljubljane, 95 
let, Jožef PIRNAT iz Šentjan-
ža pri Dravogradu, 86 let, Le-
opoldina Elizabeta LUKIĆ iz 
Velenja, 79 let, Rudolf KER-
ZNAR iz Nazarja, 60 let, Re-
gina BRATINA iz Krajnske 
Gore, 62 let, Franc STRNIŠA 

iz Radeč, 81 let, Ivan PAVLIČ 
iz Prebolda, 70 let.

Žalec
Poročili so se: Brenda 

Sue GEORGIEVSKI in Gligur 
GJORGIEVSKI, oba iz Ame-
rike, Helena BLAZINŠEK 
in Peter ZUPANČIČ, oba iz 
Dobrovelj.

Mozirje
Poročili so se: Eva KO-

VAČ iz Lesc in Boris SUŠEC 
iz Podkraja pri Velenju, Ve-
sna BLAŽEVIĆ in Marko 
HRIBAR, oba iz Ivančne 
Gorice, Milka STERNAD iz 
Nove Štifte in Tomaž ŠPEH 
iz Krnice.

INFORMACIJE
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KINOProsta delovna mesta objavljamo po podatkih Za-
voda RS za zaposlovanje. Zaradi pomanjkanja prosto-
ra niso objavljena vsa. Prav tako zaradi preglednosti 
objav izpuščamo pogoje, ki jih postavljajo delodajal-
ci (delo za določen čas, zahtevane delovne izkušnje, 
posebno znanje in morebitne druge zahteve). Vsi na-
vedeni in manjkajoči podatki so dostopni:

· na oglasnih deskah območnih služb in uradov za 
delo zavoda;

· na domači strani Zavoda RS za zaposlovanje:
http://www.ess.gov.si;
· pri delodajalcih.
Bralce opozarjamo, da so morebitne napake pri 

objavi mogoče.

BORZA DELA / VODNIK

KINO VELENJE

Zaupate nam že

68 let

UE CELJE

OSNOVNOŠOLSKA IZOBRAZBA
VOZNIK - M/Ž; VOZNIK TOVORNEGA 

VOZILA (C+E), DOLOČEN ČAS, 3 MESECE, 
21.7.2013; ZINKLOG, LOGISTIKA IN PREVOZI, 
D.O.O., RONKOVA ULICA 4, 2380 SLOVENJ 
GRADEC
LIČAR

“LIČAR II - M/Ž; IZVAJANJE DELOVNIH 
POSTOPKOV RAZMAŠČEVANJA, ODPRAŠE-
VANJA, IZPIHOVANJA IN DRUGE PREDPRI-
PRAVE POVRŠIN ZA LAKIRANJE, LAKIRANJE 
TER DRUGA DELA IN NALOGE SKLADNO Z 
DELOVNIMI NAVODILI IN ORGANIZACIJSKIMI 
PREDPISI. DNEVNO VZDRŽEVANJE STROJEV 
IN NAPRAV. ČIŠČENJE DELOVNEGA OKOLJA.
DRUGA DELA PO NALOGU NADREJENEGA.” 
DOLOČEN ČAS, 3 MESECE, 23.7.2013; CON-
TAINER PROIZVODNO PODJETJE, D.O.O., 
BEŽIGRAJSKA CESTA 6, 3000 CELJE
ZIDAR

ZIDAR FASADER - M/Ž; ZIDARSKA, FASA-
DERSKA IN ZAKLJUČNA DELA V GRADBENI-
ŠTVU, DOLOČEN ČAS, 6 MESECEV, 18.7.2013; 
AGRAM GRADBENIŠTVO ZVONE MARIĆ S.P., 
MILČINSKEGA ULICA 13, 3000 CELJE
ŽELEZOKRIVEC

ŽELEZOKRIVEC - M/Ž; VSA DELA ŽELEZO-
KRIVCA, DELO SE OPRAVLJA V NEMČIJI., 
NEDOLOČEN ČAS, 26.7.2013; STEMA TRGOVI-
NA IN STORITVE D.O.O., TEHARJE 23, 3221 
TEHARJE
VOZNIK

VOZNIK TOVORNJAKA PO SLOVENIJI - M/
Ž; DNEVNI PREVOZI PO SLOVENIJI, VOZNIK/
VOZNICA V CESTNEM PROMETU, NEDOLOČEN 
ČAS, 24.7.2013; GRATOURS PREVOZI - TRGO-
VINA, D.O.O., ŠKOFJA VAS, ŠKOFJA VAS 30 C, 
3211 ŠKOFJA VAS
AVTOMEHANIK

DELO NA AVTO ODPADU, PREVOZ AVTO-
VLEKE - M/Ž; DELO NA AVTO ODPADU, PO PO-
TREBI PREVOZ IN DEŽURSTVO AVTOVLEKE. 
OSEBA MORA BITI IZ BLIŽNJE OKOLICE, DO-
LOČEN ČAS, 3 MESECE, 19.7.2013; AVTOHIŠA 
ŠKORJANEC D.O.O. PODJETJE ZA PRODAJO 
AVTOMOBILOV IN REZERVNIH DELOV, MA-
RIBORSKA 115, CELJE, MARIBORSKA CESTA 
115, 3000 CELJE
ELEKTRIKAR

ELEKTRIČAR - DELO V TUJINI - M/Ž; VE-
ZAVA PROIZVODNJIH LINIJ - DELO V TUJINI, 
DOLOČEN ČAS, 12 MESECEV, 30.7.2013; PRO 
MONTING, MONTAŽE, TRGOVINA IN STORI-
TVE, D.O.O., STANETOVA ULICA 29, 3000 
CELJE
ELEKTRIKAR ENERGETIK

“ELEKTRIČAR - DELO V TUJINI (NEMČIJA) 
- M/Ž; SKRB ZA NEMOTENO DELOVANJE 
VSEH ELEKTRIČNIH NAPRAV IN INŠTALACIJ.
SKRB ZA IZVAJANJE REDNIH VZDRŽEVALNIH 
DEL.” DOLOČEN ČAS DOKONČANJA PROJEK-
TOV, 31.7.2013; PRO MONTING, MONTAŽE, 
TRGOVINA IN STORITVE, D.O.O., STANETOVA 
ULICA 29, 3000 CELJE
BOLNIČAR-NEGOVALEC

BOLNIČAR NEGOVALEC - PRIPRAVNIK - M/
Ž; POMOČ PRI ZDRAVSTVENI NEGI, OSKRBI 
IN AKTIVNOSTIH STANOVALCEV DOMA 
STAREJŠIH, SPREMSTVO, TRANSFER MATE-
RIALA, VODENJE EVIDENC ... DOLOČEN ČAS, 
6 MESECEV, 18.7.2013; DOM LIPA, DRUŽBA 
ZA SOCIALNO VARSTVENE DEJAVNOSTI, 
D.O.O., CESTA KOZJANSKEGA ODREDA 3, 
3220 ŠTORE
LABORATORIJSKI TEHNIK

LABORATORIJSKI TEHNIK III (E045007) 
- M/Ž; PRIPRAVA IN IZVAJANJE LABORATO-
RIJSKIH OPRAVIL PO POSTOPKIH V OKVIRU 
SPREJETIH METOD IN DRUGIH SAMOSTOJNIH 
POSTOPKOV V POSAMEZNI ENOTI, ODČITAVA-
NJE IN VREDNOTENJE REZULTATOV SKLADNO 
Z MATRIKO USPOSOBLJENOSTI, SPREJEM IN 
RAZVRSTITEV KUŽNIN IN DRUGIH VZORCEV 
ZA MIKROBIOLOŠKE PREISKAVE, ČIŠČENJE 
IN RAZKUŽEVANJE LABORATORIJSKIH APA-
RATUR, INSTRUMENTOV, DELOVNIH POVR-
ŠIN. NEDOLOČEN ČAS, 20.7.2013; ZAVOD ZA 
ZDRAVSTVENO VARSTVO CELJE, IPAVČEVA 
ULICA 18, 3000 CELJE
ELEKTROTEHNIK

ELEKTROMONTER - M/Ž; SAMOSTOJNO 

IZVAJANJE ELEKTRO INŠTALACIJ, DOLOČEN 
ČAS, 6 MESECEV, 19.7.2013; ELTELL INŠTA-
LACIJE, STORITVE IN TRGOVINA D.O.O., NA 
OTOKU 1, 3000 CELJE
UNIVERZITETNI DIPLOMIRANI 
PSIHOLOG

“PSIHOLOG - DELO Z OSEBAMI S PSIHIČNO 
MOTNJO - PRIPRAVNIK - M/Ž; USPOSABLJA-
NJE ZA PSIHOLOŠKO SVETOVANJE, SOCI-
OTERAPEVTSKO IN PSIHOTERAPEVTSKO 
OBRAVNAVO POSAMEZNIKOV IN SKUPIN 
PACIENTOV, USPOSABLJANJE ZA UPORABO 
RAZLIČNIH PSIHODIAGNOSTIČNIH IN PSI-
HOTERAPEVTSKIH METOD IN TEHNIK, - IZ-
OBRAŽEVANJE NA PODROČJU DUŠEVNEGA 
ZDRAVJA, SODELOVANJE V PSIHIATRIČNEM 
TIMU PRI CELOSTNI OBRAVNAVI PACIENTA, 
PSIHOLOŠKO OCENJEVANJE OSEBNOSTI, 
OPRAVLJANJE DRUGEGA DELA S SVOJEGA 
STROKOVNEGA PODROČJA PO NAVODILIH 
MENTORJA.” DOLOČEN ČAS, 12 MESECEV, 
23.7.2013; PSIHIATRIČNA BOLNIŠNICA VOJ-
NIK, CELJSKA CESTA 37, 3212 VOJNIK
DOKTOR MEDICINE SPECIALIST 
PSIHIATRIJE

ZDRAVNIK SPECIALIST PSIHIATRIJE 
ZA DELO V PSIHIATRIČNI AMBULANTI ZA 
OTROKE IN MLADOSTNIKE V ZD CELJE - M/Ž; 
OPRAVLJANJE DEL S PODROČJA OTROŠKE IN 
MLADOSTNIŠKE PSIHIATRIJE, NEDOLOČEN 
ČAS, 28.7.2013; ZDRAVSTVENI DOM CELJE, 
GREGORČIČEVA ULICA 5, 3000 CELJE
DOKTOR MEDICINE SPECIALIST 
SPLOŠNE MEDICINE

ZDRAVNIK SPECIALIST SPLOŠNE DRUŽIN-
SKE MEDICINE V ZDRAVSTVENEM DOMU 
CELJE - M/Ž; DELO ZDRAVNIKA SPECIALISTA 
V AMBULANTI SPLOŠNE MEDICINE, NEDO-
LOČEN ČAS, 8.8.2013; ZDRAVSTVENI DOM 
CELJE, GREGORČIČEVA ULICA 5, 3000 CELJE

UE LAŠKO

ZIDAR
ZIDAR - M/Ž; ZIDANJE,BETONIRANJE, 

POLAGANJE ROBNIKOV, DOLOČEN ČAS, 5 
MESECEV, 26.7.2013; GRADBENA MEHANI-
ZACIJA FERDINAND HERCOG, S.P., TEVČE 8, 
3270 LAŠKO
EKONOMIST ZA KOMERCIALNO 
DEJAVNOST

REFERENT ZA ZUNANJE TRGOVINSKO 
POSLOVANJE – RUSKO GOVOREČI TRGI - M/
Ž; POMOČ PRI IZVEDBI KOMERCIALNIH IN 
IZVEDBENIH AKTIVNOSTI, AKTIVNOSTI S PO-
DROČJA IZVOZA, ADMINISTRATIVNA DELA 
TER OSTALA DELA V KOMERCIALI SKLADNO 
Z DOGOVOROM. NEDOLOČEN ČAS, 20.7.2013; 
EHO ELEKTRIKA, HLADILNIŠTVO, OGREVANJE 
D.O.O., BREZNO 7 A, 3270 LAŠKO
DIPLOMIRANI EKONOMIST (VS)

KOMERCIALIST ZA RUSKO GOVOREČE 
TRGE - M/Ž; TRŽENJE PRODUKTOV IZ PODRO-
ČJA HLADILNIŠTVA, PRIDOBIVANJE NOVIH 
STRANK, PRIPRAVO PONUDB, FINANČNO 
REALIZACIJO POGODB, SAMOSTOJNO IZVA-
JANJE DEL, SODELOVANJE PRI RAZVOJU IN 
UVAJANJU NOVIH PRODUKTOV NA TRG, TER 
OSTALA DELA V KOMERCIALI SKLADNO Z DO-
GOVOROM. NEDOLOČEN ČAS, 20.7.2013; EHO 
ELEKTRIKA, HLADILNIŠTVO, OGREVANJE 
D.O.O., BREZNO 7 A, 3270 LAŠKO
DIPLOMIRANI INŽENIR GRADBE-
NIŠTVA (VS)

DIREKTOR DRUŽBE - M/Ž; PREDSTAVLJA-
NJE IN ZASTOPANJE DRUŽBE,VODENJE PO-
SLOVANJA DRUŽBE, OBLIKOVANJE VIZIJE, 
STRATEŠKIH CILJEV IN RAZVOJNE STRATEGI-
JE, POSLOVNE POLITIKE TER SPREJEMANJE 
UKREPOV ZA NJIHOVO IZVAJANJE, SKLEPA-
NJE POGODB, IMENOVANJE DELAVCEV S PO-
SEBNIMI POOBLASTILI IN ODGOVORNOSTMI, 
SPREJEMANJE IN IZVAJANJE ODLOČITEV, 
POVEZANIH Z UPRAVLJANJEM DRUŽBE, 
IZDELOVANJE IN SPREJEMANJE LETNIH 
PLANOV DRUŽBE, SKRB ZA RAZVOJ SISTE-
MA KAKOVOSTI IN RAVNANJA Z OKOLJEM, 
PREDLAGANJE INVESTICIJSKEGA NAČRTA, 
KOORDINIRANJE DELA V PODJETJU, SKRB 
ZA IZVAJANJE PROJEKTNIH IN RAZVOJNIH 
NALOG ZNOTRAJ PODJETJA, ZAGOTA-
VLJANJE IN OPTIMIRANJE ČLOVEŠKIH IN 
MATERIALNIH VIROV, DOLOČEN ČAS, 60 
MESECEV, 20.7.2013; DEMIT, PRODAJA TO-

PLOTNO IZOLATIVNIH FASAD, INŽENIRING IN 
ZAKLJUČNA DELA V GRADBENIŠTVU, D.O.O., 
SPODNJA REČICA 77, 3270 LAŠKO

UE MOZIRJE

STRUGAR
STRUGAR-ORODJAR - M/Ž; STRUŽENJE 

DELOV ZA ORODJA IN PRIPRAVE, REZKANJE, 
BRUŠENJE IN SESTAVA KALIBRIRNIH ORO-
DIJ, OSNOVNO ZNANJE PROGRAMIRANJE 
STROJEV, NEDOLOČEN ČAS, 20.7.2013; KLS 
LJUBNO D.D., SPECIALIST ZA ZOBATE VENCE, 
LOKE 36, 3333 LJUBNO OB SAVINJI
SREDNJA POKLICNA IZOBRAZBA

MONTER STAVBNEGA POHIŠTVA (DELO 
V AVSTRIJI) - M/Ž; MONTAŽA STAVBNE-
GA POHIŠTVA, DOLOČEN ČAS, 3 MESECE, 
25.7.2013; SOMMY, ZASEBNO PODJETJE ZA 
PROIZVODNJO, STORITVE IN KOOPERACIJO, 
D.O.O., NOVE LOKE 46, 3330 MOZIRJE
AKADEMSKI GLASBENIK FLAV-
TIST

UČITELJ FLAVTE - M/Ž; POUČEVANJE FLAV-
TE IN S POUČEVANJEM POVEZANA DELA, 
DOLOČEN ČAS, 10 MESECEV, 31.7.2013; GLAS-
BENA ŠOLA NAZARJE, ZADREČKA CESTA 37, 
3331 NAZARJE

UE SLOVENSKE KONJICE

ELEKTROINŠTALATER
ELEKTROINSTALACIJSKA DELA - M/Ž; 

ELEKTRINSTALACIJSKA DELA, POLAGANJE 
ELEKTRIČNE NAPELJAVE, DOLOČEN ČAS, 2 
MESECA, 18.7.2013; EM ELEKTRO BREČKO 
MONTAŽA, STORITVE D.O.O., OPLOTNIŠKA 
CESTA 6, 3210 SLOVENSKE KONJICE

UE ŠENTJUR PRI CELJU

OSNOVNOŠOLSKA IZOBRAZBA
VOZNIK TOVORNJAKA - M/Ž; PREVOZI PO 

SLOVENIJI IN EVROPI MADŽARSKA ČEŠKA, 
POLJSKA,AVSTRIJA, HRVAŠKA, VOZNIK/VO-
ZNICA V CESTNEM PROMETU, DOLOČEN ČAS, 
12 MESECEV, 1.8.2013; AVTOPREVOZNIŠTVO 
MARTIN ROŽANC S.P., OKROG 20, 3232 PO-
NIKVA
ZIDAR

POMOŽNI GRADBENI DELAVEC - M/Ž; PO-
MOŽNA DELA PRI HIDROGRADNJAH, ASFAL-
TIRANJU, POLAGANJU ROBNIKOV IN DRUGIH 
BETONSKIH IZDELKOV,VRTANJU IN KOPANJU 
JAŠKOV, GRADNJI VODNJAKOV IN DRUGIH 
GRADBENIH DELIH PRI NIZKIH GRADNJAH 
POMOŽNA ZIDARSKA IN DRUGA GRADBENA 
DELA PRI VISOKIH GRADNJAH NADOME-
ŠČANJE DRUGIH DELAVCEV DRUGE NALOGE 
PO ODREDBI DIREKTORJA OZ. VODJE DEL, 
DOLOČEN ČAS, 3 MESECE, 10.10.2013; VILKO-
GRAD, NIZKE GRADNJE, D.O.O., ZLATEČE PRI 
ŠENTJURJU 8 A, 3230 ŠENTJUR
VOZNIK

VOZNIK IN UPRAVLJALEC DVIGALA - M/Ž; 
UPRAVLJANJE TEŽKIH TOVORNIH VOZIL IN 
DRUGIH VOZIL ZA PREVOZ BLAGA V CESTNEM 
PROMETU, VZDRŽEVANJE VOZIL, SKRB ZA 
TEHNIČNO BREZHIBNOST IN OPREMLJENOST 
V SKLADU S PREDPISI, SPREMLJANJE PRA-
VILNEGA NAKLADANJA IN RAZKLADANJA, 
PREVZEM IN PREDAJA PREVOZNIH LISTIN 
V SKLADU S PREDPISI, DELO NA GRADBI-
ŠČU, NADOMEŠČANJE DRUGIH DELAVCEV., 
DOLOČEN ČAS, 3 MESECE, 10.10.2013; VILKO-
GRAD, NIZKE GRADNJE, D.O.O., ZLATEČE PRI 
ŠENTJURJU 8 A, 3230 ŠENTJUR
SREDNJA POKLICNA IZOBRAZBA

STROJNIK VRTALNIH GARNITUR - M/Ž; 
UPRAVLJANJE ZAHTEVNIH VRTALNIH 
STROJEV (KOT SO NPR. DITCH WITCH, PER-
FORATOR ITD.), VZDRŽEVANJE VRTALNIH 
STROJEV, DELO NA GRADBIŠČU, VODENJE 
PREDPISANIH EVIDENC, NADOMEŠČANJE 
DRUGIH DELAVCEVM, DRUGE NALOGE PO OD-
REDBI VODJE DEL IN DIREKTORJA. DOLOČEN 
ČAS, 3 MESECE, 10.10.2013; VILKOGRAD, 
NIZKE GRADNJE, D.O.O., ZLATEČE PRI ŠEN-
TJURJU 8 A, 3230 ŠENTJUR

STROJNIK VRTALNIH GARNITUR - M/Ž; 
UPRAVLJANJE ZAHTEVNIH VRTALNIH 
STROJEV (KOT SO NPR. DITCH WITCH, PER-
FORATOR ITD.), VZDRŽEVANJE VRTALNIH 
STROJEV, DELO NA GRADBIŠČU, VODENJE 
PREDPISANIH EVIDENC, NADOMEŠČANJE 
DRUGIH DELAVCEVM, DRUGE NALOGE PO OD-
REDBI VODJE DEL IN DIREKTORJA. DOLOČEN 
ČAS, 3 MESECE, 10.10.2013; VILKOGRAD, 
NIZKE GRADNJE, D.O.O., ZLATEČE PRI ŠEN-
TJURJU 8 A, 3230 ŠENTJUR
GRADBENI TEHNIK

DELOVODJA - M/Ž; ORGANIZIRANJE IN 
VODENJE SKUPINE DELAVCEV SAMOSTOJNO 
OPRAVLJANJE NALOG STROJNIKA TEŽKE 
GRADBENE MEHANIZACIJE ALI KATERIH 
DRUGIH NALOGSKRB ZA IZVAJANJE VARNO-
STNIH UKREPOV IN NADZIRANJE UPORABE 
ZAŠČITNIH SREDSTEV VODENJE PREDPI-
SANIH EVIDENC NADOMEŠČANJE DRUGIH 
DELAVCEVDRUGE NALOGE PO ODREDBI 
DIREKTORJA OZ. VODJE, DOLOČEN ČAS, 3 
MESECE, 10.10.2013; VILKOGRAD, NIZKE 
GRADNJE, D.O.O., ZLATEČE PRI ŠENTJURJU 

8 A, 3230 ŠENTJUR
PROFESOR DEFEKTOLOGIJE

UČITELJ - M/Ž; POUČEVANJE UČENCEV 
V ODDELKU PRILAGOJENEGA PROGRAMA 
DEVETLETNE OSNOVNE ŠOLE Z NIŽJIM IZ-
OBRAZBENIM STANDARDOM, NEDOLOČEN 
ČAS, 13.8.2013; OSNOVNA ŠOLA FRANJA 
MALGAJA ŠENTJUR, ULICA SKLADATELJEV 
IPAVCEV 2, 3230 ŠENTJUR

UE ŠMARJE PRI JELŠAH

OSNOVNOŠOLSKA IZOBRAZBA
VOZNIK TOVORNJAKA - M/Ž; PREVOZI NA 

GRADBIŠČU -DOMA IN V TUJINI, DOLOČEN 
ČAS, 1 MESEC OZ. DO KONČANJE PROJEK-
TA, 18.7.2013; HORTIMONT, VZDRŽEVANJE 
INDUSTRIJSKIH OBJEKTOV IN HORTIKUL-
TURNA DEJAVNOST, D.O.O., IRJE 30 C, 3250 
ROGAŠKA SLATINA

MONTER KOVINSKIH KONSTRUKCIJ - M/
Ž; MANTAŽA KOVINSKIH KONSTRUKCIJ, 
DOLOČEN ČAS, 1 MESEC OZ. DO KONČANJE 
PROJEKTA, 25.7.2013; HORTIMONT, VZDRŽE-
VANJE INDUSTRIJSKIH OBJEKTOV IN HORTI-
KULTURNA DEJAVNOST, D.O.O., IRJE 30 C, 
3250 ROGAŠKA SLATINA

PEK - M/Ž; DELO V PEKARNI, NEDOLOČEN 
ČAS, 1.8.2013; GRATIS, PEKARNA, TRGOVI-
NA IN GRADBENIŠTVO, D.O.O., CEROVEC PRI 
ŠMARJU 3 A, 3240 ŠMARJE PRI JELŠAH
VARILEC

VARILEC - M/Ž; VARJENJE INDUSRIJSKIH 
KOVINSKIH KONSTRUKCIJ Z ATESTOM ALI 
BREZ, DOLOČEN ČAS, 1 MESEC OZ. DO KON-
ČANJE PROJEKTA, 25.7.2013; HORTIMONT, 
VZDRŽEVANJE INDUSTRIJSKIH OBJEKTOV 
IN HORTIKULTURNA DEJAVNOST, D.O.O., IR-
JE 30 C, 3250 ROGAŠKA SLATINA
VRTNAR

VRTNAR - M/Ž; VRTNARSKA DELA, VZDR-
ŽEVALNA DELA NA TERENU, VRTNASKA DELA 
V OBJEKTU, DELO V RASTLINJAKIH, VZDRŽE-
VALNA DELA NA TERENU. DELO DOMA IN V 
TUJINI, DOLOČEN ČAS, 1 MESEC, 25.7.2013; 
HORTIMONT, VZDRŽEVANJE INDUSTRIJSKIH 
OBJEKTOV IN HORTIKULTURNA DEJAVNOST, 
D.O.O., IRJE 30 C, 3250 ROGAŠKA SLATINA
STROJNI TEHNIK

STROJNI TEHNIK - M/Ž; TEHNIK STROJNI-
ŠTVA Z ZNANJME IZOMETRIJE-CEVAR, TIG 
VARJENJE Z VELJAVNIM ATESTOM, DOLO-
ČEN ČAS, 1.8.2013; EKN, DRUŽBA ZA MON-
TAŽO, PROIZVODNJO IN STORITVE, D.O.O., 
OLIMJE 56, 3254 PODČETRTEK
INŽENIR GRADBENIŠTVA

VODJA GRADBIŠČA - M/Ž; VODENJE GRAD-
BIŠČA, ORGANIZACIJA DELA NA GRADBIŠČU, 
KOORDINACIJA NADZORA, PODIZVAJAL-
CEV IN INVESTITORJEV, NEDOLOČEN ČAS, 
18.7.2013; KIT-AK, GRADNJE, D.O.O., KIDRI-
ČEVA ULICA 28, 3250 ROGAŠKA SLATINA
UNIVERZITETNI DIPLOMIRANI 
PRAVNIK

PRAVNIK - M/Ž; UREJANJE PRAVNIH ZA-
DEV, NEDOLOČEN ČAS, 2.8.2013; AR PLANE, 
KORPORACIJSKO UPRAVLJANJE IN PRAVNA 
PISARNA, D.O.O., ZAGAJ 53, 3256 BISTRICA 
OB SOTLI
DOKTOR MEDICINE SPECIALIST 
SPLOŠNE MEDICINE

ZDRAVNIK SPECIALIST SPLOŠNE ALI DRU-
ŽINSKE MEDICINE - M/Ž; DELO ZDRAVNIKA 
SPECIALISTA V AMBULANTI V ZDRAVSTVE-
NEM DOMU ŠMARJE PRI JELŠAH, NEDO-
LOČEN ČAS, 8.8.2013; ZDRAVSTVENI DOM 
ŠMARJE PRI JELŠAH, CELJSKA CESTA 16, 
3240 ŠMARJE PRI JELŠAH

UE VELENJE

OSNOVNOŠOLSKA IZOBRAZBA
ZIDAR FASADER - M/Ž; ZIDARSKA, FA-

SADERSKA IN OSTALA GRADBENA DELA, 
DOLOČEN ČAS, 12 MESECEV, 31.7.2013; RIZA-
NAJGRADNJE, GRADBENIŠTVO IN STORITVE, 
D.O.O., BEVČE 19 A, 3320 VELENJE
SLIKOPLESKAR

SLIKOPLESKAR - M/Ž; SLIKOPLESKARSKA 
DELA; PLESKAR BO OPRAVLJAL SAMOSTOJ-
NO DELO NA TERENU, ZAŽELJENE DELOVNE 
IZKUŠNJE MINIMALNO 5 LET, VOZNIŠKI IZPIT 
B KATEGORIJE, SLIKOPLESKAR-ČRKOSLIKAR, 
RESTAVRATORSKI SODELAVEC/SLIKOPLE-
SKARKA-ČRKOSLIKARKA, R, DOLOČEN ČAS, 
2 MESECA, 26.7.2013; SLIKOPLESKARSTVO 
PANN, DAMIR PANN S.P., ŠALEŠKA CESTA 20 
A, 3320 VELENJE
SREDNJA POKLICNA IZOBRAZBA

OPERATER, PROGRAMER NA CNC STRO-
JIH - M/Ž; OPERATER, PROGRAMER NA CNC 
STROJIH, ŽIČNA EROZIJA, NEDOLOČEN ČAS, 
24.7.2013; B.W.M. TECH PROIZVODNJA, 
INŽENIRING, TRGOVINA, ZASTOPANJE IN 
TURIZEM D.O.O., PAKA PRI VELENJU 39 A, 
3320 VELENJE

ORODJAR, OPERATER NA CNC STROJU - 
M/Ž; ORODJAR, OPERATER NA CNC STROJIH, 
NEDOLOČEN ČAS, 24.7.2013; B.W.M. TECH 
PROIZVODNJA, INŽENIRING, TRGOVINA, 
ZASTOPANJE IN TURIZEM D.O.O., PAKA PRI 
VELENJU 39 A, 3320 VELENJE

INŠTALATER VODOVODNIH IN CENTRALNO 
OGREJEVALNIH NAPRAV - DELO V NEMČIJI 
- M/Ž; INŠTALACIJA VODOVODNIH IN OGRE-
VALNIH NAPRAV, DOLOČEN ČAS, 3 MESECE, 
18.7.2013; E.M.-TIM, VARILSTVO IN STORI-
TVE, D.O.O., ŠALEK 93, 3320 VELENJE

VARILEC- DELO V NEMČIJI - M/Ž; VARILSKA 
DELA (VARJENJE CEVI), DOLOČEN ČAS, 3 
MESECE, 18.7.2013; E.M.-TIM, VARILSTVO IN 
STORITVE, D.O.O., ŠALEK 93, 3320 VELENJE
PRODAJALEC

PRODAJALEC - M/Ž; PRODAJA OD VRAT 
DO VRAT PO SLOVENIJI, NEDOLOČEN ČAS, 
15.8.2013; TORRO TRGOVINSKE STORITVE 
LJUBO SRNOVRŠNIK, S.P., SELO 7, 3320 
VELENJE
UNIVERZITETNI DIPLOMIRANI 
INŽENIR ELEKTROTEHNIKE

“KOORDINATOR DEL MED ZAGONOM - M/
Ž; - KOORDINIRANJE DEL NA OPREMI, KI JE 
V FAZI ZAGONA, IZDAJANJE DOVOLJENJ 
- “”PERMIT TO WORK”” IZVAJALCEM, ZAVA-
ROVANJE OPREME ZA VARNO DELO, NADZOR 
IZVEDBE DEL NA OPREMI V ZAGONU”, DOLO-
ČEN ČAS, 18 MESECEV, 18.7.2013; ALSTOM 
POWER SYSTEMS GMBH, MANNHEIM, PO-
DRUŽNICA V SLOVENIJI, CESTA LOLE RIBAR-
JA 18, 3325 ŠOŠTANJ

UE ŽALEC

OSNOVNOŠOLSKA IZOBRAZBA
FASADER - M/Ž; IZDELAVA FASAD DO ZA-

KLJUČNEGA SLOJA, OSTALA DELA NA GRAD-
BIŠČU, DOLOČEN ČAS, 3 MESECE, 24.7.2013; 
ZAKLJUČNA GRADBENA DELA IVAN MEŠKO 
S.P., ARJA VAS 6 A, 3301 PETROVČE
SREDNJA POKLICNA IZOBRAZBA

TESAR - M/Ž; TESAR, DOLOČEN ČAS, 12 
MESECEV, 23.7.2013; FACD, LOGISTIKA IN 
STORITVE, D.O.O., LETUŠ 110 E, 3327 ŠMAR-
TNO OB PAKI
NATAKAR

NATAKAR - M/Ž; STREŽBA JEDI IN PIJAČE, 
RAZVOZ HRANE, NEDOLOČEN ČAS, 24.7.2013; 
D-COM, POSREDNIŠTVO SLAVICA SPOLENAK 
JAKOP S.P., ČOPOVA ULICA 23, 3000 CELJE
PROMETNI TEHNIK

PROMETNIK, TRANSPORTNI KOMERCIA-
LIST - M/Ž; RAZPOREJANJE VOZNEGA PAR-
KA, PRIDOBIVANJE NOVIH STRANK, IZDELA-
VE ANALIZ, VNOSI PODATKOV, NEDOLOČEN 
ČAS, 24.7.2013; FERME, PREVOZNIŠTVO, 
TRGOVINA IN STORITVE, D.O.O., LIMOVCE 7, 
1222 TROJANE

PROMETNIK - M/Ž; ORGANIZIRANJE 
PREVOZOV V MEDNARODNEM PROMETU, 
DOLOČEN ČAS, 12 MESECEV, 1.8.2013; TRAN-
SPORTI ENES DRAGANOVIĆ S.P., CESTA OB 
ŽELEZNICI 4, 3310 ŽALEC
INŽENIR GRADBENIŠTVA

PROJEKTNI VODJA - TUJINA - M/Ž; IZ-
PELJAVA ŠE PRIDOBLJENIH PROJEKTOV, 
PRIDOBIVANJE NOVIH PROJEKTOV V SODE-
LOVANJU S TUJIM POSLOVNIM PARTNER-
JEM, IZDELAVA GRADBENE KNJIGE IN NJEN 
ZAGOVOR PRI NAROČNIKU,ITD, NEDOLOČEN 
ČAS, 23.7.2013; PRO TALENT NALOŽBE, STO-
RITVE IN SVETOVANJE D.O.O., MIGOJNICE 
18, 3302 GRIŽE
DIPLOMIRANI EKONOMIST (VS)

KOMERCIALIST - M/Ž; PRODAJA KERA-
MIČNIH IZDELKOV NA DOMAČEM IN TUJEM 
TRGU NABAVA SUROVIN, NEDOLOČEN ČAS, 
31.7.2013; KERAMIKA LIBOJE, KERAMIČNI 
IZDELKI D.O.O., KASAZE 34, 3301 PETROVČE
UNIVERZITETNI DIPLOMIRANI 
PRAVNIK

PRAVNIK - M/Ž; OD KANDIDATA PRIČAKU-
JEMO PREDVSEM ZNANJE NA PODROČJU 
GOSPODARSKEGA PRAVA: TOŽBE V GOSPO-
DARSKIH SPORIH MED GOSPODARSKIMI 
DRUŽBAMI, PRIPRAVA AKTOV, STATUSNIH 
ZADEV IPD., PREGLEDOVANJE IN SESTAVO 
POGODB S PODROČJA GOSPODARSKEGA 
PRAVA, VODENJE IN IZPELJAVA SODNIH 
POSTOPKOV, VODENJE POSTOPKOV V 
ZVEZI Z ZAVAROVANJI, VODENJE OSTALIH 
POSTOPKOV (NAKUPA IN PRODAJE, PO-
STOPKOV PO ZAKONU O GOSPODARSKIH 
DRUŽBAH, VKNJIŽBO LASTNINSKE PRAVICE 
…), SODELOVANJE Z ODVETNIKI IN NOTARJI, 
DRŽAVNIMI ORGANI …, PRIPRAVA, IZVEDBA 
IN SPREMLJANJE PRAVNIH AKTOV PRAVNO 
SVETOVANJA IPD. DOLOČEN ČAS, 12 ME-
SECEV, 10.8.2013; ZAGOŽEN, PROIZVODNO 
IN TRGOVSKO PODJETJE, D.O.O., CESTA NA 
LAVO 2 A, 3310 ŽALEC

CINEPLEXX
Spored od 18. 7.– 24. 7.
Kinematografi  si pridržujejo 
pravico do spremembe pro-
grama.
Drzni par – akcijski, komedija
četrtek, nedelja, ponedeljek, to-
rek, sreda: 15.20, 17.45, 20.10
petek, sobota: 15.20, 17.45, 
20.10, 22.40
Duhovnikovi otroci – drama, 
komedija
od četrtka do srede: 18.25, 
21.05
Krila – animirani
četrtek, petek, ponedeljek, to-
rek, sreda: 16.15
sobota, nedelja: 13.30, 16.15
Napad na Belo hišo – akcijski, 
drama
četrtek, ponedeljek, torek, sre-
da: 16.00, 18.40, 21.20
petek: 16.00, 18.40, 21.20, 
22.55
sobota: 12.35, 13.20, 16.00, 
18.40, 21.20, 22.55
nedelja: 12.35, 13.20, 16.00, 
18.40, 21.20
Ognjeni obroč – akcijski, avan-
tura
četrtek, nedelja, ponedeljek, to-
rek, sreda: 16.05
petek, sobota: 16.05, 22.30
Ognjeni obroč – akcijski, avan-
tura, 3D
od četrtka do srede: 18.30, 
21.10
Osamljeni jezdec – akcijski, 
avantura, komedija
od četrtka do srede: 18.20, 
21.15
Pošasti z univerze – animirana 
komedija
četrtek, petek, ponedeljek, to-
rek, sreda: 15.25
sobota, nedelja: 13.00, 15.25
Pošasti z univerze – animirana 
komedija, 3D
četrtek, petek, ponedeljek, to-
rek, sreda: 16.10
sobota, nedelja: 12.40, 16.10
Pr'konc sveta – akcijski, kome-
dija
četrtek, ponedeljek, torek, sre-
da: 16.20, 18.35, 21.00
petek: 16.20, 18.35, 21.00, 23.15
sobota: 12.50, 16.20, 18.35, 
21.00, 23.15
nedelja: 12.50, 16.20, 18.35, 
21.00
Prekrokana noč 3 – komedija
od četrtka do srede 18.50
Pripravnika – komedija
od četrtka do srede: 20.00
Svetovna vojna Z – drama, gro-
zljivka
od četrtka do srede: 20.25
Tad Jones in iskanje izgublje-
nega mesta – drama, grozljiv-
ka
četrtek, petek, ponedeljek, to-
rek, sreda: 16.25, 17.50
sobota, nedelja: 12.30, 13.40, 
14.25, 16.25, 17.50

ČETRTEK
20.00 Submarino – drama
PETEK, SOBOTA
19.00 Submarino – drama
NEDELJA
19.00 in 21.00 Submarino – dra-
ma
SREDA
20.00 One - drama
Kino pod zvezdami (projekcije 
so brezplačne)
PETEK
22.00 Začetniki – komična dra-
ma
SOBOTA
22.00 Rimu z ljubeznijo – ko-
mična drama

PETEK
19.00 Prekrokana noč 3 – ko-
medija
21.00 Otroci Sarajeva – drama
SOBOTA
19.00 Otroci Sarajeva – drama
19.30 Madagaskar 3 – animira-
na komedija
21.00 Prekrokana noč 3 – ko-
medija
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RADIO CELJE

UREDNIŠTVO

AGENCIJA

PRIREDITVE

DRUŠTVO REGIONALNA VARNA 
HIŠA
Telefon 492-63-56
KRIZNI CENTER ZA MLADE
Telefon 493-05-30
ŠENT - Slovensko združenje za 
duševno zdravje
(dnevni center in stanovanjske 
skupine)
Gregorčičeva 6 - pisarna,
3000 Celje, tel. št. 03/ 428 88 90
MATERINSKI DOM
Telefon 492-10-14
DRUŠTVO SOS TELEfON ZA 
žENSKE IN OTROKE - žRTVE 
NASILjA
080-11-55, vsak delavnik od 12.00 
do 22.00, ob sobotah, nedeljah in 
praznikih pa od 18.00 do 22.00. 
Faks za gluhoneme 01-524-19-93, 
e-mail: društvo-sos@drustvo-sos.si
Inštitut VIR – socialna rehabilita-
cija, raziskovanje in razvoj
Vrunčeva 9, 3000 Celje
Telefon: 03 490 00 24, GSM: 031 
288 827, e-pošta: vir@institut-vir.si, 
Spletna stran: www.institut-vir.si
Pomoč mladostnikom in staršem 
pri spoprijemanju s problematiko 
drog in z vzgojnimi težavami
SLOVENSKO DRUŠTVO HOSPIC
OBMOČNI ODBOR CELjE
Pomoč neozdravljivo bolnim in njiho-
vim svojcem ter žalujočim po izgubi 
bližnjega. Kocenova 4–8, Celje
tel.: 03 548 60 11, 051 418 446
www.drustvo-hospic.si
DRUžINSKI INŠTITUT BLIžINA,
telefon: 03/492-55-80

Skupine: za starše, za razvezane, 
za ženske, žrtve psihičnega ali 
fizičnega nasilja, za moške storilce 
nasilja ali žrtve psihičnega nasilja
CENTER ZA POMOČ NA DOMU
Telefon 03 427-95-26 ali 03 427-95-28
DRUŠTVO OZARA CELjE
Pomoč ljudem s težavami v 
duševnem zdravju, Kocenova ul. 4, 
3000 Celje
Pisarna za svetovanje in 
stanovanjska skupina: ponedeljek-
petek od 8.-16. ure;
telefon: 03 492 57 50 ali 492 57 51
Uradne ure: ponedeljek in sreda
od 9.-13. ure.
DRUŠTVO ZAKONSKI IN 
DRUžINSKI INŠTITUT ETEOS
031 555 844, www.eteos.si, 
info@eteos.si, Gosposka ulica 2, 
Celje. Svetovanja in pomoč pri 
dojenju, prehrani in vzgoji najstni-
kov. Srečanja za starše z otroki 
do 6 leta starosti. 
AL-ANON – skupnost svojcev 
alkoholikov vam pomaga v primeru 
alkoholizma v družini. Pokličite tel.
01/251 30 00, 041/590 789,
spletna stran: ww.al-anon.si
KLIC UPANjA CELjE
za vse, ki imajo težave
Brezplačni telefon: 116-123
TOM telefon za otroke in mlado-
stnike
Informacije, spodbuda, podpora, 
svetovanje in pomoč v obliki sveto-
valnega pogovora, telefon 116 111, 
vsak dan od 12. do 20. ure, tudi ob 
sobotah in nedeljah.

Stalne razstave
Društva vabijo

Razstave

ČETRTEK, 18. 7.

16.00 Pokrajinski muzej Celje
Izdelajmo čelado 
rimskega vojščaka
otroška delavnica

20.00 Pred Medobčinsko splošno 
knjižnico Žalec
Mi smo iz prihodnosti
film iz cikla projekcij 
ruskega filma

20.00 Terasa pri Kulturnem 
centru Rogaška Slatina
fotografska razstava 
Viljema Klemenčiča ter 
monodrama Moj misterij

20.30 Atrij Velenjskega gradu
Aleksander Mežek
koncert

21.00 Stari grad Celje
Radio Ga-Ga
komedija v izvedbi Saša 
Hribarja, Tilna Artača in 
Jureta Mastnaka

21.00 Terme Olimia
Poletni večeri a capella 
pesmi

21.00 Atrij kavarne Lucifer 
Velenje
Maroko – dežela 
kontrastov
potopisno predavanje 
Mateje Mazgan

PETEK, 19. 7.

10.00 do 12.00 Branibor club 
Celje
Brezplačne otroške 
ustvarjalne delavnice

17.00 Hotel Smogavc Zreče
Stres in depresija
predava Smajo Safić Gupta

19.00 Mestna plaža Celje
Zavrti hula hop obroč in 
zapleši s čarobnimi poi
delavnica za otroke in 
odrasle

19.00 Vila Bianca Velenje
Irena Tratnik Dosso
koncert

20.00 Mestna četrt Nova vas
Kako ponovno prebuditi 
človečnost?
delavnice osebne rasti 
zdrave atmosfere z 
duhovnim učiteljem 
Dragutinom Barušićem

20.00 Dvorana Zdraviliškega 
doma Dobrna
Večer slovenske glasbe
Nataša Loborec - Perovšek, 
sopran; David Kostanjevec, 
klavir

NEDELJA
16.00 Madagaskar 3 – animira-
na komedija
18.00 Prekrokana noč 3 – ko-
medija
20.00 Otroci Sarajeva – drama
Ploščad ob Domu kulture Ve-
lenje:
Zvezde pod zvezdami – brez-
plačne filmske projekcije ob 
ponedeljkih
PONEDELJEK
21.30 Vaje v objemu – slovenska 
romantična drama

TERasa PRi 
KulTuRnEm cEnTRu 

RogašKa slaTina
Letni kino

NEDELJA
21.00 Vse je šlo k vragu, Pete 
Tong – komedija

20.30 Pred Domom kulture 
Velenje
Mihael Hrustelj trio
koncert

21.00 Prireditveni prostor Vrbje, 
Ljubno ob Savinji
flosfest 2013
večer z Rok'n'Bandom in 
Ivanom Zakom

soBoTa, 20. 7.

9.00 do 17.00 Osrednja knjižnica 
Celje – ploščad pred 
knjižnico
Sejem unikatnih izdelkov 
cART
predstavitev mladih 
ustvarjalcev iz vse 
Slovenije

10.30 Travnik pri Domu kulture 
Velenje
jagoda
lutkovna predstava Teatra 
za vse Jesenice

15.00 Gobarska koča v Brezovcu 
pri Polju
Srečanje slikarjev s 
Kozjanskega

15.00 Bazen v Šentjurju
CiciMoyuta
druženje mladih družin, 
organizirane delavnice, 
predavanja, lutkovna 
predstava

17.00 Virštanj – Banovina
Virštanjska noč
Godba Orlica, Kaja 
Humski, virštanjske 
družabne igre …

17.00 Muzej na prostem Rogatec
Likof na taberhi
etnografska prireditev

18.00 do 20.00 Ribnik Vrbje
jezerske in morske 
pošasti
ponirkove otroške 
delavnice

19.00 Gasilski dom PGD Rogaška
Gasilska veselica 
s srečelovom in 
Ansamblom Poljanšek

21.00 Celjski mladinski center
Celje fokus 2013
razstava in projekcija

21.00 Prireditveni prostor Vrbje, 
Ljubno ob Savinji
flosfest 2013
nastopajo: Kačji pastirji, 
Leteči odred, Bajaga

nEDElJa, 21. 7.
11.00 Mestna plaža Celje

Odiseja
čarovniška predstava 
za otroke; nastopa Sam 
Sebastian

11.00 Pokrajinski muzej Celje
Celeia – mesto pod 
mestom
javno vodstvo po razstavi

11.00 Citycenter Celje
Metka Veter in Peter 
Šilček
pravljična ura

16.00 pri Kulturnem domu v 
Radmirju
Veselo druženje ob 
domačih igrah

PonEDElJEK, 22. 7.

10.00 do 14.00 Ustvarjalni 
pristan Celje
Počitniški ustvarjalni 
dopoldnevi
od ponedeljka do petka

10.00 do 11.30 Knjižnica pri 
Mišku Knjižku
Abrakadabra igralna 
jezikovna šola
počitnice v knjižnici

17.00 Fašunova hiša na Ljubnem 
ob Savinji
Zgornja Savinjska dolina 
skozi čas
odprtje fotografske razstave 
skupine Objektiv

18.00 Mestna plaža Celje
Ustvarjaj, ločuj, z naravo 
zmaguj
eko ustvarjalne delavnice 
izvaja Bojana Komplet

ToREK, 23. 7.

10.00 do 11.30 Knjižnica pri 
Mišku Knjižku
Abrakadabra igralna 
jezikovna šola
počitnice v knjižnici

10.00 in 16.00 Travnik pri Domu 
kulture Velenje
Male lepljene umetnije
poletje na travniku 
– torkove igrarije

17.00 Pokrajinski muzej Celje
Alma M. Karlin: Poti
javno vodstvo po razstavi

19.00 Cerkev sv. Elizabete, 
Ljubno ob Savinji
Večer orgelske glasbe
izvajata Ema Korpnik in 
njena profesorica Andreja 
Golež

20.00 Dvorana Doma kulture 
Velenje
Oxfordshire school's 
senior orchestra
koncert mladinskega 
orkestra iz Anglije

sREDa, 24. 7.

10.00 Knjižnica Velenje
Zabavna sreda
presenečenja za otroke

10.00 do 11.30 Knjižnica pri 
Mišku Knjižku
Abrakadabra igralna 
jezikovna šola
počitnice v knjižnici

PETEK, 19. 7.

8.00 Središče mesta Velenje
Kramarski sejem

soBoTa, 20. 7.

8.00 Atrij centra Nova Velenje
Kmečka tržnica

8.00 Središče mesta Velenje
Kramarski sejem

9.00 do 12.00 Žalec
Podeželska tržnica žalec

18.00 Mestni park Celje
Brezplačna vadba joge
nEDElJa, 21. 7.

9.00 Evropska ploščad Rogaška 
Slatina
Turistična tržnica Na 
Anino

10.00 Rogla
Tradicionalno 
srečanje šoferjev in 
avtomehanikov
slavnostni govornik Borut 
Pahor, za zabavo bo 
poskrbel ansambel Show 
band Klobuk

Pokrajinski muzej Celje – 
Knežji dvor: Kelti na Celjskem.

Otroški muzej Hermanov 
brlog: Moj rojstni dan, do pre-
klica

Likovni salon Celje: Stalna 
zbirka centra sodobnih ume-
tnosti Celje, do 1. 9.

Zgodovinski arhiv Celje: raz-
stava Stara šara, do preklica

Levstikova dvorana celjske 
knjižnice: fotografska razstava 
Kulturna dediščina Francija Hor-
vata, do 21. 7.

Kvartirna hiša Celje: razsta-
va Gala zajtrk Čarlija Grmiča, 
do 5. 8.

Galerija Volk Celje: razstava 
likovnih del (slike v različnih 
tehnikah s celjskimi motivi), 
ustvarjenih na XIV poletnem 
slikarskem Ex-temporu: Celjske 
poletne vedute 2012, do 30. 9.

Savinov likovni salon žalec 
in Dvorec Novo Celje: razstava 
Oko. Misel. Roka., grafičnega 
oblikovalca Jožeta Domjana, do 
16. 8.

železarski muzej Štore: raz-
stava Valjarna, do 10. 9.

Kulturni dom Dobrna: raz-
stava slikarke Suzane Švent, do 
15. 12.

Grad Podsreda: razstava 
oblikovalke steklenega nakita 
Miriam Kosec v kombinaciji z 
modnimi kreacijami oblikovalk: 
Damjane Bitežnik Logar, Stanke 
Blatnik Blagotinšek in Tjaše Ška-
pin, do 1. 9.

Knjižnica Laško: razstava ilu-
stracij Mojce Cerjak, do 1. 9.

Galerija Velenje: razstava 
kiparja in oblikovalca Cirila Ce-
sarja, do 14. 9.

Anina galerija Rogaška Slati-
na: razstava enodnevnega med-
narodnega slikarskega srečanja: 
Helmut Blažej (Avstrija), Keiko 
Miyazaki Vahčič (Japonska), 
Matjaž Duh, Rado Jerič, Milovan 
Valič (Slovenija), do 11.8

Pokrajinski muzej Celje 
– Stara grofija: Etnološka zbir-
ka, Kulturno in umetnostnozgo-
dovinska razstava, Od gotike do 
historicizma po korakih (prilago-
jeno za osebe z motnjami vida), 
Lapidarij, Alma M. Karlin: Poti.

Pokrajinski muzej Celje 
– Knežji dvorec Celeia – mesto 
pod mestom, Grofje Celjski.

Pokrajinski muzej Celje, 
Planina pri Sevnici: Etnološka 
zbirka Šmid.

Zgornji trg Šentjur: Rifnik 
in njegovi zakladi, Pesem južne 
železnice

Ipavčeva hiša Šentjur: Ipav-
ca – življenje in delo Gustava in 
Benjamina Ipavca.

Pri železniški postaji Šen-
tjur: Muzej južne železnice

Planina pri Sevnici: Kozjan-
sko žari

Ponikva, Uniše: Slomškova 
rojstna hiša

Cerkev sv. Leopolda Loka 
pri žusmu: Glažute na obmo-
čju Žusma

Muzej Laško: Laško – potova-
nje skozi čas; Geologija okolice 
Laškega; Pivovarstvo in zdravili-
ški turizem.

Muzej novejše zgodovine 
Celje: Živeti v Celju, Zobozdra-
vstvena zbirka.

Otroški muzej Hermanov br-
log: Kraški ovčar pri Hermanu 
Lisjaku.

fotografski atelje josipa Pe-
likana: stalna postavitev.

Dvorec Strmol: Kuharca (Po-
krajinski muzej Celje); Hetiške 
tkanine in vezenine (Pokrajinski 
muzej M. Sobota); Mednarodna 
zbirka likovne umetnosti

Galerija Vlada Geršaka Ce-
lje, razstavni prostor Salona 
pohištva Tripex Celje, gostišče 

Hochkraut Tremerje, restavra-
cija na celjski železniški posta-
ji, Celeiapark in pošta Celje: 
likovna dela Vlada Geršaka.

Knjižnica Gimnazije Celje 
- Center: likovna dela dijakov 
umetniške Gimnazije Celje 
– Center.
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Tanja Skale in Rok Kovačič 
bosta avgusta praznovala tri 
leta, odkar ju je povezala ne-
ustavljiva sila ljubezni. Ker 
sta sorodni duši in ker neiz-
merno uživata v družbi drug 
drugega, sta svojo ljubezen 
konec junija potrdila s poro-
ko. Da jima bo ta dan še dolgo 
ostal v spominu, so poskrbe-
li tudi vaščani Javorja, ki so 
jima ob tamkajšnji kapeli, ki 
že stoletja spremlja vse po-
membnejše poti domačinov, 
pripravili presenečenje.

Njune poti so se prvič srečale 
v Šentjurju, kjer je Tanja opra-
vljala študentsko delo. Zatem 
sta navezala stik na spletu in 
se začela videvati. »Zanimivo 
je, da sem kot dekle naredila 
prvi korak in Roku napisala 
sporočilo. Vodil me je sedmi 
čut, čutila sem, da je Rok nekaj 
posebnega, zato sem ga želela 
spoznati,« se spominja Tanja. 
Sledili so dolgi pogovori in šte-
vilne pozornosti, ob katerih sta 
imela vedno znova občutek, 
da se poznata že od nekdaj. 
»Verjameva, da sva si resnično 
usojena, saj so naju povezale 
zares neverjetne okoliščine v 

FOTO TEDNA Leti, leti, leti … Žoga! Foto: GrupA

NAJINA POROKA

Mimo kapele do 
srca izvoljenke

najprimernejšem času, v naji-
nem trenutku,« pravita.

Tanja in Rok uživata v dvo-
jini, pa naj bodo to gradnja in 
urejanje stanovanja, načrto-
vanje dopusta ali skupno pri-
pravljeno kosilo. Vse našteto 
jima je neprecenljivo prav 
zaradi medsebojne ljubezni 
in partnerstva. »V teh majhnih 
in velikih plodovih najinega 
skupnega ustvarjanja najdeva 
smisel, zadovoljstvo in obču-
tek, da je v dvoje vse lažje in 
lepše.«

Družina je 
najpomembnejša
Oba mladoporočenca priha-

jata s podeželja in sta neizmer-
no hvaležna svojima družina-
ma, zaradi katerih sta danes 
to, kar sta. »Najini družini sta 
nama dali znanje in vrednote, 
kaj družina pravzaprav pome-
ni. Verjameva, da je družina 
najvarnejše okolje za posame-
znika in ima močan vpliv na 
njegovo prihodnost,« pravita. 
Morda sta se prav zaradi sreč-
nega otroštva v krogu najbliž-
jih oba odločila za poklica, kjer 
delata z ljudmi. Tanja je profe-

sorica razrednega pouka, Rok 
diplomirani zdravstvenik. Tudi 
sama želita dati svojim otro-
kom varno in ljubeče zavetje.

Vreden vinske 
kraljice
Ker je Tanja v domačem 

kraju v letih 2010/11 nosila 
lento vinske kraljice, uspešno 
promovirala kraj, pridne roke 
tamkajšnjih ljudi in tako pri-

pomogla k ohranjanju vinogra-
dniške tradicije, so mladoporo-
čencema vaščani pred skokom 
v zakonsko zvezo pripravili 
presenečenje. Da je Rok prišel 
do neveste, je moral najprej 
mimo vinske policije in cari-
ne. Ker bosta mladoporočen-
ca gnezdo spletala v Javorju, 
je moral pokazati poznavanje 
tamkajšnjega okolja in pri-
pravljenost, da bo z aktivnim 

delom v kraju in društvu pri-
speval k ohranjanju tradicije in 
v tem duhu vzgajal tudi svoje 
potomce.

Carino so vaščani postavili 
ob stoletje stari kapeli, ki leži 
ob vznožju hriba, posejanega 
z vinskimi trtami. Mimo nje 
so od davnine vodile pešpoti, 
krajani pa verjamejo, da so po 
zaslugi tega božjega znamenja 
številni varno prispeli na cilj, 

dočakali uresničitev svojih že-
lja in da so se prav pri kapeli 
ustavile ujme, bolezni, razboj-
niki, vojaki, plenilci. Zidovi 
kapele pa so pospremili tudi 
mnoge ljubezni, ki so nekoč 
vzniknile med delom na njivah 
in poljih ali na starih poteh … 
Zagotovo je tam mimo pogosto 
»rajžal« tudi ženin Rok, ko je 
osvajal srce svoje izvoljenke.

TV, foto: osebni arhiv
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Svoj prispevek lahko nakažete na 
TRR bolnišnice s sklicem, na katerem 
bomo zbirali sredstva za nakup 
ultrazvočnega aparata za potrebe 
Ambulante za diagnostiko in terapijo 
bolečin:
Splošna bolnišnica Celje, 
Oblakova 5, 3000 Celje, 
SI56-0110-0603-0276-827, 
sklic 922300-275511Za ultrazvok – Za bolnike s hudimi bolečinami – Za protibolečinsko ambulanto celjske bolnišnice!

Stanje na računu dne 18. 7. 2013

Fajfa in pir, pa 
imaš mir!

Ko se 
potapljajo 
paraplegiki

Takole hudomušno se Ana Ferme nasmeji, ko razlaga, da jo poleg glasbe, ki je njena ljubezen številka ena, 
navdušujejo tudi težki motorji. Tako že komaj čaka, da bo naredila izpit za 250-kubični motor, a hitro doda, 
da divjanja ne odobrava. 18-letnica je trenutno sicer precej zaposlena tudi z opravljanjem izpita za avto.

»Pri petju sta še kako pomembna pravil-
no dihanje in uporaba prepone, potreb-
nih je ogromno vaj pravilne izgovorjave. 
Tudi glasilke je treba dobro negovati, 
pred junijskim koncertom tako na pri-
mer dva dni sploh nisem govorila, da ne 
bi bilo slučajno kaj narobe. Nositi tablico 
okoli vratu, da ne govorim, je bila dobra 
odločitev,« v smehu razlaga 18-letnica.

Usodna je bila 
šolska Korajža velja
Ana Ferme se na odru počuti kot doma

Nekdo, ki že od malih 
nog najbolj uživa v petju 
in ki piljenju svojega glasu 
in tehnike petja nameni ure 
in ure, si za svoj 18. rojstni 
dan ne more želeti več kot 
nastopiti na svojem prvem 
samostojnem koncertu in 
navdušiti 700-glavo množi-
co. Ta želja se je uresničila 
Ani Ferme, Mestinjčanki, 
ki se ji ob pogovoru o ne-
davnem koncertu v Šmar-
ju pri Jelšah na usta zariše 
velik nasmeh.

»Čeprav so od koncerta že 
skoraj štirje tedni, sem, ko 
se spomnim nanj, še danes 
polna adrenalina, bilo je še 
bolje, kot sem si predsta-
vljala, da bo,« razlaga Ana 
Ferme. Uresničile so se ji 
namreč dolgoletne sanje, da 
bi sebi, družini, znancem 
in neznancem dokazala, da 
zmore pripraviti koncert s 
pestrim repertoarjem in za 
uro in pol poslušalce pope-
ljati v drug svet, stran od 
vsakdanjih problemov.

Nežna in divja
Na koncertu je Ana ob 

spremljavi Big banda Šmar-
je pri Jelšah pokazala tako 
svojo nežno kot malce bolj 
divjo plat. Kot pravi, neiz-
merno uživa ob petju slo-
venskih zimzelenih pesmi 
iz časov Slovenske popevke. 
»Pesmi, kot sta Poletna noč 
in Med iskrenimi ljudmi, ne 
smejo utoniti v pozabo, saj 
so neponovljive in z izje-
mnimi besedili. Takšnih po 
mojem mnenju danes ni več 
in ljudje, kot opažam med 
nastopi, to pogrešajo. Ko 
jih pojem, predvsem neko-
liko starejši kar odplavajo v 
mlada leta,« svoja opažanja 
strne Ana, ki se dobro znajde 
tudi v bolj rokerskih vodah. 
Temperaturo v Šmarju pri 
Jelšah je na primer dodo-
bra dvignila s pesmimi Tine 
Turner, prepričana pa je, da 
je ne glede na glasbeni žanr 

»Zahvala, da lahko počnem, kar počnem, gre gotovo star-
šema, ki me enkrat ali celo dvakrat tedensko vozita na vaje 
k Marti Zore v Kranj, na nastope in festivale. Tako morata 
tudi velikokrat svoje načrte prilagoditi meni. Mami sicer tudi 
vedno poskrbi, da sem na nastopih urejena, saj je to zelo 
pomembno,« pravi Ana Ferme, sicer sestra uspešnega košar-
karja Tadeja Fermeta.

tina, izkušnje nabira tudi na 
festivalih v Sloveniji in tuji-
ni. Med drugim je sodelovala 
na festivalu Zlatna pahulja v 
Črni gori in na festivalu Euro-
pop v Budimpešti, v posebej 
lepem spominu pa bo ostalo 
tudi sodelovanje na najstni-
škem delu festivala Fens, 
kjer je v duetu z Rokom 
Hvalo leta 2010 osvojila dru-
go mesto. Prepoznavnost še 
ni tolikšna, da bi jo ljudje na 
cesti ustavljali za avtogram 
ali da bi na dom prejemala 
kupe pisem oboževalcev, 
a vsaj delček zvezdniške-
ga blišča z »obletavanjem« 
kamer je Ana doživela po 
sodelovanju v televizijski 
oddaji X Factor, kjer se je 
uvrstila v tako imenovani X 
Kamp in dosegla več, kot je 
pričakovala. Omenjeno opiše 
kot pozitivno, a tudi napor-
no izkušnjo, na katero se je 
morda podala nekoliko pre-
malo pripravljena, dala pa ji 
je dodatno potrditev, da je za 
uspeh treba garati.

Na študij v tujino?
In prihodnost? Kakršnako-

li že bo, zagotovo bo obar-
vana z glasbo, napoveduje 
Ana Ferme. Za študij bo si-
cer verjetno izbrala katero 
od družbenih smeri, zanima 
jo na primer sociologija, ob 
študiju pa bo še naprej iz-
popolnjevala svoje glasbeno 
znanje. Zatem se bo morda 
pojavila tudi priložnost za 
študij glasbe v tujini, ki jo 
bo, kot pravi, z veseljem za-
grabila. Sicer pa si Ana v pri-
hodnjih letih želi sodelovati 
še na kakšnem vidnejšem 
slovenskem festivalu, izdati 
zgoščenko in našteti čim več 
nastopov. Tudi s šmarskim 
Big bandom, katerega no-
vopečena članica je. Prvi se 
obeta že v začetku avgusta 
na festivalu Musica v Roga-
ški Slatini.

ANJA DEUČMAN
Foto: TimE

pravo vzdušje na koncertu 
mogoče pričarati le tako, da 
se pevec s pesmijo karseda 
poistoveti in jo odpoje s pri-
stnimi čustvi. To ji, četudi 
pesem poje že petstotič, ne 
dela težav. Vsak nastop je 
nekaj posebnega.

Bistveno 
izpopolnjevanje 
tehnike
Glasba Ano že od nekdaj 

izjemno privlači. Že kot 
majhna deklica je pred do-
mačimi nastopala s svojim 
plastičnim mikrofonom, ne-
koliko resneje pa je v glasbe-
ne vode zaplula v drugem 
razredu osnovne šole, ko 
je začela igrati klavir. Pev-
ska kariera se je začela v 
četrtem razredu, z zmago 
na šolski prireditvi Korajža 
velja, ki jo je popeljala naj-
prej na regijsko in potem 
še na državno tekmovanje. 
Petje jo je povsem zasvojilo 
in brez njega praktično ne 
mine niti dan. Ker samo ta-
lent ni dovolj, Ana petje in 
pevsko tehniko že osmo leto 
izpopolnjuje pri glasbenih 
strokovnjakih. Že tretje leto 
je učenka Marte Zore in pra-
vi, da se na prav vsaki sku-
paj preživeti uri kaj novega 
nauči. Vaditi je seveda tre-
ba tudi doma, kar 18-letnici 
prav nikoli ni težko, tudi če 
se mora zato odpovedati 
kakšnemu klepetu s prija-
teljicami. »Veliko stvari je, 
pri katerih neizmerno uži-
vam, zato so dnevi pogosto 
prekratki, a za glasbo res 
vedno najdem čas,« pravi 
Ana, ki je posebej ponosna 
na svojo najnovejšo pesem 
Trnuljčica, za katero so zna-
čilni igrivi pop ritmi.

Nabiranje izkušenj 
na festivalih
Ne le pred domačim občin-

stvom, pevka, sicer dijakinja 
gimnazijskega programa v 
Šolskem centru Rogaška Sla-
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Najtežji dve minuti 
v užitek Če je bilo lani pomembno le priti do konca proge, 

postaja zdaj pomembna vsaka sekunda

Le kaj žene človeka, da se 
kot gasilec v polni opremi 
loti zgoraj opisane naloge, 
mi še kar ni jasno, ko raz-
mišljam o »najtežjih dveh 
minutah v gasilstvu« ozi-
roma Firefighter Combat 
Challenge, kot se tekmo-
vanje uradno imenuje. Že 
opis vaje je težko strniti 
v dve minuti, kaj šele vse 
zahtevano v tem času tudi 
izvesti. Z vsemi tistimi ki-
logrami na sebi, pri tem-
peraturah nad 30 stopinj 
Celzija …

Novost in seveda prvo 
merjenje moči v tej disci-

plini je v Sloveniji leta 2010 
pripravilo PGD Radovljica. 
»Na Ljubečni tega sploh še 
nismo poznali in leto kasneje 
smo šli štirje gasilci pogledat 
tekmovanje v Ljubljano,« za-
čenja pripoved Jaka Kopitar. 
O nadaljevanju bi bilo ško-
da izgubljati besede. Že lani 
septembra so se Ljubečani 
kot 4-članska ekipa prvič 
preizkusili na Bledu, zaen-
krat pa v društvu redno vadi 
že sedmerica …

Ob Jaki so ekipo ljubečan-
skih gasilcev, ki so se ude-
ležili mednarodnega tekmo-
vanja na Bledu, sestavljali 

še Marjan Jesenek, Grega 
Langeršek in njegov bratra-
nec Benjamin Kopitar. »Naš 
cilj je bil le, da pridemo do 
konca vaje – vsem štirim je 
uspelo in dobili smo še do-
datno voljo,« kar žari Jaka, 
ko pripoveduje, da se je ko-
nec junija z ekipo pretežno 
gorenjskih gasilcev udeležil 
mednarodnega tekmovanja 
na Poljskem. Sam že nekaj 
mesecev med treningom, 
zlasti ko vadi v Radovljici, 
kjer imajo v Sloveniji zaen-
krat edini licenciran vadbeni 
stolp, zagrizeno meri čas, in 
to se mu že obrestuje.

A tudi na Ljubečni se eki-
pa počasi množi, vsak prost 
trenutek fantje in zaenkrat le 
eno dekle izkoristijo za vad-
bo. Tudi nekaj opreme so v 
društvu že nakupili in Jaka, 
ki je še septembra na Bledu 
potreboval več kot 3 minute 
za vajo, je na Poljskem po-
stavil svoj trenutni rekord 
pri 2 minutah in 30 sekun-
dah. Menda tudi zato, ker 
vsake stopnice – doma ali v 
službi – izkoristi za trening, 
kondicijo pa nabira še s te-
kom in kolesarjenjem. Da se 
približa najboljšim, mu, kot 
sam pravi, manjka še veliko 

kilometrov in prelitega zno-
ja. Čas na progi se namreč 
najboljšim v Sloveniji ustavi 
med 1:40 in 1:50, njemu pa 
je zaenkrat cilj, da »pridem v 
magični 2 minuti«.

Stolp ne bo le za 
šport
Vadbeni stolp je v Slove-

niji zaenkrat samo v Rado-
vljici, kjer imajo tudi edini 
licenco za organizacijo teh 
tekmovanj, ki so jo pridobili 
v Ameriki. A pot na Gorenj-
sko je časovno in tudi stro-
škovno zelo zahtevna, zato 
bi Ljubečani radi svoj stolp. 
V začetku januarja so zato 
rojstnodnevno zabavo treh 
domačih gasilcev združili s 
predstavitvijo tekmovanja. 
»Fantje iz sosednjih društev 
so pokazali malo volje, a prav 
velikega zanimanja še ni,« 
pošteno prizna Jaka in doda, 
da je v Sloveniji le okrog 300, 
morda 400 gasilcev, ki jih je 
ta šport prepričal.

A januarska predstavitev 
na Ljubečni, na katero so 
povabili demonstratorja z 
Gorenjske Matica Zupana 
in Domna Pavliča, ki sta bila 
lani oktobra na svetovnem 
prvenstvu v Ameriki, je le 
uspela. Opravili so skupni 
trening in prvotni četveri-
ci ljubečanskih gasilcev se 
bodo letos med 23. in 25. 
avgustom na mednarodnem 
tekmovanju na Bledu pri-
družili še Milan Horvat, 
Gašper Trotovšek ter Petra 

Kristan. Tekmujejo namreč 
tudi dekleta in Petra bo tek-
movala v dvojicah, v paru z 
moškim, kar pomeni, da bo 
vsak opravil s polovico pro-
ge na tekmovanju, ki se ga 
bodo udeležili tudi gasilci iz 
Amerike, Nemčije, Francije, 
s Poljske in iz Avstrije.

Čeprav je stolp, za katerega 
morajo gasilci zbrati okrog 
12 tisoč evrov, zaenkrat še 
želja, vse bolj postaja real-
nost. Poveljnik Dejan Brecl 
poudarja, da stolp ne bo slu-
žil le za treninge, temveč bo 
dobrodošel za redno fizično 
vadbo in usposabljanje gasil-
cev operativcev. »Ti morajo 
biti v dobri kondiciji in v 
dveh, najkasneje treh letih 
bi moral stolp stati,« pravi in 
dodaja, da bodo denar zbra-
li z različnimi akcijami. Prvi 
evri so v društveni blagajni 
zacingljali po brezplačni av-
topralnici, ki so jo pripravili 
ob krajevnem prazniku. V 
prihodnje jo bodo zagotovo 
še kdaj ponovili, razmišljajo 
pa tudi o drugih. Zato ker 
se z gasilskimi veselicami, 
tradicionalno »šentansko« 
(ob godu svete Ane, op. p.) 
pripravljajo 27. julija, danes 
ne služi več tako, kot se je 
včasih, pa tudi sponzorje ali 
botre je vse težje dobiti. »Če-
prav gasilci še vedno ne osta-
nemo pred zaprtimi vrati, je 
res, da moraš potrkati na več 
vrat,« pravi Brecl.

IVANA STAMEJČIČ
Foto: TimE

»Ker sem se na Poljskem med 285 tekmovalci 
uvrstil med prvih 180, me je naslednji dan čakal 
nov gasilski izziv, sestavljen iz 4 nalog, za vsako 
pa je bil na voljo okviren čas 7 minut. Prej ko si 
opravil nalogo, več časa vmes si lahko počival. 
Ker tako dobre uvrstitve nisem pričakoval, se se-
veda tudi na te naloge nisem posebej pripravljal. 
A če sem priložnost že dobil, jo je bilo prav izko-
ristiti in tako dobiti izkušnje za prihodnja leta.«

»Da bi bil gasilec moj poklic in hkrati tudi konjiček, ne gre,« je med oblačenjem v zaščitno opremo razlagal Jaka Kopitar. Kot pravosodni 
policist v celjskih zaporih dela po t. i. ruskem turnusu, en dan od 7. do 19. ure, nato 12 ur nabere med 19. in 7. uro zjutraj, potem pa 
naj bi bil dva dni prost. Kadrovska podhranjenost je kriva, da je drugi prost dan zdaj vse bolj vprašljiv, a še vedno tako ostane največ 
časa za trening. »Družina mi stoji ob strani, to veliko pomeni,« pravi Jaka in doda, da mu partnerka Nataša včasih le poočita, naj si še 
posteljo prestavi v gasilski dom. A kaj, ko ima Jaka odgovor tudi na tak očitek. Njegov argument, češ da je gasilski dom boljša izbira, 
kot če bi zapravljal po gostilnah, Nataše še ni prepričal, da bi tudi sama postala gasilka. Je pa res, da bo najbrž le še eno leto ostalo 
pri njenem »da je en gasilec pri hiši več kot dovolj«, saj bo njun 5-letni Žiga dopolnil starostno mejo, ko lahko postane gasilec.

Gasilec v popolni zaščitni obleki (v požarnih hlačah in jakni, s čelado, 
z rokavicami in ustreznimi čevlji, z masko na glavi in dihalnim aparatom 
na hrbtu, kar skupaj tehta blizu 25 kg) se z 20-kilogramsko zvito cevjo 
na rami po 60 stopnicah povzpne na 12 metrov visok stolp. Na vrhu cev 
odloži v škatlo, se nagne čez ograjo in v škatlo doda še 19-kilogramsko 
utež, ki jo povleče na vrh z vrvjo. Zatem se vrne na tla, kjer ga čaka 
posebna naprava z 72,5 kg težko utežjo, ki jo mora s 4-kilogramskim 
plastičnim kladivom potiskati med nogami približno meter nazaj. Ko 
zapiska, lahko gasilec odloži kladivo in cikcak steče 45 metrov do cevi, 
ki jo nato vleče še 25 metrov, prestopi nihajna vrata in s curkom vode 
iz cevi zbije tarčo. Nato pobere »ranjenca« oziroma 80 kg težko lutko in 
jo vzvratno vleče še okrog 30 metrov. Ko je ta z nogami čez ciljno črto, 
se zasliši pisk, kazalec na štoparici pa se pri najboljših ustavi krepko 
pod dvema minutama …

Posebno napravo, na kateri je treba s plastičnim kladivom potiskati 
utež meter nazaj med nogami, na Ljubečni že imajo. V dveh, treh letih 
bo pri gasilskem domu stal tudi vadbeni stolp.
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Milijoni let Kozjanskega
Enotedenska poletna naravoslovna delavnica Kozjanskega parka – Deček odkril prvega razkošnega bisernika

»Tu sem se veliko naučila 
o kamninah, metuljih, hro-
ščih, fosilih, domorodnih 
in invazivnih rastlinah ter 
še marsikaj,« je bila pred 
koncem enotedenske na-
ravoslovne izobraževalne 
delavnice v Kozjanskem 
parku zadovoljna učenka 
z Žusma, ki je letos kon-
čala šesti razred. »Danes 
mi je bilo najbolj všeč v 
čokoladnici v Olimju,« je 
bil odkrit njen bratec, ki je 
končal tretji razred.

Poleg čokolade so mu bili 
najbolj »kul« fosili, drugi 
otroci so med najljubšim 
naštevali še orientacijski 
pohod, uprizoritev vulkan-
skega delovanja, izdelovanje 
kristalov iz soli … Med eno-
tedenskim bivanjem otrok, ki 
so prišli iz različnih koncev 
Slovenije – vse od Kopra do 
Maribora – so med drugim 
obiskali suhi travnik visoko 
nad Kozjem, na Vetrniku, 

kjer intenzivnega kmetijstva 
ponekod ni. Zato se je tam 
ohranila izrazita biološka 
raznovrstnost.

»Otroci, poznate to ra-
stlino?« je skupino vprašal 
biolog iz zavoda Kozjanski 
park v Podsredi Dušan Kle-
novšek. Opozoril je na šen-
tjanževko, na lakoto in še 
marsikatero rastlino ter žival. 
Na Vetrniku je celo petdeset 
različnih vrst orhidej.

Metulj, ki ljubi 
pušpan
Na zavarovanem obmo-

čju Kozjanskega parka je 
nasploh veliko zanimivega. 
Biolog Kozjanskega parka 
je med delavnico za otroke 
pripravil piramido za nočno 
opazovanje metuljev, vendar 
so najlepši prileteli šele ob uri, 
ko so otroci že omagali. Prav 
med enotedensko delavnico 
so opazili novo vrsto metu-
lja, ki na Kozjanskem še ni 

bila videna, to je pušpanovo 
veščo, ki uničuje pušpan. Iz-
haja z Japonskega, v Sloveniji 
je bila prvič opažena šele pred 
nekaj leti. Da ne govorimo o 
dnevnem metulju, tako ime-
novanem razkošnem biserni-
ku, ki so ga med enotedensko 
naravoslovno delavnico prvič 
opazili vzhodno od Ljubljane. 
Še več, prvi ga je opazil eden 
od otrok udeležencev, trinaj-
stletni deček iz Dobja na Koz-
janskem, ki je nad metulji tako 
navdušen, da je o njih zelo 
veliko vedel že prej. »Iz njega 
gotovo še nekaj bo,« je bil pre-
roški biolog Klenovšek.

Presenetil jih je 
kit
Med različnimi zanimivost-

mi je bil seveda ogled bobrišč 
ob Sotli in Bistrici, kjer zno-
va živijo bobri. V Sloveniji 
zadnjih dvesto let bobra ni 
bilo, znova so ga opazili leta 
1998, udeleženci delavnice 

pa so opazovali njegov brlog 
in njegove sledi. Med nočni-
mi živalmi so bili za otroke 
prav tako zanimivi netopirji, 
ki bivajo na podstrešju gra-
du Podsreda, edini današnji 
tamkajšnji stalni prebivalci. 
Otroci so si ogledali celo ve-
liko letošnje kozjansko od-
kritje, fosilno vretence kita, 
staro petnajst milijonov let, ki 
ga je našel kmet v Hrastju pri 
Bistrici ob Sotli. Bilo je apri-
la, ko je kmetu zaradi plazu 
uničilo vodovodno cev, med 
kopanjem je nato naletel na 
nevsakdanji »kamen«. Ko ga 
je umil, se je prikazalo veliko 
odkritje.

Zlatu podoben 
pirit
»V okolici Podsrede je med 

fosili predvsem veliko školjk 
in morskih ježkov, kar priča, 
da je bilo tu nekoč morje,« 
je otrokom v enotedenski 
delavnici povedala Mojca 

Kunst, geologinja Kozjan-
skega parka. Nekaj fosilov 
so nabrali. »Zelo všeč so jim 
fosili, kar tekmovali so, kdo 
bo našel najbolj celega, čim 
bolj ohranjenega,« je dodala 
geologinja. Tudi z vulkansko 
zgodovino Kozjanskega jih 
je seznanila, še posebej med 
obiskom geološke učne poti 
v Olimju, kjer je kamnina 
diabaz posledica vulkanske-
ga delovanja. Celo poldragi 
kamen jaspis vijolično rdeče 
barve je mogoče najti. Da ni 
vse zlato, kar se sveti, so se 
otroci prepričali v kamno-
lomu pod Rudnico, kjer so 
nekoč kopali železovo rudo. 
Tam so ostanki pirita, ki je 
na videz podoben zlatu. Pred 
začasnim domom v Podsredi 
so nato poskrbeli za simula-
cijo vulkana, kar je mogoče 
s pomočjo sode bikarbone, 
kisa, detergenta in tempera 
barve, ki daje umetnemu 
vulkanu primerno barvo.

Varuhi narave

»Najbolj mi je bilo všeč na 
orientacijskem pohodu,« je tr-
dila ena od deklic, ki so bile na 
poletni naravoslovni delavni-
ci. Z geografinjo Kozjanskega 
parka Barbaro Ploštajner so 
se odpravili na pohod, kjer so 
morali priti do zaklada. V po-
moč sta jim bila zemljevid in 
kompas, cilj Čerčkova domači-
ja nad Podsredo, kjer je kolek-
cijski sadovnjak Kozjanskega 
parka. Otroci, ki so se veliko 
naučili so med bivanjem opra-
vili teste, z njimi so na koncu 
pridobili naziv mladi varuh 
narave. »Povedali smo jim, da 
smo v naravi gosti ter da ko od-
idemo v naravo, tam nekoga 
zmotimo. Prav je, da smo za 
njene prebivalce čim manj mo-
teči,« je še dejala Kunstova. To 
seveda ne velja le za otroke.

BRANE JERANKO
Foto: BJ in arhiv 

Kozjanskega parka

Na vrhu Vetrnika, nad Kozjem in Podsredo, so še suhi travniki, ki niso gnojeni. Tam je zato ohranjena 
izjemna biološka raznovrstnost. Otroke, ki jim jo je podrobno predstavil biolog Kozjanskega parka Dušan 
Klenovšek, je navdušila.

Ostanek morskega kita s Kozjanskega, ki ga je aprila našel pod zemljo kmet iz Hrastja pri Bistrici ob Sotli. 
Geologija Mojca Kunst je kitovo vreteno predstavila udeležencem naravoslovne delavnice.

Srečanje z rogači, ki jih med enotedensko naravoslovno izobraževalno delavnico ni manjkalo. Fosile, ki so otroke na Kozjanskem posebno navdušili, so nato na asfaltni podlagi narisali.
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Šteje le najboljši zvok
Izidor Kokovnik na poti do nove harmonike

Spodnjesavinjčan je med Gallusovimi varovanci povsem svež obraz. Z možnostmi sode-
lovanja ga je seznanil njegov profesor na ljubljanski glasbeni akademiji. Kokovnik je tako 
moral pred člani Ustanove Gallus s Tomažem Boletom na čelu opraviti kar nekaj predsta-
vitvenih nastopov, na katerih so ocenjevali njegovo igranje, vzdušje na koncertu in odzive 
občinstva. Našteto namreč odlikuje le najboljše glasbenike in je zato tista odločilna pika na 
i, da glasbenik pride med varovance. Ustanova Gallus je tako v Kokovniku videla potencial 
in ga sprejela v elitno druščino.

Slednje je za mladega harmonikarja velika priložnost, saj za nadaljevanje profesionalne glas-
bene kariere nujno potrebuje novo glasbilo. Njegova dosedanja harmonika je namreč stara že 
sedemnajst let, kar pomeni, da zaradi starosti in obrabljenosti ne zveni več povsem optimalno. 
Kokovnik si tako v prvi vrsti od sodelovanja obeta pomoč pri nakupu novega profesionalnega 
glasbila in navezovanje stikov z drugimi glasbeniki.

Večina ljudi, ki se z glasbo ne ukvarja pro-
fesionalno, si najverjetneje ne predstavlja, 
kako draga so koncertna glasbila, ki dosega-
jo tudi vrednost prestižnih avtomobilov.

Koncerta harmonika primerna za resne 
nastope v mojem primeru stane kar okrog 30 
tisoč evrov, kar si glasbenik zelo težko privo-

Izidor Kokovnik je začel glasbeno pot pri 14. letih z igra-
njem na diatonično harmoniko. (Foto: osebni arhiv)

Namesto pravljice 
uspavanka na klavirju
Tanja Sonc, violinistka mlade generacije, ki s svojimi dosežki sega po zvezdah

Tanja Sonc se z različnih glasbenih tekmovanj ve-
dno znova vrača z odličnimi rezultati. Eden takšnih 
je tudi lanskoletna prva 1. nagrada na Samoborski 
glasbeni jeseni. (Foto: osebni arhiv)

Violinistka Tanja Sonc, ki je Gallusova va-
rovanka postala že pred štirimi let, je ena naj-
prodornejših mladih slovenskih glasbenikov. 
Enaindvajsetletnica je namreč do zdaj osvoji-
la že številne nagrade na državnih in medna-
rodnih tekmovanjih, trenutno pa Radečanka 
študira violino na züriški akademiji.

Kot je pojasnila, ji je vloga Gallusove varo-
vanke v vseh teh letih prinesla veliko dodatnih 
možnosti za nastopanje, Ustanova Gallus pa 
ji je pomagala tudi pri financiranju poletnih 
seminarjev, katerih redna članica je.

Kdaj in kako ste postali Gallusova va-
rovanka?

Varovanka Gallusove ustanove sem od svoje-
ga 16. leta. S starši smo našli podatke na med-
mrežju in potem pisali Tomažu Boletu, če bi 
mi bil v okviru ustanove pripravljen pomagati 
pri izobraževanju. Odgovor sem dobila takoj in 
že čez mesec dni sem imela možnost, da sem 
prvič nastopila kot njihova varovanka.

Kako dolgo se že ukvarjate z glasbo?
Violino sem se začela učiti pri petih letih, 

glasba pa me je spremljala že od majhnih 

nog, saj je mami glasbenica. Svojo ljubezen 
do glasbe sem pokazala že zelo kmalu, saj 
sem vedno z navdušenjem poslušala kon-
certe v prvi vrsti. Ko je mami zvečer vadila 
klavir, sem najraje zaspala pod njim – to je 
bila moja pravljica za lahko noč. Rada sem 
pela melodije in si jih tudi hitro zapomnila. 
Tako so ugotovili, da imam dober posluh, 
po nekaj preizkusih pa tudi, da imam celo 
absolutnega, ki mi zelo pomaga pri igranju 
violine.

In zakaj ste se odločili ravno za violino?

Južnjaški temperament, ujet v 
severnjaško disciplino

Klarinetist in skladatelj Goran Bojčevski razpet med Makedonijo, Avstrijo in Slovenijo

Skladatelj Goran Bojčevski ustvarja v vseh zvrsteh 
glasbe, še posebno pa sta mu blizu klasična in etno.  
(Foto: GrupA, arhiv NT)

Kljub temu, da je svojo glasbeno pot v rani mladosti začel na klavirju, je kmalu njegova edina ljubezen 
postal klarinet, katerega je tudi študiral. (Foto: GrupA, arhiv NT)

Makedonsko-slovenski glasbenik, ki je v 
začetku letošnjega leta končal magistrski 
študij klarineta v Salzburgu, zadnja leta 
ustvarja in živi z družino v Celju.

V svojem glasbenem ustvarjanju še po-
sebno pozornost namenja klasični glasbi v 
etno preobleki, s čimer navdušuje glasbene 
navdušence po vsej Evropi.

Ustanova Gallus je dobra priložnost za 
nadgradnjo vašega dosedanjega glasbene-
ga ustvarjanja. Kako vas je pot zanesla pod 
okrilje te slovenske fundacije?

Odločilen razlog, da sem danes eden Gal-
lusovih varovancev, je bil moj magistrski štu-
dij v Salzburgu. V tem obdobju sem pripra-
vil zgoščenko, za katero sem naredil precej 
zahtevne aranžmaje violinskega programa 
za izvajanje na klarinetu. In prav tovrstni 
posnetki, predvsem Sarasatejeva Carmen, 
so prepričali člane Ustanove Gallus, da sem 
letos postal eden njihovih varovancev in 
omenjeno skladbo izvajal tudi pod njihovim 
okriljem na različnih koncertih.

Kaj si sicer obetate od sodelovanja?

šči. Pri nakupu prve koncertne harmonike so 
mi pomagali starši. Že takrat sem od svojega 
glasbenega učitelja kupil rabljeno harmoniko, 
ki je zdaj zaradi vseh teh let igranja že precej 
dotrajana. Danes so materiali in načini izde-
lovanje povsem drugačni, kot so bili pred se-
demnajstimi leti.

Seveda za profesionalno glasbeno udej-
stvovanje ne zadostuje le vrhunsko glasbilo, 
temveč tudi veliko vloženega truda in talenta 
ter obenem tudi formalnega izobraževanja. 
Zakaj ste se odločili, da se na študij odpravite 
v nemški Weimar?

Za študij v Weimarju sem se odločil, ker 
v času mojega vpisovanja na fakulteto leta 
2004 na ljubljanski glasbeni akademiji še ni 
bilo mogoče študirati harmonike. Tako sem 
se vpisal na nemško akademijo, kjer sem leta 
2008 diplomiral iz pedagoške smeri študija 
harmonike. Ker me je ves čas veselilo tudi 
umetniško glasbeno udejstvovanje, sem se 
na isti akademiji vpisal še na študij umetniške 
harmonike in ga zaključil naslednje leto z ma-
gistrsko nalogo na ljubljanski akademiji.

Koliko profesionalnemu glasbeniku po-
maga diploma?

Pri zaposlitvi še posebno pomaga diploma 
iz pedagoške harmonike, saj je harmonika 
glasbilo, ki zaradi svojih lastnosti ne sodi po-
gosto v orkestre. Kot prvo mora harmonikar 
iskati možnosti zaposlitve v pedagoških vo-
dah. Umetniška diploma je v mojem primeru 
dodatna referenca. Sicer bom pa lahko to oce-
njeval šele čez nekaj let. Dejstvo pa je, da se 
med študijem človek razvija in napreduje.
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Ustanova Gallus je slovenska zasebna fundacija, ki finančno in organizacijsko 
podpira mlade glasbene talente pri uveljavljanju v mednarodnem okolju. Pomaga jim 
pri zagotavljanju štipendij za šolanje v tujini in dodatnem izobraževanju ter tudi pri 
vzpostavljanju stikov in vezi z že znanimi ter uveljavljenimi glasbeniki po svetu.

Letno v svoje vrste sprejme okrog dva do tri nove varovance. Trenutno je pod Gal-
lusovim okriljem sedem mladih glasbenikov, od tega so trije s Celjskega. Že več let 
z Ustanovo Gallus sodeluje priznana radeška violinistka Tanja Sonc. Povsem sveža 
varovanca, ki sta se druščini perspektivnih mladih glasbenikov pridružila v začetku 
letošnjega poletja, sta makedonsko-slovenski klarinetist in skladatelj Goran Bojčevski 
iz Celja ter harmonikar Izidor Kokovnik iz Pariželj v Spodnji Savinjski dolini.

ŠPELA OŽIR

Pod Gallusovim 
okriljem

Očitno ste svojo diplomo zaenkrat dobro 
izkoristi, saj poučujete v velenjski glas-
beni šoli in obenem redno koncertirate z 
različnimi glasbeniki. Znajo ljudje ceniti 
kvalitetno glasbo in trud, vložen v pripravo 
programa za nastop?

Odvisno od okolja. Kvalitetno glasbo po mojih 
izkušnjah zanjo bolj ceniti v večjih mestih in ne-
koliko manj na podeželju. Treba je poudariti, da 
delo glasbenika ni opravljeno, ko pride na oder 
in odigra svoj program, ampak se njegovo delo 
začne veliko prej. Treba je namreč izbrati pro-
gram, primeren dogodku, ga naštudirati in se 
ga potem še naučiti zaigrati. V nekajminutnem 
nastopu se namreč skrivajo ure in ure dela, ki 
je seveda odvisno od glasbene zvrsti.

Večina glasbenikov se trudi, da se karseda 
dobro znajde v različnih glasbenih zvrsteh, 
vedno pa jim je kakšna še posebej ljuba. V 
kateri najbolj uživate vi?

V zadnjem času se največ ukvarjam s klasič-
no, koncertno glasbo, kar ne pomeni, da se ne 
lotim tudi igranja zabavne glasbe.

Omenili ste, da harmonika ni tipično or-
kestrsko glasbilo. Kako je z igranjem v raz-
ličnih zasedbah?

Letos se je sodelovanje na področju komorne 
glasbe pri meni kar precej razvilo. Trenutno 

sodelujem s sopranistko Ireno Preda, ki je bila 
tudi varovanka Ustanove Gallus. Ravno danes 
zvečer bom nastopil s sopranistko Tino De-

bevec v okviru Glasbene mladine ljubljanske 
v projektu Glasba na vodi. Prav tako trenutno 
sodelujem s ChiliArtQuartetom in s saksofo-

Starši so se že zelo zgodaj odločili, da 
me bodo vpisali v glasbeno šolo. Najprej 
sem si želela igrati klavir, vendar ga igra 
že moja sestra, zato ne bi bilo prostora 
za vadenje. Potem sem si zaželela igrati 
violončelo, ampak tudi glede tega glas-
bila starši niso bili navdušeni predvsem 
zaradi njegove velikosti, ki bi me ovirala 
na potovanjih. Na koncu smo se le vsi 
strinjali z violino in zdaj sem zelo zado-
voljna, da smo se odločili tako.

In začelo se je formalno učenje …
Violino sem se začela učiti pri pe-

tih letih pri prof. Arminu Sešku in 
nadaljevala pri prof. Primožu No-
všaku. Lani sem s posebno pohvalo 
diplomirala na Akademiji za glasbo 
v Ljubljani. Trenutno nadaljujem štu-
dij v razredu prof. Nore Chastain na 
Zurcher Hochschule der Kunst v Züri-
chu. Nastopam tam, kjer je možnost 
in kjer so ljudje, ki bi radi slišali moje 
igranje. Sama rada potujem in spozna-
vam nove kulture, saj se s tem veliko 
naučim, daje mi navdih in energijo. 
Nastopala sem že na Hrvaškem, v 

Italiji, Nemčiji, Švici, Belgiji, Franciji, 
Avstriji, na Češkem in v Ameriki.

Z različnih koncev Evrope se ve-
dno znova vračate z najrazličnejši-
mi zavidljivimi dosežki. Kateri so 
tisti največji?

Za mene je dosežek takrat, ko lah-
ko z glasbo ljudem polepšam dan. 
Veliko mi pomenijo koncerti, na ka-
terih sem popolnoma sproščena in se 
lahko prepustim glasbi – teh trenut-
kov se zelo rada spominjam. Tudi na 
nagrade s tekmovanj in na uspešno 
opravljene avdicije sem ponosna, saj 
me to motivira za naprej.

Slednjih se je kljub vaši kratki 
karieri nabralo že kar nekaj …

Leta 2007 sem bila absolutna zma-
govalka na tekmovanju Etide in skale 
v Zagrebu. Na državnem tekmovanju 
Temsig sem leta 2009 prejela prvo 
nagrado in posebno nagrado za naj-
boljšo izvedbo obvezne skladbe, leta 
2011 sem zmagala na Brahmsovem 
tekmovanju v Portschachu v Avstriji. 
V študijskem letu 2010/11 sem pre-

jela Prešernovo nagrado Univerze v 
Ljubljani.

Je sicer v Sloveniji dobro poskr-
bljeno za mlade glasbenike?

Mislim, da je glede na velikost Slo-
venije za mlade glasbenike kar ne-
kaj možnosti za izvajanje, vendar so 
vseeno izkušnje v tujini tiste, ki nam 
odpirajo možnosti. Sama sem imela 
kar nekaj priložnosti, da sem nasto-
pala solo z orkestri v Sloveniji, zaradi 
zmag na tekmovanjih pa imam tudi 
kar nekaj recitalov doma in v tujini.

Kje in v kakšni vlogi se vidite v 
prihodnje?

V prihodnje bi rada končala podi-
plomski študij v Švici in pridobila čim 
več znanja. Upam, da bom imela mo-
žnosti za koncertiranje pred domačim 
in tujim občinstvom, saj me to zelo 
osrečuje. Poleg igranja solističnega re-
pertoarja me zanimata tudi orkestrska 
in komorna glasba. Letos sem končala 
enoletni praktikum v orkestru Ton-
halle Zürich in upam, da bom z njim 
lahko sodelovala tudi v prihodnje.Sončeva je pogosto koncertira na celjskih odrih. (Foto: osebni arhiv)

Upam, da bo sodelovanje prineslo karseda 
veliko koncertov in sodelovanja z različni 
orkestri. Dandanes je namreč zelo težko kot 
solist nastopati z dobrimi in znanimi filhar-
monijami. V prvi vrsti torej računam na do-
bro promocijo in lažji dostop do različnih 
ustanov. V zadnjih letih sem namreč napisal 
kar nekaj del, za katera si želim, da bi jih 
glasbeniki čim večkrat izvajali. Vesel bi bil, 
če bi slovenski orkestri večkrat izvajali moja 
in tudi dela drugih sodobnih skladateljev.

In zakaj se po vašem mnenju orkestri 
težje odločajo za izvajanje del sodobnih 
skladateljev?

Ponavadi se orkestri odločajo predvsem 
za utečene, lahko bi rekel »varne« klasične 
repertoarje, ki so poslušalcem zelo znani. 
Orkestre je namreč precej težje prepričati, da 
zaigrajo kakšne nove, sodobne skladbe.

V osnovi ste klarinetist, šele kot študent 
ste začeli pisati tudi glasbena dela. Zakaj 
ravno klarinet?

Kot majhen deček sem se najprej učil igrati 
klavir, ki pa mi ni bil preveč všeč. Nekoč sem 
si pred učno uro umazal roke in v glasbeni 
šoli nalašč popolnoma umazal klavirske tip-
ke. Videli so, da mi res ni do klavirja, zato so 
mi ponudili trobento in klarinet. Kot šestletni 
deček seveda nisem vedel, kaj sploh je klari-
net. A sem se vseeno odločil zanj. Ko sem ga 
prvič zagledal in slišal, sem se popolnoma 
zaljubil vanj in ta ljubezen traja še vedno.

Ste rojen Makedonec. Kako vas je pot 
zanesla v Slovenijo?

Ko sem bil star 18 let, sem se odločil za 
študij klarineta na ljubljanski glasbeni aka-
demiji. V bivših jugoslovanskih republikah 
je bila slovenska akademija za glasbo zelo 

nistko Lariso Marjanović. Jeseni bom nastopil 
na koncertu za harmoniko in orkester.

Je konkurenca med harmonikarji v Slo-
veniji velika?

Konkurenca nikoli ne počiva, še posebno ne 
zdaj, ko je na ljubljanski glasbeni akademiji od-
delek za harmoniko, na katerem poučujejo trije 
profesorji, kar pomeni, da število diplomantov 
strmo narašča.

Prav zaradi tega je treba izstopati in svoje 
delo znati »prodajati«. Kako gledate na pri-
ložnosti v različnih šovih, v katerih iščejo 
takšne in drugačne talente?

V teh primerih že samo ime pove, da gre za 
šov, zato kultura in umetnost nimata poseb-
nega pomena. Žirija namreč išče produkt, ki 
bo navdušil širše množice, kar pri kulturni 
in umetnosti ni glavni cilj. Prav zaradi tega 
me tovrstni šovi ne privlačijo.

Torej si svoje prihodnosti ne boste krojili s 
tovrstnimi televizijskimi oddajami. Kakšni 
so vaši načrti?

V prvi vrsti želim uspešno dokončati študij 
na ljubljanski akademiji in kupiti novo glasbilo, 
s katerim bom lahko še naprej nadgrajeval in 
razvijal svoje igranje. Glede na to, da sem kar 
nekaj časa preživel v tujini, si v prihodnje obe-
tam tudi sodelovanje s tujimi glasbeniki.

Poleg pedagoškega dela je Kokovnik redni gost na različnih recitalih. Eden takšnih nastopov je bil tudi 
pred tremi leti v okviru GM odra v Celjskem domu. (Foto: GrupA, arhiv NT)

uveljavljenja in prav to je bil poleg podob-
nosti jezikov tudi razlog, da sem izbral prav 
njo. Ko sem končal študij v Ljubljani, sem 
magistrsko izobraževanje nadaljeval v Salz-
burgu.

Ali na vašo glasbo vplivajo makedonske 
korenine in čas, ki ste ga preživeli v Avstri-
ji in Sloveniji?

Vsekakor. Za svoja dela črpam navdih in 
teme iz balkanske folklore. Na prostoru bi-
vše Jugoslavije je bila namreč močno razvita 
raznolika kultura, zato je škoda, da bi vse 
to utonilo v pozabo. Tako vedno jemljem 
teme iz različnih folklor in jih na svoj način 
predelam.

Razpetost med vsemi tremi državami je 
v vašem primeru bolj prednost kot kakr-
šnakoli ovira …

Absolutno. Prednost je predvsem to, da ka-
dar v človeku ostane južnjaški temperament 
in obenem pridobi še severnjaško disciplino, 
kakšne so vajeni v Avstriji, je to idealna kom-
binacija. Ti nasprotji se namreč zelo dobro 
dopolnjujeta, kar se tudi občuti v glasbi. V 
Makedoniji je ogromno dobrih glasbenikov. 
Kaj pa so skrivnosti, da pogledajo iz povpre-
čja? Meni se zdi, da so to predvsem formalna 
izobrazba, ki jo pridobijo na znanih univer-
zah, disciplina in red.

Že med študijem ste veliko igrali in si na 
ta način veliko stroškov za študij pokrili 
sam. V kakšnih zvrsteh je največ zaslužka? 
Je to zabavna glasba?

Največ se lahko zasluži v zabavni glasbi. 
Trudim se, da ne podležem popolnoma fi-
nancam, zato ne sprejmem vseh projektov. 
Seveda pa je tudi zabavna glasba lahko kva-
litetna. Zame namreč obstajata le dobra in 

slaba glasba. Izvajanje različnih zvrsti glasbe 
daje izvajalcu ogromno izkušenj. Sicer pa sta 
mi pri ustvarjanju najbližji klasična in etno 
glasba, kar se lahko zelo dobro prepleta.

Kako kriza vpliva na glasbenike?
Prepričan sem, da je čas krize potrebno 

izkoristiti za ustvarjanje novih projektov, na-
predovanje in razvijanje. Na stvari je vedno 
potrebno gledati pozitivno in tako v času, ko 
ni toliko koncertov, ustvariti nove projekte, 
ki jih lahko glasbenik predstavlja, ko se zač-
ne obdobje gospodarske rasti.

Kaj so tisti glavni aktualni projekti?
V preteklem letu sem se lotil kar nekaj po-

membnih projektov. Nastopal sem v tujini, 

kjer imam še vedno nekaj »odprtih« sodelo-
vanj. Eden izmed takšnih je z mojo skupi-
no Kabadayas, s katero imamo že avgusta 
nekaj koncertov po bivših jugoslovanskih 
republikah. Po dobro sprejetem sodobnem 
baletu He, he, helium, za katerega sem na-
pisal glasbo, sem sedaj dobil povabilo, da 
poskrbim za glasbo še za film o ukradenih 
otrocih režiserke Maje Weis. Sicer pa trenu-
tno s Stanetom Špeglom želim na sodoben 
način z elektronsko podlago predstaviti naj-
bolj znana klasična dela ter jih predstaviti 
na zgoščenki.
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Novi tednik vam dostavimo 
na dom. V prosti prodaji stane 
četrtkova izdaja – dva časopisa v 
enem in TV-Okno – 2,50 evra.

Dodatni popusti pri plačilu naroč-
nine vnaprej: 7 % pri plačilu za eno 
leto, 3,5 % pri plačilu za pol leta, 
2 % pri plačilu za tri mesece.

OB ČETRTKIH – INFORMACIJE IZ VAŠEGA KRAJA  – ZGODBE S CELJSKEGA

PODARITE
Želite dati enkrat in obdarovati z enim darilom večkrat? Novi tednik vam to omogoča. 
Svojemu prijatelju, sorodniku, poslovnemu partnerju podarite časopis za izbrano 
naročniško obdobje in obdarovali ga boste večkratno. Naročnik, ki mu boste podarili 
Novi tednik, bo brezplačno prejemal tudi vse posebne izdaje časopisa, uveljavil bo 
lahko pravico do štirih brezplačnih malih oglasov in dveh čestitk na Radiu Celje. In 
to še ni vse.

Nakup darila je preprost. Izpolnite podatke o 
plačniku naročnine in podatke o naslovniku –

naročniku Novega tednika.

IME IN PRIIMEK:

ULICA:

KRAJ:

KONTAKTNI TELEFON/GSM:
NT&RC d.o.o. bo podatke uporabljal samo za potrebe naročniške službe
Novega tednika.

 PODATKI O PREJEMNIKU NAROČNIKU

IME IN PRIIMEK:

ULICA:

KRAJ:

DATUM ROJSTVA:

Plačano obdobje: od                                        do

PODPIS:
NT&RC d.o.o. bo podatke uporabljal samo za potrebe naročniške službe
Novega tednika.

 PODATKI O PLAČNIKU NAROČILNICA
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Novi tednik že 68 let. Piše o življenju in delu prebivalcev z območja 33 občin na Celjskem.

ZAP. ŠT. AVTOR NASLOV PRIPOROČA

1. Alma M. Karlin Urok Južnega morja Biserka Povše Tašić

2. Arto Pasasilinna Prikupna struparka Saška T. Ocvirk

3. Berta Bojetu Filio ni doma Tatjana Cvirn

4. Dan Ariely Predvidljivo nerazumni Anja Deučman

5. Dr. Miro Cerar Pamet v krizi Ivana Stamejčič

6. Drago Jančar Severni sij Brane Jeranko

7. Florjan Lipuš Zmote dijaka Tjaža Branko Jeranko

8. Franc Saleški Finžgar Sama Šplea Ožir

9. Frank B. Gilbert ml.,
Ernestine G. Carey

Za ducat ceneje Anja Deučman

10. Gari Kasparov Kako življenje oponaša šah Urška Selišnik

11. Hans Hellmut Kirst Noč dolgih nožev Biserka Povše Tašić

12. Ivan Cankar Na klancu Simona Šolinič

13. Ivan Minatti Nekoga moraš imeti rad Urška Selišnik

14. Kathryn Stockett Služkinje Tatjana Cvirn

15. Kerstin Gier Klub vražjih mamic Saška T. Ocvirk

16. Lee Carroll The Journey Home
(Potovanje domov)

Simone Šolinič

17. Maruša Krese Vsi moji božiči Urška Selišnik

18. Mila Kočevar Bel oblak Saška T. Ocvirk

19. Nada Gaborovič Objokuj jutro Biserka Povše Tašić

20. Stephan S. Stepsky-Doliwa Sai Baba govori zahodu Biserka Povše Tašić

21. Zora Tavčar, H. Glušič,
M. Jevnikar

Pod južnim križem Branko Jeranko

22. Zorko Simčič Poslednji deseti bratje Urška Selišnik

23. Žarko Laušević Leto mine, dan nikoli Tatjana Cvirn

Izberite naj knjigo 
Poletne bukvarne!

Glaso-
vali boste 
lahko za 
knjigo, ki 
je navede-
na na spisku 
in jo boste 
tudi vi prebrali ter vas bo 
najbolj navdušila. Ni dovolj, da boste le ozna-
čili zaporedno številko knjige, na kupon boste 
morali zapisati tudi misel, ki se vam bo najbolj 
vtisnila v spomin. Pri glasovanju bomo upošte-
vali le pravilno in v celoti izpolnjene originalne 
časopisne kupone.

tudi vi prebrali ter vas bo 

Glasovanje se začenja!

IME IN PRIIMEK

NASLOV

KONTAKTNA GSM/TEL. ŠT.

E-NASLOV

ZAPOREDNA ŠT. KNJIGE, ZA KATERO GLASUJEM

MISEL, KI ME JE NAJBOLJ NAVDUŠILA

KUPON

Originalen, izpolnjen kupon z vsemi kontaktnimi podatki pošljite 
na naslov: Uredništvo Novega tednika, Prešernova 19, 3000 Celje, 
najpozneje do petka, 31. avgusta 2013

Objavljamo spisek knjig, ki smo jih novi-
narji naše medijske hiše v letu 2013 že pre-
brali in predstavili v rubriki Bukvarna.

Izberite svojo knjigo iz spiska 
Poletne bukvarne Novega 
tednika
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Izognite se zgolj suhoparnemu naštevanju, pričarajte 
nam eksotične oddaljene in morda tudi bližnje kraje, 
skrite pred našim nosom, začinite še s kakšno prigodo, ki 
nam bo slikovito ponazorila utrip kraja in način življenja 
domačinov. Skratka, potegujte se za najboljši potopis po 
izboru naših bralcev. Kako?

Torej: vsi, ki ljubite potovanja in – pozor, to je pogoj za sodelovanje – živite v kateri od 
33 občin na Celjskem, ki jih »pokriva« Novi tednik, ter ste obiskali katerikoli kotiček sveta, 
lahko sodelujete v akciji.

Za dodatna pojasnila pišite in povprašajte na e-naslovu tednik@nt-rc.si. Potopise je treba oddati v elektronski obliki na 
omenjen naslov. Posebej priložite tudi fotografije v čim večjem formatu. Pripišite še svoje podatke, tudi kraj bivanja.

Navdušite nas 
s potopisom!

Že lani smo v akciji Dobrote slovenskih kmetij odkrivali pridne 
roke gospodinj na Celjskem, ki so z vlaganjem, s kuhanjem, z 
mešanjem in še s čim pridobile znak kakovosti za svoje dobro-
te. Akcijo bomo nadaljevali tudi letos, ko bomo predstavili 12 
dobitnikov znaka kakovosti z letošnje razstave na Ptuju.

»Na kmetiji, kjer sem bila 
doma, nismo toliko vlagali. 
Ko sem se poročila na to 
kmetijo, so tu veliko vlaga-
le moževe tete, tudi od njih 
sem se naučila vlaganja,« 
je povedala na obisku na 
veliki kmetiji v Žepini pri 
Ljubečni Darinka Rečnik, ki 
je na letošnjem ocenjevanju 
Dobrot slovenskih kmetij 
prejela znak kakovosti. Za-
služila si ga je z vloženimi 
kislimi kumarami.

Na veliko kmetijo v Žepini 
se je poročila, ko je bila stara 
komaj osemnajst let, po mo-
ževi smrti kmetuje skupaj 
s sinom. Kmetujeta na 42 
hektarjih zemlje, kmetija je 
usmerjena v živinorejo. V sta-
rih časih so imeli na tej veliki 
kmetiji celo po šestnajst otrok 
in različno delovno silo, ki je 

DOBROTE SLOVENSKIH KMETIJ

»V kmečkem stanu sem kar zadovoljna, 
le da bi država na nas kmete bolj pa-
zila. Da cene ne bi padale, ampak da 
bi se vsaj deloma povišale, saj vemo, 
kakšni so časi,« je bila odkritosrčna 
Darinka Rečnik.

Rada je v kuhinji
bila v pomoč pri kmečkih de-
lih, zato so vedno rabili veliko 
vložene hrane. Ko se je omo-
žila, so tete vlagale predvsem 
mešano zelenjavo, kumare, 
nekaj paprike, marelice, 
marmelado … Na podstrešju 
je tako še našla velike kozar-
ce za vlaganje, za od pet do 
osem litrov vsebine. In včasih 
so vloženo sadje in zelenja-
vo zaprli kar s celofanom in z 
gumico. Čeprav sta na kmetiji 
v Žepini zaenkrat dva stalna 
prebivalca, potrebujejo veli-
ko vložene zelenjave in sad-
ja. Dela ne kmetiji je veliko, 
zato pomaga veliko ljudi, ki 
jim gospodinja Darinka Reč-
nik ponudi malico. Tako vloži 
po več kot sto kozarcev kislih 
kumar, ki jih na njenem lepo 
urejenem vrtu ne zmanjka. 
Letos je njene kumare poško-

dovala toča, vendar so si po 
njej vseeno lepo opomogle. 
Vlaga ob večerih, ko je v hiši 
mirno.

Rada kuha in peče
Z nasveti je pri vlaganju po-

magala še nekaterim drugim 
gospodinjam, ki so se tega 
želele dobro naučiti. »Recept 
nadgradim po svojem okusu,« 
je povedala Rečnikova. Pri 
kislih vloženih jedeh so po-
membni pravo razmerje med 
kisom, vodo, sladkorjem in so-
ljo in seveda začimbe. Vloženi 
papriki doda manjšo količino 
olja in cel poper. Med različ-
no Rečnikovo vloženo hrano 
so divji travniški šampinjoni, 
ki najbolj rastejo tam, kjer se 
pase njihova živina. Prvi znak 
kakovosti je prejela za vložene 
kisle paprike leta 2009, po treh 

zlatih priznanjih zanje. Na 
ocenjevanju Dobrot sloven-
skih kmetij na Ptuju je prejela 
že vsega skupaj 32 priznanj. 
»Včasih je za las manjkalo, 
vendar se s tem nisem nikoli 
obremenjevala. Pač rada so-
delujem,« je povedala odlična 
gospodinja. Pravi, da na oce-
njevanjih predvsem rada pre-
veri svoje znanje. Na Dobro-
tah slovenskih kmetij sodeluje 
od leta 1996 z vsem mogočim, 
od vložene paprike in kumar, 
od ajdovega in čebulnega do 
koruznega in še kakšnega 
kruha, kompotov, feferonov, 
s salamami, šarkljem … »Na-
sploh rada kuham in pečem,« 
je dodala.

Pela je rada
Darinka Rečnik je vse ži-

vljenje kmečka gospodinja, 

Danica Rečnik, prejemnica znaka kakovosti za kisle kumare, jih vloži tudi po več kot sto kozarcev. Pred tem je prejela znak kakovosti za kisle paprike.
Za prepevanje v pevskem zboru, na bližnji Ljubečni, je prejela Gallusovo 
priznanje.

v drugi službi ni bila nikoli, 
saj je doma ogromno dela. In 
kako je prišlo do njene odloči-
tve za kmečki stan? »Ko sem 
se poročila kot osemnajstle-
tna, o tem nisem veliko pre-
mišljevala. Doma sem bila na 
manjši kmetiji, kmečko delo 
me je veselilo,« se spominja. 
Na novem domu je takrat ži-
velo veliko ljudi, danes so raz-
mere na podeželju drugačne. 
Rodila je dva sina, trenutno 
se veseli skorajšnjega dru-
gega vnuka. Njen delavnik 
se začne po šesti uri zjutraj, 
najprej pogleda na hitro v 
hlev, nato spije kavico in se 
vrne v hlev. Sledijo različni 
opravki, poleti je veliko dela 
zunaj, zvečer rada kaj bere ali 
si na kratko ogleda televizij-
ska poročila ali kakšen film. 
Ob nedeljah pripravi večje 

družinsko kosilo, zbere se 
širša družina.

Veliko ji pomeni delovanje 
v aktivu kmečkih žena Meta, 
kjer je vključena več kot tri 
desetletja, v zadnjih manda-
tih je v upravnem odboru. 
»Tudi tam se veliko nauči-
mo, izpopolnimo, odhajamo 
na izlete in prijateljujemo,« 
se je med pogovorom rada 
spomnila Mete. Veliko ji je 
pomenilo tudi prepevanje v 
ženskem pevskem zboru na 
Ljubečni. »Po operaciji sem 
prenehala, vendar se spra-
vljam nazaj. Še vedno me 
pokličejo in obiščejo, zelo so 
srčne,« je povedala o pevkah. 
»Tisti dve uri pevskih vaj sta 
minili, kot bi trenil,« se jih je 
rada spominjala.

BRANE JERANKO
Foto: GrupA

Darinka Rečnik je prejela na ocenjevanju Dobrot slovenskih kmetij 32 priznanj 
– Kmetuje na 42 hektarjih zemlje

Enostavno. Upoštevajte nekaj naših napotkov in se držite predpisane dolžine: 
največ pet tisoč znakov in najmanj tri zanimive fotografije z zgovornimi podpisi. 
Potopise s potovanj po Sloveniji in tujini nam lahko pošljete do vključno 31. 
julija 2013. Objavljati jih bomo začeli 1. avgusta. Seveda po minimalnem 
vstopnem pragu, kar pomeni, da morajo zadostiti zapisanim pogojem, 
temeljnim zakonitostim potopisa in slovenskega jezika. Potopise bomo oštevilčili 
in jim dodali kupon za glasovanje. Glasovanje za najboljši potopis bo trajalo ves 
avgust, ko jih bomo tudi objavljali. Septembra bomo razglasili zmagovalca. Avtor 
bo prejel nagrado s pridihom po potovanjih, med bralci, ki boste glasovali, pa 
bomo prav tako izžrebali nekoga, ki mu bomo polepšali življenje.
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Marina Burjan

Bolezen človeka vsekakor zaznamuje in 
spremeni, a kot pravi Marina Burjan, 
na bolje. »Na življenje gledaš precej bolj 
svetlo in pozitivno. Drobne stvari iz 
vsakdana te ne vržejo več iz tira. Poleg 
tega v nesreči spoznaš ljudi, ki s teboj 
ostanejo za vedno.«

Sem, naredim, povem
Po težki bolezni je sicer večna optimistka Marina Burjan zaživela še bolj polno in kakovostno

»Stara sem bila 29 let in 
imela sem 5 let staro hčer-
kico. V prvem trenutku, ko 
sem izvedela za diagnozo, 
je bilo resnično hudo. A ne 
toliko zaradi mene kot za-
radi otroka. Prepričana sem 
bila, da je nihče ne bo znal 
vzgojiti, zato sem si takrat 
želela, da bi preživela le 
še toliko let, da bo končala 
osnovno šolo. A sem imela 
veliko srečo in sem dočaka-
la tudi vnuke,« spomine na 
dan pred triintridesetimi 
leti, ko je izvedela za dia-
gnozo raka dojke, opisuje 
Marina Burjan iz Pongra-
ca pri Žalcu. Kot pravi, je 
pogled v preteklost danes 
precej manj boleč, kot je 
bil takrat in šele čez čas se 
človek zave, koliko lahko 
bolezen tudi da.

Težka bolezen, kot je rak, 
ne prizadene le obolelega, 
temveč celo družino. Kadar 
so v borbo z rakom vključeni 
tudi otroci, je še toliko težje. 
A Marina Burjan se ni dala 
in se je z zahrbtno bolezni-
jo odločno spopadla, kljub 
temu da začetne diagnoze 
niso bile najbolj spodbudne. 
»Ko sem odhajala v bolnišni-
co na operacijo, ki so ji sledile 
kemoterapije, je moja mami 
močno jokala, jaz pa sem se, 
kot mi je kasneje povedala hči, 
od doma odpravila z nasme-
hom,« pripoveduje. Čeprav ji 
je poleg optimizma in velike 
želje prav podpora družine 
pomagala premagati bolezen, 
je ni želela pretirano obreme-
njevati. »Otrok si zasluži brez-
skrbno otroštvo in nepošteno 
bi bilo takrat petletno deklico 
obremenjevati s tako težkimi 
problemi.« Ker navzven nikoli 
ni kazala obupa in žalosti, je 
tudi hči mamino odsotnost v 

»Ženske ponavadi 
živimo za družino 
in službo, zase 
pa nam zmanjka 
časa. Treba se je 
naučiti tudi sebe 
postaviti na prvo 
mesto.«

»Najprej se v človeku nabere veliko ža-
losti in jeze. Nato se spremeniš in vidiš, 
kako trava raste, kako cvetijo rožice, 
vonjaš zrak. Skratka živiš.«

ve, kako se človek v takem 
položaju počuti, se je pred 
dobrimi 14 leti odločila, da se 
bo kot prostovoljka pridružila 
skupini za samopomoč, ki de-
luje v celjski bolnišnici. »Sem 
prostovoljka za individualno 
pomoč in na željo bolnice z 
rakom dojke tudi obiščem. Z 
njimi se pogovarjam, jočem, 
smejem, jih spodbujam, pred-
vsem pa delim svoje izkušnje 
in vero v življenje.« Za ljudi, 
ki so se v življenju spopadli 
z res težko preizkušnjo, ki so 
zrli smrti v oči, je značilno, da 
so zelo pozitivno naravnani. 
S pregovorom, da je smeh pol 
zdravja, se strinja tudi Marina 
Burjan, katere zaščitni znak 
je prav glasen smeh, ki sogo-
vornika enostavno pritegne, 
da se ji pridruži.

Polno zaposlena 
upokojenka
Danes je Marina podob-

no kot številni upokojenci 
polno zaposlena. Rada je v 
naravi, zato se s prijateljica-
mi večkrat poda na kakšen 
sprehod, okoli hiše ureja vrt, 
redno hodi tudi na telovadbo 
in se druži s prijateljicami iz 
skupine za samopomoč. »Gre 
za organizirano samopomoč, 
kjer se znotraj ekipe veliko iz-
obražujemo. Še preden sem 
se pridružila skupini, sem 
opravila daljše izobraževanje, 
ki ga zdaj trikrat letno nadgra-
jujemo,« pojasni Marina, ki je 
v tej ekipi našla še dodatno 
moč, oporo in prijateljstvo. 
Njena velika prijatelja sta tudi 
dva vnuka, na katera je silno 
ponosna. Starejši se trenutno 
šola na Floridi in Marina ga 
je lani v Združenih državah 
Amerike tudi obiskala. V treh 

mesecih, kolikor je bivala on-
stran velike luže, je, kot pravi, 
spet spoznala nek nov svet. 
»Prvič sem se sama odpravila 
na tako dolgo pot z letalom 
in bila je res zanimiva izku-
šnja,« v smehu pove 62-letna 
upokojenka.

Rak ni več tabu
Nekoč se je o raku bistveno 

manj govorilo, ugotavlja Ma-
rina, ki razlike opaža tudi pri 
bolnicah. »Včasih so nas veliko 
več spraševali o stvareh, pove-
zanih z boleznijo, danes pa o 
njej že veliko vedo. Tako da se 
včasih pogovarjamo o povsem 
drugih stvareh, ki jih težijo, in 
potrebujejo nekoga, da se mu 
izpovejo,« razlaga Marina, ki 
je nad tem, da rak danes ni več 
tabu, navdušena. Kot pravi, 
bolniki pri boju z boleznijo res 
potrebujejo podporo, a otožni 
pogledi okolice in pomilovanje 
jim zagotovo ne pomagajo. Rak 
ni nekaj, kar človeka stigmati-
zira. Na srečo danes, tisti, ki o 
svoji bolezni spregovorijo, niso 
več čudaki. Če zgodba o zma-
gi nad boleznijo opogumi vsaj 
enega bolnika, je to uspeh.

LEA KOMERIČKI
Foto: SHERPA

času zdravljenja bistveno laže 
prenašala in kot ji je kasneje 
zaupala, je bila prepričana, da 
že ne more biti tako hudo, če 
pa mamica ne joče.

Z izkušnjami 
pomaga drugim
Kot nam je zaupala sogo-

vornica, si je v času po opera-

ciji močno želela, da bi skozi 
bolnišnična vrata stopila žen-
ska, ki je raka uspešno pre-
magala in bi svoje izkušnje 
delila z njo. Sama je namreč 
takrat poznala le dva, ki sta 
imela raka, a sta oba umrla. 
»To so bili še časi, ko je rak 
pomenil smrt,« se spominja 
Marina. Prav zaradi tega, ker 

STARA GROFIJA - DOŽIVITE SOZVOČJE
AMBIENTA IN ČASA!
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Ko se potapljajo paraplegiki
Dan brez vozička na konjiškem kopališču, kjer se posebej posvečajo potapljanju paraplegikov

»V vseh teh letih se je potapljanje invalidov na konjiškem 
kopališču dobro uveljavilo. Trenutno je edino, ki je dalo prilo-
žnost ljudem, ki so gibalno ovirani,« je povedal na Dnevu brez 
vozička na konjiškem bazenu predsednik Plavalnega kluba 
Slovenske Konjice Branko Ravnak. Klub, ki se je posebej po-
svetil potapljanju paraplegikov, je pripravil z Društvom para-
plegikov jugozahodne Štajerske že deseti Dan brez vozička.

»Enkrat na leto opozorimo 
nase tako, da pokažemo, kako 
se lahko gibalno ovirani pre-
mikajo v družbi,« je pojasnil 
namen Dneva brez vozička 
predsednik Branko Ravnak. 
Pred enajstimi leti, ko so se za-
čeli potapljati, je bilo športov 
za gibalno ovirane malo, da-
nes je zanje precej možnosti, 
od kolesarjenja do smučanja. 
Slovenci, konkretneje Konjiča-
ni, so bili med prvimi, ki so se 
začeli ukvarjati s potapljanjem 
invalidov celo v mednarodnem 
okviru. Danes imajo na primer 

bazenu. Njegov velik podvig 
je bil lani februarja, ko se je v 
Rudniškem jezeru v Kočevju 
potapljal pod ledom.

Med letošnjem potaplja-
njem v vesoljskem zvezdnem 
mestu pri Moskvi je bil Peklar 
skupaj z Alešem Povšetom iz 
Šmartnega ob Paki. V ruskem 
vesoljskem centru so imeli na 
voljo bazen, v katerem sta ko-
piji dveh vesoljskih modulov, 
kjer urijo ruske astronavte. Po-
vše je postal potapljač po na-
ključnem srečanju z Brankom 
Ravnakom v Zrečah, nato se je 
na morju prvič potopil, se takoj 
navdušil in kmalu začel šola-
ti. »To je zame velik užitek in 
sprostitev, izklop iz vsakdanje 
dirke. In pod vodo smo enako-
vredni ostalim, na voziček po-
zabimo,« ugotavlja Šmarčan, ki 

je v službi v rednem delovnem 
razmerju za štiri ure. Za Povše-
ta je bilo največje doživetje po-
tapljanje med morskimi psi na 
Kubi, precej zahtevno je bilo 
potapljanje ob razbitinah dveh 
potopljenih ladij, ob Rdečem 
morju v Egiptu pa mu preve-
lika gneča ni bila všeč. Zvečer 
po Dnevu brez vozička je bil 
pred Alešem Povšetom nov 
daljni cilj, podvodna čistilna 
akcija kraške reke v Hercego-
vini. Rednih potapljačev pa-
raplegikov je v Sloveniji šest, 
vključno s priložnostnimi jih 
je več kot dvajset.

S parakajakom
Dneva brez vozička v Sloven-

skih Konjicah se je udeležilo 
nekaj paraplegikov iz Zagreba, 
Varaždina in Beograda, med 

njimi so bili potapljači. Konji-
ški plavalni klub z njimi redno 
sodeluje. Med najbolj zanimi-
vimi sodelujočimi na srečanju 
v Slovenskih Konjicah je bila 
slovenska paraolimpijka Tanja 
Cerkvenik iz Ljubljane, ki je 
potapljanje preizkusila, vendar 
se zanj ni odločila. Najprej je v 
invalidskem vozičku začela s 
treniranjem meta kopja ter na 
paraolimpijadah v Pekingu in 
Londonu osvojila peto oziroma 
sedmo mesto. Pojavil se je nov 
izziv, vožnja s parakajakom, s 
kajakom, ki je navzven enak 
običajnemu, vendar je prila-
gojen gibalno oviranim. Na 
paraolimpijskih igrah v Riu de 
Janeiru bo to nova disciplina, 
Cerkvenikova začenja s prvimi 
treningi. »Že povezava z vodo 
me pomirja in zaenkrat sem 

navdušena,« je povedala po 
prvih vožnjah po Ljubljanici 
in Bohinjskem jezeru. Novost, 
parakajak, je predstavila tudi z 
vožnjo po konjiškem mestnem 
kopališču.

Razlike med gibalno ovi-
ranimi in tistimi, ki teh težav 
nimajo, začenjajo izginjati. 
Ptujčan Peklar je tako prišel 
na srečanje v Slovenskih Ko-
njicah s freewheelom, tako 
imenovanim petim kolesom, 
pomembno novostjo, ki se 
namesti na klasični invalidski 
voziček. Z njim se lahko para-
plegik vozi po neravnih povr-
šinah, na primer po travnikih 
in gozdu. Peklar je bil s petim 
kolesom tudi na družinskem 
sprehodu po Pohorju.

BRANE JERANKO
Foto: TimE

celo inštruktorja paraplegika 
Damjana Peklarja, ki uči po-
tapljanja tiste, ki niso invalidi.

Med morskimi psi
Peklar, ki je s Ptuja, se pota-

plja že od začetka potapljanja 
paraplegikov v Sloveniji. »Že 
prej, kot hodeči, sem imel že-
ljo po potapljanju, ki se mi je 
uresničila, ko sem srečal Ko-
njičana Branka Ravnaka, ki je 
prvo skupino takrat že nau-
čil,« se spominja Ptujčan, ki je 
bil med Dnevom brez vozička 
med potapljači na konjiškem 

Za jubilejni Dan brez vozička so na konjiškem kopališču med drugim predstavili vožnjo paraplegikov s kajakom.

Aleš Povše iz Šmartnega ob Paki, se je letos med drugim potapljal v 
ruskem vesoljskem centru pri Moskvi. Pred nekaj dnevi se je udeležil 
podvodne čistilne akcije v Hercegovini.

Branko Ravnak iz Plavalnega kluba Slovenske Konji-
ce, ki se posveča potapljanju paraplegikov. Njegova 
prizadevanja poznajo v marsikateri tuji državi.

Freewheel, tako imenovano peto kolo, omogoča invalidom vožnjo po neravni površini, 
na primer po travniku ali gozdu. Ob konjiškem bazenu je novost preizkusil paraplegik iz 
Hrvaške.

Na spletni strani Zveze pa-
raplegikov Slovenije so za-
pisali, da bi lahko program 
potapljanja vključili celo v 
program rehabilitacije, saj je 
primeren skoraj za vse paci-
ente, tudi za najtežje gibal-
no ovirane.
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Pozorni bodite na tehniko
Plavanje postaja vse bolj priljubljena oblika rekreacije

Čeprav v vodi sklepi niso 
tako obremenjeni, je po-
membno, da plavamo pra-
vilno. Poletje je čas, ko si 
večkrat privoščimo oddih 
na morski obali ali ob ba-
zenu. Ob razgretem ozračju 
nam navadno prija tudi pri-
jetna osvežitev v vodi, ki jo 
lahko enostavno združimo 
še z zelo zdravo obliko re-
kreacije.

Plavanje je namreč špor-
tna aktivnost, primerna za 
vse generacije, ki ne obre-
menjuje sklepov, obenem 
pa poskrbi za dejavnost ce-
lotnega telesa. A če želimo 
svojemu telesu res dobro, je 
treba plavati pravilno, pravi 
vodja plavalne šole Neptun-
ček Matej Čretnik. Tako kot 
pred vsako športno dejavno-
stjo moramo tudi pred plava-
njem poskrbeti za primerno 
ogrevanje, opozarja Čretnik. 
»Osnovne ogrevalne vaje pla-

V vodi nosimo zgolj desetino svoje kopenske teže, medtem ko je upornost 
vode kar dvakrat večja v primerjavi z zrakom. Glavna značilnost plavanja 
je, da nimamo trdnega oprijema s podlago, temveč moramo za ravnotežje 
in obstanek na gladini poskrbeti z lastno aktivnostjo. Zato za premikanje v 
vodi porabimo precej več energije.

Največ bomo zase naredili, če bomo plavali pravilno. Za to je, kot pravi vodja plavalne šole Neptunček Matej Čretnik, treba zmočiti 
tudi glavo.

valcev se ne razlikujejo od 
vaj, ki jih izvajamo pri dru-
gih športih. Smo pa pri tem 
še posebej pozorni na vrat, 
roke in noge,« pravi Čretnik. 
Čeprav je predvsem najmlaj-
še včasih težko zadržati na 
robu bazena, je ogrevanje na 
suhem osnova vsakega, tudi 
rekreativnega plavalnega 
treninga, poudarja plavalni 
učitelj, ki te dni na celjskem 
bazenu v svet plavanja uvaja 
celjske počitnikarje.

Šteje tudi pravilno 
dihanje
Poznamo štiri tehnike pla-

vanja, in sicer prsno, ki ji v 
pogovornem jeziku rečemo 
tudi žabica, prosto ali kravl, 
hrbtno in delfinovo. Najbolj 
razširjeni sta vsekakor prosta 
in prsna tehnika, ki po bese-
dah Čretnika tudi zahtevata 
nekaj plavalnega predznanja. 
»Čeprav sodi plavanje med 

najbolj varne športe, lahko 
pride pri napačnem izvaja-
nju tehnike tudi do težav in 
poškodb,« pojasnjuje. S pla-
vanjem tako imenovane turi-
stične žabice, ko je glava ves 
čas nad gladino vode, lahko 
pride zaradi nenaravnega 
položaja do bolečin v hrbtu, 
pravi plavalni učitelj. »Zato je 
pri učenju plavalnih tehnik 
najprej treba osvojiti pravil-
no dihanje. Pri prsnem slogu 
se plava z glavo v vodi, ob 
zavesljaju se naredi vdih in 
nato z glavo znova pod vodo. 
Tudi pri kravlu je osnova di-
hanje, le da se v tem primeru 
vdihne na stran,« pojasnjuje 
sogovornik.

Po svojih 
sposobnostih
Plavanje v bazenu, jezeru 

ali na morju se ne razlikuje. 
»Morska voda je slana, kar 
pomeni več vzgornika, zato 

je plavanje v morju nekoliko 
lažje. V jezeru ponavadi ne 
vidimo dna in zaradi tega 
lahko izgubimo občutek za 
smer plavanja. Na morju in 
jezeru se lahko občasno po-
javijo valovi, kar je za neka-
tere plavalce lahko moteče,« 
pravi Čretnik in dodaja, da je 
ne glede na to, kje plavamo, 
pomembno, da se zavedamo 
svojih sposobnosti in jih ne 
precenjujemo.

Čeprav bi sprva pomisli-
li, da pri plavanju ne more 
priti do dehidracije, je to 
zmotno prepričanje. Tudi v 
vodi se potimo, poudarja naš 
sogovornik, zato je treba po 
vadbi izgubljeno tekočino 
nadomestiti. »Po aktivnosti 
je še vedno najboljša izbira 
voda,« pravi Matej Čretnik, 
ki posebnih izotoničnih na-
pitkov, ki nam jih ponujajo 
trgovci, rekreativcem ne pri-
poroča.

Aktivnost za vse 
leto
Številna kopališča oživijo 

predvsem v poletnih mese-
cih, a plavanje postaja vse 
bolj tudi način ohranjanja 
zdravja in kondicije celo leto. 
Elegantno gibanje po vodni 
gladini ima namreč številne 
pozitivne učinke na člove-
kovo psihofizično stanje. 
Pri enakomernem aktivnem 
plavanju porabimo na pre-

plavan kilometer približno 
tri kalorije na kilogram tele-
sne teže. Tako lahko s pla-
vanjem izgubimo veliko več 
kalorij kot pri enaki razdalji 
s tekom ali kolesarjenjem. 
Hkrati plavanje, kot kažejo 
rezultatih raziskav, izbolj-
šuje pravočasno odzivanje, 
dviguje samodisciplino in 
samospoštovanje.

LEA KOMERIČKI
Foto: GrupA

Koledarček rekreativnih prireditev
Sobota, 20. julij
ŠUS pustolovščine v Mozirju, za otroke stare od 6 do 15 
let, osnove preživetja v naravi in igranje košarke, odbojke, 
nogometa …, info: Športna unija Slovenije (041 749 991)

Torek, 23. julij in torek, 30.julij
Brezplačna vadba joge v Celju, Mestni park, ob 18. uri.

V krajinskem parku Logarska dolina se obeta pester 
športni konec tedna, ki ga organizira celjsko Športno 
društvo Slovenc.

Priporočamo

Rekreativna 
Logarska dolina

Sobotno dopoldne je na-
menjen testiranju športne 
obutve in opreme za poho-
dništvo ter nordijsko hojo. 
Bolj pripravljeni se bodo 
lahko podali na pohod do 
Okrešlja, manj pripravljeni 
pa le do slapa Rinke. Hkrati 
bodo ta dan lahko spremlja-
li in navijali za tekmovalce, 
ki se bodo od 12. do 17. ure 

či se bodo dopoldne lahko 
pomerili na rekreativnem 
teku 7 kilometrov, tisti 
bolj pripravljeni pa na 21-
kilometrskem Malem ma-
ratonu Logarske doline. V 
nedeljo popoldne bodo na 
svoj račun prišli kolesarji, 
saj se bodo podali na pr-
vič organiziran Kolesarski 
vzpon na Pavličevo sedlo. 
Najbolj zagrizeni, ki bodo 
sodelovali na obeh ne-
deljskih prireditvah (kolo 
in tek), si bodo prislužili 
laskavi naziv: duatlonski 
kralj ali kraljica Logarske 
doline.

US

merili še na zadnji preizku-
šnji Dolgega triatlona Logar-
ska dolina, 20-kilometrskem 
teku po obrobju doline. Prej 
bodo seveda odplavali 2 ki-
lometra na Šmartinskem je-
zeru v Celju in prekolesarili 
80 kilometrov dolgo pot do 
Logarske doline.

Nedelja bo namenjena te-
kačem in kolesarjem. Teka-

Že prejšnji petek se je na 
pot proti Bihaću odpravila 
ekipa kolesarjev Premogov-
nika Velenje, ki se je udeleži-
la 9. kolesarskega maratona 
miru od Bihaća do Srebre-
nice. Tako so se poklonili 
žrtvam genocida, med ka-
terimi je zelo verjetno tudi 
18 rudarjev in delavcev Ter-
moelektrarne Šoštanj, ki so 
tja odšli pomagat in reševat 
svoje družine.

Maraton je prireditev v spo-
min na vse žrtve vojne v Bosni 
in Hercegovini, predvsem pa 
na žrtve genocida v Srebreni-
ci. Maratona miru se udeležu-
jejo kolesarji iz desetih držav, 

Kolesarji za mir
poteka pa pod geslom Da se 
nikoli ne pozabi in ne ponovi. 
V ekipi so bili Hasan Karajić 
iz Grosupljega, Peter Bezjak 
iz Šmartnega ob Paki, Vinko 
Žagovec z Dobrne in trije Ve-
lenjčani: Ismet Softić, Zaim 
Karić in Mujo Nuhanović. 
Pridružili so se kolesarjem iz 
Turčije, Švice, Avstrije in dru-
gih držav, ki so na maraton 
prav tako krenili iz matičnih 
držav

Uradni štart maratona proti 
Srebrenici je bil v ponedeljek 
v Bihaću, kjer so se zbrale vse 
ekipe. Slovenski kolesarji so 
tako prevozili še dodatnih 300 
kilometrov do Bihaća, po dne-

vu počitka pa so se pridružili 
300 kolesarjem, kolikor jih je 
štel letošnji maraton, in do sre-
de prekolesarili še nadaljnjih 
500 kilometrov do Srebreni-
ce. »Bosna in Hercegovina 
je namreč zelo velika, veliko 
večja, kot si mislimo,« so po-
vedali slovenski kolesarji, ki 
so z drugimi dokazali, da se 
zmore, če se želi in hoče. »Ves 
svoj trud na vsakem centime-
tru vročega asfalta posvečamo 
tistim, ki bi želeli obiskati Sre-
brenico, a iz različnih razlo-
gov ne morejo ali ne zmorejo, 
ker menijo, da to na tak način 
ni mogoče.«

US
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Lani smo bralcem omogočili, da so za en dan postali policist, 
gasilec, igralec, laborant, tv voditelj in tajnica. Komu vse bomo 
tokrat uresničili željo in jim polepšali poletje? V Novem tedniku 
boste tudi letos našli kupone, ki jih izpolnite in nam jih pošljite na 
naš naslov. Ne pozabite opisati, zakaj vas določen poklic, v katerem 
bi se radi preizkusili vsaj en dan in na svoji koži občutili novega 
šefa,pravzaprav tako neizmerno privlači.

Že drugo poletje zapored akcija, ki jo je pre-
dlagala Simona Šolinič. Tudi letos se bo podala 
z vami na teren. Vrata k novim šefom vam bo 
odpirala na prav poseben način: s Tednikovo 
dovolilnico!

Z njo lahko spet za en dan zamenjate svojega 
šefa in se skupaj z nami podate v spoznavanje 
poklica, ki vas je že od nekdaj veselil, pa se 
morda niste mogli ali upali odločiti zanj.

Sicer pa … saj veste že od lani: 

»Kdor prej 
pride, prej 
melje!«
Med prispelimi kuponi 
bomo izbrali le tiste, ki 
nas boste z odgovori 
najbolj prepričali. Kdo 
ve, morda boste tako 
»padli v izbrano delo«, 
da boste po krivdi 
Tednikove dovolilnice 
celo zamenjali službo. 

Ali pa jo dobili. Zakaj pa ne?

Zamenjajte šefa – vsaj za en dan!

Originalen, izpolnjen kupon z vsemi kontaktnimi podatki pošljite na 
naslov: Uredništvo Novega tednika, Prešernova 19, 3000 Celje,
najpozneje do 31. julija 2013

Izognite se zgolj suhoparnemu naštevanju, pričarajte 
nam eksotične oddaljene in morda tudi bližnje kraje, 
skrite pred našim nosom, začinite še s kakšno prigodo, 
ki nam bo slikovito ponazorila utrip kraja in način 
življenja domačinov. Skratka, potegujte se za najboljši 
potopis po izboru naših bralcev. Kako?

Enostavno. Upoštevajte nekaj naših napotkov 
in se držite predpisane dolžine: največ pet tisoč 
znakov in najmanj tri zanimive fotografi je z 

zgovornimi podpisi. Potopise s potovanj po Sloveniji 
in tujini nam lahko pošljete do vključno 31. julija 2013. Objavljati 
jih bomo začeli 1. avgusta. Seveda po minimalnem vstopnem pragu, 
kar pomeni, da morajo zadostiti zapisanim pogojem, temeljnim 
zakonitostim potopisa in slovenskega jezika. Potopise bomo 
oštevilčili in jim dodali kupon za glasovanje. Glasovanje za najboljši 
potopis bo trajalo ves avgust, ko jih bomo tudi objavljali. Septembra 
bomo razglasili zmagovalca. Avtor bo prejel nagrado s pridihom 
po potovanjih, med bralci, ki boste glasovali, pa bomo prav tako 
izžrebali nekoga, ki mu bomo polepšali življenje.

Torej: vsi, ki ljubite potovanja in – pozor, to je pogoj za sodelovanje – živite v kateri od 
33 občin na Celjskem, ki jih »pokriva« Novi tednik, ter ste obiskali katerikoli kotiček sveta, 
lahko sodelujete v akciji.

Za dodatna pojasnila pišite in povprašajte na e-naslovu tednik@nt-rc.si. Potopise je treba oddati v elektronski obliki na 
omenjen naslov. Posebej priložite tudi fotogra� je v čim večjem formatu. Pripišite še svoje podatke, tudi kraj bivanja.

Navdušite nas 
s potopisom!

ZAP. ŠT. AVTOR NASLOV PRIPOROČA

1. Alma M. Karlin Urok Južnega morja Biserka Povše Tašić

2. Arto Pasasilinna Prikupna struparka Saška T. Ocvirk

3. Berta Bojetu Filio ni doma Tatjana Cvirn

4. Dan Ariely Predvidljivo nerazumni Anja Deučman

5. Dr. Miro Cerar Pamet v krizi Ivana Stamejčič

6. Drago Jančar Severni sij Brane Jeranko

7. Florjan Lipuš Zmote dijaka Tjaža Branko Jeranko

8. Franc Saleški Finžgar Sama Šplea Ožir

9. Frank B. Gilbert ml.,
Ernestine G. Carey

Za ducat ceneje Anja Deučman

10. Gari Kasparov Kako življenje oponaša šah Urška Selišnik

11. Hans Hellmut Kirst Noč dolgih nožev Biserka Povše Tašić

12. Ivan Cankar Na klancu Simona Šolinič

13. Ivan Minatti Nekoga moraš imeti rad Urška Selišnik

14. Kathryn Stockett Služkinje Tatjana Cvirn

15. Kerstin Gier Klub vražjih mamic Saška T. Ocvirk

16. Lee Carroll The Journey Home
(Potovanje domov)

Simone Šolinič

17. Maruša Krese Vsi moji božiči Urška Selišnik

18. Mila Kočevar Bel oblak Saška T. Ocvirk

19. Nada Gaborovič Objokuj jutro Biserka Povše Tašić

20. Stephan S. Stepsky-Doliwa Sai Baba govori zahodu Biserka Povše Tašić

21. Zora Tavčar, H. Glušič,
M. Jevnikar

Pod južnim križem Branko Jeranko

22. Zorko Simčič Poslednji deseti bratje Urška Selišnik

23. Žarko Laušević Leto mine, dan nikoli Tatjana Cvirn

Izberite naj knjigo 
Poletne bukvarne!

Glaso-
vali boste 
lahko za 
knjigo, ki 
je navede-
na na spisku 
in jo boste 
tudi vi prebrali ter vas bo 
najbolj navdušila. Ni dovolj, da boste le ozna-
čili zaporedno številko knjige, na kupon boste 
morali zapisati tudi misel, ki se vam bo najbolj 
vtisnila v spomin. Pri glasovanju bomo upošte-
vali le pravilno in v celoti izpolnjene originalne 
časopisne kupone.

tudi vi prebrali ter vas bo 

Glasovanje se začenja!

IME IN PRIIMEK

NASLOV

KONTAKTNA GSM/TEL. ŠT.

E-NASLOV

ZAPOREDNA ŠT. KNJIGE, ZA KATERO GLASUJEM

MISEL, KI ME JE NAJBOLJ NAVDUŠILA

KUPON

Originalen, izpolnjen kupon z vsemi kontaktnimi podatki pošljite 
na naslov: Uredništvo Novega tednika, Prešernova 19, 3000 Celje, 
najpozneje do petka, 31. avgusta 2013

Objavljamo spisek knjig, ki smo jih novi-
narji naše medijske hiše v letu 2013 že pre-
brali in predstavili v rubriki Bukvarna.

Izberite svojo knjigo iz spiska 
Poletne bukvarne Novega 
tednika
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Celjan Boris Zrinski je košarkarski trener, 
športni pedagog in profesor računalništva. 
Z njim smo se pogovarjali o časih, ko se je 
v mestu ob Savinji igrala odlična moška ko-
šarka, o razlikah med vodenjem moškega in 
ženskega kolektiva, in tudi o športni dejav-
nosti naše mladine ter seveda o prihajajočem 
košarkarskem evropskem prvenstvu.

Dolgo je že tega, ko se je v Celju igrala 
odlična moška košarka in ko je bila dvora-
na ob nastopih košarkarjev celjske Libele 
nabito polna. Kako se spominjate takratnih 
zlatih časov celjske košarke?

V začetkih trenerske kariere sem imel veliko 
srečo, da je moje delo v ženskem košarkarskem 
klubu v Rogaški Slatini opazil takratni trener 
celjske Libele Zmago Sagadin in me povabil k 
sodelovanju kot pomočnika v članski ekipi in 
trenerja mladincev. Po letu skupnega dela je 
Zmago odšel na izobraževanje v Ameriko, nato 
na služenje vojaškega roka in ekipo je prevzel 
Mile Čepin, prav tako ena od celjskih košarkar-
skih legend. Od njiju sem se ogromno naučil. 
Takrat se je igrala res dobra košarka, lahko bi 
rekli, da je bila to zlata era celjske košarke. V 
Celju so igrali številni vrhunski igralci, če jih na-
štejem le nekaj: Golc, Pipan, Tovornik, Haupt-
man, Polanec in od mlajše generacije Janža 
in Medved. Generacija ’59 je kmalu osvojila 
naslov državnih mladinskih prvakov, sledili so 
ji tudi mlajši. Mislim, da je bil ključni problem 
celjske košarke, da je bilo v kratkem časovnem 
obdobju preveč kvalitetnih igralcev, ki bi lahko 
dobili priložnost pod celjskimi koši.

Najboljši so kariere nadaljevali v večjih klu-
bih, predvsem ljubljanski Olimpiji, in tako je iz 
Celja praktično čez noč odšla cela generacija. 
Že pod vodstvom Zmaga Sagadina, ko je klub 
igral v 1. B-ligi se je poskušalo v Celje pripeljati 
mlade okrepitve. A je bilo Celje okolje, ki je 
sprejelo le domače igralce in se takšen način 
dela takrat žal ni prijel. A je bil velik celjski ko-
šarkarski bazen nedvomno podlaga za razvoj 
številnih klubov v okolici. Brez dvoma lahko 
rečem, da so na račun celjske košarke zrasli 
centri na Polzeli, v Šentjurju, Laškem in tudi 
Rogaški Slatini. Igralci, ki v Celju niso dobili 
priložnosti, so bili začetniki vzpona teh manj-
ših klubov. Tudi sam sem iz Libele, kjer sem 
od leta 1987 do 1990 vodil prvo ekipo, odšel 
na Polzelo in k sodelovanju povabil nekatere 
košarkarje. Z njihovo pomočjo smo takrat na 
Polzeli naredili pravi »bum«. Košarka v Celju pa 
je počasi izgubljala prepoznavnost in kakovost. 
Kasneje je bilo sicer še nekaj poskusov, da bi jo 
znova obudili, a so bili okoliški klubi, ki so se v 
tem času razvijali, že premočni. Posledično se 
je začel v mestu ob Savinji razvijati rokomet in 
na tem majhnem prostoru je ob številnih klu-
bih v regiji prostora za košarko zmanjkalo.

Še vidite priložnost, da bi se v bližnji priho-
dnosti v knežjem mestu ponovno igrala kako-
vostna moška košarka? V regiji že zdaj deluje 
pet prvoligašev, je prostor še za enega?

Velika priložnost, ki se ponuja, je ravno pri-
hajajoče evropsko prvenstvo. Lahko rečem le 
vsaka čast okoliškim klubom, a pogoji za delo-
vanje vrhunske ekipe so v Celju daleč najboljši. 
V prihodnji sezoni bo celjska ekipa igrala v drugi 
slovenski ligi in mogoče je to začetek vrnitve 
na prvoligaško sceno. Prihajajoče prvenstvo je 
hkrati tudi priložnost, da sponzorji spoznajo, 
da Celje poleg dobrega rokometa in nogometa 
potrebuje tudi košarko. Upam, da bomo prven-
stvo znali izkoristiti, ne le v športnem in rezul-
tatskem smislu, temveč tudi tako, da bomo vsi, 
ki živimo v Celju, imeli kaj od tega.

Ko sva ravno pri evropskem prvenstvu … 
Pred dnevi je selektor Božidar Maljkovič 
objavil seznam reprezentantov, ki se bodo 

»Evropsko prvenstvo v Sloveniji je morda res še zadnja priložnost za številne naše reprezentante, da pose-
žejo po medalji. Po njihovem odhodu bo treba veliko časa, dela, znanja in potrpljenja, če se bomo želeli 
približati ravni, ki smo jo dosegali zadnja leta.«

Bo naša reprezentanca 
hit tega prvenstva?

udeležili sklepnih priprav na prvenstvo. 
Ekipa sicer ni popolna, a cilji ostajajo viso-
ki. Do kod lahko seže Slovenija?

O tem, kdo bo igral in kdo ne, je nesmiselno 
govoriti. Lahko »jočemo« še nekaj dni, a ko se 
začnejo priprave, se je treba osredotočiti zgolj 
na tiste, ki so. Imamo res izvrstno zunanjo 
linijo in tudi odlične krilne košarkarje. Več 
težav bo vsekakor pod košem, a se da to z 
nekoliko drugačno, bolj hitro igro nadokna-
diti. Slovenska reprezentanca lahko postane 
hit tega prvenstva.

Kot ste postali hit vi, ko ste prišli na Pol-
zelo. V kratkem času vam je uspelo ekipo 
iz druge lige popeljati v slovenski vrh in 
vam kot prvemu Olimpiji odvzeti naslov po-
kalnega zmagovalca. Kako se spominjate 
tistih časov?

Imel sem srečo, da sem prišel v tako ambi-
ciozno sredino. Ena od prelomnic kluba je bil 
zagotovo tudi prihod Veljka Petranoviča, ki je 
na parket vnesel še dodatno bojevitost. Pohva-
limo se lahko, da smo imeli ogromno domačih 
igralcev in številni klubi so na račun polzelske 
košarke še dolgo časa živeli. Poleg Petranovi-
ča je treba omeniti Čmera, Kobaleta in brata 
Udrih, ki so na vrhunski ravni igrali še kar ne-
kaj let in nekateri igrajo še danes. Kar devet 
let smo držali visoko raven, se redno uvrščali 
v zaključni del domačega prvenstva, velikokrat 
končali na drugem mestu in kot rečeno osvojili 
naslov pokalnih prvakov. To so res spomini, 
ki se jih ne da izbrisati. Ne le Polzela, celotna 

Savinjska dolina je takrat živela za košarko. 
Za vsako tekmo, ne glede na to, ali je šlo za 
domače prvenstvo ali za evropsko tekmo, se 
je iskala vstopnica več. Eni redkih smo imeli 
organizirano navijaško skupino Hmelj boys, ki 
sicer deluje še danes, ampak takšno navijanje, 
kot je bilo takrat na Polzeli, bo pri nas težko 
ponoviti. Vsa organizacija glede kluba je bila 
vrhunska, tako da smo se v takratnem stro-
kovnem štabu resnično lahko posvetili zgolj 
delu z igralci. Kot zelo dobra poteza se je izka-
zalo, da je klub ob prenovi dvorane v objektu 
zgradil tudi nekaj stanovanj. Te so uporabljali 
predvsem mladi igralci, ki so prišli na Polzelo 
iz drugih koncev Slovenije. Tako so bili tako 
rekoč ves čas pod nadzorom in na razpolago 
za individualno delo.

Ste eden redkih trenerjev, ki se je preizku-
sil in uspel tako v moški kot ženski košarki. 
Vodili ste tudi obe reprezentanci. Kako se 
delo z dekleti razlikuje od dela s fanti?

Pri delu ni velike razlike. Če želiš uspeti, 
moraš delati dobro, profesionalno in zavzeto. 

Gre za enak odnos, vsak trener pa mora naj-
prej vzpostaviti v ekipi pravo vzdušje. Razlika 
je v psihologiji in pristopu. Z igralkami se je 
treba bistveno več pogovarjati in biti manj 
avtoritativen. Je pa razlika predvsem pri se-
stavi ekipe. Ko sem prevzel vodenje moške re-
prezentance, sem imel največjo težavo s tem, 
kako naj zožim spisek na 24 igralcev, saj je 
bilo vsaj 50 takšnih, ki bi si zaslužili vpoklic. 
Pri dekletih pa je bila to velika umetnost.

V zadnjih letih vam je s sodelavci uspelo 
tudi slovensko žensko reprezentanco ume-
stiti na evropski zemljevid. Do nastopa ne 
velikem članskem tekmovanju je vedno 
nekaj malega zmanjkalo, nova priložnost 
bo evropsko prvenstvo leta 2015.

Res nam je uspelo postaviti nekaj mejni-
kov. Glede na število klubov, ki nastopajo na 
mednarodnem prizorišču, lahko rečem, da so 
rezultati reprezentance dobri. Uvrstili smo se 
že tudi v A-divizijo in bili v lanskem ciklusu, 
ko smo imeli res močno ekipo, tik pred tem, 
da se prvič v zgodovini prebijemo na evrop-
sko prvenstvo. Žal so nas na koncu zaustavi-
le poškodbe, a priložnost bo že v prihodnjih 
kvalifikacijah za nastop na prvenstvu 2015, 
kjer imajo slovenske košarkarice vse možno-
sti za premierni nastop. V zadnjih letih se je 
tudi odnos zveze do ženske košarke močno 
popravil in košarkarice imajo dobre pogoje 
za delo in razvoj, kar nenazadnje dokazujejo 
tudi rezultati mladink.

Selektorsko mesto ste prepustili mlajše-
mu, sami pa ste prevzeli mesto športnega 
direktorja reprezentance. Kakšna je vaša 
nova vloga?

Štab, ki sem ga imel v prejšnjem kvalifi-
kacijskem ciklu za nastop na evropskem 
prvenstvu, je bil mlad in ambiciozen. Tomo 
Orešnik, ki me je nasledil, je izjemen mlad 
strokovnjak in pred njim je svetla prihodnost. 
Ves čas se moje košarkarsko delo prepleta tudi 
z računalniki in tako smo že pred dvema leto-
ma vpeljali nov sistem dela s tako imenovano 
IKT-tehnologijo. S tem smo naredili ogromen 
korak naprej pri pripravi, analizi in izboljšanju 
lastne igre. Že drugo leto obstaja tudi spletna 
učilnica ženske košarkarske reprezentance, 
kjer lahko vsaka igralka kadarkoli najde vse, 
kar smo v reprezentanci vadili. Izbral sem 
skupino ljudi, ki verjame v tovrsten način 
dela, in tudi zaradi tega sem ostal v ekipi. Ne 
kot klasičen športni direktor, bolj kot podpora 
mladim trenerjem.

Športno in računalniško znanje ste zdru-
žili tudi v profesorskem poklicu. Učite na-
mreč v Šolskem centru v Šentjurju. Kaj pa 
trenerske ambicije, jih še imate?

Sem že v takšnih letih, da svojo vlogo v ko-
šarki vidim nekoliko drugače, bolj kot mentor. 
Vloga, ki jo imam trenutno v reprezentanci, 
mi je pisana na kožo. Glede na ambicije, ki jih 
ima ženska reprezentanca, moram biti celo 
leto aktiven, v stiku s trenerji in z igralkami, 
tako da sem na ta način dovolj vključen v 
košarko. Svoje trenerske ambicije pa sem že 
zakopal in glede na to, kako posamezni klubi 
pri nas zadnje čase delujejo, trenerskega dela 
ne pogrešam.

LEA KOMERIČKI, foto: TimE

»Ko gledam mlade generacije, moram reči, da smo lahko resno 
zaskrbljeni. Motorične sposobnosti mladih ljudi in želja po 
aktivnostih so bistveno drugačne. Njihovi cilji so usmerjeni v 
čisto druge sfere. V zlatih časih slovenskega športa se je vse do-
gajalo zunaj, danes na igriščih srečaš le veterane, mladih ni.«

Boris Zrinski ugotavlja: »Na račun celjske košarke so zrasli centri na Polzeli, v Šentjurju, Laškem in Rogaški 
Slatini. Igralci, ki v Celju niso dobili priložnosti, so bili tako začetniki vzpona teh manjših klubov.«

ŠE

DNI!
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Po besedah Remsa so bile v 70. letih pipe prece-
njene, sploh danes pa lahko njihova cena seže 
v nebo. Pravi kadilci si privoščijo pipo znamke 
Dunhill ali Mastro de Paja, katerih cene znašajo 
tudi 12 tisoč evrov ali več. »Sam nimam posebej 
dragih pip, imam pa spodoben ›fajf kabinet‹, 
prave ›štiklce‹, vredne ogleda,« pravi sogovornik. 
Med njimi je tudi 14 takih, ki so izdelane ročno.

Fajfa in pir, 
pa imaš mir!
Razstava o navadah in razvadah ter pozabljeni gostilniški 
kulturi

V Laškem je bilo nekdaj ogromno gostiln. O tem priča 
anekdota, da je mož pred svojo ženo iz gostilne »pobrisal« 
pri zadnjih vratih in šel v drugo gostilno, ne da bi stopil iz 
hiše. Poleg osvežitve ob vrčku piva in obredu ob tobaku in 
pipi so bile gostilne kraj bogatega družabnega življenja.

»Moj oče je bil družaben člo-
vek in z njim sem pri šestih le-
tih prvič prestopil prag gostilne 
in dobil malinovec s sifonom 
– sodavico. Po pripovedovanju 
ljudi je v Laškem v vsakem ob-
dobju delovalo okoli 30 gostiln, 
ki so dobro živele, saj so le tam 
prodajali pijačo in tobak, naj-
brž pa je k temu pripomogel 
tudi razvoj pivovarne,« pri-
poveduje Valentin Rems, ki 
je ob letošnjem festivalu Pivo 
in cvetje pripravil razstavo o 
gostilniški kulturi. Na njej je 
obiskovalce popeljal v prete-
klost, ko so v dobro obiskanih 
gostilnah gostje kramljali, pri-
povedovali šale in dovtipe. Čas 
so si krajšali z igranjem kart, 
šaha, vrteli so marjanco, strasti 
med kvartopirci pa so še doda-
tno podžigali radovedneži in 
navijači. Mladež je lahko le od 
daleč opazovala stare mačke, 
ko so otroci postali polnoletni, 
pa so že lahko prišli bliže k 
omizju in zraven tudi kakšno 
rekli. Ljudje so igre igrali za 
denar, najpogosteje pa za pi-
jačo – kdor je izgubil, je dal za 
»rundo«. Ljudje iger niso nosili 
s seboj, temveč so za več kom-
pletov poskrbeli kar gostinci 
sami.

V gostilno po 
veselje in ljubezen
V gostilnah se je nekoč veli-

ko pelo, gostje so prijeli tudi za 
glasbila, odigrali nekaj skladb 
in se družili. Moški so radi 
pogledali za lepimi ženskami, 
ko je vzplamtel prepir, pa je 
kdaj padla tudi kakšna klofu-

ta. V primerjavi z nekdanjim 
bogatim življenjem gostiln se 
zdijo Remsu današnji lokali 
brezosebni. Mladina se sicer 
pozibava, glasba pa je tako gla-
sna, da človek ob tem ne more 
izmenjati nekaj besed, vsak se 
drži zase, druženje je zamrlo. 
Po njegovem prepričanju še 
posebej manjka priložnosti, ko 
so med odmori na plesih fantje 
lahko dvorili dekletom. »Danes 
lahko lepe dame v tem hrupu 
omrežiš le z očmi,« hudomu-
šno pripomni.

Priprava pipe je 
obred
Na razstavi poleg družab-

nih iger in pivskega posodja iz 
laške pivovarne največ pozor-
nosti pritegne okoli dvesto pip, 
ki se svetijo, kot bi jih pravkar 
vzeli iz vitrine. Valentin Rems, 
ki je bil dolga leta zaposlen kot 
aranžer, jih zbira, ker vsaka s 
svojo obliko in z načinom iz-
delave zanj predstavlja svojevr-
stno umetnino. Kljub temu, da 
se zaveda škodljivih posledic 
kajenja, preprosto uživa, ko 
nabaše tobak in potegne dim. 
Je pa za kajenje pipe potreben 
tudi čas; ko nekateri pokadijo 
cigareto, drugi namreč pipo 
šele napolnijo. »Čar je že v sami 
pripravi, ko odpreš škatlico s 
tobakom in ta zadiši, priprava 
pipe pa je pravi obred. Treba 
jo je znati napolniti, prižgati, 
potlačiti in ustrezno okaditi, da 
tobak razvije sladek okus. Je 
pa pomembno še nekaj – moje 
pipe so očiščene bolj kot jedilni 
pribor v hotelu.«

»V užitek mi je, da v roke primem 
nekaj lepega,« pojasni Valentin 
Rems svoj zbirateljski odnos do pip. 
Zaradi estetske žilice se še posebej 
navdušuje nad oblikovno platjo in 
njihovo izdelavo, izbiro materiala in 
obtežitvijo. So pa pipe namenjene 
za različne priložnosti. Ravna pipa 
se drži v roki, druge pa lahko kadiš, 
ne da bi jih držal, in se ob tem po-
svetiš drugim opravilom. Nekateri 
kadilci imajo za vsako vrsto tobaka 
posebno pipo, saj njegova aroma na 
pipi pusti svoj priokus.

Na razstavi je zbiratelj poleg svojih izdelkov predstavil še lesen sod iz 
Pivovarne Laško in pipo iz stare rudarske gostilne iz Rečice, ki danes 
ne obratuje več. Pipa je mehanizem, ki so ga za točenje piva upora-
bljali tudi drugod po svetu. Postopek, ko so jo zabili v sod, še danes 
zaznamuje uradno odprtje festivala Pivo in cvetje.

V gostilnah so bile nekdaj nepogrešljive dru-
žabne igre. Da so jih imeli gostje na voljo, so 
poskrbeli kar gostinci sami.

Stari Laščani se še dobro spominjajo domačinke, gospe 
Komes. Gospa, ki je bila nekoč lastnica polovice Laškega, 
je imela zelo dolg jezik, znana pa je bila tudi po svojem 
stilu oblačenja. Nosila je moški klobuk, dolgo krinolino, 
gležnjarje, moški »lajbič«, sprehajalno palico iz slonovine, 
njen zaščitni znak pa je bila tudi pipa ali »cigaretšpic«, ki 
je prav tako del razstave Fajfa in pir, pa imaš mir.

Vrči za pivo s Piva in cvetja leta 1965 so bili prvič popisani in zato še bolj zanimivi za zbiratelje.

Svojevrstna lesena 
obrt
Najstarejša pipa v Remsovi 

zbirki je gorjuška čedra iz leta 
1835, ki je simbol ene najsta-
rejših, a tudi najbolj samo-
svojih domačih lesenih obrti. 
Takšne pipe so na Gorenjskem 
predvsem pozimi izdelovali 
delavci in mali kmetje. Kot je 
pojasnil sogovornik, so upora-
bljali material iz svojega okolja 
– korenine jelše, breze, tise ali 
brinja. Za okovje in pokrovček 
so uporabljali različne kovine, 

pipe pa so okrasili s posebnimi 
vložki iz bisernice ali školjčne 
lupine, a tudi iz kovine. Kot je 
dejal Rems, smo bili Slovenci v 
preteklosti nasploh dobri izde-
lovalci pip, ki so bile znane vse 
od Bavarske do Dalmacije.

Stara gorjuška čedra, ki je še 
po skoraj 180 letih videti kot 
nova, Remsu v mislih prebudi 
tudi nostalgijo na znanega va-
ščana Franja Drolca, ki si je to-
bak, ki je bil na voljo po vojni, 
izboljšal tako, da ga je odišavil 
s kumarinom, z zdravilom, ki 
so ga uporabljali za redčenje 
krvi. Zaradi značilnega vonja 
so Laščani vedeli, da je po uli-
cah hodil, tudi ko ga že nekaj 
ur ni bilo več na spregled.
TINA VENGUST, foto: GrupA
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kamraZGODBE IZ KAMRE Rubriko pripravlja 
Osrednja knjižnica Celje.

Vir: Vladimir Šlibar: Kuharca ali kako so kuhale gospodinje na Celjskem v dru-
gi polovici 19. in prvi polovici 20. stoletja, Pokrajinski muzej Celje, Celje 2003.

Kako so kuhale gospodinje na Celjskem (11)
Konzerviranje

PODLISTEK / INFORMACIJE

Konzerviranje hrane ali 
spravilo pokvarljivih pre-
hrambnih izdelkov za ka-
snejšo uporabo je bilo v 
kuhinji večen problem. Do 
iznajdbe modernih elek-
tričnih zamrzovalnikov so 
gospodinje problem pokvar-
ljivosti reševale na različne 
načine.

Živila so solile, dimile, suši-
le, kisale, kasneje tudi segre-
vale in če je bilo mogoče, celo 
hladile. Pri mesu je bilo dolga 
stoletja najpreprostejši način 
konzervacije soljenje, nato so 
ga dimili in kasneje še posu-
šili. S tem so meso in izdelke 
iz njega poskušali ohraniti za 
kasnejši čas. Na podoben na-
čin so konzervirali tudi ribe. 
Bolj problematična je bila zele-
njava. Ker je hitro pokvarljiva, 
je v surovem stanju niso mogli 
ohraniti dlje časa; izjema so 
bili krompir, zelje, solata in 
nekaj vrtnin, ki so jih lahko 
za kasnejšo uporabo shranili v 
zemljanko ali klet. Edina prava 
možnost konzervacije je bilo 
kisanje, ki se je kot postopek 
ohranilo do danes. Poleg tega 
se je uporabljala še konzerva-
cija s soljo ali sušenjem.

Sušenje sadja
Problem je predstavljalo 

tudi shranjevanje sadja, zato 

ROČNA AVTOPRALNICA GRAJŽL; Teharska cesta 35, Ce-
lje, pon.–pet. 9.00–16.00, sob. 10.00–16.00, ned. 10.00–14.00; 
dežurni telefon 070 771-262. NAROČNIKI Novega tednika 
5 % popusta!

Deža za mast Merice za tekočine

so ga veliko posušili. Najprej 
so ga sušili na lesah v pečeh 
ali na pečeh, kasneje pa tudi 
v posebnih sušilnicah, ki so 
jih kot samostojne objekte 
postavljali večji sadjarji v celj-
ski regiji. Sušeno sadje je bilo 
predvsem na podeželju vedno 

dobrodošlo. Gospodinje so 
ga hranile za čase, ko ni bilo 
druge hrane, saj so lahko iz 
njega delale močnik ali pa so 
ga postregle kar suhega. Poleti 
je bil iz suhega sadja dobro-
došel kompot kot sestavni del 
dopoldanske malice.

Segrevanje in 
hlajenje

Segrevanje hrane in nje-
no spravljanje v nepredušno 
zaprte posode imata neko-
liko krajšo tradicijo, saj je 
poseben problem pri tem 

predstavljala posoda. Šele 
ko so se v ta namen pojavili 
stekleni kozarci, ki jih je bilo 
mogoče pokriti s pergamen-
tom in kasneje s steklenimi 
pokrovi, se je omenjeni na-
čin bolj razširil. Pri konzer-
vaciji hrane s segrevanjem 

ne smemo pozabiti še nači-
na zalivanja pečenega mesa 
v mast in hranjenja mesenih 
klobas z zalivanjem v masti 
ali olju, ki je bilo v navadi 
tudi pri nas.

Hlajenje tudi danes pred-
stavlja najuspešnejši način 
konzervacije, vendar je bil 
ta način za večino gospodinj 
uporaben le pozimi, ko so bile 
naravne temperature pod le-
diščem.

Zamrzovanje
Zamrzovanje kot način 

konzervacije se je množično 
uveljavilo sicer šele v drugi 
polovici 19. stoletja, ima pa 
starejšo tradicijo. Že stavba 
Stare grofije v Celju ima na 
načrtu, ohranjenem iz leta 
1832, vrisano ledenico, mno-
ge pa so izpričane iz še sta-
rejših obdobij (Gornji Grad, 
Žička kartuzija …).

Bolj množično se je ta na-
čin konzervacije začel upo-
rabljati šele, ko so se komore 
za hlajenje zmanjšale na ve-
likost omare ali omarice in 
ko so si led čez poletje lah-
ko zagotovili sami v posebni 
ledenici ali pa ga je dovažal 
ledar. Led je po obnovi v 
letu 1937 naročnikom zago-
tavljala tudi celjska mestna 
klavnica.
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Uredništvo objavlja pisma bralcev po svoji presoji v skladu 
z uredniško politiko, razen ko gre za odgovore in popravke 
v skladu z Zakonom o medijih. Dolžina naj ne presega 40 
vrstic, daljše prispevke krajšamo v uredništvu oziroma jih 
avtomatično zavrnemo. Da bi se izognili nesporazumom, 
morajo biti pisma podpisana in opremljena s celotnim ime-
nom, naslovom ter s telefonsko številko avtorja, na katero 
lahko preverimo njegovo identiteto. V časopisu pismo pod-
pišemo z imenom in s priimkom avtorja ter krajem, od koder 
je doma. UREDNIŠTVO

Če imate težave in ne veste, kam bi se obrnili, lahko 
pokličete številko našega Modrega telefona 031/569-581, 
vsak dan med 10. in 17. uro. Svoja vprašanja za Modri te-
lefon lahko med ponedeljkom in petkom zastavite tudi po 
telefonu 42-25-158. 

Prejeli smo

Modri telefon

Zgodovinska 
poteza ministrstva 
za finance
Ministrstvo za finance je 

pripravilo predlog zakona o 
o davku na nepremičnine, 
po katerem bi bile obdavčene 
tudi vse cerkvene nepremič-
nine. S celotnim nepremič-
ninskim davkom naj bi drža-
va letno pridobila okoli 250 
milijonov evrov prihodkov.

Ministrstvo za finance je s 
predlagano obdavčitvijo vseh 
cerkvenih nepremičnin stori-
lo zgodovinski korak, zaradi 
česar mu je treba čestitati. 
Končno je nek državni organ 
zmogel toliko poguma, da je 
podal predlog za obdavčitev 
vseh cerkvenih nepremičnin. 
Predlog je pravičen, pošten in 
v skladu z ustavo, še posebej 
s 7. členom, ki ne dopušča no-
benih cerkvenih privilegijev, 
torej tudi davčnih ne. Očitno 
upošteva tudi neizmerno 

bogastvo Katoliške cerkve; v 
Sloveniji je vrednost tega vsaj 
kakšno milijardo, pri čemer je 
vrednost cerkvenih nepremič-
nin po uradnih podatkih okoli 
800 milijonov evrov. Izjemno 
bogata je cerkev tudi po svetu, 
samo v Italiji se vrednost nje-
nih nepremičnin ocenjuje na 
več kot tisoč milijard, celotna 
vrednost cerkvenega premo-
ženja po svetu pa na več tisoč 
milijard evrov.

Na predlog za obdavčitev 
vseh cerkvenih nepremičnin 
je reagirala Katoliška cerkev 
in predlagani davek zavrnila, 
kar je pričakovano. Ni pa bilo 
za pričakovati, da se bo proti 
davku postavilo tudi ministr-
stvo za kulturo, ki predlaga 
izvzetje sakralnih objektov in 
samostanov, pri čemer pravi, 
da verske skupnosti ne bodo 
zmogle plačati davka in da bo 
zaradi tega oteženo ali celo 
ogroženo njihovo delovanje 
ter da graditev in posest ver-
skih objektov sodita v sklop 
človekove pravice do verske 
svobode.

Brezplačen 
odvetnik
Bralec, ki ima postopek na 

sodišču, je že dlje časa brez 
zaposlitve in brez rednih do-
hodkov. Zanima ga, kakšni 
so pogoji, da lahko pridobi 
brezplačnega odvetnika.

Iz kabineta ministra za 
pravosodje odgovarjajo: Po-
goje za dodelitev brezplačne 
pravne pomoči ureja Zakon 
o brezplačni pravni pomoči 
(http://zakonodaja.gov.si/
rpsi/r05/predpis_ZAKO1265.
html), ki v 10. členu oprede-
ljuje, da so upravičenci:

- državljani Slovenije, ki v 
državi stalno prebivajo;

- tujci z dovoljenjem za 
stalno ali začasno prebiva-
nje v Sloveniji in osebe brez 
državljanstva (apatridi), ki 
zakonito prebivajo v Slove-
niji;

- drugi tujci pod pogojem 
vzajemnosti ali pod pogoji 
in v primerih, določenih z 
mednarodnimi pogodbami, 
ki obvezujejo Republiko Slo-
venijo;

- nevladne organizacije in 
združenja, ki delujejo ne-
profitno in v javnem intere-
su ter so vpisane v ustrezen 
register v skladu z veljavno 
zakonodajo (v sporih v zvezi 
z opravljanjem dejavnosti v 
javnem interesu oziroma z 
namenom, zaradi katerega 
so ustanovljene);

- druge osebe, za katere 
zakon ali mednarodna po-
godba, ki obvezuje Republi-
ko Slovenijo, določata, da so 
upravičenci do brezplačne 
pravne pomoči.

Do brezplačne pravne po-
moči je upravičena oseba, ki 
glede na svoj finančni položaj 

Za gornjo nagradno križanko, katere pokrovitelj je družba

iz Dola pri Ljubljani, bomo z žrebom med reševalce
s pravilnimi rešitvami razdelili tri nagrade, in sicer:

1. nagrada: 2x - JupolTrend
2. nagrada: 1x - JupolTrend
3. nagrada: majica Jupol

Pri žrebanju bomo upoštevali vsa štiri pravilna gesla z
označenih polj.

Rešitve pošljite na dopisnicah na naslov: NT&RC,
Prešernova 19, 3000 Celje, do ponedeljka, 16. 7. 2013. 

Gesla iz označenih polj:

Ime in priimek:

Naslov:

Davčna številka:

križanke, katere pokrovitelj je družba 
JUB iz Dola pri Ljubljani. Objavljena je 
bila v Novem tedniku 4. julija.
Nagrajenci:
1. nagrado, 2-krat Jupol Trend, prejme
Jože Lamper, Griže 117, Griže.
2. nagrado 1-krat Jupol Trend, prejme
Dušan Ilovar, Miklošičeva 3, Celje.
3. nagrado, majico Jupol, prejme
Marjana Kolar, Marija Dobje 12, Dramlje.
Pri žrebanju smo upoštevali vsa štiri pravilna gesla, ki smo jih na dopisnicah 
prejeli do ponedeljka, 15. julija 2013.
Nagrajenci lahko prevzamejo nagrade na oglasnem oddelku Novega tednika in 
Radia Celje, Prešernova 19, Celje, od srede, 24. julija 2013.

NAGRAJENCI NAGRADNEGA RAZPISA

cvet do 14. ure, od 15. ure list

list

list do 8. ure, od 9. ure cvet

plod do 10. ure

od 10. do 16. ure plod, od 17. ure korenina 

korenina

korenina do 13. ure, od 14. ure cvet

18. ČE

19. PE

20. SO

21. NE

22. PO

23. TO

24. SR

Čas za presajanje je do 20. julija ob 3. uri.

Podatki so vzeti z dovoljenjem avtorice iz setvenega priroč-
nika Marije Thun za leto 2013, ki ga v Sloveniji izdaja v ne-
skrajšani obliki založba Ajda, Vrzdenec, tel.: 01/754 07 43.
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5. 6. – 31. 12. 2013
Osrednja razstava ob petdesetletnici

MUZEJA NOVEJŠE ZGODOVINE CELJE

PUŠKE & Pisma

Razstava izpostavlja muzejski zbirki Orožje in 
Poslovilna pisma, opozarja na vlogo muzeja 
nekoč in danes, dopolnjuje pa jo šestnajst 
aktualnih razmišljanj.
Več informacij na www.muzej-nz-ce.si

Namesto da bi ministrstvo 
za kulturo podprlo ministr-
stvo za finance, ki se trudi 
najti čimveč sredstev za 
prazen državni proračun, 
mu je »zasadilo nož v srce«. 
Postalo je »odvetnik« super 
bogate cerkve, ki lahko vsak 
nepremičninski davek z lah-
koto plača. Če mora ta davek 
plačati lastnik stanovanjske 
hiše oziroma stanovanja, ki 
brez te nepremičnine sploh 
ne more biti, saj je to edini 
dom zanj in njegovo druži-
no, je pravično in pošteno, 
da za vse svoje nepremič-
nine, tudi sakralne, plačajo 
davek tudi verske skupno-
sti, vključno s cerkvijo. Če 
verske skupnosti spornega 
davka ne morejo plačati, 
naj na primer nepremičnine 
prodajo. In še to: po nauku 
cerkve je bog v človekovi 
notranjosti in lahko vsakdo 
vzpostavi stik z njim v svoji 
notranjost, kar tudi pomeni, 
da cerkev kot objekt sploh ni 
nujno potrebna. Nujno pa je 
potreben dom za družine v 
Sloveniji, saj pod drevesom 
ni več mogoče živeti. Za nu-
jen objekt davek, za nenujen 
pa ne! Kje živimo? Ali je to 
pravično?

Ministrstvo za kulturo 
celo namiguje, da gre v 
tem primeru tudi za kršitev 
verske svobode. O kršitvi 
verske svobode govori tudi 
cerkev, nekateri njeni laiki 
pravijo, da obdavčitev sa-
kralnih objektov posega v 

ustavno zagotovljeno pra-
vico do verske svobode, z 
omejevanjem individualne 
in kolektivne svobode, ka-
kršno predstavljajo predla-
gane spremembe davčne 
ureditve, pa se zanika člo-
vekovo dostojanstvo. To so 
zanimive trditve, vendar ne-
utemeljene! Ali je katoliku, 
ki gre k maši v obdavčeno 
cerkev, zaradi te obdavči-
tve kratena individualna in 
kolektivna verska svoboda? 
Saj obdavčitev cerkve maše 
ne bo odpravila! Ali katolik 
v verskem objektu zaradi 
obdavčitve le-tega ne bo 
mogel več moliti? Saj ob-
davčitev le-tega molitve ne 
bo prepovedala! Ali v cerkvi 
zaradi obdavčitve objekta ne 
bo mogoče več izvesti krsta, 
obhajila …? Saj obdavčitev 
objekta ne prepoveduje kr-
sta ali obhajila!

Predlog ministrstva za fi-
nance o obdavčitvi vseh ne-
premičnin verskih skupno-
sti podpiram in upam, da ga 
bo podprlo čim več ljudi in 
državnih organov in da bo 
sprejet. Če pa bo predlog o 
obdavčitvi vseh cerkvenih 
nepremičnin padel, pa bi 
bilo pošteno, da izpad sred-
stev, ki bo zaradi tega nastal 
in ga bo občutilo ljudstvo in 
ne bogati, zapolnijo tisti, ki 
sporni davek minirajo, tudi 
ministri in cerkveni kleriki in 
laiki osebno!

VLADO BEGAN,
Šmarje pri Jelšah

in glede na finančni položaj 
svoje družine – brez škode 
za svoje socialno stanje in 
socialno stanje svoje druži-
ne – ne bi zmogla stroškov 
sodnega postopka oziroma 
stroškov nudenja pravne 
pomoči. Šteje se, da je soci-
alno stanje prosilca in njego-
ve družine zaradi stroškov 
sodnega postopka oziroma 
stroškov nudenja pravne po-
moči ogroženo, če mesečni 
dohodek prosilca (lastni 
dohodek) oziroma mesečni 
povprečni dohodek na člana 
družine (lastni dohodek dru-
žine) ne presega dvakratnika 
osnovnega zneska minimal-
nega dohodka, določenega z 
zakonom, ki ureja socialno-
varstvene storitve (Zakon o 
socialnem varstvu). Oseba, 
ki je po zakonsko določenih 
pogojih upravičena do ta-
kšne pomoči, jo lahko upo-
rablja za celotno ali delno 

pokritje stroškov za pravno 
pomoč in oprostitev plačila 
stroškov sodnega postopka.

Prošnjo za dodelitev brez-
plačne pravne pomoči prosi-
lec vloži praviloma na okro-
žnem sodišču, pristojnem 
za prosilca, glede na naslov 
stalnega bivališča, in sicer 
pisno na obrazcu.

Obrazec dobijo prosil-
ci pri strokovnih službah 
za brezplačno pravno po-
moč, ki delujejo v okvi-
ru okrožnih sodišč, in v 
knjigarnah ali na poveza-
vi http://www.sodisce.
si/sodni_postopki/obraz-
ci/2009021217292200/. 

Prosilci se lahko v primeru 
dodatnih vprašanj in infor-
macij obrnejo na službo za 
brezplačno pravno pomoč 
(BPP) pristojnega okrožne-
ga sodišča. Vsako okrožno 
sodišče ima organizirano 
službo za BPP, ki v času 
uradnih ur (ponavadi trikrat 
tedensko) sprejema prosilce 
za BPP in jim pomaga tudi 
pri izpolnjevanju prošenj za 
BPP. Informacije o brezplač-
ni pravni pomoči najdete 
tudi na spletni strani sod-
stva http://www.sodisce.
si/sodni_postopki/brezplac-
na_pravna_pomoc/.

BRANE JERANKO
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Člani sveta KS Mestinje 
smo 15. junija obiskali Obči-
no Vuzenica. Da smo izbrali 
prav to občino, ni naključje. 
Tamkajšnji častni občan 
Lojze Gobec namreč izvira 
prav iz Mestinja in prav v 
teh dneh je praznoval 80. 
rojstni dan.

V Vuzenico se je preselil leta 
1954. Kar 31 let je bil ravnatelj 
tamkajšnje osnovne šole in za 
svoje delo na vzgojnem podro-
čju prejel najvišje priznanje, 
Žagarjevo nagrado. Bil je usta-
novitelj in vodja pionirske za-
druge ter ustanovitelj šolskega 

hranilništva, ustanovil in vodil 
je likovno kolonijo v Vuzenici, 
na kateri je ustvarjalo preko 
2000 otrok iz Slovenije, Avstri-
je, Italije, Madžarske in Hrva-
ške. Lojze Gobec se je okitil 
še s številni priznanji, najbolj 
mu je pri srcu priznanje Von 
Pistor za življenjsko delo, 
ki so mu ga podarili njegovi 
učenci, Slovenska prosvetna 
zveza v Celovcu pa mu je na 
letošnji koloniji podelila viso-
ko nagrado, Drabosnjakovo 
priznanje. Njegov učenec, 
današnji župan občine Vuze-
nica, Franc-Franjo Golob, ki 

nas je prav tako sprejel, pravi, 
da Vuzenica brez Gobca ne bi 
bila, kakršna je.

Sicer pa Lojze Gobec s 
svojo ženo Zinko še danda-
nes večkrat obišče Mestinje, 
svojega brata Stanka, sestro 
Maliko in svakinjo Tončko, 
ki je letos praznovala 90 let. 
Iskrene čestitke in veliko 
zdravja vsem v imenu sveta 
KS Mestinje. Ob krajevnem 
prazniku pa iskreno čestitam 
in želim vse dobro tudi vsem 
ostalim krajankam in kraja-
nom.

JANEZ COLNERIČ

Pohod po Emini 
romarski poti

Kozjanski park je v soboto, 29. junija, že sedmo leto 
zapored organiziral pohod po Emini romarski poti. Tokrat 
smo izbrali 12 km dolgo traso Emine poti med Planino 
pri Sevnici in Pilštanjem.

Zbralo se je 43 pohodnikov in na pot smo se podali ob 
8. uri zjutraj. Najprej smo se s Planine vzpeli mimo kape-
lic križevega pota do cerkve sv. Križa, od koder je čudovit 
razgled na bližnjo in daljno okolico. Nato nas je pot vodila 
mimo Šentvida pri Planini in Podpeči pri Šentvidu čez potok 
Leniška do Zagorja. Po ogledu Lurške jame v Zagorju, ki nam 
jo je predstavil predsednik Kulturnega društva Zagorje Dani 
Zalokar, smo nadaljevali pot mimo Gabrja in Lesičnega vse 
do cilja na Pilštanju, kjer naj bi se po legendi rodila sv. Ema. 
Najprej nas je v cerkvi sv. Mihaela sprejel župnik Jože Hriber-
nik in imeli smo krajšo mašo. Nato so nam člani Kulturnega 
društva Pilštanj ob 75-letnici imenovanja Eme za svetnico 
v čudovitem okolju pod vaško lipo odigrali dramsko igro o 
življenju kneginje Eme.

Pohod smo končali s toplo malico in si polni lepih vtisov 
obljubili, da se vidimo ob letu osorej.

NINA-KLAVDIJA LOJEN

Blagoslov koles 
in kolesarjenje

V soboto, 29. junija, je Športno kolesarsko društvo Nova 
Cerkev v okviru krajevnega praznika organiziralo 6. tra-
dicionalni blagoslov koles. Opravil ga je Vinko Kraljič.

Po opravljenem obredu smo se podali na kolesarjenje po 
poteh KS Nova Cerkev. Cilj smo imeli pred gasilskim domom, 
kjer so domači gasilci priredili tekmovanje v kuhanju golaža, 
zato smo se tudi mi z njim okrepčali. Podelili smo kipce 
kolesarja, in sicer za najmlajšega, najstarejšega, najtežjega 
in polžka. Žrebali smo tudi štartne številke udeležencev in 
jim podelili nagrade.

Najlepša hvala Krajevni skupnosti Nova Cerkev za nabavo 
kipcev in zahvala vsem, ki ste se udeležili tega kolesarje-
nja.

ŠKD NOVA CERKEV

V počastitev praznika KS 
Vojnik

Pohodniki v Lurški jami

Obiskali Vuzenico

Z neba so nas pozdravljali 
poletni žarki, pod šotorom 
na igrišču telovadnice OŠ 
Vojnik pa je bilo živahno. 
Zdenko, Drago in Stane 
so pripravljali juho za do-
brodošlico članom medob-
činskega društva delovnih 
invalidov, ki so prihajali na 
druženje. Ekipa strežbe je 
bila pripravljena, prav tako 
oder z Razigranimi muzi-
kanti.

V uvodu sem vse navzo-
če pozdravila in jim zaže-
lela prijetno druženje. Še 
posebej sem bila vesela, 
da sta se srečanja udeležila 
naš nov mlad član Tilen, ki 
je preživel hudo prometno 
nesrečo, in Andrej Pegan iz 

Ljubljane, ki je predstavil 
svojo knjigo, v kateri opisuje 
trnovo pot, ki jo je prehodil 
po nesreči.

Zbrali smo se, da bi se 
poveselili, družili in poča-
stili tudi praznik krajevne 
skupnosti Vojnik, saj je več 
kot sto naših članov doma 
prav v Vojniku. Pozdravil in 
nagovoril nas je župan Beno 
Podergajs, ki rad prisluhne 
in pomaga invalidom. Pou-
daril je pomen druženja in 
tkanja prijateljskih vezi ter 
izmenjavo izkušenj.

Gostja Maja Založnik nam 
je zapela nekaj pesmi in po-
pestrila dan. Člani in obisko-
valci smo si lahko ogledali 
razstavo ročnih del naših 

Zvončnic. Ob ubranih zvo-
kih smo zapeli in zaplesali, 
v kuhinji pa je že dišalo po 
pečenih dobrotah. Pogumni 
pari so se preizkusili na mo-
dni reviji. Ob klepetu, dobri 
hrani, pijači, petju in plesu je 
dan kar prehitro minil. Mora-
li smo se posloviti in za nami 
je bil še en lep in nepozabno 
preživet dan.

Hvala vsem, ki ste kakor 
koli pomagali, da smo se 
imeli lepo. Zopet smo do-
kazali, da skupaj zmoremo 
marsikaj, da potrebujemo 
drug drugega in smo druž-
ba, ki nam je potrebna in jo 
imamo radi.

DRAGICA 
MIRNIK AMON
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Mmmm, češnje, češnje …
Ni lepšega kot na sončni dan sedeti v krošnji in obirati češnje naravnost z drevesa. V 

sredo, 18. junija, smo se s stanovalci Pegazovega doma odpravili na Male Rodne nabirat 
češnje. Rdeče češnje, debele, hrustljave, so kar same vabile …

Najprej smo se jih do sitega najedli, nato smo jih nabrali še za ostale stanovalce, ki niso 
mogli z nami in so ostali v domu. Najbolj nas je privabila manjša češnja, ki nam je bila na 
dosegu rok. Gospod Matevž se je opogumil in in splezal visoko v krošnjo velike češnje, kjer 
so se skrivali najbolj sočni in rdeči sadeži. Ko je bila želja po češnjah potešena, smo sedli v 
hladno senco, se okrepčali z domačimi dobrotami, nazdravili z žlahtno kapljico in zapeli. 
Vzdušje je bilo enkratno, družba razpoložena, zato se še enkrat zahvaljujemo Kseniji Zobec 
za gostoljubnost.

LUCIJA ČERKUČ

Na Možnici 
košnja po starem

Na 14. tradicionalnem srečanju koscev 29. junija ob 4. 
uri pri Lovski koči Bohor-Planina se je ročne košnje trave 
udeležilo okoli 30 koscev vseh starosti. Najstarejši je štel 
kar častitljivih 83 let.

Zbrani so si ob jutranjem šilcu domačega žganja in pršjači iz-
menjali izkušnje o ročni košnji trave. Padale so besede o načinu, 
kot se je delalo nekoč – brez strojne mehanizacije, ki v novo-
dobnem svetu krajša in lajša delo. Nekoč so z veseljem hodili 
kosit travo k sosedom, dandanes pa se izgublja stik z ljudmi in 
skorajda ni več veselega druženja po opravljenem delu.

Sklepane in nabrušene kose so med hojo dvignjene počivale 
na ramenih veselih mož, ko so šli proti štartu. Kuharjem se je 
ogenj razplamtel, a kosci so z vso vnemo zarezali v travo. Po 
travnikih so dišale cvetoče rastline, v rezu so šumele kose, trava 
je v valovih padala po tleh. Košnja na hribovitem območju še 
danes velja za naporno in dolgotrajno opravilo, zato je bilo treba 
kose pogosto brusiti. Da bi bolj rezale, so si nekateri prilili v 
štork nekaj kapljic kisa.

Po končani košnji so pripravili kuharji odlično pojedino s 
kozarcem rujnega vina. Ob raztegnjeni harmoniki so kosci peli 
stare pesmi in obujali vesele spomine ter pripetljaje še dolgo v 
dan. PZ

Laško je s svojo zname-
nito romansko cerkvijo, z 
župniščem in s kartuzijo 
v bližnjem Jurkloštru uvr-
ščeno v umetnostno-zgodo-
vinsko evropsko povezavo 
Transromanica. Prav ta je 
leta 2010 spodbudila misel 
za organizacijo festivala, 
ki bo v svojem programu 
združeval glasbo in arhi-
tekturo. Od začetne zamisli 
o osredotočenosti predvsem 
na glasbo starejših obdobij 
je festivalski koncept pre-
rasel in se razširil tudi na 
interpretacijo glasbe osta-
lih umetniških obdobij s 
poudarkom na izvedbah 
slovenskih skladateljev.

Festival je zasnovan v obli-
ki poletne glasbene šole vi-
oline, viole in violončela ter 
ciklusa koncertov priznanih 
slovenskih glasbenih pou-
stvarjalcev. Letos se je glas-
benega poletnega izobraže-

Odstopajo od povprečja
Župan občine Dobje Franc Leskovšek je ob koncu šolskega leta sprejel najbolj uspešne 

učence tamkajšnje osnovne šole, ki so s svojimi dosežki odstopali od povprečja. To so 
letos Urban Uduč, Anamari Guček, Katja Kolman in Nejc Selič.

Župan je poudaril, da je uspešno zaključena osnovna šola ključ do uspeha v srednji šoli in 
pri študiju ter nasploh v življenju. Osnovnošolce, ki so bili odlični vseh devet let, je nagradil 
z darilom, čestitkam sta se pridružili tudi ravnateljica Suzana Plemenitaš in razredničarka 
Janja Polenšek Davidovski.

TV, foto: MN

Festival Romanica Antiqua Laško znova navdušil

Nastop učencev poletne glasbene šole

vanja udeležilo trinajst učenk 
in učencev, ki so zadnji teden 
junija pod mentorstvom vio-
linista in violista mag. Kristi-
ana Kolmana, violončelista 
Aleksandra Kuzmanovskega 
in korepetitorja Benjamina 
Govžeta intenzivno spozna-
vali zakonitosti in skrivnosti 
glasbenega poustvarjanja. Da 
je na zaključnih koncertih v 
Kulturnem centru Laško in 
kartuziji v Jurkloštru njihov 
nastop potekal sproščeno, je 
z delavnico o premagovanju 
treme poskrbela Tina Ander-
lič.

Koncertni del festivala Ro-
manica Antiqua Laško so od-
prli člani Celjskega godalnega 
orkestra pod taktirko Nenada 
Firšta, ki so s soliti preigravali 
bogat, a lahkoten program, s 
katerim so v Laško ponovno 
pripeljali zvoke klasične orke-
stralne glasbe. V kulturnem 
centru so zazvenela dela Pa-

chelbela, Bononcinija, Go-
unoda, Bravničarja, Schön-
berga in Sibeliusa. V drugem 
delu festivalskega programa 
pa je Tio Romanika izvedel 

navdušujoč koncert z naslo-
vom Tango za trio in Astor 
Piazzolla.

Četrti festival je znova do-
kazal, da glasba nima meja. 

Močno izražena povezanost 
med mladimi glasbeniki, ki 
svoj pogled in dojemanje 
glasbe šele oblikujejo z viso-
ko usposobljenimi glasbeni-

mi pedagogi in izkušenimi 
ter priznanimi glasbeniki, 
daje festivalu navdih in polet 
za nadaljnja leta.

TM

Najboljši učenci v družbi župana Franca Leskovška, ravnateljice Suzane Plemenitaš in razredničarke Janje 
Polenšek Davidovski.
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V poletnih mesecih so zapise o šolskih prireditvah in dosežkih za-
menjali utrinki  s počitniškega dogajanja. Pišite nam, kaj se vam zani-
mivega dogaja.          Vaše prispevke bomo objavili

v rubriki Počitniške dogodivščine.

V poletnih mesecih so zapise o šolskih prireditvah in dosežkih za-
menjali utrinki  s počitniškega dogajanja. Pišite nam, kaj se vam zani-

          Vaše prispevke bomo objavilimivega dogaja.          Vaše prispevke bomo objavilimivega dogaja.

v rubriki Počitniške dogodivščine.

V nedeljo, 30. junija, se je končala že 
osma humanitarna akcija Mikova ka-
ravana otroškega smeha. Letos je zajela 
sto otrok iz socialno šibkih družin spo-
dnjega Podravja in celjske regije. Leto-
vanje je bilo tokrat prvič pripravljeno v 
obliki športnega tabora v Kozjem.

Otroke so v Miku izbrali s pomočjo sve-
tovalnih služb v osnovnih šolah in od 105 
prijavljenih otrok se je 25. junija na pot od-
pravilo točno sto otrok. Že po nekaj urah 
druženja so padle vse ovire in zadrege in 
stkala so se prijateljstva, ki bodo pustila 
pečat za vselej. Da ni bilo prevelikega do-
motožja in so otroci varno preživeli po-
čitnice, so s pestrim programom skrbeli 
mentorji iz Kluba mladih Kozje in vodja 
humanitarne akcije Teja Vrečko Luknar 
iz podjetja Mik.

V petek, 28. junija, so mlade počitnikar-
je v spremstvu novinarjev obiskali pred-
stavniki podjetja z generalnim direktorjem 
Francijem Pliberškom na čelu. Dan, poln 
norčij in zabave, so popestrili tudi igralci 
ameriškega nogometa Maribor generals, 
ki so predstavili osnove tega športa in z 
otroki odigrali tekmo. TVL Otroci ob tabornem ognju

Bilo je sredino jutro in že smo se z nasmehom na ustni-
cah in s pričakovanjem novih dogodivščin odpeljali proti 
Baški. V naših glavah so se porajala vprašanja: bo lepo 
vreme, kako bomo spali, bomo zelo pogrešali starše, ali 
je morje mrzlo, bomo stkali nova znanstva in prijatelj-
stva?

Po začetnemu spoznavanju drug drugega so otroci poime-
novali svoje skupine z izvirnimi imeni, ki označujejo morje, 
lenarjenje in dobro počutje.

Spoznali smo mesto, obiskali cerkev svetega Ivana, si 
ogledali pokopališče, nabirali storže, kamne in brskali za 
školjkami. V akvariju pa smo videli čudoviti morski svet 
v živo. Seveda smo se peljali tudi z ladjo Explorer, ki ima 
zastekljeno dno, in opazovali vrvež pod vodo, pisane ribe, 
školjke in rakovice.

Otroci so z zanimanjem sodelovali v jezikovni šoli, kjer 
so spoznali nove besede v nemščini in nizozemščini, vodil 
in pomagal jim je vzgojitelj Gabrijel Dečman.

Deklice so izdelovale zapestnice in verižice v ustvarjalni 
delavnici, pa tudi likovna delavnica je iz otrok pričarala mor-
sko obarvano umetniško izraznost. Za pričeske je poskrbela 
vzgojiteljica, frizerka Darja Kolar. Z njimi bi bili konkurenca 
marsikateremu svetovno znanemu frizerskemu mojstru.

          Vaše prispevke bomo objaviliGremo v Baško 
na morje

Najlepša hvala vsem v Celjskem 
domu in vzgojiteljem Jerneji, 
Darji, Gabrijelu, Mojci, Nevenki, 
Mojci, Mateji in Romani.

Čas po kosilu je bil namenjen počitku in prebiranju knjig 
iz knjižnice v Celjskem domu, ki vsebuje zanimivo čtivo, 
kjer vsak najde nekaj zase.

Večeri pa so bili v znamenju športnih, tekmovalnih in 
rajalnih iger za najmlajše. Baška je pokala po šivih, ko smo 
izbirali naj frajerja na šovu Baška ima talent, mistra in mis 
Baške, navdušil nas je Srčkov ples in zaključni večer s pode-
ljevanjem nagrad za dosežene posebne uspehe na športnem 
področju, v izvirnosti, pridnosti, urejenosti sob …

Vse je bilo odlično
Taras Mastnak je svoje vtise zapisal v morski pravljici: 

»Nekje v morskih globinah, tam kjer je celo voda tiha, je živel 
morski deček z imenom Aztek. Bil je agent tajne morske eno-
te Kit. Ustaviti je moral morskega psa na obali Baške. Bitka je 
bila dolga in neizprosna, a na koncu je zmagal Aztek.«

Jan Jelen pravi, da mu je najbolj bilo všeč obilo prostega 
časa, igranje odbojke, namiznega tenisa, plesanje, plavanje 
na mizo in obisk mesta.

Nini Krejić je bilo všeč lepo vreme in plavanje do mize, 
všeč so ji bile tudi večerne animacije, sprehodi v mestu in 
delavnice.

Maja Felicijan pove, da ji je všeč, ker smo 2-krat na dan na 
plaži, Deja Adamič, da je hrana zelo dobra, Lara Felicijan 
pa, da ji ni všeč, ker morajo vstajati že ob 7.30 zjutraj. Nika 
Lozen bi rada šla bolj pogosto v mesto nakupovati.

Najmlajši dečki, skupina Tigri, pa so takole strnili vtise: 
Ianu in Svitu je všeč, ker so šli na sladoled, se kopali in spre-
hajali v mestu. Deshanu je lepo, ko spoznaš nove prijatelje, 
ješ tako okusno hrano. Dominiku je bilo všeč, ko je v morju 
delal salte, Aljažu in Tianu pa večerni ples.

Skupina Mačke je v en glas menila, da je v Baški super.
MATEJA KOS, pedagoška vodja

Uživali brezskrbne počitnice
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Če se te dni odpravljate na 
dopust, ste kot odgovoren la-
stnik zagotovo pravočasno 
poskrbeli tudi za svojega 
štirinožca. Še najbolj eno-
stavno je, če ga lahko vza-
mete s seboj na počitnice, 
kar pa vedno ni izvedljivo. V 
tem primeru vam morda na 
pomoč priskočijo sorodniki 
ali prijatelji, ki poskrbijo 
zanj. Če nimate nobene od 
teh možnosti, vam ostane še 
varstvo v katerem od hotelov 
za živali. Na našem obmo-
čju izbira ni ravno velika, 
saj takšno varstvo in oskrbo 
ponujajo v okviru Zavetišča 
Zonzani v bližini Dramelj, v 
Hotelu Miša v Panečah pri 
Jurkloštru in Canis hotelu v 
Kaplji vasi pri Preboldu. Sle-
dnjega smo tudi obiskali.

Matjaž Verdev je že vse ži-
vljenje povezan s psi. Vselej 
so bili pri hiši, že pred dese-
tletji se je ukvarjal z vzrejo či-
stokrvnih nemških ovčarjev, 
kot vodnik službenih psov je 
deset let delal z njimi v po-
licijskih vrstah, zadnja leta 
pa ima doma hotel za hišne 
ljubljenčke. To pomeni, da z 
družino poskrbi tako za pse 
kot druge živali, ki jim lastniki 
med počitnicami ali ob drugih 
priložnostih ne morejo zago-
toviti varstva in oskrbe. Med 
»hotelskimi gosti« so se tako 
znašli ne le mački, zajci, hrčki 
in ptiči, temveč celo podgana. 
Družina ima rada živali, pro-
stora ob hiši na robu gozda 
je dovolj, poleg tega hči Ajda 
razmišlja, da bi tudi svojo po-
klicno pot zastavila v povezavi 
z živalmi. Zato odločitev o ho-
telu ni bila težka.

Lajež in glasba
Ob prihodu nas je pozdravil 

glasen lajež. Matjaževa žena 
Natalija je s sprehoda pripe-
ljala enega od psov in vrnitev 
v »hotelsko sobo« mu ni bila 
všeč, saj je ves čas glasno 
protestiral. Lovski nagon ga 
je vlekel v bližnji gozd, poln 
vabljivih vonjev, žal pa so bile 
vmes rešetke. Počakati bo mo-
ral do naslednjega sprehoda. 
Njegov sosed na desni je mirno 
in brez razburjenja opazoval 
direndaj, mlad črno-bel kuža 
na levi pa bi se rad igral in je 
pričakujoče skakljal ob rešet-
kah ter pustil, da smo ga malo 
»počohali«. Bolj v ozadju, na 
mirnejšem mestu, je glede na 
željo lastnice bival pes, ki so 
ga pripeljali iz Ljubljane in ni 
navajen takšnega vika in krika. 
Trije domači psi, nemška ov-
čarka in dve bordojski dogi, so 
se v teh letih očitno že navadili 
na obiskovalce in niso bili vide-
ti prav nič vznemirjeni.

Zanimivo, da se je iz radij-
skega sprejemnika ves čas sli-
šala glasba. Na vprašanje, ali 
jim vrti kakšno posebno zvrst, 

Na počitnice brez psa
Zanj lahko poskrbijo v enem od hotelov za hišne ljubljenčke

»Pri delu s psi so pomembni izkušnje in 
občutek. Nekateri stika ne morejo vzpo-
staviti, pes ve, če se ga nekdo boji. Imel 
sem primer, ko naj bi enkrat tedensko 
sprehajal nemško dogo. V teoriji je bilo 
enostavno, v praksi pa je nastala teža-
va. Žena je šla k hiši, odklenila, noter 
pa ni uspela priti, saj je bil pes preveč 
hud. Sam sem odklenil vrata, gledal v 
zrak in hitro vstopil ter obstal pri vratih. 
Po uri in pol renčanja se je pes umiril, 
lahko sem vzel povodec in sva šla na 
sprehod. Okradli vas ne bodo, sem nato 
rekel lastniku.«

je Verdev v šali odgovoril, da 
jim zvečer zavrti malo klasi-
ke, da lažje zaspijo. »Radio 
je prižgan zato, da se nekaj 
dogaja, saj tudi sicer pri la-
stnikih nimajo polne tišine,« 
je pojasnil.

Tolažba v 
stanovanju
Večinoma bivajo živali pri 

Verdevovih kakšen teden ali 
več, včasih jih pripeljejo tudi 
za krajši čas. Največ zanima-
nja je poleti, nekaj tudi med 
zimskimi počitnicami. V hi-
šici z boksi je tudi prostor za 
pripravo hrane, v njem ima 
Matjaž Verdev pripravljen 
seznam s potrebami vsakega 
psa. »Lastniki povedo, kaj in 
koliko jedo, kakšne priboljške 
naj jim dam. Hrano prinesejo 
običajno s seboj, lahko pa jim 
jo tudi sam pripravim ali jim 
skuham tisto, česar so vajeni.« 
Za psa je že sprememba okolja 

lahko stresna, zato pri hrani v 
takšnih trenutkih ni primer-
no uvajati novosti. Včasih se 
zgodi, da pes kakšen dan po 
prihodu sploh ne je ali je tako 
potrt, da ga zato vzamejo v 
stanovanje, kjer tudi prespi 
in se počuti manj zapuščene-
ga. Večinoma so namreč psi 
vajeni življenja v stanovanju, z 
družino, zato je lahko takšna 
sprememba kar precejšnja. 
Matjaž Verdev lastnikom sve-
tuje, da psa pripeljejo že prej, 
da se počasi navaja na novo 
okolje. Žal ta nasvet upošteva 
le malo ljudi.

Če je prihod težak, pa očitno 
kosmatincem vmes ni hudega, 
saj se je že zgodilo, da pes ni 
hotel v avto k lastniku, ko je ta 
prišel ponj … Kar nekaj ima-
jo tudi stalnih gostov, ki sicer 
prihajajo z različnih koncev 
Slovenije. Sicer pa lahko vsak 
nenapovedano pride na obisk 
in si ogleda pogoje, v katerih bi-
vajo psi. Za mnoge namreč od-
ločitev o tem, da psa prepustijo 
v tujo oskrbo, ni enostavna in 
prav je, da se lahko seznanijo 
s pogoji bivanja živali.

TC
Foto: GrupA

Matjaž Verdev in njegov štirimesečni varovanec

Natalija večkrat poskrbi za sprehode pasjih gostov. Počasi spozna njihove navade in tudi oni so po več-
kratnih obiskih že domači.

Ajda bi se rada v življenju ukvarjala z živalmi. Dobro popotnico za to je 
dobila v družini. Na sliki s svojo ljubljenko nemško ovčarko Čaro.

V Canis hotelu vam bodo za dnevno oskrbo psa s spre-
hodi in nego zaračunali 11 evrov, ob tem da prinesete 
svojo hrano. V Hotelu Miša, kjer imajo trenutno osem va-
rovancev, boste plačali 12 evrov na dan, če prinesete svojo 
hrano, pa 11 evrov. V ceno sta vključeni tudi sprehajanje 
in krtačenje. V Zavetišču Zonzani imajo trenutno šest 
psov v poletnem hotelskem varstvu in za dnevno oskrbo 
morajo lastniki plačati 11 evrov s hrano vred. Za sprehod 
morajo plačati posebej, in sicer 2 evra.

»Ko smo pazili 
hišno podgano, je 
lastnica povedala, 
da je žival nava-
jena, da jo izpusti 
iz kletke, ko gre v 
službo in potem na 
kavču gleda televi-
zijo.«
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»Temna sončna očala niso garancija za kakovost. Sicer zaščitijo pred svetlobo in 
človek lažje gleda, a če stekla nimajo tudi UV-filtra, ne odbijajo nevarnih UV-žar-
kov in naše oči v resnici niso zaščitene. Še več. Uporaba očal brez UV-zaščite je za 
oko še nevarnejša, kot če sončnih očal sploh nimamo. Ker je pred očmi temno, se 
zenica razširi in pravzaprav sprejme še več ultravijoličnih, torej slabih žarkov,« 
razlaga oftalmolog Zdenko Zelič.

Zaščitite svoje oči!
Na kaj moramo biti pozorni pri nakupu sončnih očal?

Ultravijolični sončni žarki 
ne predstavljajo nevarnosti 
le za človekovo kožo, tem-
več lahko poškodujejo tudi 
oči. Uporaba sončnih očal z 
zadostno UV-zaščito je zato 
nujna. A strokovnjaki kljub 
temu še vedno ugotavljajo, 
da veliko ljudi ne uporablja 
sončnih očal. Številni upora-
bljajo očala slabe kakovosti, 
ki so za oči še bolj škodljiva, 
kot če jih sploh ne bi imeli.

Tako imenovana vidna 
svetloba obsega sevanja z va-
lovnimi dolžinami med 380 
in 780 nanometri in očesu ni 
nevarna. Nevarna je, kot pravi 
oftalmolog iz celjske bolnišni-
ce Zdenko Zelič, ultravijolič-
na svetloba nižjih valovnih 
dolžin, ki sega od 100 do 400 
nanometrov in je ne čutimo in 

zaznamo. Škoduje vsem oče-
snim strukturam, od veznice, 
roženice in leče do makule 
oziroma rumene pege.

Posledice vidne 
dolgoročno
Ena od posledic dolgotraj-

nega izpostavljanja sončnim 
žarkom brez zaščite s sonč-
nimi očali je siva mrena, ki je 
bila po besedah Zeliča nekoč 
posebej pogosta predvsem pri 
mornarjih in tudi danes se z 

dokazano je, da ultravijolični 
žarki škodujejo tudi mladim. 
Posledic morda res ne bodo 
čutili jutri ali čez eno leto, 
dolgoročno pa zagotovo,« raz-
laga oftalmolog in poudarja, 
da morajo tako sončna očala 
nositi tudi majhni otroci.

Nakup s 
certifikatom
Po odgovor, kako vedeti, 

ali so določena sončna oča-
la kakovostna ali ne, smo 

se odpravili k optiku Borisu 
Gleščiču. Kot pravi, je garan-
cija za kakovostna sončna 
očala mednarodni certifikat 
z oznako CE. Ta zagotavlja, 
da so očala prestala določene 
teste in da nudijo zadostno 
stopnjo zaščite. Drugo zago-
tovilo je po besedah Gleščiča 
nakup sončnih očal v registri-
ranih optikah. »Četudi je na 
obmorskih tržnicah mogoče 
kupiti očala z oznako CE, ne 
morete vedeti, ali je certifikat 

»Dejstvo je, da so sončna očala določenih blagovnih znamk 
kakovostnejša od drugih. A ne gre toliko za razliko v kako-
vosti stekel, tukaj neke revolucije ni, je pa bistvena razlika 
pri obliki okvirja, torej modelu, in pri kakovosti plastike ali 
kovine. Pri zares priznanih znamkah so očala še po 20 letih 
skoraj kot nova. Zamenjati je morda treba le nosnike,« pravi 
optik Boris Gleščič.

Rubriko Za zdravje 
ureja Anja Deučman. 
Predloge oziroma 
ideje ji lahko 
posredujete na 
anja.deucman@nt-rc.si

Ste vedeli?

Za oči so nevarni UVA- in UVB-žarki.
UV-žarki so razporejeni v tri skupine, poleg UVA- in UVB- 

poznamo še UVC-žarke. Slednji za človekove oči niso nevar-
ni, saj jih obsorbira atmosfera in tako ne dosežejo Zemlje. 
Zavarovati se je tako treba pred UVA- in UVB-žarki. Sončna 
očala morajo po evropskih standardih odbiti med 95 in 100 
odstotkov UV-žarkov.

Ne glede na to, kakšno obliko sončnih očal in katero znamko boste 
izbrali, prepričajte se, da imajo očala certifikat, ki zagotavlja primerno 
zaščito oči. (Foto: GrupA)

njo sooči marsikdo. Dandanes 
oftalmologi sicer opažajo naj-
več okvar rumene pege, majh-
nega dela v očesu, s katerim 
izostrimo vid, nemalo pa je 
tudi okvar veznice. »Naštete 
težave sicer res opažamo pred-
vsem pri starejših, tudi zaradi 
starostne degeneracije, ampak 

Sončna očala niso le za 
vroče in sončne poletne 
dni, temveč so še kako 
dobrodošla tudi pozimi, 
predvsem v visokogorju. 
Sneg namreč po besedah 
oftalmologa Zeliča močno 
odbija svetlobo in tako še 
stopnjuje delovanje ultra-
vijoličnih žarkov. Podobno 
je z vodo, s peskom in na 
primer svetlimi zidovi.

pristen. V optikah pa vedno 
dobite garancijo, prav tako 
smo podvržene strogemu 
nadzoru in dvomim, da bi 
katerikoli optik skušal kršiti 
pravila.« Naš sogovornik ob 
tem dodaja, da za kakovostna 
sončna očala ni nujno treba 
odšteti več sto evrov, temveč 
je očala s stekli, ki nudijo po-
trebno zaščito, mogoče dobiti 
že za 40 evrov. Cene, kot pra-
vi, ne povišajo stekla, temveč 
kakovost okvirjev in model. In 
prav slednjemu, kot ugotavlja, 
ljudje posvečajo več pozorno-
sti kot zaščiti.

UV-zaščita 
zadostna, kakovost 
vseeno vprašljiva
Tako Gleščič kot Zelič sicer 

ugotavljata, da sploh v času 
krize vse več ljudi sončnih 
očal ne kupuje v za to uspo-
sobljenih trgovinah, temveč 
na tržnicah in pri prodajal-
cih, ki očala prodajajo celo za 
manj kot deset evrov. Zveza 
potrošnikov Slovenije je lani 
testirala sončna očala raz-
ličnih cenovnih razredov in 
ugotovila, da tudi tovrstna, 
najcenejša očala nudijo po-
trebno UV-zaščito. Tudi Gle-
ščič pri meritvah, ki jih sam 
opravi s posebno aparaturo, 
ugotavlja, da večina cenenih 
sončnih očal dosega UV-zašči-
to 400, kolikor je predpisana, 
a vseeno dvomi v kakovost to-
vrstnih očal. »Ni tako redko, 
da nam ljudje na meritev pri-
nesejo očala, ki so jih za malo 
denarja kupili na tržnici, pri 
čemer ugotovimo, da ustre-
zajo predpisom, a uporabniki 
kljub temu pravijo, da jih, ko 

Preventiva je tudi pri za-
ščiti oči prav tako pomemb-
na kot pri skrbi za zdravje 
nasploh. Z operacijo sive 
mrene je sicer mogoče 
povrniti dober vid, okvare 
rumene pege pa na primer 
še ni mogoče popolnoma 
pozdraviti, temveč le zaje-
ziti nadaljnje propadanje 
živčnih celic. Vid tako ni 
nikoli več takšen, kot bi 
moral biti.

Tisti, ki potrebujete korekcijska očala, si lahko danda-
nes omislite tudi korekcijska sončna očala, ki so prav tako 
kakovostna in oči tako varujejo pred svetlobo in UV-žarki 
kot uravnavajo vid. Danes so sicer na trgu tudi klasična 
korekcijska očala z UV-zaščito in korekcijska očala, ki na 
svetlobi samodejno potemnijo. UV-zaščito pa imajo tudi 
kontaktne leče, a ker ne pokrijejo celotnega očesa, je tudi 
za osebe z lečami priporočljivo, da nosijo sončna očala.

jih nosijo, pečejo oči ali boli 
glava. S temi očali torej oči-
tno nekaj ni v redu, kaj, pa 
še nisem uspel dognati. Kdo 
ve, iz katerih materialov so ta 
očala,« pravi Gleščič in doda-
ja, da pri kakovostnih očalih 
do tovrstnih težav ne prihaja. 
Oftalmolog Zelič ob tem še 
pristavi, da je poškodovana, 
opraskana stekla nujno treba 
takoj zamenjati, saj zaradi od-
stranitve UV-zaščitne plasti ne 
služijo več svojemu namenu.
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Uspel prvi 
Pilihov memorial

Člani sekcije ljubiteljev 
starodobnih vozil Društva 
ljudske tehnike iz Šmar-
tnega ob Paki so pripravili 
srečanje starodobnikov in 
ga poimenovali po dolgole-
tnem predsedniku društva 
Marjanu Pilihu.

Prvega Pilihovega memo-
riala se je udeležilo več kot 
petdeset avtomobilov in mo-
tornih koles, med njimi tudi 
nekaj predvojnih edinstvenih 
primerkov, ki so edini v Slo-
veniji. Z najstarejšim avtomo-
bilom se je pripeljal Mirko 
Rems iz Celja, ki vozi forda 
A iz leta 1928. Z najstarejšim 
motornim kolesom BSA 420, 

letnik 1940, pa je prišel Mar-
tin Skubic iz Žalca.

Po opravljeni promenadni 
vožnji so se udeleženci sre-
čanja v Martinovi vasi v sre-
dišču Šmartnega preizkusili 
še v spretnostni vožnji. Prvo 
mesto med avtomobilisti je 
zasedel Darko Ocepek iz Ve-
lenja z golfom, letnik 1983, 
med motoristi pa Ivan Caj-
ner z Rečice ob Savinji, ki 
je vozil zelo redek primerek 
dirkalnega motocikla Puch 
250 SG SSS.

Organizator je posebej na-
gradil še najstarejšega voznika 
Franca Fužirja iz Mozirja, ki 
vozi NSU princa, letnik 1962, 

in najstarejšo voznico Tatjano 
Arčan iz Šmartnega ob Paki, 
ki ima avtomobil Golf cabrio, 
letnik 1979. Posebno nagrado 
za najboljšo kombinacijo le-
tnika vozila in oblačil pa sta 
si prislužila zakonca Poklič iz 
Vitanja v avtomobilu Peugeot 
iz leta 1932.

Organizatorji, ki so poželi 
pohvale vseh udeležencev, 
napovedujejo, da bo Pilihov 
memorial odslej tradicio-
nalno srečanje starodobnih 
vozil vsako leto prvo soboto 
v juliju.

US
Foto: arhiv društva

Nenavadna kolona v Šmartnem

Lepotec, ki mu skoraj ni para. Tudi s starodobnikom se daleč pride.

Memorial za motoriste
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Ste slišali kako dobro 
šalo? Pošljite nam jo na 
Novi tednik, Prešernova 19, 
3000 Celje in če se bo tudi 
nam zdela smešna, jo bomo 
objavili.

REŠITEV SUDOKU 58

Katere dneve bodo v Celju tekme letošnjega Euro-
Basketa?

Nič mu ne pomaga
Tujec je ustavil dva Savinjčana: »Do you speak English?«
Savinjčana odkimavata.
»Parlez-vous français?«
Spet nič.
»Parla italiano?«
Nič.
Zadnji poskus: »Habla usted espanol?«
Tujec obupan odide in eden od Savinjčanov pravi: »Si videl 

tega, štiri jezike zna, neverjetno!«
Drugi pa pravi: »Pa kaj? Kot da mu je to kaj pomagalo!«

Dvojčka
Huso dobi dvojčka. Vprašajo ga, kako jima bo dal ime.
Huso: »Tale bo Mujo, tale pa Mujo.«
Pa se ljudje začudijo in vprašajo: »Kako pa jih boš razli-

koval?«
»Saj ni važno, ampak zamisli si tole: poletje, vročina, ležiš 

v senci, in rečeš: Mujo, prinesi pivo! in glej, dve pivi!«

Kaj je bolje?
So vprašali starejšo gospo, kaj bi raje imela, če bi morala 

izbirati: parkinsonovo ali alzheimerjevo bolezen.
Gospa modro odgovori: »Parkinsonovo, zanesljivo, ker je 

bolje, da polijem pol kozarca dobrega vina, kot da pozabim, 
kje imam steklenico.« (Iz glasila mladih PUM Celje)

Nič razkošja
Prvi šolski dan železničarjevega sina. Ko se sin vrne do-

mov, ga ata vpraša: »Sinko, kako je bilo prvi dan v šoli?«
Sinček odgovori: »Ej, ne moreš verjeti, na šolskih vratih 

piše 1. razred, notri pa same lesene klopi.«

Ni pravi
Potrka volk na vrata sedmih kozličkov. Kozlički vprašajo: 

»Kdo je?«
»Jaz sem, vaša mama, ki vam je prinesla toplega mleka!« 

odgovori volk.
»Nisi, poslali smo jo po mrzel pir!« odvrnejo kozlički in 

ne odprejo vrat.

V življenju pride čas, ko ne moreš storiti drugega, kot 
nadaljevati svojo pot. Čas, da slediš svojim sanjam. Čas, 
da razviješ jadra svojih prepričanj. (S. Bambaren)

Nekoč so Franza Liszta povabili, da dirigira v majh-
nem Altenburgu. Na vaji je oboist ves čas igral preglasno. 
Končno se je Liszt razjezil: »Ali sploh ne znate igrati 
tiho?«

»Maestro, če bi znal igrati tiho, ne bi bil tu, v Alten-
burgu,« je žalostno dejal oboist.

Spraševali smo vas, kako se imenuje serija zgodb o 
uspešnih podeželskih gospodinjah, ki smo jo imeli že 
lani.

Pravilen odgovor se glasi: Dobrote slovenskih kme-
tij.

Knjižno nagrado bo za pravilen odgovor po pošti pre-
jela Milena Fluher, Zg. Pohanca 21, Sromlje.

Kupone z odgovorom pošljite najkasneje do torka, 23. ju-
lija, na naslov Novi tednik, Prešernova ulica 19, 3000 Celje. 
Izžrebanemu nagrajencu bomo podarili knjižno nagrado.

V Termah Olimia se po novem ponašajo z menda najbolj 
divjim toboganom v Sloveniji, ki so mu v duhu moder-
nih tujih poimenovanji nadeli ime King kobra. Kraljevska 
kobra bi bilo res preveč provincialno … Tobogan je hiter 
in adrenalinski, zato pa je internetna povezava v tamkaj-
šnjem hotelu še vedno tako počasna, da si z njo težko kaj 
pomagaš. Morda bi bila lahko to ena njihovih prihodnjih 
naložb. Imamo predlog imena: Speedy net!

Saj veste, kako je. Prve dne-
ve dopusta preživimo pred-
vsem v pripravah na odhod 
na morje in si prizadevamo 
izklopiti vse, kar je povezano 
z obveznostmi v službi, in po 
novem nas je vse več takšnih, 
ki izklapljamo tudi vse tisto, 
kar se dogaja v naši državi. 
Ta že dolgo ni več sončna 
stran Alp, temveč za vse več 
ljudi dnevni stres in senca za 
nedoločen čas.

In sem se k Hrvatom od-
pravila tudi sama in posta-
vila na hladno nedavni dvig 
stopenj DDV, ki je nekaterim 
slovenskim podjetjem odne-
sel tudi po 20 odstotkov pri-
hodkov, abstrahirala, kako 
je Virant ohladil Pličaniča ali 
obratno, nekako sem odmi-
slila, da slovenski dolg pred-
stavlja že 75 odstotkov vsega, 
kar v naši državi ustvarimo, 
kar menda, tolaži finančni 
minister, ni tako hudo, kajti 
bogati v EU so zadolženi še 
bistveno več. Razlika je le v 
tem, da pri nas nič kaj do-
bro ne kaže z oživitvijo vse 
bolj mrtvega gospodarstva. 
Ah, pravi balzam za dušo 
tam na Bolu, dokler nisem 
ugotovila, da bo tale odklop 
od Slovenije kar težka stvar. 
Začelo se je že na avtocesti.

Kako, za vraga, je Hrva-
tom uspelo zgraditi toliko 
viaduktov, zelo svetlih in 
širokih, dobro preplastenih 
predorov, več kot zgleden 
avtocestni križ od Zagreba 
do morja, mi pa … Res je, 
da so mi domačini razburje-
no pripovedovali, kako bodo 
zdaj, evo, ko so vse zgradili, 
oblastniki podelili koncesije 
tujcem. Prvi obroki najetih 
posojil za zgrajene ceste na-
mreč trkajo na vrata, a tudi 
hrvaška državna blagajna je 
tako kot naša vse bolj prazna. 
Prizanesel mi ni niti Timon, 
ki je navdušeno vzkliknil: 
»Mami, poglej koliko vetr-
nih elektrarn imajo!« Ja, mi 
pa samo eno,« sem seveda 
nadaljevala v mislih. In smo 
se ob prihodu na želeni otok 
ustavili na pijači. »Evo račun, 
shranite ga, prosim!« Aha, 
tožiti pa Hrvatom, tako kot 
našim v okviru brezplačnega 
pošiljanja MMS s fotografija-
mi prejetih računov, le še ni 
treba. Sicer je vzdušje glede 
davčnih blagajn podobno. 
Beseda da besedo in nasvet, 
naj se danes ne odpravimo 
na splitsko tržnico, ker nihče 
nič ne prodaja, pojasni raz-
mere. Ponudniki na tržnicah 
so pripravljeni plačati pavšal-
ni davek, davčne blagajne pa 
so višek, ki posega v njihovo 
svobodo trgovanja. Pristojni 
v hrvaški vladi pa se ne dajo 
in želijo na ta način narediti 
konec prav tako vse bolj raz-
bohotenemu prekupčevanju 

Skoraj odklop 
od Slovenije

na tržnicah in menda tudi 
sivi ekonomiji.

In je prišel čas kopanja. 
Dopoldne je še šlo, ob pi-
hljanju burje, večnih vetrov 
na Zlatem ratu, tudi opojno 
hladna morska voda in pri-
jetni sončni žarki so naredili 
svoje. Ampak samo poleža-
vanje, preskakovanje valov 
in še animatorska vloga šti-
rim pobalinom ne zaleže. V 
roke je treba vzeti kakšno 
knjigo ali še bolje, na plaži 
se prileže kakšen časopis. 
In sem začela brati … na 
trenutke sem se vprašala, 
če morda le nisem katapul-
tirala nazaj na slovenski 
konec, kajti problemi so 
na moč podobni. Kar skrbi 
me, da bodo Hrvati, odslej 
v skupni evropski družini, 
naredili enake napake, kot 
smo jih v Sloveniji. Morda bi 
se le kaj naučili od nas.

In je prišel še čas za kakšen 
požirek domačega vina in lo-
vljenje ribic na enem od ribi-
ških turističnih izletov. »Ja, 
fino, da smo zdaj skupaj v 
EU,« se spodbudno oglasi ri-
bič, turistični gostitelj na bar-
ki. Ampak so rekli, da novih 
ribiških dovoljenj ne bo, tisti, 
ki imamo registrirano ribiško 
dejavnost, jo bomo ohranili, 
novi pa … Ampak iz Bruslja 
moramo dobiti čim več de-
narja iz različnih skladov, pa 
bomo na konju, tako kot vi 
v Sloveniji, a ne? No, ampak 
zakaj pa ste Drogo prodali 
Srbom, Argeta in Barcaffe 
sta bila pa ja vedno sloven-
ska. Pa Mercator bo menda 
od Konzuma. Ja, veste, tudi 
on ima težave …« Joj, jaz bi 
v zalivčku, kjer gojijo tune, ki 
jih bo hrvaško podjetje potem 
prodalo Japoncem, samo lo-
vila ribice, daleč proč od slo-
venskega konja.

In na koncu še hrvaški slo-
vesen vstop v EU. Razprtije ob 
proslavi so bile tako na moč 
podobne našim, o tem, kdo 
je bil povabljen, kdo ni bil, 
je bila prava ikonografija ali 
ne, kdo se je pri vsem skupaj 
okoristil … Ja, res imamo 
nekaj skupne dediščine so-
bivanja. Ameriški sorodniki, 
s katerimi smo tokrat dopu-
stovali skupaj, so pripomnili, 
da sem se po pravcati odklop 
od Slovenije morda odpravila 
malce preblizu. Čeprav, Brač 
je čudovit, pot do tja in na-
zaj, kjer te na vsakih nekaj 
kilometrov opozorijo table, 
kdaj boš lahko dotočil ben-
cin na naslednji bencinski 
črpalki, pa na moč pomirju-
joča. Pravo nasprotje tistega, 
ko se po Dolenjki pelješ proti 
Ljubljani in isti Američani 
zaskrbljeno sprašujejo, kdaj 
bo kje kakšna bencinska čr-
palka.

BIBA

Zaupate 
nam že
68 let

Nujna posodobitev
Janja Intihar je bila dlje časa odsotna in po vrnitvi v 

službo je med pregledovanjem imenika v svojem mobil-
nem telefonu ugotovila, da ga bo morala posodobiti. »Ve-
čina je namreč pokojna ali pa v zaporu …«
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Ona: Prejeli boste novico, ki 
vas bo več kot razveselila, saj 
se vam bodo odprle možnosti, o 
katerih ste lahko do zdaj samo 
sanjali. Novico boste delili tudi 
s svojim partnerjem, kar vam 
bo le še polepšalo teden.

On: Res je, da vam mečejo 
polena pod noge, vendar se to 
dogaja zato, ker pri iskanju re-
snice tudi vi mnogim stopite na 
prste. Izogibajte se prepirom, ki 
vam lahko prinesejo samo kup 
težav, in skrbite za miren ton.

Ona: Telefonski klic, ki ga že 
dlje željno pričakujete, vam bo 
razjasnil prenekatero skrivnost. 
Toda nikar prehitro ne reagiraj-
te, drugače boste porušili vse, 
kar ste tako dolgo gradili. Pravi-
jo, da se počasi daleč pride.

On: Ljubezenskim proble-
mom se bodo pridružili še 
ekonomski. Poskusite se malo 
potuhniti in počakati na lepše 
čase, ki bodo vsekakor prišli. 
Saj veliko slabše, kot je, sploh 
ne more biti, zato se lahko 
spremeni samo na bolje.

Ona: Poskušajte se pomiriti, 
kajti s slabo voljo ne boste veli-
ko dosegli. Upoštevajte nasvet, 
ki ste ga dobili od prijatelja, saj 
vam s tem želi samo najboljše. 
Na skrbi raje kar pozabite in 
jih preložite na kasnejši čas.

On: Znančevo nezaupanje 
vas bo na prvi pogled sicer 
prizadelo, vendar se bosta na 
koncu ponovno spoprijateljila. 
Je že tako, da včasih vaša ču-
dna dejanja naletijo na neza-
upljive reakcije.

Ona: Prizadevali si boste, da 
bi se pobotali s partnerjem, saj 
je zamera povsem brez potrebe. 
Na začetku vas bo sicer pustil 
malo v negotovosti, vendar se 
bo na koncu vse skupaj dobro 
končalo.

On: Neka oseba špekulira, 
da bo v svojo korist obrnila 
nekatere vaše slabosti. Nikar 
se ne spuščajte v nesmiselne 
intimnosti. Bolje bi bilo, če bi 
poskusili s kakšnim starim 
trikom, ki je do zdaj še vedno 
prinašal rezultate.

Ona: Nikar ne zadržujte 
čustev v sebi, ampak izpovejte 
ljubezen prijatelju, ki vam že 
kar nekaj časa ne gre iz misli. 
S tem boste naredili uslugo 
tako sebi kot tudi njemu, ki 
na nek način samo čaka na 
vašo potezo.

On: Nikar ne oklevajte s 
kakšnim tednom dopusta, saj 
ste več kot izčrpani. Kasneje 
bo vse nekako laže, saj si bo-
ste dodobra napolnili baterije. 
Pričakujete lahko pomembno 
novico, ki vas bo potolažila.

Ona: Posvetite se bolj tistim 
zadevam, od katerih si obetate 
večjo korist. Zaradi neodločno-
sti vas bo nekdo pošteno izko-
ristil. Toda nikar se preveč ne 
pritožujte, saj ste si to skuhali 
povsem sami. Seveda obstaja 
prav imeniten izhod …

On: Prijatelji vam pripravlja-
jo prijetno presenečenje, ven-
dar ne bi bilo dobro, če bi za to 
izvedela tudi vaša partnerka. 
Naj tudi za njo to ostane pre-
senečenje. In kasneje kot bo 
zvedela, bolje bo za vas.

Ona: Čeprav boste na zunaj 
precej pomirjeni, bo v vas div-
jal pravi vihar ljubosumnosti. 
Nikar ne pustite, da vas zane-
se predaleč, saj vam partner 
tega ne bo zlahka odpustil, a 
tudi prijatelji se bodo norčevali 
iz vas.

On: Nekdo v vaši bližini bo 
vsekakor čutil obžalovanje za 
krivico, ki vam jo je storil, ven-
dar vam tega ne bo upal izpo-
vedati. Kaj kmalu boste opazili 
njegovo zadrego in mu s prija-
zno besedo stopili nasproti.

Ona: S partnerjem boste 
sicer imeli nekaj težav, ven-
dar utegne pameten razgovor 
urediti marsikatero stvar. In še 
preden se boste dobro potola-
žili, že vam bo z dobro idejo 
razveselil srce. Realizacija te 
pa je seveda stvar obeh …

On: Zmanjšajte količino po-
pite kave, saj negativno vpliva 
na vaš krvni tlak. Raje čim prej 
obiščite svojega zdravnika, ki 
vam bo znal pravilno svetovati. 
V nasprotnem primeru se vam 
ne obeta prav nič dobrega.

Ona: Nikar preveč ne hitite, 
saj se lahko pri tem prav hitro 
izgubite. Vzemite si raje malo 
več časa zase in za partnerja, 
ki ga že skoraj preveč zanemar-
jate. Vsekakor vam bo to povr-
nil na najlepši možni način.

On: Pogum vas bo rešil pred 
nečim, kar se vam v tem trenut-
ku zdi neizogibno zlo. Ozrite 
se malo okoli sebe in spoznali 
boste, da le ni vse tako črno, 
kot se vam zdi. Ne pozabite, 
življenje gre dalje.

Ona: Naredili boste pomem-
ben korak k uresničevanju 
ljubezenskega cilja, ki vam ne 
gre iz glave. Potrebna bo pred-
vsem odločnost, kajti ravno to 
je tista lastnost, ki jo ta oseba 
najbolj ceni.

On: Prevzeli boste neko ob-
veznost, ki vas bo skoraj spra-
vila ob živce, toda kaj hitro si 
boste opomogli in se znašli v 
novi situaciji, s tem pa se bo 
pokazala tudi nova priložnost 
za vaše skrite načrte.

Ona: Pred vami je precej 
naporen teden, vendar boste 
tokrat pri delu celo uživali, 
ponudila pa se vam bo tudi 
nepričakovana priložnost, 
da izboljšate svoje fi nančno 
stanje. Tako se bodo začele 
zadeve končno postavljati na 
pravo mesto.

On: Še vedno vam iz spomi-
na ne bo šel nekdo, ki ste ga 
nedavno tega grobo zavrnili. 
Pokličite ga in zgladite storje-
no napako. Kdo ve, mogoče iz 
tega nekoč še nekaj bo …

Ona: Če se boste veselili po-
zno v noč, se to lahko konča le 
z glavobolom, kar nikakor ni 
prijetno, zato imejte pri vsem 
pravo mero. Obeta se vam 
manjši prepir s partnerjem, ki 
pa se bo kaj hitro spremenil v 
nekaj povsem drugega.

On: Nikar ne bodite neneh-
no napeti zaradi osebe, ki 
vam zadnje čase kar nekako 
preveč buri domišljijo, vi pa se 
nikakor ne morete odločiti, da 
bi naredili konkretno potezo. 
Sprostite se in videli boste, da 
vam bo uspelo.

Nagradna križanka
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Nagradni razpis
1. nagrada: štiri vstopnice za kopanje na bazenu v Šen-

tjurju
2. nagrada: bon za gostišče Bohorč v Šentjurju
3. nagrada: vstopnica za kopanje na bazenu v Šentjurju

Pri žrebanju bomo upoštevali pravilno geslo, ki ga dobite 
iz oštevilčenih polj. Rešitve nam pošljite na dopisnicah na na-
slov: NT&RC, Prešernova 19, 3000 Celje, do torka, 23. julija.

Rešitev nagradne križanke iz št. 32
Vodoravno: ČLAN, OTOK, RELIGIOSO, NAKLO, TAM, 

ADA, ZMOTA, VE, IDA, NR, GARTH, RTIČ, BES, ATOMIKA, 
GRAVURA, BLAGOR, REDILO, TREVOR, MS, AVIANO, RA-
CER, DOL, NE, MAKSIM, CELOTA, DRVA, SALON, KAMIN, 
IZOLA, TERA, VIKI, JANTAR, UTRINEK, VON, ČIN, MRENA, 
OBIRALEC, APATIK, LIKA, LAKOTA, ZL, UL, KUHARICA, 

GORA, HIMERA, IME, KAKAV, ACETILEN, NAIROBI, RA-
DENSKA, ARHIVAR.

Geslo: Zvezdnik kantri glasbe

Izid žrebanja
1. nagrado, knjigo Celjske Mohorjeve družbe, prejme: 

Cirila Suša, Pod gradom 1, Laško.
2. nagrado, bon za gostilno Gušt, prejme: Anita Kolaržik, 

Pepelno 18, Šmartno v Rožni dolini.
3. nagrado, bon za pico v gostišču Hochkraut, prejme: 

Milena Peperko, Šmiklavž 2a, Ljubečna.

Nagrajencem čestitamo. Prvo nagrado lahko v mesecu dni 
prevzamete na oglasnem oddelku NT&RC, drugo in tretjo 
bomo poslali po pošti.



56 RUMENA STRAN Št. 33, 18. julij 2013

Prvi mož dobjanske obči-
ne Franc Leskovšek (levo) 
in nekdanji dolgoletni župan 
Franc Salobir sta velika za-
govornika samostojnosti ma-
lih občin in dobra prijatelja. 
Medtem ko je prvi z vsem sr-
cem vpet v politiko, se drugi 
v zadnjem času bolj posveča 
poslu, za dušo pa najraje raz-
tegne meh harmonike. Ker so 
imeli svetniki na zadnji seji 
kar nekaj težav z idejami, 
kako s čim manj stroški se-
staviti program ob občinskem 
prazniku, ki ga bodo obeleži-
li to nedeljo, bi jim s kakšno 
glasbeno točko gotovo z vese-
ljem priskočil na pomoč.

TV, foto: SHERPA

Za vse okuse
Med množico nastopajočih na letošnji prireditvi Pivo in cvetje so bile tudi številne zasedbe 

in glasbeniki s Celjskega. Vsak po svoje so razgibali občinstvo, ki je lahko prisluhnilo tako 
narodnozabavnim Modrijanom kot raperju 6pack Čukurju, vmes pa še zasedbi Mi2.

Foto: arhiv organizatorjev

Poslanec Vinko Gorenak 
in župan občine Podčetrtek 
Peter Misja sta nazdravila z 
eminentnim vinom šmarske 
kmetijske zadruge. O čem 
sta ob tem poklepetala, lahko 
samo ugibamo, sumimo pa, 
da je Misja prav 25. obletni-
co zadružne kleti v Imenem 
izkoristil za nabiranje pogu-
ma. Še kako ga je potreboval 
za spust po velikem novem 
toboganu v domačih termah 
nekaj dni kasneje. Mu je nek-
danji notranji minister morda 
podal kakšen varnostni na-
svet? Ker je bil spust uspešen, 
je gotovo prav prišel.

AD, foto: SHERPA

Ugledni gostje
Tribuna za posebne goste na štadionu Arena Petrol je bila v četrtek skoraj polna med 

tekmo Celja in Tromsøja. Dobro je bil razpoložen selektor Srečko Katanec, ki je obračun 
spremljal v družbi nekdanjega generalnega sekretarja Nogometne zveze Slovenije Daneta 
Jošta, pred tremi leti delegata v finalu lige prvakov, ko sta se v Madridu pomerila Bayern 
in Inter. Desno od Jošta je Nenad Protega, bivši nogometaš in funkcionar. Levo zgoraj je 
Marjan Vengust, dolgoletni predsednik NK Celje, ki še vedno ne izpusti nobene tekme v 
Areni Petrol.

DŠ
Foto: GrupA

Razlog za veselje
I. gimnazija v Celju pri zlatih maturantih nadaljuje tradicijo množičnosti. Nič čudnega 

torej, da se je ob podeljevanju spričeval 28 najboljšim in vsem ostalim, ki so bili uspešni na 
letošnjem spomladanskem roku, ravnatelju dr. Antonu Šepetavcu le smejalo.

NC, foto: GrupA

Franca iz Dobja

Za pogum in varnost
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